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Lema
"Non se pode dirixir unha economía racionalmente sen cannabis/cáñamo, esa é unha misión
imposible.O mesmo aplícase á medicina: non se pode facer medicina ben e racionalmente sen
cannabis, simplemente non pode facer o traballo da mellor maneira que se podería facer.Non
porque o diga, senón porque é así”. JB

Por que se chama RSO?
"Jack Herer comezou a chamalo Rick Simpson Oil ou RSO.Rick non quería que lle chamase
así e tardei en convencelo de que en realidade é unha boa idea.O truco é que hai moitos
aceites de cánabo/cannabis alí fóra e hai moitas formas de producir un aceite ou extracto e
moitos pacientes foron enganados para comprar aceites ou extractos de calidade inferior.

O RSO prodúcese mediante un método específico, a partir de materiais específicos e dun xeito
específico, polo que debería chamarse como é - RSO.O RSO non é BHO (aceite de mel de
butano), RSO está descarboxilado e moi potente e sedante.O mellor RSO é 95-98% THC, 1-
2% CBD e é extremadamente potente e sedante.A maioría dos outros tipos de extraccións
simplemente non producen un aceite tan potente medicinalmente e moitas veces nin sequera
foron  descarboxilados  correctamente.Normalmente  procesamos  grandes  cantidades  de
cannabis  e  o  método  de  Rick  é  moi  eficiente  e  simplificado  para  procesar  grandes
cantidades.Podes procesar unha libra de cannabis e producir o aceite en moi pouco tempo,
utilizando equipos que son fáciles de atopar na maioría das partes do mundo.A cuestión é facer
o medicamento o máis rápido posible para que o paciente non teña que esperar.JB”

"Rick non comezou a chamalo RSO, outros si.É un bo termo, xa que leva á xente á información
de Rick sobre métodos e materiais.A Rick preocúpalle con razón a xente que chame ao aceite
que non se fai seguindo os seus métodos e recomendou o material de partida para producir
Phoenix Tears ou RSO.Sabe o que funcionou na súa ampla experiencia  no tratamento de
pacientes e quere asegurarse de que as persoas moi enfermas obteñan o que el sabe que
funciona, e non algo que "pode ser tan bo" co mesmo nome..." Matthew

"Estou eternamente agradecido por atopar a Rick Simpson e JB... Cambie a miña vidaLaurie"

"Sen Rick e o seu vídeo non sabería que cura o cancro... aínda que levo uns 27 anos como
usuario  e  cultivador,  non  sabía  que  tiña  estas  calidades  nel...  agora  sígoo  grazas  a  Rick
Simpson. .. e sen a súa ousadía e franqueza todos estariamos vivindo na escuridade respecto
diso...por iso creo que RSO é un bo nome para o petróleo...pero RSO debe facerse segundo as
instrucións de RS...non algún outroa idea da persoa sobre o que é mellor... se non está roto,
non o arranxes". Pedro

“Cando traballaba no dispensario procesabamos grandes cantidades de cannabis... ¡Estamos a
falar de centos de libras... por extracción!É incrible a cantidade de co2 ou butano tipo n que
atravesas.Primeiro  fixen  todo  en  bubble  hash  e  despois  extraíno.Non  obstante,  o  BHO  é
realmente MENOR en THC que o RSOSe o fumas, queres que sexa o máis puro posible para
os teus pulmóns.Se o comes, o teu corpo pode xestionar un pouco de materia vexetal sen
ningún problema.O método de nafta funciona mellor  se o fas na casa para consumilo.Non
moitas persoas teñen acceso a un laboratorio ou butano de calidade médica para facer unha
extracción de BHO e unha purga ao baleiro para extraer  as impurezas.O método de Rick
funcionou para min e para moitas outras persoas que non vexo necesidade de arranxar algo
que funciona perfectamente! Le

“Non me importa como se chame!!!Por favor, chámalle como queiras, pero non lixo a un home
como Rick que salvou miles de vidas e deu a súa vida enteira a correr a voz.Simplemente non
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está ben!!” Doña

“Eu chámolle aceite de cánabo todo o tempo, porque iso é o que é, está no dicionario, unha
palabra  máis  para  Cannabis.É  un  termo  de  moda  antiga,  pero  un  termo  correcto  non
obstante.Todos sabemos do que está a falar". Dion

"As  extraccións  de  butano  non  están  descarboxiladas.Sae  a  unha  temperatura  demasiado
baixa.Eu uso ISO 99 e estiven desesperado e usei o ISO do 91 por cento.Funcionou ben e este
son só eu.Comecei a facelo no 93 con alcohol desnaturalizado, pero este son só eu xa que son
un de moitos.Mentres todo o seu disolvente estea cocido, diría que é máis seguro que o que a
maioría da xente comerá ao xantar.

Este medicamento salvoume a vida cando estaba no meu leito de morte.O aceite foi doado e
foi feito tanto de nafta como de ISO, e sempre que todo o disolvente estea cocido, nunca se
notará a diferenza.Grazas a todos por compartir coñecemento, non ten prezo e a ciencia é
unha serie de estudos que se repiten unha e outra vez.Polo que entendo, o THC é basicamente
sufocar as células cancerosas e deter as outras células cancerosas mortas, pero non fai dano
ás células saudables sempre que esteas inxerindo aceite forte co THCa quente ata o punto de
convertelo en THC, polo que activa o THC. pola calor.

A miña pregunta é como saber cando está totalmente descarboxilado.Bob and Ann at Willow
Creek Springs Ca é o meu vídeo de Youtube e móstrame despois de que me dixeron que me
quedaban 3 semanas de vida.Dous anos despois estou dicindo Felices Pascuas e creo que
todos, enfermos ou non, deberían tomar este medicamento tamén como preventivo.Non tes
que esperar a ter cancro ou algunha outra enfermidade.Amor." Bob

-- Ben explicado e ben posto, Bob, grazas.O xeito máis sinxelo é poñer o aceite nunha cunca
de aceiro inoxidable e colocalo nun forno a 130 °C durante aproximadamente unha hora ou
máis.Ou  ata  que  non  haxa  absolutamente  ningunha  actividade  na  superficie  do  aceite.Os
mellores desexos e Feliz Pascua para ti.JB

"BHO e RSO son dous mundos diferentes cando se trata de curar, un bo RSO é case imposible
de  atopar  nos  dispensarios,  tentei  moitas  veces  para  que  se  interesen,  algúns  están  moi
interesados outros non.Facer o teu é bastante sinxelo, vaporei o alcohol do meu primeiro lote
no  capó  do  meu camión  nun  día  soleado  nun  prato  de  empanada de Pyrex.Ese  primeiro
pequeno lote cambiou a miña vida.

Fago tanto RSO como BHO NON SON COMPARABLES SE ESTÁS ENFERMO E QUERES
MELLORAR --- TES QUE TOMAR O ACEITE TIPO RICK SIMPSON - RSO é sinxelo,  non
necesita  arranxar  de  ningún  xeito.Usa  un  bo  material  de  brotes  e  obtén  unha  boa
medicina.Creo que o tempo empregado para facer os dous é o principal motivo da diferenza.A
calor activa as propiedades curativas do RSO. Miguel

“A maxia está na cabeza globular do tricoma.En ningún outro lugar existe o THC na planta.A
planta produce o THC para protexer as súas partes reprodutivas.Canto máis te achegues a
esas  partes,  os  brotes,  máis  tricomas.Polo  tanto,  os  brotes  teñen  a  maior  cantidade  de
medicamentos dispoñibles.É ciencia, non especulación.Grazas de novo Rick por inspirarme a
facer o mellor aceite que poida.Fermoso aceite ámbar claro. Toni

"Coñécese como RSO pola miña campaña nas redes sociais". JB

Aceite alto en THC ou CBD?
"Estou un pouco confuso.O meu amigo ten cancro de ril en estadio 4 e cancro nos pulmóns.É
mellor  dar  aceite de CBD ou aceite  de THC?O aceite de CBD só ten un rastro de THC?
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Conseguínlle un tubo de dez gramos e ten un 18% de CBD e menos do 1% de THC.Estou
facendo isto polo camiño equivocado?" Ricardo

-- "Si, non é así, tes que conseguir o RSO real".Mikes

-- 95-98% THC non é 18% CBD, non é?Dille a quen lla proporcionou que deixe de facelo.O alto
bombo de mercadotecnia de CBD vai matar a moitos pacientes desprevenidos, como parece, é
triste.Por que non poden simplemente seguir as instrucións que realmente funcionan?O uso de
aceites con alto contido de CBD é moi limitado, non funcionan tan ben mesmo nas condicións
da pel, realmente non entendo por que todo o mundo está tan entusiasmado con esa tontería
de CBD.Si, tamén é un medicamento poderoso, pero os seus usos son realmente limitados en
comparación co RSO real.

95-98% THC, 1-2% CBD, extremadamente potente e sedante e eufórico; ese é o teu mellor
aceite e iso é o que mellor funcionará.Proba isto primeiro.Cando fas iso, non tocarás nin te
achegarás a eses aceites ricos en CBD e coñecerás a diferenza e ninguén te estafará.RSO
primeiro.JB

"Se facemos o aceite dunha cepa específica que contén un 20% de THC, como é posible obter
o 98% dela?Non entendo isto". Ascen

-- Se está ben filtrado e cocido, obterás un aceite con preto do 95% con bastante facilidade.O
98%  require  un  pouco  máis  de  habilidade  ou  unha  cepa  excepcionalmente  boa.Non  te
concentres demasiado nos números, asegúrate de que o aceite sexa o máis potente e sedante
posible.Tamén  podes  revaporizalo  para  facelo  máis  potente.Toda  esa  información  está  no
Protocolo de Rick Simpsonlibro electrónico.JB

"Tiña  un  lipoma  moi  grande  na  parte  superior  do  brazo  que  o  meu  médico  quería
eliminar.Despois de aproximadamente un mes de 2 ou 3 veces aplicando aceite por vía tópica,
agora ten o tamaño dun centavo.Tamén teño escoliose e enfermidade dexenerativa do disco e
teño  alivio  INMEDIATO  coa  aplicación  tópica  cada  vez  que  teño  dor.Simplemente  me
sorprende!!" Jill

"O meu marido tiña unha pequena lesión cancerosa na fronte que desapareceu por completo
despois dun mes máis ou menos de aplicar o aceite". Gina

"Esta planta é un verdadeiro agasallo". Chelle

"Gústame moito esta  páxina e a  información que podo aprender  dela.Non obstante,  é  tan
decepcionante escoitar outros cannabinoides ademais do THC como secundarios.Esta nena, e
os seus pais, non ven o CBD como secundario.Deulle a vida.Non foi o THC quen o fixo, foi o
CBD.Deixa de cagar por todas partes, por favor.Estás desanimando á xente a probar cepas
altas de CBD cando realmente poden axudarlles.O alto THC non é a resposta a todo e por iso
hai máis dun cannabinoide dentro da planta. Tina Babcock

"JB respondeu sobre o cancro de pulmón e non sobre a síndrome de Dravet, ninguén se caga
de nada.Para o cancro, os informes dos pacientes e os estudos científicos indican que o THC é
o que mata o cancro.Hai algúns estudos que din que o CBD é beneficioso para algúns tipos de
cancro, pero poucos en comparación cos estudos realizados con THC.Agora, convulsións e
outras condicións de CBD é o que buscas. Kellin

- Kellin e Tina, os aceites que usamos tamén funcionan contra as convulsións.E os pacientes
obterían resultados incomparablemente mellores se usasen a cousa real e trataran de curar a
causa e non só os síntomas.

Non  estou  eliminando  o  CBD,  é  un  medicamento  moi  poderoso  por  si  só,  e  creo  que  é
excelente  para  mascar  chicle  para  nenos,  etc.,  por  exemplo.Pero  se  queres  o  poder  real,
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necesitas o RSO máis brutalmente potente e moito THC.Só ten que probalo en condicións da
pel e ver se unha queimadura ou unha ferida curará máis rápido co RSO real ou cunha versión
de baixo grao de CBD.Vino cos meus propios ollos, non necesito experimentar por min mesmo
con aceites altos en CBD.Quero o mellor para min e para os meus pacientes.A maioría dos
aceites  altos  en CBD son  de  calidade  secundaria  en  comparación  co  RSO mellor  e  máis
potente e sedante cun 95-98% de THC.

O teu principal problema é que compraches a teoría dos cannabinoides únicos que impulsa a
Big Pharma para que puidesen beneficiarse dos medicamentos do cannabis.Realmente non
queres  medicamentosbaseado  en  cannabinoides  únicos,  quere  o  aceite  máis  poderoso  e
sedante para obter os mellores resultados.

E podes cultivar as plantas ti mesmo e tamén podes facer o aceite por ti mesmo, realmente non
necesitas compralo a grandes compañías farmacéuticas que tentarán pórlle un prezo enorme á
resina de cannabis descarboxilada sen outra razón que a súa cobiza. .

É posible que necesites quilos de aceite algún día, para ti ou para a túa familia, canto queres
pagar por gramo?Un dólar  é demasiado,  se as plantas se cultivaron ao aire libre e a gran
escala.Entón, sen impostos especiais, nada parecido.A legalización ao 100% é o único camiño
a seguir e hai que facelo agora, non hai razón para deixar sufrir centos de millóns de pacientes
en todo o mundo.Non dubides en discutir  sobre iso; pero iso é todo o que podes facer ao
respecto.Moitos desexos, JB

"Non  podo  entender  consumir  tanto  cannabis  nun  ano,  pero  non  dubidarei  en  morrer  no
intento". Susie

"Por favor, segue explicando tal e como tes, eu estou tomando notas e aprendendo todo o que
poida  de  ti  sobre  o  que  é  bo  para  o  que,  etc.,  quero  estar  preparado  e  preparado  cos
coñecementos axeitados para min e meu...Se non dixestes sobre a necesidade do alto THC,
pensaría que calquera estaba ben, agradezo TODA A INFORMACIÓN. Vicky

"Rick sempre mantivo que é un alto nivel de THC que é imprescindible para darche a mellor
oportunidade, obviamente iso é o que obtivo mellores resultados.Hai moitas cousas para as
que pode ser mellor o CBD, normalmente úsase en nenos para a síndrome de Dravet, o TDAH
e o trastorno obsesivo compulsivo grave porque moita xente aínda ten medo de drogarse aos
nenos.O THC é o que te droga.Atopei algunhas persoas que usan aceite alto en THC para
tratar a maioría das persoas, pero se o paciente non responde como esperaba, cambiaron a un
alto CBD e isto funcionou mellor.

Creo que todos son diferentes e cada cancro é diferente.Pero ata que se permita facer todas as
investigacións  necesarias,  probablemente  sexa  mellor  seguir  o  método  de  Rick.Alto  THC,
índica  dominante  seguindo  o  protocolo.Dise  que  se  comezan  a  tomar  pequenas  doses  e
duplican cada 4 días, o paciente pode acumular unha tolerancia rapidamente e a somnolencia
severa desaparecerá despois dun pouco de uso do aceite.O aceite de Rick ten un 95-98% de
THC, pero os efectos psicoactivos non che farán dano.

E cando intento decidir que método seguir, non creo que ninguén teña máis experiencia con
este medicamento que Rick.Vin o método holandés e penso que se alguén está a morrer, por
que diluirías a cura? Nick

"Desde que escoitei falar dos aceites altos en CBD que axudan ás convulsións, sempre pensei
que se eses pais lle daban ao seu fillo un aceite híbrido pero dominado, o neno curaría.Sei que
os aceites de CBD controlan as convulsións e estou moi feliz de que ALGO poida axudar a
nenos como Charlotte, pero imaxina a curación que podería ocorrer se se administrasen THC e
o outro espectro de cannabinoides da planta.Entón, o teu fillo dorme moito debido ao THC, os
seus  corpos  axustaranse  á  dose.Só  creo  que  a  planta  completa  é  a  máis  útil,  non  un

- 6 -



cannabinoide sinalado. Sara

"Os medios seguen centrándose en separar os cannabinoides, pero comprobouse que tanto o
THC como o CBD matan o cancro e reducen os tumores.O aceite de Rick Simpson feito de
Cannabis Indica é o medicamento que está a curar a Landon e Brave Mykayla e moitos outros
e calquera pode facelo.Non deixes que os medios te fagan pensar que cómpre esperar a esta
cura ou separar o CBD!O THC tamén funciona co noso sistema endocannabinoide". Hanan

"Atopei  un par  de sitios  en liña  que afirman vender  aceite  de CBD alto  sen o THC.Estou
afortunado  e  saudable,  pero  pregúntome  se  valerían  a  pena  o  diñeiro  para  tomar  como
preventivo.Un é o aceite científico real.Afirman enviar aos 50.Alguén?" Mike

"O aceite científico real extráese do cánabo industrial,  que non ten THC substancial.O meu
pasoa nai está tomando aceite de CBD e RSO para a súa ELA.O aceite de CBD ten beneficios,
pero creo que sen os outros cannabinoides, non é tan eficaz, se non é tan efectivo. Jennifer

"Na miña experiencia facendo e usando varias cepas e mesturas de aceites, atopei que o tipo
CBD Only é ineficaz ou menos efectivo.O que me leva a crer que debe quedar polo menos
unha pequena porcentaxe de THC para que os CBD sexan efectivos en calquera problema de
saúde que estea a medicar. Rico

"Moitas veces eses produtos non cumprirán as expectativas, especialmente no que se refire ao
uso  interno.Cando  se  compara  co  RSO  real  (é  dicir,  resina  de  cannabis  descarboxilada
extremadamente potente e sedante con preto de 95% de THC), os produtos CBD palidecerán
en comparación na maioría dos casos.Funcionarán moi ben para as condicións da pel e o uso
tópico en cosméticos, por exemplo.Cando se usan internamente, serán moito menos eficaces
que o RSO real, na maioría dos casos de novo.

Os aceites de CBD son simplemente un produto diferente e non cumpren os criterios para o
RSO real.En comparación co RSO real, os aceites de CBD moitas veces só serán unha falsa
esperanza demasiado cara.Desafortunadamente.

Así que, como sempre, produce o teu propio aceite sempre que sexa posible, traballa sempre
co  material  máis  potente  e  sedante  que  poidas  atopar.As  cepas  dominantes  índicas
extremadamente  potentes  e  sedantes  cun  20%  de  THC  ou  máis  funcionan  mellor  e
proporcionan o mellor rendemento.Só o mellor funciona mellor.Sé consciente diso e non deixes
que ninguén te estafe.A túa vida pode estar en xogo, ten moito coidado.Moitas veces só tes
unha oportunidade e non tes unha segunda, non te esquezas diso.

Empurra aos teus lexisladores para que legalicen o cultivo e o procesamento da planta de
cannabis/cánabo independentemente da cantidade de THC que teña.Pídalles que o regulen
tanto como o millo ou o té.O THC e a resina protexen as plantas.E creo que as plantas que
poden producir  un medicamento tan seguro e eficaz merecen a mellor  protección.Estás de
acordo?" JB

Efectos secundarios
"Mirei o calendario do meu teléfono para ver cando era o 8 de febreiro.Era venres pola noite e
dixo que durmiu ata o luns pola mañá.Haha, bendiga o seu corazón.Tomando un gramo cara
arriba, podo entendelo.Bendí, bendíceo". Maranda

"Cando empecei a tomar o aceite tiven efectos secundarios 'horribles', debín de comer media
caixa de rosquillas!!!Ha Ha Ha!!!Gustaríame ter un pouco máis, durmín de marabilla!Cada día
agardaba a noite para poder durmir.Tomaría un pouco de aceite ás 7:00 durmindo sobre as
9:30 e durmir ata as 8:30.Marabilloso!!!” Tom
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"É irónico que escoitemos tantas historias de persoas que toman concentrados de cannabis, a
diario, sen historias de terror, sen adicción, sen efectos secundarios ou mortes relacionadas,
pero os lexisladores locais loitan contra o cultivo, o uso e a venda de marihuana en interese do"
público". preocupacións de seguridade", que é un encubrimento da súa lealdade á Big Pharma
e ao "suborno financeiro de Booze-Baron para restrinxir o crecemento da industria do cannabis
nos Estados Unidos..." Raphael

"Empecei  a  darlle  o aceite ao meu pai  esta semana.Cancro de próstata avanzado que se
estendeu a algúns puntos dos ósos.Ata agora dorme moito e recuperou o apetito.Non comía
nada debido á dor de radiación na gorxa.Tamén parte da súa ansiedade converteuse en cousas
aparentemente alegres na súa cabeza.

Aínda está recibindo medicamentos para a dor no hospital que son útiles para a dor aguda ata
que  as  cousas  estean  baixo  control.Os  médicos  non  saben  sobre  o  petróleo.Mesmo
insinuamos  a  idea  de  combinar  aceite  con  medicamentos,  pero  os  médicos  volveron  con
inventos de efectos secundarios monstruosos.Quería pedirlles que nos mostrasen os estudos,
pero non quero poñer en perigo a liberación do pai dado que estivemosmarcado como "difícil"
por cuestionar a necesidade de medicamentos excesivos que o fan cada vez peor.

Non lle gustaría o tratamento do cancro hospitalario ao meu peor inimigo.Escoitara as historias
de  terror,  pero  supoño  que  nalgún  nivel  pensei  que  as  cousas  serían  diferentes  para  o
pai.Sinceramente espero que non sexa tarde". Edmundo

-- Edmund, tiñan razón sobre os posibles efectos secundarios, pero eses serían causados  
polos produtos químicos que lle dan, non polo aceite.Canto antes o leves de volta á casa e o
enches cheo de aceite, máis posibilidades hai.Nunca é tarde para comezar co aceite, a única
pregunta  é  se  non  é  demasiado  tarde  para  que  se  adiante  á  enfermidade.Pero  iso  está
directamente relacionado coa cantidade de aceite que conseguirás meter nel e coa rapidez.

Con  isto  non  digo  que  non  debas  seguir  o  protocolo  nin  que  debas  comezar  con  doses
enormes.Levádeo a casa, segue o protocolo e esperemos o mellor.JB

"Ola  Jindrich,  quero  compartir  algúns  dos  'efectos  secundarios'  do  aceite.Primeiro  levo  un
tempo facendo o meu propio e tamén compro algúns nun dispensario (como o meu mellor!),
Non teño ningunha condición ou enfermidade especial, probablemente inxerín preto de 30 ml
desde 2012, así que...

– Xa non podo beber alcohol... un vaso de viño e estou fóra!Non estaba intentando deixar de
beber,  pero realmente o meu corpo está a rexeitalo por completo e é moi  agradable ter  a
cabeza clara!!

-- O iris dos meus ollos é completamente verde... non máis pequenos puntos marróns aquí e alí
(se  coñeces  iridoloxía,  eses  pequenos  puntos  son  un  indicio  de  mal  funcionamento  dos
órganos ou mesmo de defuncións), así que os ollos claros significan unha gran saúde!

-- O mesmo efecto para o meu can pastor de 10 anos, ollos claros e moita enerxía!(Tivo unhas
6 doses).O aceite e todos os efectos secundarios inesperados!!Grazas a vostede e Rick por
todos os seus esforzos para compartir este medicamento co mundo.Moito amor, Estelle"

Q.Hai  un  albergue  en  California  ou  Colorado  onde  poida  facerme  residente  legalmente  e
conseguir petróleo para curar o meu cancro?Grazas.

A.Esa é unha boa pregunta, David Carpenter.Polo que me dixeron, todo o que necesitas é un
enderezo de motel e despois o médico pode recetarche cannabis.Polo tanto, non creo que sexa
necesario pagar nalgún lugar.Pero se alguén con mente empresarial está lendo isto, déixeme
dicir que a moitas persoas de todo o mundo non lles importaría voar a Colorado ou California

- 8 -



para recibir o tratamento.Non é unha solución para todos e os que non teñen cartos non terán
esa oportunidade, pero seguramente axudaría a moitos outros que máis adiante o farían ou
poderían axudar.JB

Cando os pacientes que tomaron quimioterapia comezan a usar o aceite, o primeiro que ten
que facer é desintoxicar o corpo.Polo tanto, ás veces, digamos, 120-150 g de aceite antes de
que comece a atacar o propio cancro.Realmente non é unha boa idea tomar quimioterapia,
especialmente  cando  é  absolutamente  innecesario  tendo  en  conta  que  o  sistema  médico
coñece o cannabis como cura para o cancro durante decenas de anos.JB

"Acabo de escribir a semana pasada sobre os vómitos no aceite.Por fin parei e sigo usando o
mesmo lote de aceite.Agora síntome moi ben.Creo que estaba a desintoxicar todas as drogas
farmacéuticas do meu sistema.Foi unha experiencia miserable, pero a desintoxicación nunca é
divertida". Robin

"Non o sei  con certeza,  pero supoño que levaches demasiado pronto.Hai  algo como estar
demasiado alto e pode facer que algunhas persoas vomitan.Seino por experiencia persoal.
(Acabo de entender que parecía un pouco condescendiente.Non o dicía así.)” Tina

"Tina,  eu  tamén  pensei  niso  e  tiña  moitas  preguntas  sobre  por  que  estaba  tan
enfermo.Realmente o creoestaba desintoxicada polo que me pasou en decembro pasado.O
meu oncólogo díxome que estaba nas miñas "fases finais" que tiña sen aceite e tiña unha IV de
Zometa para axudar a fortalecer os meus ósos.Resulta que o aceite funcionaba como unha
pílula de alerxia e salvábame dos efectos de Zometa.Fóra do aceite, púxenme anoréxica, tiña
moita dor xa que o Zometa estaba entrando nos meus ósos e vomitaba, tiña calafríos e estaba
hospitalizado.

Desde aquel incidente, nin sequera puiden sentarme ao estilo indio porque me doían moito as
articulacións e as cadeiras.Cando comecei de novo co aceite, ao principio estaba ben, pero
pouco  a  pouco  enfermei.Entón  enfermei  moito  e  cando  estaba  vomitando  durante  días  e
miserable, pasou algo estraño, todas as miñas articulacións limpáronse e xa non teño dor nas
articulacións despois de 6 meses.Volvo a ser flexible.Só podo crer que o aceite me sacou esa
merda das articulacións que pode quedar contigo durante un ano. Robin

"É moi importante entrar o máximo posible a un paciente terminal canto antes.A maioría dos
pacientes terminais foron sometidos a quimioterapia/radiación, analxésicos, etc.Asegúrate de
que se faga correctamente e comeza a tomar o máximo posible canto antes e non deixaría de
tomalo polo menos ata que o cancro desapareza por completo! Bonny

"Cando  os  teus  médicos  che  din:  "Estás  terminal",  non  queres  probar  o  que  hai?
Pénsao...Despois dun diagnóstico así, que tes que perder?Teño unha sobriña que está viva
hoxe... por mor deste aceite...Necesito dicir máis?" Carol

"Esa son eu a súa sobriña.Realmente funcionou". Xoana

"Fixei un medio maratón, recaudei 5.000 dólares para a investigación do cancro.Non sabía que
xa había unha puta cura e que non mo darían....Déronme unha quimioterapia moi forte dúas
veces.Arruinaronme o fígado; estragáronme os riles.Mandáronme a casa para morrer en abril
do ano pasado.Dixeron que non viviría seis semanas.E aquí estou hoxe, aínda vivo, porque
atopei PhoenixTears.ca e Rick Simpson ensinoume como facer a miña propia medicina para
poder estar aquí hoxe.

Temos  que  contar  a  todos  sobre  esta  cura.Todo  o  mundo  debe  saber:  hai  produtos  de
marihuana medicinal que che axudarán a vivir e aos teus amigos que teñen cancro.Todo o
mundo ten que saber: ninguén ten que morrer de cancro.Hai unha cura, sempre houbo unha
cura.Eles só...Big Pharma non nos deixará telo.Como se atreven?!A investigación do cancro é
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unha industria multimillonaria.E que están facendo?Están matando xente coma min coas súas
drogas.É  unha  merda!Hai  unha  cura!O  aceite  de  Phoenix  Tears  funciona!Díllo  a  todos.Por
favor!" Xoana

"Ola Rick Simpson,  teño fe no aceite e actualmente estou a usar para a miña nai que ten
cancro, pero teño unha pregunta, dis que debería consumir 2 onzas en tres meses, pero a miña
nai está moi débil por mor do enfermidade e só tomado como unha onza e está a piques de
cumprir  tres meses, pero aínda telo, e quero saber se é o mesmo efecto, porque dixo que
debería  ser  en  tres  meses.Por  favor,  contesteme  a  mensaxe  porque  estou  preocupado".
Esmeralda

"Non te preocupes moito polo moito que levou ata agora.Só segue intentando que coma un
pouco máis.Dille que coma un anaco máis grande que nunca, cando vaia durmir pola noite,
pouco a pouco poderá comer máis.Asegúrate  de que coma unha dose maior  pola  noite e
acumulará unha tolerancia máis rápido.O meu pai fixo o mesmo os primeiros tres meses.Levou
moito tempo antes de que puidese comer máis de medio gramo ao día e o cancro estaba a
desaparecer  aínda  que  apenas  comía  1/4  de  gramo  ao  día  (o  tumor  íase  facendo  máis
pequeno).Agora chega ata un gramo ao día e comeu máis de cen gramos en 10 meses.Moita
sorte!" Xosé

"Ola a todos, teño un amigo que está tentando curar un caso crónico de enfermidade de Lyme
con CO puro (aproximadamente un 70-80% de THC e feito con alcohol de grans orgánicos) que
foi adquirido a un fabricante de aceite privado moi respetado.Cando alcanzou preto de 3/4 de
gramo ao día hai unhas 3,5 semanas, comezou a ter falta de apetito, náuseas intermitentes e
caca moi suave (case diarrea) áspolo menos 3 veces ao día; isto aínda está a suceder agora e
non mellorou en absoluto, pero tampouco empeorou, o que é bo.

Desde hai un mes todas as mañás, o seu corpo bota literalmente todo o que parece no colon, e
o cheiro pódese detectar no outro extremo da casa (¡perdón polo TMI!). O estraño é que a súa
caca comezou a cheirar realmente tóxica. ..case como un produto químico, aproximadamente
unha semana despois de aumentar a dose de 1/2 a 3/4 de gramo.O cheiro é tan raro, nin
sequera cheira a caca!!

Agora está tomando un gramo ao día (durante as últimas 1,5 semanas) e segue sendo así, se
non un pouco peor.Non hai outros problemas ou problemas de ningún tipo, e en realidade está
curando rapidamente e está a facer moito mellor  que nos últimos 10 anos de antibióticos,
protocolos de herbas, etc.Ata agora, a mellora da súa saúde foi extremadamente dramática...
para  mellor!!Esta  caca  con  cheiro  tóxico  é  resultado  da  morte  das  bacterias  Lyme,
desintoxicación ou outra cousa?En realidade, preguntábame se podería ter cancro de colon ou
algún outro cancro que o aceite está a coidar, que podería estar a causar o cheiro horrible e as
frecuentes cacas suaves.Algún consello por aí??Isto é normal?"

"Isto  é  o  que  esperar.Cando  estás  no  aceite...(se  se  fai  correctamente)  o  corpo  fai  unha
importante desintoxicación.A forma máis sinxela de describilo é... calquera cousa que chegue
ao  teu  corpo  que  non  lle  guste  á  medicación,  atopará  unha  forma  de  expulsar  os
residuos.Parece que o teu provedor sabe o que está a facer porque estes síntomas que estás a
cuestionar pásannos a todos nós ou aos nosos pacientes.Este tipo de síntoma durou á muller e
a min máis de 3 meses.

O único que me molesta é que o THC e o CBD contan co produto.Cando producimos, estamos
cunha media de 93-97% de THC e entre 1,34 e 1,59% de CBD.Isto só se pode conseguir
cambiando o disolvente ou cambiando a súa descarboxilación do devandito produto.

-- Engade sementes de cánabo á dieta, regularán a caca moi rapidamente.Cando está moi
líquido, cómpre engadir algo sólido.E iso son as sementes.Asegúrese de que non está tomando
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pílulas químicas.O cheiro é desintoxicación, non hai nada de que preocuparse". JB

"Os efectos secundarios inclúen: ver debuxos animados todo o fin de semana". Matt

Que cepas/variedades?

"Estou con Richard  neste.Tes unha lista de cepas que probaron que funcionan?Cales  son
algunhas boas empresas de sementes para pedir?Acabo de pedir unhas sementes.Cales son
as cousas que debería buscar nunha boa cepa?THC, CBD, índica vs sativa?A cepa que pedín
ten un nivel de THC do 18-23% e un CBD que oscila entre o 0,7 e o 1,0%. Cisco

-- Gustaríame poder proporcionar unha lista como esa, Cisco, pero non podo nin o farei ata que
poidamos facer todas as investigacións necesarias para poder dicirche isto.Aquí está o que
escribín a Richard: non podo dar un nome a unha cepa, sempre hai que probala e ver que
efectos analxésicos ten.Non sei que usou este paciente.White Widow que Rick adoitaba cultivar
era  un  excelente  analxésico,  as  European  White  Widows  non  parecen  ter  ese  efecto
tanto.Entón, como sempre, as cepas índicas (dominantes) máis potentes e sedantes e que
bloquean o sofá cun 20% de THC ou máis, mesturan aceites de varias cepas para obter os
mellores  resultados.Busca  cepas  realmente  brutalmente  poderosas  que  te  engancherán
despois dunhas poucas bocanadas.Moitos desexos, JB

"A planta masculina ten algún compoñentes útiles?" Bill

-- As plantas masculinas novas usábanse como fibra para roupa branda para os ricos.Non faría
medicamentos a partir  dos machos, algunhas persoas serán alérxicas ao pole e pode traer
problemas.Podes zumeou utilízaos para tés (se son saudables e se cultivan ecolóxicos).Pero
non obterás a mellor medicina das plantas.JB

Q.Afghan Kush é un material axeitado para facer petróleo.Fixen un pouco de aceite con cousas
da rúa e estiven usándoo as últimas dúas semanas porque tiña problemas para durmir, agora
durmo  coma  un  bebé  e  esperto  pola  mañá  ben  descansado.O  problema  é  que  é  difícil
conseguir cousas boas en Londres, por iso pedín AK, só necesito a túa opinión agora.Moitas
grazas

A.Realmente non podo usar o nome da cepa.Se é potente e dálle sono, debería producir un bo
medicamento.Como  sabedes,  recomendamos  as  cepas  máis  potentes  e  sedantes
(preferentemente cun 20% de THC e máis) e os mellores aceites prodúcense a partir dunha
combinación de varias cepas moi potentes e sedantes, polo que tentaría pedir varias cepas
sedantes se non todo o posible, iso sería ideal.Pero mesmo os aceites dunha soa cepa poden
facer marabillas, todo o que estou dicindo é que os mellores aceites adoitan producirse a partir
dunha combinación de varias cepas.Moitos desexos, JB

"Hai unha boa razón pola que Rick Simpson recomenda usar só THC de alto nivel de Indica.
Indica é un sedante que favorece o descanso e o sono, ambos necesarios para a curación.
Sativa  energiza  e  aumenta  a  presión  arterial.  Nalgúns  casos  isto  pode  ser  perigoso  para
persoas con presión arterial alta ou sistemas comprometidos, polo que antes de dar consellos,
POR FAVOR, coñeza o tema. Non queres ferir a ninguén. Para a maioría da xente, o consello
de Stan (sativa pola mañá, indica antes de durmir) é bo. Se usas un híbrido, asegúrate de que
sexa polo menos un 80=90% de Indica. Moita sorte." Gary

"C: Ola Jindrich.... Son novo na cura de Rick Simpson (teño cancro)...Pertenzo a un club de
compradores de cannabis aquí... Así que teño unha variedade de variedades para comprar.Só
me pregunto cal sería a miña mellor opción de indica para facer a cura?Calquera suxestión é
moi apreciada.Grazas.
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JB:  Ola  C,  obtén a  índica  máis  sedante  máis  forte,  preferiblemente  varias  cepas.Se tes  a
opción, compraría 3-4 onzas de cada unha das cepas / xemas máis pesadas dispoñibles e faría
o aceite a partir dunha libra diso.

C: Vale, grazas... que queres dicir con máis pesado?

JB: O máis sedante, súper soñoliento, cun efecto knock out

C: Perdón, pero todo isto é novo para min.

JB: Non hai problema.Extremadamente, case narcóticamente sedante, moi pesado.

C: OK

JB:  Use estas  palabras e  dille  aos  produtores  que,  espero  que eles  saberán do que falo.
C: Sei que teñen kush, hash valley.Non me lembro dos outros nomes.

JB: De novo, leva contigo a alguén experimentado e fai que o probe por ti.

C: OK

JB: E compra as cepas máis sedantes máis fortes que teñen, 20% THC ou máis.

C: OK....moitas grazas por todo o que fas

JB: Benvido, C.

C: E grazas tamén a Rick...Vostedes, literalmente, salvaronme a vida ata agora.

JB: Vou falarlle de ti.Siga todas as instrucións do noso sitio ata a palabra para obter os mellores
resultados.Toma o aceite tal e como se recomenda, aumenta o pH do teu corpo (zume de
limón,  sandía,  etc.),  come sementes  de dúas  mazás todos os  días,  mantéñase lonxe dos
médicos  e  da  TC e  da  radiografía  se  queres  vivir.Son  mestres  en  convencerte  dos  seus
mortíferos tratamentos "aprobados" e quizais dos nosos pacientes seguiron o seu consello,
deixaron de usar o aceite e morreron.

C: Farao... grazas unha vez máis.

(catro horas despois)

C: Ola Jindrich.Grazas pola túa axuda antes.Acabei obtendo unha mestura de Indica OG Kush
e Hash Truffle.A xente do club parecía pensar que era o mellor que tiñan para facer a medicina.

JB: OK.Soa ben.

C: Ben :-)...Entón pensas que será bo para facer a medicina?

JB: Realmente non penso nada, a non ser que eu vexa e probe o material.Os nomes soan ben
e familiares, pero realmente non sei o que son de potentes os brotes e o que tes realmente.
C: Ah, ok.Levo 6 semanas tomando a medicina... os cambios en min son incribles...Todo aquel
que me coñece queda abraiado.Ben, ty unha vez máis.Xa coñeces a Jindrich, coñecín a unha
muller  á  que  lle  diagnosticaron  exactamente  o  mesmo cancro  ca  min,  3  días  despois  de
ter.Temos  a  mesma idade,  tiñamos  a  mesma etapa  de  cancro,  todo  idéntico.Ofrecéronme
radiación,  como ela.Dixen que non,  estou facendo a  cura  de Rick  Simpson.Ela  escolleu  a
radiación.Jindrich,  morreu  hai  4  días  por  radiación,  polas  terribles  queimaduras  que  se
infectaron.Só tiña 55 anos, era forte, pero a "cura" matouna.Só faime moito máis seguro de que
estou facendo o correcto coa miña elección.
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JB:  Coñezo  esas  historias.É  realmente  repugnante  o  que  lles  fan  aos  pacientes.Moitos
desexos, C.Xa sabes que facer".

"Creo que unha boa forma de explicar a diferenza entre a calidade dos aceites sería:

95-98% de THC é igual ao 95-98% de posibilidades de curación e supervivencia completas.

O 80% de THC equivale ao 80% de posibilidades de curación e supervivencia completas

O 70% de THC equivale ao 70% de posibilidades de curación e supervivencia completas

O 60% de THC equivale ao 60% de posibilidades de curación e supervivencia completas.Etc.

Non  obstante,  o  100%  de  THC  non  equivale  ao  100%  de  posibilidades  de  curación  e
supervivencia completa porque é unha substancia diferente ao aceite.

Cando  o  paciente  usa  quimioterapia  e  radiación  xunto  co  aceite,  ou  xa  pasou  por  estes
tratamentos antes, divida as porcentaxes entre dous ou tres, quizais catro ou cinco, nestes
casos simplemente nunca se sabe se o aceite terá o poder suficiente para cortalo.  .Estes
pacientes  deben comer  2  ou 3  veces  máis  aceite  (120-180 g  durante  un  período de seis
meses).

Isto é mencionado só para fins de explicación,así a xente entendería mellor a importancia da
calidade e do contido de THC do aceite. O criterio principal é que os aceites deben producir un
efecto  moi  potente  e  sedante  cando  se  inxeren.Os  mellores  aceites  son  extremadamente
sedantes, aínda que eufóricos (polo que os comes, adormeces e espertas unhas horas despois
rindo coma un neno).

Cando filtras ben o teu aceite e engades as poucas gotas de auga ao final do proceso de
evaporación  (e  polo  tanto  non  tes  materiais  vexetais  innecesarios),  tamén  hai  moitas
posibilidades de querealmente gustará o sabor do aceite.Así que unha e outra vez: asegúrate
de  que  o  teu  aceite  sexa  sempre  potente  e  sedante  posible  para  o  mellor  resultado  do
tratamento.Siga as instrucións ao producir e utilizar o aceite, dese xeito pode estar seguro de
que fixo o máximo posible para o paciente.Moitos desexos, JB"

"Non creo que teña que ser o 95 por cento". Rico

-- Non ten que ser un 95% de THC, rico, pero os aceites cun 95% de THC son os máis potentes
e canto máis potente e sedante sexa o aceite,  mellor  funciona como medicamento.Sempre
podes  tomar  menos  aceite  máis  potente  e  funcionará  mellor  que  máis  aceite  de  baixa
calidade.É realmente tan sinxelo coma iso.JB

"Normas e control de calidade - si.Pero só se Rick aproba os devanditos estándares e control
de  calidade.  Sue
-- Nunca estivemos en contra do control de calidade, Sue.Pero a realidade é que o control de
calidade é imposible na maioría das partes do mundo debido ao feito de que o cannabis é ilegal
e os laboratorios non poden probalo.Realmente traballamos con persoas de todo o mundo, non
só de Estados Unidos.As probas están dispoñibles nalgúns países polo momento, moi poucas
persoas teñen acceso a elas.A maioría dos nosos pacientes loitan por atopar diñeiro suficiente
para conseguir o disolvente e unha cociña de arroz, polo que canto máis baixo sexa o limiar
para eles, mellor.

Por  suposto  que  poderíamos  complicalo  todo  pero  non  queremos  facelo.Gústanos  facelo
sinxelo.Se segues as instrucións sinxelas producirás aceite de moi boa calidade.O que pon nel
é o que estará no produto final.Entón, se o fas a partir de plantas saudables, probablemente
producirás un aceite que estará ben e  gratuíto de pesticidas,  herbicidas e  quen sabe que
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máis.JB

Exterior versus interior

"Jeff,  o  caso é  que,  contrariamente  á  crenza  popular,  o  THC calmache.O CBD bloquea a
absorción de anandamida e ponche nervioso.Sabemos por experiencia que se poden producir
aceites  cun  95-98%  de  THC  e  que  poden  ser  moi  sedantes.Pero  non  teño  resultados
suficientes  para  poder  dicir  exactamente  o  que  os  fai  tan  sedantes;  ademais  cada  lote  é
diferente e non podemos reproducilo de todos os xeitos, polo que non nos centramos en probar
moito polo momento, tamén polas circunstancias nas que vivimos.

Queremos que os aceites sexan o máis potentes e sedantes/couchlocking posible para obter os
mellores resultados no tratamento.Canto máis sedante narcótico mellor.A maioría das cepas
altas de CBD que vimos non se achegaron á potencia do que nos gusta traballar, polo que non
as recomendamos moito, iso é todo. JB

“Despois de perder á miña muller por mor dun cancro aos 35 anos e co meu irmán agardando
un transplante de fígado durante os últimos cinco anos por mor dun cancro, estiven buscando
RSO nos dispensarios.O prezo varía entre os 100 $/g ata os 30 g no estado de Washington.Un
dos chamados lugares RSO tiña o aceite a un 7% de THC impío con CBD máis altos, ¿vale a
pena?Ese foi o aceite de 30 g.O aceite de cen gramos de dólares estaba por riba dos 90, creo
que o 92%.Cal é o equilibrio perfecto dos tres produtos químicos psicoactivos?Grazas.” Heath

-- Heath, o mellor RSO está en torno ao 95-98% de THC, xeralmente ao redor do 1% de CBD e
extremadamente potente e sedante, con énfase nas palabras potente e sedante (bloquear o
sofá, ten que facerche moito sono e relaxado cando se inxire). .Cando non o faga, proba con
outro lote e garda o aceite energizante para uso tópico).

En canto a eses aceites "con alto contido de CBD" cun 7% de THC, polo menos agora xa
sabes por que estamos en contra destes aceites: a maioría dos aceites altos en CBD que se
ofrecen actualmente son sinónimos do que chamamos lixo, porque sabemos a diferenza entre
os  aceites  de  alta  calidade.  petróleo  e  basicamente  todo  o  demais.É  realmente  o
mellorsimplemente  faga  o  seu  propio  aceite  sempre  que  sexa  posible.Saca  o  brote  dos
dispensarios, compra o mellor que teñen e despois fai o aceite, realmente non hai nada.Eu
mesmo non lle mercaría o aceite a ninguén, sempre faría o meu.Queres ser o teu propio control
de calidade, non queres depender de ninguén.Se podes facer unha cunca de café ou un mojito,
tamén podes facer o aceite.JB

"Coñezo 5 laboratorios que se combinaron NUNCA viron aceite "96% THC"... Ninguén.Miles de
probas nos últimos 5 anos.Non hai nada preto del, mesmo cando os profesionais do laboratorio
intentan con todas as súas forzas comparar unha mostra... O máis limpo que poden conseguir
é o 88 % máis.E estes son profesionais con recursos exhaustivos á súa disposición". Phil

-- Iso só demostra que non probaron os aceites máis potentes que se poden producir, nada
máis.JB

"Oh, tantos comentarios contradictorios, que me confundo tanto?!?!" Diana

-- Escoitaría aos que saben o que fan e din.Depende de ti escoller quen é.JB

"Ese é un bo punto que fai JB.Eu por un lado confiaría no que publicas e nos consellos.Teño
claro que a nafta é a máis preferida (en contraposición ao alcohol).Supoño que a parte confusa
é que no sitio web de Rick, e no seu libro, recomendouse usar índica, aínda que sábese que

- 14 -



índica  ten  uns  contidos  máis  altos  de  CBD  e  dis  arriba  que  a  fronteira  entre  ambos
desapareceu.Para un lego coma min é confuso.Indica versus Sativa.THC versus CBD,  etc,
etc.Entón, se hai que escoller polo menos un 20% de THC, ¿non debería escoller Sativa?Ou é
a  idea  de  escoller  Indica  pero  cun  alto  nivel  de  THC  de  polo  menos  un  20%  de  THC
(independentemente do seu contido en CBD)?Podes aconsellar para que un novato coma min
poida axudar aos membros da familia?" Jyoti

-- Si, indica si, pero as máis potentes e sedantes, se cabe.A propaganda do alto CD comezou a
usarse para impulsar aceites de baixa calidade.Ademais, os nosos aceites ideais terían un 95-
98% de THC.Entón, de novo, non hai moito espazo para CBD alí.Para nós as palabras "potente
e sedante" son máis importantes que "alto CBD". JB

"Vale, por favor podemos producir unha cepa sen as risas?A risita do seu marido ás 3 da mañá
está a envellecer.Lol." Cardo

"Lin estudos onde se inxecta THC puro in vitro a células malignas e estas apoptizan.Non vin
esa investigación para CBD.A min paréceme que o enfoque do CBD é pouco máis que unha
forma para que a xente saque proveito dos medicamentos cannabinoides xogando co medo
infundado da xente ao THC e promovendo os beneficios do cannabis sen o "THC terrible,
adictivo e altamente inductor". Gañar cartos ou aproveitar o rendemento PROBADO do aceite
de cáñamo ao tempo que se promove o CBD como un milagre que, grazas a Deus é o contrario
do horrible THC, é aproveitar a tolemia de reefer e cheira a estafa.Non digo que o CBD non
teña beneficios,  por  exemplo  tópico,  pero  a  investigación desprende que o  THC é o  máis
medicinal.Complacer  aos  prohibicionistas  e  centrarse  no  CBD  é  un  gran  fracaso.Como
explicarás centrar a investigación nun composto que é inferior?É unha tontería". Cory

"Si,  o CBD certamente pode loitar contra o cancro metastásico.Especialmente cando forma
parte do aceite Rick Simpson, que debería conter un 95-98% de THC.Iso di que a importancia
dos CBD probablemente non sexa tan grande como se está a presentar.Pero esperemos que
algún  día  os  científicos  médicos  comecen  tamén  a  probar  o  RSO.Se  seguen  as  nosas
instrucións sobre como producir e usar o aceite, terán os mesmos excelentes resultados que
nós.Se o fan, ben, non o farán.É tan sinxelo coma iso". JB

Protocolo de Rick Simpson
"Empeza a xente con doses minúsculas, do tamaño de medio gran de arroz seco de grans
curtos.Aínda que o aceite é inofensivo, menos é mellor que máis para aqueles que comezan o
tratamento.Ao principio, tome só unha pequena parte desta incrible substancia cada oito horas,
despois  aumente  a  súa  dose  cada  catro  días  de forma regular  e  pronto  a  súa  tolerancia
aumentará.Se a persoa di que non sentiu os seus efectos ou que só os sentiu lixeiramente,
consideraría esta unha boa dosificación para un principiante.Só quere incorporar un pouco do
medicamento no seu sistema para que poidan comezar a afacerse a el.

Nunca  se  sabe  exactamente  como  responderá  a  persoa,  así  que  proceda  lentamente  e
aumente a súa dosificación cada catro días, ata que o paciente poida inxerir un total de un
gramo cada 24 horas.Unha vez que o paciente está afeito ao uso do aceite, a mellor forma de
conseguilo é que tomen doses que equivalen aproximadamente a un terzo de gramo cada oito
horas,  unha  vez  que  estea  afeito  ao  seu  uso.Aínda  así,  gustaríame  lembrarlles  aos  que
experimentan dificultades que a súa dosificación pódese aumentar máis lentamente, pero para
obter os mellores resultados, debe inxerirse o máis rápido posible.

Estas son as instrucións de dosificación que recomenda Rick, se o paciente pode aumentar a
súa  tolerancia  con  suficiente  rapidez.Se  se  segue  este  protocolo,  moitos  pacientes  poden
traballar ata o punto en tres semanas que poden inxerir un terzo de gramo cada 8 horas.Pero,
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de media, a maioría dos pacientes adoitan tardar entre catro e cinco semanas antes de que
poidan inxerir esta cantidade por dose, despois do cal poden seguir tomando un gramo ao día
ata que se curan ou se controla o seu estado.

A Rick gústalle proporcionar este medicamento en xeringas de plástico, que non teñen agullas,
senón que hai só unha pequena abertura pola que se pode espremer o aceite.Asegura que
proporcionar o aceite deste xeito facilita ao paciente a medición das súas doses e evita que as
substancias estrañas contaminen o medicamento.

A forma máis sinxela para a maioría de entender a cantidade que deberían inxerir é comparala
con  algo  así  como  arroz  seco  de  grans  curtos.A  dose  dun  principiante  debe  ser
aproximadamente a metade do tamaño dun destes grans de arroz ou aproximadamente un
oitavo  de  polgada  de  longo,  esta  cantidade  sería  igual  a  aproximadamente  un  cuarto  de
gota.Nalgúns casos, os que teñen unha tolerancia moi baixa poden incluso considerar que isto
pode ser demasiado para manexar con comodidade ao principio, polo que, se é necesario,
poderían comezar con aínda menos.

As doses deste tamaño deben ser inxeridas tres veces ao día, a primeira hora da mañá, a
media tarde e aproximadamente unha hora antes de que o paciente se deita.Todo o que ten
que facer un principiante é espremer o equivalente a medio gran de arroz seco da xeringa de
plástico e esa é a súa dose.Aínda que estamos a falar dunha cantidade moi pequena e non vai
facer dano ao paciente, debido á súa potencia, esta substancia debe ser usada con respecto.

Despois de catro días con esta dosificación, duplícase a doses, que equivalen ao tamaño dun
gran de arroz, ou doses, que teñen aproximadamente un cuarto de polgada de lonxitude cando
se espremen da xeringa.Despois, catro días despois, a dosificación volve duplicarse e esta
continúa cada catro días ata que o paciente pode inxerir o equivalente a dezaseis grans de
arroz por dose.Esta cantidade equivale a unhas oito a nove gotas de aceite por dose, o que é
aproximadamente un terzo de gramo.

Un ml é só un pouco máis dun gramo en peso, polo que se o desexan os pacientes, poden usar
esta medida para determinar a súa dose.Nese momento, os pacientes adoitan continuar con
esta dose ata conseguir o efecto desexado coa súa condición médica.Haberá pacientes que
non poderán aumentar a súa dose tan rápido pero Rick pídelles que a tomen o máis rápido
posible, para que o aceite poida aliviar o seu sufrimento.Ademais, haberá quen poida tomar
este medicamento máis rápido e Rick non ten ningún problema con iso, sempre que o paciente
estea cómodo en tomalo máis rápido, simplemente significa que se curarán moito máis rápido.

En realidade,  Rick  considera  que  os  pacientes  deben permanecer  na  súa propia  zona de
confort cando se trata do uso deste medicamento.Pero aínda pensa que calquera persoa que
teña unha  afección  grave  non  debería  xogar  con  esta  sustancia,  xa  que  se  non  se  toma
correctamente, pode que non poida superar a condición que se pretendía tratar.

Debido a que este medicamento é tan seguro de usar,  non adoitamos medir as doses con
exactitude,  pero  para  aqueles  que  lles  gustan  medicións  precisas  e  posúen  escalas  de
suficiente  precisión,  comezan  cuns  0,01  g  tres  veces  ao  día  durante  os  primeiros  catro
días.Despois, se podes, dobre a 0,02 g durante catro días, despois a 0,04 g durante catro días,
0,08 g durante catro días, 0,16 g e despois 0,32 gramos.Este sería o horario de dosificación
ideal para aqueles que poden inxerir esta substancia rapidamente.

Cando poidas conseguir cepas de xema índica de alta calidade para traballar, o aceite que se
produce  será  extremadamente  sedante.Este  é  o  efecto  que  terá  o  aceite  se  produciu  o
verdadeiro  "Aceite  de  Rick  Simpson"  e  hai  pouco  de  que  preocuparse.Os  pacientes
simplemente dormen e, finalmente, espertarán.Algúns poden sentirse un pouco apedreados ao
principio, pero estarán ilesos e, normalmente, nunha hora despois de levantarse, esa sensación
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de sono desaparece.Se o aceite se produce a partir de variedades sativa de cánabo, espera
problemas e un subidón sativa energizante de longa duración.Non queres que as persoas con
enfermidades graves como o cancro intenten tomar aceite con estes efectos e o paciente non
recibirá os beneficios medicinais que pode proporcionar unha boa índica.Non a todo o mundo
lle gusta estar drogado e non é o punto medicinalmente apedrearse con esta substancia.Pero
nalgúns casos, cando a vida dos pacientes está en perigo, darlles doses maiores pode ser o
único que pode salvar a súa vida.

O  punto  é  introducir  o  medicamento  no  paciente  tres  veces  ao  día.O  paciente  pode
simplemente poñelo no dedo e despois raspalo nos seus dentes.Despois, toma un trago de
auga  fría  ou té  e  deberían  atoparlle  bastante  fácil  de  tragar.Algunhas  cepas  producen  un
extracto que non ten un sabor agradable pero que é fácil de tratar.Só tes que poñer a dose dos
pacientes nun pequeno anaco de pan e dobralo, despois metelo na boca e darlles un trago de
auga.Tamén se pode facer o mesmo co uso de plátanos ou outros tipos de froitas.A idea é facer
chegar  o  aceite  ao  paciente  o  máis  rápido  posible,  pero  a  Rick  aínda  lle  gusta  ver  que
permanecen na súa zona de confort.

Todo o mundo é diferente e a nosa tolerancia a este medicamento variará de persoa a persoa,
polo que asegúrese de que o paciente estea cómodo coa cantidade que está a inxerir.Con
moitas  condicións  graves,  é  importante  que  os  pacientes  inxiran  este  medicamento
rapidamente, polo que poden ter unha mellor oportunidade de sobrevivir.Como xa mencionei,
aínda que o aceite é inofensivo, se se toma demasiado, moitas veces os pacientes non lles
gusta a experiencia.Entón, aumenta a súa dosificación lentamente; así estarán cómodos co seu
uso.

Aínda  así,  como nos  gusta  dicir,  as  enfermidades  agresivas  deben  ser  tratadas  de  forma
agresiva,  polo que se tivese algo que poña en perigo a vida, inxeriría tanto extracto como
puidese tomar no menor período de tempo posible.Creo que paga a pena estar preparado, polo
que os que poidan deberían comezar a acostumarse aos efectos do aceite canto antes, porque
entón saberán que esperar, se algunha vez necesitan tomar doses maiores.

O tratamento estándar para restablecer o teu corpo a un bo estado de saúde é de 60 gramos
de aceite de alta  calidade inxeridos nun período de tres meses.Para aqueles que tomaron
quimioterapia e radiación, é unha boa idea inxerir  de 120 a 180 gramos de aceite o antes
posible.Normalmente, 60 g poden curar un cancro grave, pero para aqueles que foron danados
polo sistema médico, moitas veces é necesario máis para evitar que o cancro volva e desfacer
o dano que estes tratamentos deixaron.

Unha vez que o paciente estea saudable de novo, pode baixar a dose a un ou dous gramos ao
mes  ou  tanto  como  lle  guste  inxerir  ao  paciente;  dende  a  nosa  perspectiva,  cantos  máis
mellor.Non saltes as doses de mantemento, xa que son importantes para manter unha boa
saúde.Un gramo ao mes ou unha gota ao día despois do traballo á noite non parece moito
pero, segundo Rick, deberíaser suficiente para manter o seu corpo saudable.

Ademais, gústalle que os pacientes usen outras cousas naturais como sementes de mazá e
herba de trigo xunto co tratamento con aceite.Desde a miña experiencia, tamén faría que os
pacientes  comían  sementes  de  cánabo  (e  incenso,  mirra  e  lúpulo),  xa  que  o  aceite  que
conteñen é tan nutritivo e bo para o corpo.

Rick tamén cre que os pacientes deben tratar de aumentar o pH do seu corpo o máis rápido
posible  inxerindo  cousas  como  sandía  ou  zume  de  limón,  etc.El  di  que  isto  é  da  maior
importancia e que facelo pode darlle ao paciente unha oportunidade moito mellor de sobrevivir.

Os pacientes tamén deben comezar a comer máis froitas e verduras crúas e comer menos
carne,  especialmente  as  variedades  procesadas,  que  contén  máis  toxinas.Rick  é  un  firme
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crente no uso de máquinas de zume e considera que grandes doses de vitamina C tamén
poden ser de gran beneficio.

Este é o protocolo de Rick Simpson e é a razón pola que o seu nome será coñecido por a
eternidade.Probablemente sexa o descubrimento máis importante de todos os tempos e non se
pode exagerar o efecto beneficioso do que este home nos deu.De que serve a medicina e a
tecnoloxía modernas cando non funcionan?Se queres ver resultados, proba o método de cura
de Rick.

Criticaronnos por chamar a este aceite unha cura para todo, pero que outra cousa se pode
chamar unha substancia que se pode usar con éxito para tratar tantos problemas médicos?
Algúns parecen pensar que as palabras curar todo significa que este aceite proporcionará vida
eterna, pero esa non foi a intención de Rick.Certamente, este medicamento pode prolongar a
súa vida e pode vivir  moito máis co seu uso,  diso hai  poucas dúbidas.Aínda así,  isto non
significa que proporcionará vida eterna.

Este aceite aínda non está dispoñible legalmente para a maioría, polo que levará moito tempo
determinar cantos anos engadidos pode proporcionar.Polo momento, non consideramos este
medicamento como un elixir da inmortalidade e cremos firmemente que non o fai a proba de
balas.Aínda así, como di Rick, se algunha vez atopamos a clave da inmortalidade, está seguro
de que o cánabo será un ingrediente importante.

Non  penses  que  cando  o  estás  a  usar,  non  podes  contraer  un  virus.Aínda  pode  contraer
enfermidades como a gripe, pero os seus efectos poden ser moi diminuídos e recuperarase
moito máis rápido.No caso dunha pandemia ou algo así, se inxeres ou xa estás a inxerir o
marabilloso aceite que pode proporcionar esta planta, as túas posibilidades de supervivencia
aumentarían moito". Jindrich Bayer,Phoenix Tears: The Rick Simpson Story,epílogo das dúas
primeiras edicións

“JB, teño unha pregunta,  o meu irmán ten cancro,  quitáronlle  o estómago (establecemento
médico), despois puxéronlle quimioterapia, que produciu máis cancro ata o punto de que non
pode comer nada, nin sequera líquidos, vómito.Entón por fin conseguínlle a resina; o meu novo
fixo, pero a consistencia é un pouco grosa (ver foto).Pero foi dando e tomando.A obstrución
está no intestino superior, o crecemento do cancro.A súa boca está súper seca xa que tamén
está tomando morfina por dores intensas.Finalmente bebeu uns líquidos pero vomitou líquidos
dúas  veces  e  non  a  terceira  tivo  sangue.Dáronlle  2  semanas  os  médicos  e  mándano  a
casa.Que podo facer???Axuda, por favor, ten 11 gramos de resina dun ¼ de libra dunha cepa
de viúva branca.Podes axudarme a atopar onde podo conseguir algún RSO real que cumpra
todas as cualificacións para el.Está en California, LAe estou no Salvador.É unha situación moi
dura  e  non  puiden  facer  moito  dende  aquí.Algún  consello  por  favor."  Ricardo
-- Ben, canto antes comece a inxerir o aceite, antes mellore a súa calidade de vida.Dille que
poña esa resina nun forno a 130 °C (266 °F) durante aproximadamente unha hora e despois
comece a comela.É bo comezar con pequenas doses, pero cando os pacientes están tomando
morfina, pode darlles máis aceite e menos morfina.Os primeiros días poden ser complicados
debido ás interaccións.Moitos desexos, JB

"Só quero que todos saiban que o meu primeiro lote de aceite de cociña para a miña nai foi un
gran éxito e recuperou un bo 4/5 gramos dunha onza de xema de calidade superior!Sobre a lúa
co meu primeiro intento.E créanme rapaces,  é tan sinxelo coma facer un café!Queremoste
Rick.......” Mark

Incenso e Mirra
"O incienso é unha gran adición ao tratamento con aceite de cannabis.Tanto a nivel interno
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como tópico.Se vives nalgún lugar onde o aceite de cannabis non está dispoñible, considera o
incienso, tamén pode facer marabillas.Busca os tipos máis potentes e sedantes que poidas
atopar".JB

"Probei que o incienso tópicamente axuda a eliminar a dor.:)" Carole

"Utilicei  aceite  de  incienso  de  Young  Living  Essential  Oils  con  Phoenix  Tears  de  Rick
Simpson.O meu pai podía pasar 10 horas sen dor... Tiña cancro en estadio 4 e andaba por aí
coma se nada mal. Shelly

"O incienso é xenial para moitas cousas.Eu úsoo nas manchas solares da miña pel, todos os
días na cara mesturado con pepino para un tónico despois de lavalo con aceites esenciais.Por
iso parezco tan novo aos 65 anos.LOL!Broma.Teño corenta e dous.Pero teño unha pel decente
xa que non uso parabenos nin produtos químicos. Dania

“Nas tendas de herbas búscao co seu outro nome, Boswellia.Funciona basicamente igual que
Advil pero mellor". Sharon

"Hai un antigo remedio que require incenso, mirra, aceite de oliva e cannabis.Luz na mirra!!Fai
marabillas para os diabéticos de forma tópica e interna! Brian

“Todo o que medra na natureza pode coidar de nós.Son as versións sintéticas de todas estas
cousas  as  que  están  a  resultar  prexudiciais.Todas  estas  plantas,  (incenso,  mirra,  lavanda,
cravo, menta, etc.), especialmente as plantas antigas das súas zonas autóctonas levan anos
perfeccionando  os  seus  axentes  protectores  contra  os  depredadores  e  as  preocupacións
ambientais e esas cousas poden ser usadas para non só trata pero cura!" Wendy

"Audiou que nunha década máis o uso aprobado de cannabis medicinal  para todo tipo de
condicións será fundamental, xa que se prepararán medicamentos que funcionen como o THC
pero sen o principio activo que provoca un efecto "alto" nos pacientes.Mechoulam non limitou o
seu  interese  só ao  cannabis.Fixo  investigacións  sobre  a  levona,  a  palabra  hebrea  para  o
incienso ou Boswellia sacra, que se usaba como incienso no Templo Santo de Xerusalén.O
químico  da  Universidade  Hebrea,  xunto  co  seu  entón  estudante  de  doutoramento  Arieh
Moussaieff, demostraron que un ingrediente principal do incenso de Oriente Medio reduce a
ansiedade e ten un efecto antidepresivo nos ratos.

"O Talmud menciona a resina de Boswellia como unha poción posta no viño para 'entumecer os
sentidos'  para  que  [aqueles]  condenados  a  morte  non  se  preocupen...[Os  seus
descubrimentos]  proporciona  unha  base  biolóxica  para  tradicións  culturais  e  relixiosas
profundamente arraigadas".http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-
352563
-- O aceite de cannabis e o incenso son moi similares nos seus efectos curativos.Simplemente
engade incienso de alta calidade (boswellia sacra) á túa dieta ou cómao tres veces ao día (150
mg tres veces ao día para enfermidades menos graves e 300 mg ou máis para enfermidades e
dor máis graves, etc.) Ou pode seguir o mesmo protocolo e use as mesmas dosificacións que
se estivese a usar o RSO.O incienso tamén pode arranxar o seu corpo a partir do nivel de ADN,
e tamén pode curar o cancro e moitas outras enfermidades "incurables".Tamén é bo sabelo,
creo.JB

"Estou moi molesto de que estraguei o tendón de Aquiles onte.Non máis sofá a 5k podoapenas
anda.Alguén ten algún consello para unha pronta recuperación?" Jenna

- Moito aceite tópicamente e internamente.Engade incenso e aceite de cravo a un bálsamo de
cannabis  forte  ou  a  unha  mestura  con  aceite  de  manteiga  de  karité/coco/sementes  de
cánabo.Como  sempre,  os  bálsamos  de  THC  cun  20-30  %  funcionan  mellor.Goza  do
tratamento.JB
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"Estiven tomando aceite esencial de boswellia freana puro para o cancro de vías biliares en
estadio IV, que fixo metástase nos pulmóns e ósos e o meu fígado despois de 2 meses agora
ten unha función normal, sen bloqueos e revirtei o meu diagnóstico de 9 meses de vida. , e os
tumores do meu fígado estanse encollendo e un morre!!Aínda estou moi interesado no aceite
de cannabis, pero tamén estiven facendo quimioterapia para deter a propagación e sei que
unha vez que remate a quimioterapia o mes que vén quero golpear o meu corpo con todo o que
poida.Merquei o libro, agora só necesito saber como facer o aceite e conseguir que alguén me
axude. Sara

"Pase a dicir ola. Aínda así, o 17 de xullo cumpre 1 ano desde que comecei a tomar 1-2 ml ao
día, a miña vida cambiou por completo e estou case en 200 libras perdidas exactamente, 9
libras para ir, a miña farmacia dispensaria tenme de 179 mg de CBD a 179 mg de aceite de
THC. .5ml ao día e 87% THC e 4% CBD 1ml ao día. E incenso, mirra e zume. FUNCIONA
COMO COÑECES JB, só quería avisarte que aínda me vou!" Bill

"Utilizo incienso con mirra para Hashimoto  e funciona!  Mágoa que non podo conseguir  un
aceite onde vivo porque é ilegal". Cynthia

"Empecei con isto hai 3 días despois de escoitar que unha nena encolleu o seu tumor cerebral
con só unha gota disto na lingua cada dúas horas". Lindsay

"Levo uns anos poñendo incenso en cápsulas. Adoitaba tomar o incienso por si só para tratar o
meu cancro (sen quimioterapia nin radiación) durante aqueles tempos nos que non tiña acceso
seguro ao aceite de cannabis.  Cando non tiña o RSO e notei  que comezaban a aparecer
manchas, só puxen unhas gotas de incienso sagrado directamente na miña pel e vin como as
manchas desapareceron durante uns días. Quedei absolutamente abraiado! Díxolle á xente
dende hai anos.Aínda teño que facerme unha colonoscopia (cando teño un seguro en CO) para
ver se o tumor principal desapareceu. Cancro ou non, seguirei facendo o que estou facendo, tal
e como me recomendou o meu oncólogo (de por vida). Está abraiado!" Lisa

"Puxín resina de incenso na comida do meu can dúas veces ao día durante un par de meses e
un tumor do tamaño dunha pomelo desapareceu". Karen

"O INCIENSO: dise que encolle os tumores e ralentiza se non detén a progresión do cancro.
Sei que encolle os tumores, vin como reducir a nada os tumores do tamaño dunha pelota de
golf! Tamara

"Fixen que isto fose parte integral da miña metodoloxía hai un par de anos, xunto cos aceites
de  copaiba  e  lemongrass,  os  resultados  son  absolutamente  sorprendentes.  Grazas  por
compartir JB". Marcos

"Unha razón polo menos é porque se lles din, en vídeos e publicacións de blog, que o aceite de
incenso contén ácido boswélico, o ingrediente activo antitumoral da resina de goma de incenso.
Pero non é así, e a simple razón é que o ácido boswélico é moito. unha molécula demasiado
pesada para ser volátil.  Hai varios ácidos boswélicos que se atopan na resina de goma de
incenso e teñen pesos moleculares entre 450 e 500. Non obstante, as moléculas volátiles, as
que son capaces de evaporarse, teñen pesos moleculares inferiores a 300".
-- É por iso que recomendo mastigar incenso e resina de mirra e non inxerir aceites esenciais
que (esperemos/supostamente) foron producidos a partir de incenso e mirra. JB

"O aceite de incienso axudoume a desfacerme da parálise de Bell nunha semana! Sen dúbida,
o mellor tratamento que recibín foi "legal". Jason

"Estiven  usando  Frankincense,  Ylang  Ylang  e,  ás  veces,  Clary  Sage  en  Justin  para  as
convulsións durante catro meses e vin unha mellora. No momento en que comecei, tiña tres
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convulsións ao día e baixou a unha ao día. ás veces unha carreira de dous a tres días sen
convulsións. Lin onde Angelica tamén axuda coas convulsións. O seu neurólogo está a favor,
pero non hai coñecemento real nin ningún tipo de protocolo. Os aromaterapeutas non parecen
estar moi familiarizados co uso aceites esenciais para o control de convulsións. A inhalación e a
aplicación tópica diluída parece estar funcionando, pero estaría ben ter algunha orientación.
Aprendín  da  maneira  difícil  que  hai  algúns  aceites  para  evitar  como  calquera  cousa  con
compostos de alcanfor (romeu, eucalipto, espiga). lavanda, sabio español) ou tuyona, así como
algúns outros". Judy

"O noso medicamento de rescate escollido é franco. Gárdoo no andel e úsoo en dilución con
aceite MCT. O mesmo aceite portador que usa Rae por vía oral con CO.
Un ou dous cheirados baixo o nariz, e despois na parte posterior das orellas, as tempas, o
pescozo, os pulsos e a planta dos pés. É o mellor medicamento de rescate ata a data. Rápido e
eficaz, pero con toda a divulgación; non todas as veces." Mark

"O aceite de incienso provén da resina das árbores de Boswellia serrata. Algúns aceites de
aromaterapia, perfumes e certos tipos de incenso conteñen este aceite. A medicina ayurvédica,
o  coidado  da  saúde  tradicional  da  India,  tamén  usa  aceite  de  incienso  para  tratar  varias
condicións. Na medicina occidental, o aceite de incienso é de interese polas súas propiedades
antiinflamatorias,  segundo  o  Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Center.  Algúns  efectos
secundarios  son posibles,  pero o MSKCC sinala  que o incienso parece ter  menos efectos
negativos que os medicamentos que tratan condicións inflamatorias, como os esteroides e os
antiinflamatorios non esteroides.

Os efectos secundarios gastrointestinais son posibles ao tomar aceite de incenso, segundo
Physicians' Desktop Reference. Poden incluír un mal de estómago, náuseas, dor de estómago,
sensacións de ardor ou unha sensación desagradable de plenitude. O aceite de incenso tamén
pode empeorar a dor de estómago ou de estómago.

O aceite de incenso ten efectos  anticoagulantes e  pode aumentar  o risco de hemorraxias
anormales,  segundo sinalou o  Centro  Médico da Universidade de Maryland.  Isto  preocupa
principalmente  a  persoas  con  trastornos  hemorrágicos  ou  a  calquera  persoa  que  tome
medicamentos  ou  outras  herbas  con  efectos  anticoagulantes,  como  warfarina,  heparina,
ibuprofeno,  aspirina ou ginkgo biloba.  Calquera  persoa programada para  un procedemento
cirúrxico ou dental debería deixar de tomar aceite de incienso de antemán. " Shelley

Procesamento de resinas de incenso e mirra
Conxela  o  incenso,  esmagao  nunha  batidora  como  cubos  de  xeo  (por  uns  segundos  a
velocidade moi alta),  despois bota aceite de oliva moi quente (100 °C) sobre o po. Déixao
mesturar como un cóctel,  durante 3 minutos máis ou menos.  Despeje a mestura de aceite
nunha botella e déixaa repousar uns días, separa as capas e obtén o teu extracto de incenso.
Engade a mirra se  a  tes -  procédese do mesmo xeito  -  conxélaa,  triturala,  engade aceite
quente, déixaa repousar, sepárase.

A continuación,  engade aceite  de cannabis á mestura de incenso,  mirra e aceite de oliva.
Tamén podes comelo tres veces ao día. Tamén lle engadiría aceite de sementes de cánabo,
por separado, e masajearíame os pés con el. JB
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Fumar Cannabis
"A miña amiga de 28 anos foi operada hoxe dun cancro de mama, din que se lle quita o cancro,
pero  aínda  así  queren  facerlle  quimioterapia.Xa  falamos  antes  e  díxenlle  que  rexeitase  a
quimioterapia e sótoma RSO.Estou correcto sobre isto?Polo que lin en Phoenix Tears, creo que
isto é correcto, pero gustaríame a túa axuda para responder isto.Grazas.” Xustino

-- Ben feito, Justin.Sen quimioterapia nin exploracións.A cirurxía foi innecesaria.Fai que coma
120-180 g de aceite durante os próximos seis meses e siga as instrucións do noso sitio.JB

"Imaxina tentar ensinarlle á xente a levar os pantalóns...Parece fácil.E se a xente che estivese
enviando mensaxes de texto todos os días preguntándoche como pór os pantalóns?(agravante)
¡É como o día do porco!Se me poño os pantalóns e está feito ben, entón este é o xeito que lle
vou mostrar a outra persoa.Poderíame rir da xente que quere probar a poñerse os pantalóns
cara atrás e dicir: "Oe, encaixan ben, claro, pero iso non cambia o feito de que estean cara
atrás!(Funcionou para Khris Kross). JB simplemente está a dicirnos o que funciona e non nos
dirá doutro xeito porque non hai necesidade doutras formas.Sigue as indicacións ou anda cos
pantalóns ao revés, pero non te enfades con JB cando te decates de que só che estaba a
mostrar o xeito correcto de facelo.Non intentamos cambiar o texto dun libro, só imos investigar
outros libros!”. Chad

-- Grazas, Chad, esta foi unha gran explicación e si, tes razón.Todo este problema da medicina
RSO é tan ofensivamente sinxelo que en realidade o fai máis complicado.É demasiado sinxelo
para que a xente o crea, é dicir, cando non poden probar o medicamento eles mesmos e só
teñen que ler sobre el.

E todo é que a vida das persoas está en xogo.Falo con eles persoalmente, véxolles a dor na
cara, non me preguntes que me fai despois de tantos anos.Para min aquí non hai moito espazo
para a improvisación, nin tempo para longos solos de bebop ou free jazz.Este é un sólido blues
antigo de doce compases e ten doce compases de longo.Rick deunos indicacións para seguir,
pero todos queren reinventar a roda por mor dalgúns problemas de ego ou outras debilidades
humanas.

Todo o que digo sobre isto é,  primeiro dominar unha cociña de arroz e un ventilador.RSO
primeiro, despois todas as outras (menos potentes) formas de medicina cannábica.Porque a
potencia importa.Canto máis potente e sedante sexa o aceite, mellor para o paciente.Non tes
que probar as condicións internas, probalo primeiro nas condicións da pel e mira se cura máis
rápido co RSO real moi potente e sedante con 95-98% de THC ou con calquera outra cousa,
que debería responder por ti.Entón, sabe que o mesmo que está a suceder na túa pel está a
suceder dentro do teu corpo cando inxestes este medicamento.

Unha vez que o fagas,  basicamente perderás  o interese polas formas menos potentes de
medicina cannábica.Non porque non poidan axudar nalgúns casos, senón porque por que voar
en segunda ou terceira clase cando podes voar en primeira clase polo mesmo diñeiro e salvar
a túa vida de forma máis rápida e fiable ao mesmo tempo?

RSO é un medicamento premium, e o xeito no que o vexo todo o resto non é un medicamento
premium.E quero un medicamento premium, por que querería un medicamento diluído no canto
do real?Canto máis sedante e potente sexa o aceite, mellor funcionará como medicamento, e
isto non vai cambiar nunca". JB

"O mellor  RSO é un 95-98% de THC e extremadamente potente e sedante.Calquera outra
cousa  que  iso  (cannabis  cru,  zumes,  comestibles,  aceites  altos  en  CBD,  BHO  non
descarboxilado, tinturas, ungüentos, brebajes, macerados, o que queiras) é unha forma menos
potente de medicina cannábica.Todas as formas de medicina cannábica son beneficiosas ata
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certo punto, por suposto, pero non apostes a túa vida por formas menos potentes de medicina
cannábica. JB

Condicións da pel, queimaduras, eccema, etc.

"O domingo pola mañá recibín queimaduras de aceite fervendo de 3º grao nos dedos.Ampolas
grandes e moi dolorosas.Recordei que ler RSO é incrible para curar queimaduras, polo que
tenteino.OMG  Folks,  a  queima  desapareceu  totalmente  en  só  40  horas.Ningún  sinal
diso.Apliquei unha boa cantidade deRSO sobre as burbullas, un filete de Aloe Vera fresco e
unha  venda.Repetido  12  horas  despois.Non  é  necesario  a  terceira  aplicación.ROCK RICK
SIMPSON". Bobbi

“A primeira vez que fixen o aceite (infundido en aceite de coco) foi para o tratamento tópico das
costas dun veciño de idade avanzada.Tiña feridas por todas partes que picaban moito.Quedan
descartadas as chinches, as sarnas, as pulgas, os skeeters, etc. porque non se viu afectada en
ningún outro lugar que non sexa a súa costa e non hai signos de actividade de bichos na súa
cama.Sabes  que  fixo  o  seu  fillo???Rocíolle  moito  o  colchón  con  produtos  químicos  para
desfacerse de bichos que non existían.Deille un colchón novo coas instrucións explícitas de
que NON se debe pulverizar, é meu cedido a ela durante o tempo que o necesite.Tivo que ir ao
hospital por úlceras hemorrágicas e mentres estivo alí expresoulle o problema das costas e
sabes que lle dixeron os médicos???Lávalle o cabelo e o corpo en busca de piollos.Non ten
piollos.Entón, a quen cres que vou escoitar para axudala?Os médicos?NON.Fixen o aceite,
trateino con el e hai melloras e curacións". Michelle

"A miña nora estaba a fritir chuletas de porco e basicamente mollaba os dedos no aceite quente
fervendo ata o primeiro nudillo e volvéronse brancas como polo cocido.Puxémoslles RSO e a
dor desapareceu en aproximadamente un minuto máis ou menos, ela recubriunos 2 veces ao
día co RSO.Curaron moi rapidamente en poucos días e non houbo perda de pel nin cicatrices
en absoluto.É incrible que agora gardemos un pouco na neveira da cociña, así que se alguén
se queima (especialmente os nenos) aplicaremos o RSO inmediatamente, non hai que sentir
ese tipo de dor cando teñamos unha planta natural que o coidará. ”. Debra

"Useino en queimaduras solares graves.Funcionou moi ben, vin curar unha ferida de coitelo en
menos dunha semana.Tamén cura a halitose.Estiven usándoo durante seis meses máis ou
menos e saín completamente os medicamentos para as convulsións.Cando quedei sen tiven
unha pequena convulsión.Teño a sorte de poder conseguir medicamentos coma este, tamén
recomendo o seu uso para a dor nerviosa”. Jack

"Eu  uso  unha  cociña  de  leña  para  quentar,  polo  que  as  queimaduras  no  meu  pulso
acompañáronme moitos meses máis fríos.Fixo unha profunda escaldadura o pasado outono,
aínda non espertou.Déronme aceite RSO antes, así que apliquei un toque, cubriu a queimadura
e en dous días a zona estaba rosada e limpa, sen burbullas nin queimaduras.Estou vendido ao
100%!" Janine

"Teño unha boa queimadura solar xusto despois de afeitarme a cabeza hai uns anos.Estiven ao
sol de Colorado unhas 14 horas ao día seguinte.Xa tiven unha queimadura solar tan grave na
cabeza.A primeira vez tardou meses en curarse e rezumaba e doía todo o tempo.Esta última
vez puxen unha loción con infusión de cannabis na miña cabeza queimada polo sol.3 días
despois  pelouse  unha  vez  e  despois  curou  completamente.Cannabis  para  persoas  con
queimaduras solares!" Nate

"Teño unha pregunta.Coñeces a alguén que use isto para a tella?Téñoos bastante a miúdo,
especialmente cando estou estresado e só teño curiosidade.Grazas." Trina
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- Só tes que poñer o aceite nos puntos doloridos, crus ou nunha tintura, e facer que o paciente
coma o aceite tamén para obter os mellores resultados.JB

"As  miñas  articulacións  brillan  nos  dedos  e  listo,  frota  un  pouco  de  aceite,  a  dor
desapareceu.Queimeime no barril  da queima a semana pasada, 3 polgadas de pel negra e
burbullante no interior do meu pulso.Pequena cantidade de aceite, vendaxe, dous días despois,
incrible pel rosa.Aplicouse de novo, igual, dous días despois e curou...Grazas!!!" Janine

"Mañá Scot, falei coa miña irmá onte á noite e di que está toda curada!!!!O medicamento curou
a  súa  tella.:)  Ela  di  que  se  sente  marabillosa.Só  quería  estar  100%  seguro  antes  de
escribirche.Moitas grazas pola túa axuda."

"O meu fillo e eu só o usei tópicamente desde o primeiro momento en que apareceron as tellas.
Sen novidadeapareceu tella e non se detectaron outros síntomas. Milagre." Matija

"Usei aceite estilo RSO nunha verruga de meiga na cara.Dúas aplicacións cubertas cunha tirita
e case desaparece! Leslie

"Tamén eliminei 2 verrugas con el.Tivenos na perna toda a vida". Michelle

"Utilicei  aceite  de  oliva  con  infusión  de  cannabis  en  queimaduras  e  cortes  e  curan  nuns
días.Nunca vin nada parecido.Sei que o RSO aínda sería mellor.O cannabis usábase para
tratar todo antes de que o noso goberno se volvera codicioso". David

"Quentei o aceite e mestureino co meu bote de crema facial.Eu úsoo 2 veces ao día e levo uns
2 meses.As espiñas profundas e profundas que adoitaba ter (xa sabes o tipo, tardan unha
semana en saír  á superficie  e son ENORMES!)  Xa non están.As cicatrices desas espiñas
tamén se esvaecen.Incluso estou vendo que a pel comeza a endurecerse!É curioso que este
post estea aquí porque estaba moi notando os resultados hoxe!Este aceite é incrible e a crema
facial é só un dos moitos usos.Grazas Rick." Jennifer

"Queimeime  nun  tubo  de  escape  bastante  ben  e  puxen  un  pouco  de  aceite  de  cannabis
infundido con extracto de semente de uva e curou en menos dunha semana e case non hai dor
nin irritación e SIN CICATRICES!" Daniel

"Useino  en  queimaduras  e  non  sei  onde  me  queimaron.Sen  medo  e  sen
marcas.Impresionante.Tiven  unha  queimadura  durante  unha  semana  e  non  curaba.Usei  o
aceite e dentro de catro días teño pel nova.Unha semana despois non podo dicir onde me
queimaron.Cousas marabillosas." Clifford

"Si, si, curei queimaduras con RSO.E sen cicatrices!" Erin

"A dor literalmente desaparece ao instante e nun día a inflamación desaparece.Xa tratei unha
queimadura hai un par de meses e teño outra que estou tratando agora mesmo.Acelera o
tempo de curación  en semanas  e  semanas pendentes.Que grave é  a  queimadura e  SEN
ASUSTO nin  sensibilidade  por  onde  me queimaran.Eu  uso  o  aceite  en  todo  e  refírome a
todo.Tamén fixen recentemente un lote que non era a calidade que nunca comería, polo que
úsase estrictamente tópicamente.Fixen un facial, OMGosh, resultados sorprendentes.Eu uso o
RSO para todas as enfermidades imaxinables".

"Teño moito medo por unha afección da pel que me deron medicamentos horribles durante
case 6 meses.Ai sorpresa!Unhas semanas despois do tratamento, a miña pel volve estar mal.É
bo saber isto.Estaba horrible cos medicamentos, malhumorado, pel seca e escamosa, suando,
meu deus era terrible.Non volverei ver o doutor". Nikki

"Utilicei aceite para infeccións da pel, dores de cabeza, picaduras de mosquitos, fungos, durmir
e simplemente relaxarse.Moi útil nun 1stbotiquín de axuda”. Silvia
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“Estimado señor, son un vello hippy dos anos 60 e vivo no norte de California.Levo 8-9 anos
hibertizando unha variedade de Train Wreck e White Widow con excelentes resultados.Vin que
Rick  tamén  usou  White  Widow.Actualmente  estou  axudando  a  un  paciente  do  hospicio
chamado Jason en Redding, Ca. na convalecencia, quen foi/é? morrendo das últimas etapas
do SARM, segundo o indicaba o meu antigo doutor Ronald Sand...Eu comecei con tinturas que
estiven facendo e dando galletas tanto de auga como de extracción de brotes e só de manteiga
hai catro meses.

Outro irmán produtor amigo co que asisto á Unity Church, converteume no teu sitio web hai só
tres semanas.Comezou a Jason no "JOY GREASE" e pasou polo seu primeiro tubo e agora
está no segundo.Fai algo máis dun mes as súas bólas eran do tamaño dun melón moi grande
máis grande que unha pelota de softball...Desde que comín os meus produtos horneados e
inxerín  "Magic  Grease"  directamente,  está  mellorando  cada  día  e  as  súas  Gónadas  case
volveron ao tamaño normal...Din que non hai cura para o MRSA???

Jason  tivo  feridas  moi  graves  nas  costas  xa  que  non  pode  deitarse  de  costado  nin  de
estómago.Agora dime que están diminuíndo e cando o noso médico apareceu con outro equipo
da  cidade  todos  non  podían  entender  por  que  non  estaba  morto  ou  por  que  estaba
mellorando.Aínda  non  lle  falei  ao  médico  sobre  o  meu/o  noso  tratamento  con  aceite  de
cáñamo, pero en breve algún día...Quero moito o permiso do médico para tratar agora as súas
feridas co aceite tópicamente, non estás de acordo???Se podemos deter o SARM nun paciente
que tiña só meses de vida, só pensa no que isto podería ou debería dicir que DEBE dicirlle á
comunidade médica.Paz e respecto, Craig"

"O meu marido tiña unha cicatriz de 30 anos por unha queimadura que requiriu un enxerto de
pel...Entón  pensei,  aha,  outro  lugar  para  experimentar  con  este  incrible  produto.Ben,  tiña
menos que cero crenza de que faría calquera cousa...Despois dunhas cantas aplicacións está
a transformarse, agora ten pigmento onde non o había.Crecemento do cabelo onde ningún
creceu en 30 anos". Rebeca

"Tiña queimaduras de segundo grao na cara e nos brazos por un incendio da casa.Puxen RSO
mesturado con manteiga de cacao por todas partes durante un mes e apenas se nota que me
queimei  algunha  vez.É  incrible  o  rápido  que  funciona  e  é  o  mellor  analxésico  que  tiven".
Americano

"Tiña un lunar no coiro cabeludo que comezou a me comer recentemente.Apliquei un dab unha
vez ao día durante uns días e o lunar empezou a encollerse.Fala de incribles". Amanda

"O meu cannabalm tamén estaba suspendido no aceite de coco, e axudou moito cando tiña
alopecia". Matty

"A miña noiva tiña unha infección por SARM de máis de 2 anos e probara varios antibióticos,
incluíndo un dos máis fortes dispoñibles sen éxito.Usamos un pouco de aceite condensado
dunha  mangueira  de  vaporizador  nunha  curita  no  soar  aberto  e  desapareceu  coa  dor  de
inmediato.A súa calidade de vida é moito mellor.

Tiven un golpe sospeitoso nas costas durante 2 anos que acabou cambiando de cor e doendo
moito e desconfiaba moito do que era.Usei RSO nunha curita e desapareceu.Probamos isto
porque  vimos  o  vídeo  de  Rick  Run  from  the  Cure.Creo  que  difundir  esta  mensaxe  é  de
monumental importancia e estou preparado para avanzar a todo vapor a través do activismo e
das nosas redes sociais e alcance de transmisión para axudarvos a transmitir  a mensaxe".
Roberto

"Teño fibromialxia e os medicamentos non me quitan a dor.Pero o petróleo si". Doña

"Eu son crente...corrixe a gota...debe equilibrar o yin e o yang porque antes pensaba que era
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feliz,  pero  ultimamente  atopo  unha  sensación  de  felicidade  que  emana  do  máis
profundo...Grazas Rick Simpson. Irving

"Ola Corrie, levo unhas 3 semanas dando medicamentos a ***** pola súa gota no pé, e pasou
dunha cadeira de rodas a poder subir e baixar as escaleiras correndo e fixo unha camiñata de 2
horas. durante a fin de semana.Non é só para o cancro...só cura.Debería facer fotos...Enorme
diferenza.Os  medicamentos  habituais  non  o  tocaban.Nunha  cadeira  de  rodas  durante  3
semanas antes dos medicamentos.

"Useino  en  queimaduras  e  non  sei  onde  me  queimaron.Sen  medo  e  sen
marcas.Impresionante.Tiven  unha  queimadura  durante  unha  semana  e  non  curaba.Usei  o
aceite e dentro de catro días teño pel nova.Unha semana despois non podo dicir onde me
queimaron.Cousas marabillosas." Clifford

"Si, si, curei queimaduras con RSO e sen cicatrices!" Erin

"A dor literalmente desaparece ao instante e nun día a inflamación desaparece.Xa tratei unha
queimadura hai uns meses e teño outra que estou tratando agora mesmo.Acelera o tempo de
cicatrización en semanas e semanas á espera da gravidade da queimadura, sen cicatrices nin
sensibilidade  por  onde  me  queimaron.Eu  uso  o  aceite  en  todo  e  refírome  a  todo.
**Recentemente fixen un lote que non era da calidade que nunca comer, polo que se está a
usar estrictamentetópicamente e fixo un facial.Dios mío, resultados sorprendentes.Eu uso o
RSO para todas as enfermidades imaxinables**” Michelle

"Fíxeno,  administreino ao meu fillo  de 18 anos.Agora non hai  sinal  de cancro.Déboche un
enorme agradecemento Rick Simpson. Amanda

"Useino  para  curar  feridas  abertas.Recentemente  usei  na  miña  úlcera  diabética  que
abran.Curouse mellor do que podería esperar.Tamén curaron os arañazos de gato durante a
noite.Outros arañazos durante a noite.Poñer aceite na metade do cero, cuberto cunha curita,
ao  día  seguinte,  o  lado  tratado  pechado,  mostrando  a  infección  aberta  tratada.Este
medicamento debe estar en cada botiquín de primeiros auxilios. Jared

“Desde os 11 anos (agora teño case 30) estiven desenvolvendo unha especie de fungo na miña
pel,  sobre  todo  no  pescozo,  no  peito  e  nas  costas.Estas  manchas  redondas  vermellas
aparecen na miña pel todos os anos e tomei todo o que hai que tomar para tratar a miña
afección da pel.Os medicamentos que recetan os dermatólogos tardan 5-6 días en eliminar
estas manchas e outros 5 días en eliminalas totalmente.

O outro día notei que estas manchas empezaban a aparecer de novo, PERO esta vez decidín
poñerlle un pouco de aceite de cannabis...e de verdade foi maxia!!!Só apliqueino 2 veces e
todas as manchas desapareceron.Non podía crer os meus ollos!Non máis pílulas e cremas e
xampús especiais para min!Agora fixen aceite de coco con infusión de aceite de cannabis e
seguirei  aplicándoo  durante  máis  ou  menos  unha  semana  para  asegurarme  de  que  as
manchas non volvan aparecer.Moitas grazas RS & JB por toda a axuda e información, estarei
eternamente agradecido". Ioana

"O aceite funcionaría en papilomas ou etiquetas cutáneas preto do ollo?" Sean

-- Si, Sean, pero ten coidado de que non che cheguen o aceite aos ollos ou arderá moi mal
durante aproximadamente unha ou dúas horas.Non danará o ollo pero é desagradable.JB

"En 2002 tiven un accidente horrible.Tiven laceracións por todas partes e perdín parte dun óso
no brazo.Despois dos enxertos de pel e óso case curei e teño unha infección no brazo.Resultou
ser  unha  infección  ósea  e  tivo  que  comezar  de  novo.Debido  a  iso,  sempre  que  teño
cortes/queimaduras (son soldador) sempre se infectarían.O ano pasado teño unha queimadura
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horrible dunha liña de vapor  no traballo  no estómago.Manténdoo limpo e usando o aceite,
curou en só un toque durante unha SEMANA!As miñas pequenas queimaduras de soldadura
poden durar 4-6 semanas.Xa non co meu aceite.¡Volve a Neosporin, eu uso ACEITE!" Chris

"Quentei o aceite e mestureino co meu bote de crema facial.Eu úsoo 2 veces ao día e levo uns
2 meses.As espiñas profundas e profundas que adoitaba ter (xa sabes o tipo, tardan unha
semana en saír  á superficie  e son ENORMES!)  Xa non están.As cicatrices desas espiñas
tamén se esvaecen.Incluso estou vendo que a pel comeza a endurecerse!Este aceite é incrible
e a crema facial é só un dos moitos usos!" Jennifer

"Acabei de traballar para o meu xefe no bosque onde había un montón de carballo velenoso
nunha pila para ser trasladado e queimado e non tiña nin idea de que estaba alí.Entón, claro
que  peguei  carballo  velenoso.O  meu  xefe  viu  que  estaba  ao  bordo  da  celulite,  entón
mandoume de volta para comezar o tratamento con aceite de Rick Simpson.En cuestión de
días o meu brazo empezou a rezumar unha soa vez, tamén comezou a revertirse.NON ME
PODES DICIR QUE ESTA PLANTA NON PODE TRATAR NADA!” Harry

"Hedra velenosa no meu brazo... Erupción e queimaduras desapareceron en 5 minutos... Sen
golpes, sen erupción, sen dor...  Eu uso un gran de arroz de RSO cun pouco de aceite de
coco... FAI en 5 minutos!!!Encántame o meu aceite!!!“ Estelle

"Usei este aceite hai 3 anos para matar o cancro de próstata no estadio 4.Empecei a terapia
hormonal e despois descubrín RSO.Funciona.Persoalmente coñezo a ducias de persoas que o
usan todos os días para moitas enfermidades.É unha gran axuda para os enfermos de cancro,
pero creo que o máis sorprendenterevelación foi curar a psoríase grave de alguén que tiña
máis do 90% do seu corpo.Ao inxerir de 1/4 a 1/2 gramo de aceite ao día durante 6 semanas,
esta  persoa  literalmente  curou  a  si  mesma  dunha  condición  que  padecía  desde  un
neno.Podería seguir  durante horas coas cousas que vin facer  este aceite.Verás,  mantén a
mente aberta e fai o que Rick indica, non te arrepentirás. Dan

"A psoríase artrítica en menos dun mes..." Giulliana

"A miña psoríase desapareceu despois de que comecei a comer o aceite... Só usar o aceite por
vía tópica non me axudou tanto, non desapareceu por completo ata que comecei a usalo por
vía oral.Aínda non volveu.Agora estou tomando unha dose de mantemento, así que ESPERO
que sexa suficiente para manter a psoríase lonxe.Fai case 4 meses que non tiven sinal.Os
médicos  dixéronme  que  nunca  desaparecería  por  completo,  e  que  a  única  vez  que  se
"aclararía" era cando estaba realmente enfermo e o meu sistema inmunitario tiña outras cousas
que loitar.Pois...Non me sinto enfermo, e a merda FOI!" Lindsay

“Tamén  curou  a  tendinite  en  poucos  días.Incluso  unha  lesión  de  7  meses.Simplemente
esfregue un pouco de manteiga ou RSO na zona dolorosa unha vez ao día.Merda incrible.Usei
o RSO nunha queimadura de 3º grao o pasado domingo e martes, sen signos de queimadura
despois de 40 horas de tratamento.Seguro que me gustaría que o usara no momento en que
ocorreu.Aforraríame horas de gran dor e aguantar xeo". Bobbi

"Un amigo sentoume para ver Run from the Cure hai uns dous anos e medio pensando que
podería axudarme á miña psoríase.Fixemos o aceite xuntos,  a primeira vez para os dous,
dentro de tres semanas, a miña psoríase en placas desapareceu.Desde entón levo facendo o
aceite e inxeríndoo.Se inxíxoo todos os días e aplico o aceite por vía tópica pola noite nos
puntos  individuais  que  aparecen  aleatoriamente,  a  psoríase  está  moi  controlada  e  case
invisible.Debido a esta experiencia, entreguei con dous pés e agora posúo o primeiro negocio
de marihuana medicinal con licenza estatal en Colorado.Un ano no meu negocio, ao meu pai
diagnosticáronlle un melanoma en estadio IV, que se estendera aos pulmóns e ao fígado.O seu
oncólogo  deulle  de  3  a  12  meses  e  díxolle  que  estivese  preparado  para  os  coidados  de
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hospicio.Inmediatamente comeceino cun réxime de RSO e cinco meses despois, o seu cancro
desapareceu.Desaparecido.O  máis  doado  do  mundo!Grazas  Rick,  por  reintroducir  este
medicamento incrible ao mundo! Erica

"Que non pode axudar?A través dos meus estudos as posibilidades son infinitas.Teño un quiste
no lado dereito da meixela na cara.Cinco días de tomar o aceite (inxerir) o quiste encolleuse
rapidamente.O aceite estaba feito de follas xeadas e pequenos brotes que se enchoupaban
sempre.A mestura permaneceu durante 2 semanas.A primeira noite do aceite, o meu quiste tivo
unha  sensación  de  formigueo.Cinco  días  despois  desapareceu.O  aceite  funciona.Hai
demasiadas probas e  a ciencia detrás  de todo isto é  incrible.Hai  compostos químicos que
responden a todos os nosos receptores do sistema nervioso é unha obra da natureza.A parte
sorprendente  é  que  todo  se  atopa  nunha  soa  planta.CANNABIS.É  hora  de  ver  ata  onde
podemos chegar os humanos.É hora de evolucionar”. Jeremy

“A primeira vez que fixen o aceite (infundido en aceite de coco) foi para o tratamento tópico das
costas dun veciño de idade avanzada.Tiña feridas por todas partes que picaban moito.Quedan
descartadas as chinches, así como as sarnas, as fuxidas, os skeeters, e así porque non se viu
afectada en ningún outro lugar que non sexa a súa costa e non hai signos de actividade de
bichos na súa cama.Sabes que fixo o seu fillo???Rozou moito o colchón con produtos químicos
para desfacerse de bichos que non existían.Deille un novo colchón coas instrucións explícitas
de que NON se debe pulverizar.Tivo que ir ao hospital por úlceras hemorrágicas e mentres
estivo alí expresoulle o problema das costas e sabes que lle dixeron os médicos???Lávalle o
cabelo e o corpo por piollos, non ten piollos.Entón, a quen cres que vou escoitar para axudala?
Os médicos?NON.Fixen o aceite, trateino con el e hai melloras e curacións". Michele

"Contraín o virus do herpes hai case 20 anos.Eu son un dos que ten brotes 5-6 veces ao ano
ata hoxe.Como podedes imaxinar, isto non foi doado para min.Teño curiosidade por saber setes
algunha suxestión ou sabes doutros que tiveron éxito co tratamento con cannabis?Grazas polo
teu tempo."

-- Simplemente coloque o aceite (ou unha tintura ou un bálsamo co aceite) nos lugares onde
brote o herpes.Repita segundo sexa necesario.Tamén é unha boa idea comer polo menos o
tratamento de 60 g, ás veces o virus do herpes desaparece por completo.Os brotes non serán
tan frecuentes e non terás dor, etc. se usas o aceite para tratalo.O aceite funciona para todos
os tipos de herpes e non atoparás nada que funcione mellor no herpes que o aceite.Moitos
desexos, JB

"A miña ex muller está libre de virus despois de que a dosei!!!O seu médico estaba e está
desconcertado.Era  graduada  de  DARE  e  agora  garda  unhas  poucas  plantas  para  ela...”
Thomas

"Bo día escocés, falei coa miña irmá onte á noite e di que está toda curada!!!O medicamento
curou a súa tella. :) Ela di que se sente marabillosa.Só quería estar 100% seguro antes de
escribirche.Moitas grazas pola túa axuda."

"A nena das tellas pasoulle outra cousa e nunca lle dixo á familia o que estaba mal.Aquí está,
ela acaba de enviarmo: “Ola de novo, acabo de saber onte que a miña irmá tiña un crecemento
na tiroide hai un ano pero non llo dixo á nosa familia.Ao parecer, o doutor díxolle que o ían
vixiar e que se medraba, entón operarían.Non era o suficientemente grande como para facerlle
unha biopsia.De todos os xeitos, tivo a súa cita médica a semana pasada e descubriu que o
tumor deixou de crecer.Ela cre que o medicamento detivo o crecemento.Non é unha noticia
marabillosa?Ela segue tomándoo coa esperanza de que a súa próxima cita demostre que o
aceite mata os tumores.Farache saber máis cando isto suceda". escocés

"Nalgún momento da primavera pasada notei unha marca vermella no lado esquerdo do meu
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queixo.Rexeitei isto como só unha ferida que pronto desaparecería.Pois non foi así e despois
antes de que me decatara apareceu un segundo;  non pegado pero en liña recta dende a
primeira marca.Apliquei algunhas polisporinas e outras cremas que atopei no botiquín pero
nada cambiou a súa cor nin o seu aspecto.Cando me puxen en contacto e entrei na oficina do
meu doutor,  había máis, pero comezou a ter un aspecto diferente nalgunhas áreas.Parecía
máis  manchado.Cando  o  meu doutor  me examinou,  tiña  unha  mirada  estupefacta  no  seu
rostro.Durante os dous meses seguintes, receitaba diferentes cremas e pílulas antibióticas.

Todo o tempo continuou dicindo: Non creo que sexa cancro.Non creo que sexa cancro.Aínda
que parecía estraño que me dixese que non me preocupase por facer máis citas, só chegase á
súa oficina cada semana como me dixo e veríame de inmediato, e no seu despacho persoal,
non na sala de exames. tempo.Decir que estaba un pouco asustado era un eufemismo xa que
isto non ía a ningures.En máis dunha ocasión pregunteille por ver a un dermatólogo, o que
respondeu: "Farémoslle unha biopsia e despois levaremos a ver un dermatólogo, se non che
importa conducir ata Halifax"... "Irei nun latido do corazón”, díxenlle para descubrir cales eran
estas marcas na miña cara.Pasou o tempo e non tiña noticias de Halifax sobre ningunha cita
cun  dermatólogo.Pregunteille  de  novo  ao  meu  doutor...  Entón  mencionou  que  había  un
dermatólogo que faleceu en Halifax e que o que estaba alí estaba moi ocupado, o que significa
que pasarían uns meses antes de que puidese entrar a velo.O tempo parecía estar arrastrando
os seus talóns... non pasaba nada...

Decidín que despois de probar os medicamentos que me deu o doutor, decidín tomar o asunto
nas miñas propias mans.Fixen algunhas consultas e conseguín conseguir algunha RSO(Aceite
de Rick Simpson) ou simplemente, aceite de cáñamo ben feito.Seguín as instrucións sobre
como usar o aceite.Puxen algúns nunha tira e cubrín as marcas na cara pola noite.Eu tamén
inxeri algún cada noite.

Por todo o que lin,  este material  non pode facerte dano,  pero pode derrubarche se tomas
demasiado ao principio.Ben, nun par de ocasións levei un pouco de máis e non puiden traballar
un  par  de  días.O  que  fixen  foi  aplicando  o  aceite  pola  noite  con  tanta  intensidade  como
eupodería sen desperdicialo.Eu podía ver que estaba marcando a diferenza.Estou seguro de
que tería funcionado máis rápido se me tomara o tempo para axustar a cantidade que estaba
tomando internamente para que non houbese reaccións adversas á miña función motora.LOL

Todo isto funciona e nunha das miñas visitas máis recentes ao meu doutor dixo: "Non parece
tan agresivo como era". Isto fíxome sentir moito mellor, e tamén o fixo o informe da biopsia
cando volveu dicindo que a mostra de tecido non era maligna.Podo dicir honestamente que o
aceite parece que aclarou todo o que estaba no meu queixo.

Na  súa  maior  parte  non  hai  marcas  vermellas  crecentes,  só  "sombras"  do  que  adoitaba
ser.Dentro dunha semana vou ver o dermatólogo.Espero que poida arroxar algo de luz sobre o
que é ou era o que tiña.Gustaríame saber con certeza para tranquilidade.Definitivamente darei
unha actualización cando teña máis información.Por agora... Encantaríame enviarlle un gran
agradecemento a aqueles implicados en axudarme a curar!" Bill

Q.Preguntábame se RSO axudaría ás queimaduras da miña nai pola radiación.Decidiu seguir
adiante co tratamento “convencional”, e agora ten o peito, a falta doutras palabras, fodido.Doe
só  miralo.Lembro  que  vostede  ou  Rick  unha  vez  queimaron,  supoño  que  mentres  se
preparaban  RSO,  e  mostraron  imaxes  de  como  funciona  o  aceite  tamén  nas
queimaduras.Entón, serviría de algo para ela?

A.Frota o aceite ou un ungüento de cánabo no peito e nas costas.Por suposto, debería comer o
aceite e estar lonxe dos médicos e de todas as outras formas de dano innecesario.JB

"A miña nai (72) ten unha pel dolorosa rachada na maioría das puntas dos dedos desde hai uns
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2  anos...  moi  dolorosa.O  doutor  di:  "Si,  iso  vén  coa  idade".  Dufuss!!!Mesturamos  unha
cantidade  moi  pequena  do  aceite  con  aquaphor...Un  tratamento,  durante  a  noite...
desapareceu!As súas dolorosas grietas están curadas e seguen sendo boas desde hai máis
dunha semana!INCREÍBLE!” Dolly

"Usei  o  aceite  nunha  ferida  nova  da  cirurxía  aberta.En  setembro  de  2012,  quitáronme  2
tumores de carcinoma basocelular da cara.Un era grande e era o tumor alimentador que o
estaba  espallando.Ademais,  un  tumor  interno  na  miña  meixela  foi  raspado  para  unha
biopsia.Cando cheguei a casa e descubrín a miña ferida, tiña un cráter na cara.

Durante os primeiros 4 días mesturei manteiga de karité e aceite e apliqueino.Entón cambiei ao
aceite directo e non parei.Cando fun á miña cita postoperatoria, o doutor que pensou que me ía
operar de cirurxía plástica quedou abraiado coa miña curación.Decidín dicirlle a verdade, que
non usara a receita, que a curara con aceite de cannabis.Ela escoitou falar de Rick Simpson e
Phoenix  Tears,  non  me xulgou  e  dixo  que  seguisen  co  bo  traballo.Nun  mes,  vou  a  miña
segunda cirurxía, plan de acción para curar esta ferida...  Aceite de cannabis.Dígolle a este
cirurxián?Na miña cita de Post-op!No amor e na luz". Patti-Jo

--  Patti,  non  será  necesario  operar  se  continúas  co  aceite.Ou  aprazar  outros  60  g  se  é
necesario, pero mantéñase lonxe da cirurxía e dos médicos, se é posible.É un triste requisito
previo para o éxito do tratamento en moitos casos.JB

"RSO  fixo  que  a  miña  psoríase  case  inexistente.Levo  tres  anos  inxerindo  unha  dose  de
mantemento e a miña pel está clara, a miña mente está clara e nunca estiven máis saudable".
Erica

"Vin  a  alguén  preto  de  min  usar  o  aceite  de  Rick  nunha  queimadura  que  deixaría  unha
desagradable cicatriz e, nunha semana despois de aplicar o aceite, desapareceu e non hai
signos de cicatriz ou de que se queimou". Janice

"Agora  temos  á  miña  filla  no  aceite.Ten  psoríase  nos  dous  cóbados,  antebrazos  e  nun
xeonllo.Fixo fotos ao comezo.Ata agora as zonas escamosas secas desapareceron.A pel é
vermella,  pero  lisaen  lugar  de  levantado  e  inflamado.As  áreas  máis  pequenas  no  exterior
despexáronse completamente.Estamos convencidos de que isto vai funcionar.Estamos facendo
fotos cada dous días ou cando hai unha mellora notable.Todo isto en menos dunha semana de
uso tópico do aceite.Moitas grazas por dar a coñecer este medicamento que finalmente curará
as nacións Rick e JB.Estou compartindo publicacións todos os días e dicíndolle  a quen o
escoite.Comeza a afundirse". Ron

Q.Funcionan estas mesturas para o acne??

A.Jennifer, o aceite funciona para "todo tipo de enfermidades da pel". Isto significa incluír o
acne.Moitos desexos, JB

"(Descubrín  o  aceite)  hai  3  meses  buscando  en  internet  unha  cura  para  o  acne  e  a
rosácea.Aclarouse iso ao instante!Engado aceite iso ao aceite de coco para usalo na cara e no
pescozo unha vez ao día.O meu marido di que parezco 15 anos máis novo!Moitas grazas por
compartir esta información.Deus os bendiga a todos.Sigamos facendo un bo traballo." Toni

"Xúro que por iso parezco moito máis novo que os meus irmáns.Son o maior de 4 anos.A
maioría de todos din que parezco polo menos 20 anos máis novo que a miña irmá menor".
María

"Tamén funciona para os pelos encarnados da cara.Useino no meu fillo de 23 anos con éxito en
2 aplicacións.UN AMOR." Patti-Jo

"JB,  tes  algunha  evidencia  científica,  ou  só  persoas  que  afirman  que  algunha  vez  foron
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alérxicos á marihuana?Isto é posible?Creo que son os tricomas os que provocan comezón a
unha  persoa,  xa  que  ao  cortar,  adoita  provocar  a  coceira  nas  mans  como  ao  tocar  o
illamento.Pero dúas persoas dixéronme que cren ser alérxicas á marihuana e que brotan nas
colmeas sempre que están ao seu redor ou o fume está preto delas.Pero gustaríame que
ambos formaran parte do meu estudo, así que me preguntaba se alguén viu a unha persoa
sendo alérxica á marihuana ou a experimentou por si mesmo?

-- Mira, o cannabis é unha planta, así que si, algunhas persoas poden ser alérxicas a algúns
dos seus compoñentes, por suposto.Pero aínda non vimos alerxia ao aceite e pensamos que
se ocorre, a xente só necesitará probar outra cepa con outros terpenos.O aceite úsase para
tratar alerxias de todo tipo.Pero somos sete mil millóns e cada un de nós é único, polo que diría
que si, probablemente algunhas persoas experimentarán alerxia a algúns tipos de aceite.JB

"Charlie está camiñando.Sen medicamentos para a dor.Está de pé.Os seus pasos son rectos e
anchos.Pode correr, saltar e xogar.O seu pescozo está curado case nun 90 por cento.Hai dous
anos que non se ve así.Comeu onte un plátano, pizza, medio bocadillo, arroz frito, iogur e moito
máis.NUNCA comeu tanto.(...)

O xeonllo dereito de Charlie foi o peor.É un 50 por cento mellor.O esquerdo está case curado
por completo, excepto polo feito de que o comeu a outra noite e volveu facerlle burbullas.Pero
nada importante... O cambio máis grande é a ferida no pescozo e baixo as axilas.O pescozo
está case curado por completo, así como as axilas.

Eu uso unha pequena pinga do aceite no seu tubo G antes dos baños.Tamén axudou coa dor
de xeonllos.Se lle doen os xeonllos, recibe esa caída.Non engado tilenol nin ibuprofeno.Fai o
truco.Tamén fago a miña propia pomada.Teño unha máquina de auga que filtra a auga e separa
a auga alcalina da ácida.Dado que a auga osixenada ácida é moi boa para a pel e tamén é un
antibacteriano, tomo auga ácida e mestúraa con metocelulosa para crear unha pomada.

Engado o concentrado para facer un ungüento que sexa como a consistencia da vaselina.Unto
os seus apósitos con isto e úso nas súas feridas.Isto só está facendo unha diferenza incrible
coa dor, a coceira e a curación.Vouche enviar fotos en breve.Levo todos os cambios.Creo que
o aceite  durará  un mes máis,  pero  como é a  primeira  vez  que  fago isto,  estounon  estou
seguro.Estou emocionado.O seu apetito nunca foi tan bo.Onte comeu máis comida que durante
todo o ano". Trisha

"Ola Rick e amigos, teño un amigo que tivo esta ferida (aprox.2 polgadas por 4 polgadas de
diámetro) no omóplato esquerdo desde hai 4 anos, buscando unha infección, sen costra no
lugar,  só unha abertura pura,  debaixo da superficie  podías sentir  un bulto duro do tamaño
dunha pelota sensible ao tacto. .

Aplicou tópicamente o aceite 8 veces en 7 meses con preto de 2 fins de semana de uso
interno.
As costras e o bulto de cicatrices desapareceron, a ferida aberta está marcada e o meu amigo
séntese bendicido por ter a oportunidade de usar o aceite. Rebeca

"Teño bultos no pescozo en dous puntos, un no peito e outro no abdome... nas últimas tres
semanas o meu encolleuse... o da nuca e o estómago case desapareceu... o que está detrás
da orella está a metade do tamaño... ¡VAIA ACEITE DE CANNABIS!!!!!! Sharon

"Só para contar a miña pequena historia...un amigo meu leva moitos anos padecendo trombose
venosa profunda.Leva 2 anos unha ferida na perna do tamaño dun cuarto...Despois de ver a
historia de Rick Simpson, suxerín o aceite, dixo que probaría calquera cousa...Entón, sendo
fumador de todos os xeitos, adquirín parte do aceite.Díxolle que o tomase dúas veces ao día.2
grans de arroz  tamaño...Pasaron 2  semanas...Sorría,  facía  tempo que non o  vía...A ferida
encolleira?????...Comeza  un  novo  skin???Isto  non  podería  ser???...Ou  podería
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ser???...Continuou dúas semanas máis... despois apareceu cun sorriso máis grande...a ferida
se foi???...Toda pel nova e sen dor...WOWWW...Agora somos crentes, ver é crer...mantén viva
a esperanza!" Jason

-- Si, podería ser, Jason Hildebrandt, viches e agora sabes como tratarás practicamente todo o
que che pase a ti ou a algún dos teus amigos.Só tes que fregar un pouco de aceite e cómao,
realmente é tan sinxelo coma iso.Grazas e os mellores desexos, JB

«Onte cortei o dedo nunha batidora no traballo.Ás 3 da mañá espertei cun dedo que palpitaba
que probei xeo, peróxido, neosporina.Non funcionou nada.Aínda latexaba.Entón recordei que o
aceite de audición axudaría á rexeneración celular e detivo a dor e curaría as cicatrices e os
problemas da pel, entón por que non probalo.Entón tomei unha pinga e estendeina por toda a
punta do dedo.En 1 minuto a dor desapareceu nun 80%.Dentro de 30 min.Puiden mover o
dedo con só un pouco de dor pero sen dor real.estou vendido.Ás 12 horas despois volvín a
aplicar e desde entón non teño dor". Rebeca

"¿Estrías?" Ámbar

-- Si.JB

"Ola  Rick,  gustaríame  manter  o  meu  nome  confidencial  se  publicas  isto  (o  que  non  me
importa).A miña moza tivo unha educación moi dura e recorreu a cortarse os pulsos cando se
deprimiu,  este  problema  leva  anos  e  anos  atrás,  pero  aínda  quedan  algunhas  cicatrices
bastante desagradables no seu pulso.Alí moi visible e burbulla bastante, é o primeiro que notan
moita xente cando a coñecen, non lle gustaría máis que desfacerse deles.

Entón,  a  miña  pregunta  é  o  aceite  axudará  a  desfacerse  das  cicatrices?Ou  polo  menos
axudalos a facelos menos visibles?Encántame o que estás facendo e gustaríame saber sobre o
petróleo  cando  o  meu  avó  enfermou  de  cancro,  es  un  heroe  para  todas  as  vidas  que
axudaches a salvar!

-- Comeza a aplicar o aceite tópicamente nas cicatrices, o máis probable é que desaparezan en
semanas ou meses.Tamén a levaría ao aceite, axudaralle co seu TEPT de todos eses recordos
do que pasou.Tamén mellorará a calidade do seu sono.Fai fotos e vídeos se non che importa, a
cicatriz desaparecerá, ou ben por completo ou case non serán visibles.Os mellores desexos,
Jindrich

"Teño  o  mesmo  problema  coas  feridas  nas  pernas.Primeiro  porque  era  prediabético.Pero
descubrín  que  son moi  sensible  ás  picaduras  de bichos e  mosquitos.Púxenlles  o  aceite  e
póñolles unha tira durante a noite e as picaduras curan". Michelle

-- O que o aceite pode facer para as picaduras de mosquitos ou carrachas é simplemente
incrible.Proba e verás por que dicimos que ninguén debe saír da súa casa a non ser que teña o
aceite encima.O aceite ten tantos usos que é irresponsable tentar vivir sen el.JB

"Come o aceite...Levo dous meses tomando o aceite, a miña psoríase está case un 80% clara
e non teño que usar ningún medicamento...E levoume tamén a artrite...” Giuliana

"Utilicei unha mestura de cannabis e aceite de oliva e nunha semana a miña psoríase comezou
a desaparecer.Por desgraza, só tiña un pouco e non tiña o suficiente para tomalo máis tanto
interna como externamente.OBSERVA, nin sequera tiña RSO real, senón un aceite de cannabis
feito con aceite de oliva. Teemu

-- Agardamos que teñas máis aceite pronto, Teemu.É mellor usalo tópicamente para controlar
os  síntomas  e  tamén para  comer  o  aceite,  tamén  quere  eliminar  a  causa  subxacente  do
problema.Moitos desexos, JB
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"Funciona ben con picaduras  de mosquitos  e  dores  de dentes.A miña filla  foi  picada,  sen
broma,  polo  menos  50  veces  por  mosquitos  en  15  minutos  ¡SEN APAGADO!  Spray  para
insectos Deep Woods.Probei unha casca de plátano,  desodorante,  aloe vera,  dermaplast  e
hidrocortisona.Nada diso diminuíu o inchazo (é alérxica ás picaduras de mosquitos e inchan
mal) nin lle proporcionou alivio.Desesperado, rasquei a resina dun vaporizador, mestureina con
só un pouco de aceite de coco para que se espallara máis facilmente e "engraxei" as pernas
con ela.Dentro de aproximadamente media hora todo o inchazo diminuíu e mentres aínda tiña
puntos vermellos onde estaban as picaduras, non a molestaban e evité darlle Benedryl.

Tiven un absceso formándose na boca e empaquetei a resina do vaporizador ao redor do dente
afectado e, de novo, en aproximadamente media hora, o inchazo diminuíu e puiden curalo, sen
problemas  desde  entón.Empaqueino  dous  días  aínda  que  seguro.Agora  podo  dicir  que
empaquetar a resina (se tes un Vapir No2 dentro do cono onde cambias a pantalla recolle haxix
case puro, concentrado tamén). .

Mesmo mandei un mensaxe de texto ao meu marido dende a sala para pedirlle axuda para
chegar ao cuarto.Non obstante, os medicamentos sublinguais funcionan mellor, polo que en
urxencias se sospeitan dun ataque cardíaco pulverizan nitro debaixo da lingua.Agora todo está
ben, non morrín dunha sobredose, non espertei con resaca horrible e o mellor de todo...Non
tiven que tomar  grandes cantidades de Tylenol  ou Advil  e  facer  aínda máis dano ao meu
estómago e fígado.

Sei que a resina non é a forma máis eficaz e nin sequera estaba seguro de se funcionaría, pero
era co que tiña que traballar xa que vivo nun estado ilegal.Pensei que non podía doer.Non podo
esperar a vivir nun estado no que poida cultivar libremente o meu propio material de partida
orgánico da máis alta calidade posible, facer o meu propio aceite e curarme a min e a toda a
miña familia...incluída a miña filla de case 2 anos que pasou polo inferno o ano pasado porque
ninguén pode descubrir o que lle pasa.

Pensan que agora ten un trastorno das proteínas, pero iso é outra cousa que están xogando
porque non teñen idea do que está  realmente  mal.Conseguila  con aceite  pode salvarlle  a
vida.Aínda que me encantaría ter un diagnóstico preciso, así que sei o que estou a tratar, pero
a conclusión é que quero que o meu bebé se sinta mellor e, se iso significa que se resista á
sociedade convencional, iso é o que farei". Sara

"O petróleo parece cobrar vida.Brilla cando se aplica.Queimeime a man (non che dirá como
jeje)  pero  cureiina  co  aceite.Só  quedou  suficiente  aceite  puro  para  2  aplicacións,  despois
infundiuse aceite usadoaceite de coco.Non tiña ningunha dor.E sen cicatrices ao final.Sen gasa
de parafina, sen infeccións, sen pastillas para a dor.Grazas Rick de novo por compartir isto co
mundo". Carol

"Grazas non é suficiente polo que fixeches.Estou aquí sentado con aceite no meu carballo
velenoso.NUNCA o tería intentado sen ti.Durou máis de 2 meses tocando case o 100% do meu
corpo o ano pasado por mor de que alguén iniciou un incendio, polo que agora o conseguirei a
todas partes e, peor aínda, din porque non creamos inmunidades contra este.

Hai un día apareceu.Entón, o aceite de onte á noite, non detivo a comezón para nada.Non
obstante, vexo que cura cicatrices diariamente así que teño fe.Esta mañá, 24 horas despois da
primeira  aplicación,  vexo  que  funcionou  e  está  a  curar  calquera  pel  ferida  do  meu
rascado.Entón, con un pouco de pasta de óxido de cinc sobre o meu aceite, creo que acabo de
atopar a axuda 1# para o carballo velenoso.En realidade,  non podo esperar ata a próxima
tempada  para  ver  se  quizais  o  aceite  cura  para  reparar  este  problema  de  por
vida.Avisareino.Non sería xenial?Unha vez máis, grazas por todo o que fas". Rebeca

--  O  aceite  tamén  pode  arranxar  iso.É  unha  cura  ou  control  para  todos  os  problemas
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médicos.Canto antes se aplique, antes arranxará o que hai que arranxar,  iso é todo o que
hai.JB

"Hedra  velenosa  no  meu  brazo...a  erupción  e  as  queimaduras  desapareceron  en  5
minutos...sen golpes, sen erupcións cutáneas, sen dor...Eu uso un gran de arroz de RSO cun
pouco de aceite de coco...FAI en 5 minutos!!!O meu aceite!!!" Estelle

"Teño carballo velenoso na cara, despois do segundo día foi desde a fronte ata o pescozo,
grandes manchas que picaban, cruas e algo de sangrado por rascarme.Mesturei un pouco de
aceite  cun  pouco  de  aceite  de  coco  para  que  fose  fácil  de  untar.Púxeno  e  alivio
instantáneamente a coceira e a dor, nunha hora desapareceron a crudeza e a inflamación, á
mañá seguinte  non  era  visible  a  non  ser  que  o  miraras  de  verdade.Sen  dúbida,  levantou
algunhas cellas e, finalmente, algúns escépticos puideron ver do que estou a falar sempre.O
poder curativo do cannabis!" Cindy-lee

"Quero que a xente saiba que RSO limpou unha enorme burbulla que o meu marido tiña nos
talóns mentres estaba deitado na cama tanto tempo de estar tan enfermo.Púxenlle o aceite e
nunha semana desapareceu.Tiña totalmente medo de que se ía converter en algo moito máis
serio.Cubríalle todo o talón.Grazas Rick Simpson por todo o que fas". Susana

"Fixei un ungüento de cera de abellas, aceite de oliva, aceite de coco e aceite de neem que
curou o meu cheiro rancio aos pés que teño durante máis de 25 anos...Engadín aceites de
lavanda e cítricos para cortar o cheiro a neem.E funciona mellor que calquera crema para a pel
que comprei.E a muller nunca foi tan feliz". Roberto

--  Engadiríalle  un pouco  de  aceite  á  mestura,  Robert.Nunca está  de  máis  engadir  algúns,
ademais de que seguramente funcionaría aínda mellor.O aceite só pode facer o mesmo, cando
se mestura con aceite de sementes de cánabo, por exemplo, e unha masaxe nos pés cunha
forte ungüento de cannabis é unha das cousas máis agradables que se pode experimentar
neste mundo.Podes imaxinar o xenial que sería para os teus pés se puideses mergullarlos en
aceite morno sen diluir  durante dez minutos?Podes imaxinar o efectivo que sería isto para
persoas con queimaduras, úlceras diabéticas, cancros de pel, etc.?Eu podo.JB

"Se as mulleres soubesen que reverte o envellecemento da pel e repara a pel danada (como
no caso desta persoa), o apoio á legalización do cannabis pasaría polo teito!Toda a economía
prosperou debido á supresión desta sorprendente medicina natural e todos veremos como se
desmorona  a  medida  que  cada  vez  máis  persoas  se  informen e  simplemente  comecen  a
medicarse. Gil

“Lin engurras?Axuda ás engurras?" Margie

Q.Aplícao no teu rostro para o tratamento das engurras ou tómao por vía oral ou ambos?" Toni

A.Ambos para obter mellores resultados, pero a aplicación tópica só pode facer moito tamén.JB

"Necesito a receita para a calvicie.É unha parte de aceite de cánabo por dez partes de aceite
de sementes de cánabo?Axuda por favor!O meu prometido está perdendo o pelo e realmente
non quero ter que deixalo... Temos xemelgos, así que necesito que se quede, ja, ja. Jenna

--  Iso podería funcionar.Gústanos engadir  un 20-30% de aceite  ao aceite  de sementes de
cánabo,  un  96% de  alcohol  ou  outros  portadores,  pero  menos  que  iso  tamén pode  facer
marabillas cando se usa tópicamente.O ideal sería que tivese un balde do aceite dispoñible e
que  o  usaría  directamente.Porque  a  medicina  sen  diluir  funciona  mellor  que  a  medicina
diluída.Moitos desexos, JB

"Sendo mecánico, usei o aceite en cortes bastante malos e tes razón ao 100...cura a pel moito
máis rápido que calquera outra cousa". Cory
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"Curei as miñas verrugas xenitais con só 3 aplicacións en 2 semanas.Tivera varios tratamentos
moi dolorosos na clínica GUM do hospital que só os empeoraron.Usei aproximadamente 10 mg
en cada verruga (tiña 5) cada tres días.Lavei pero evité usar xabón durante 3 días cada vez ata
que se absorbeu o aceite, despois bañeime e apliquei de novo.As verrugas só se converteron
en  pel  morta  que  se  frotaba  sen  absolutamente  ningunha  dor,  deixando  unha  nova  pel
sa.Díxenlle ao meu médico de cabeceira e chamoume mentireiro?Tiven a sorte de ter un amigo
que me fixo un pouco de aceite de sombra e folla de xema que normalmente sería material de
refugallo. Millas

"Estou agora mesmo no proceso de tratar un lunar desagradable que se volveu negro.Todas as
mañás aplico  unha cantidade xenerosa directamente sobre o lunar  e despois  cubro cunha
curita.En 3 semanas podo ver visualmente que o lunar está encollendo.Funciona.Eu tamén
como un pouco todos os días...que diferenza no nivel de enerxía.FELICIDADE MEDICINA A
TRAVÉS DO CANNABIS!!!!!!!" Belo

"Síntome culpable por querer probalo na miña cabeza para a calvicie masculina". Roberto

-- Non sexas, funciona e probablemente necesitarás pequenas cantidades de aceite de todos
os xeitos.Por suposto que podes poñerlle moito e sería mellor, pero se disolves un gramo ou
máis en 100 ml de aceite de sementes de cánabo, creo que che gustará ver tamén o que fará,
Robert.Tamén engade algúns milímetros da mestura de aceite de sementes e aceite ao teu
xampú e outros produtos cosméticos que uses, tamén che gustará a diferenza que fará.Fai
fotos, podes axudar a moitos outros.Só temos algunhas fotos diso, non lle fixemos demasiada
atención, comprensible.Pero realmente funciona, proba e non te avergoñas nin un segundo.JB

"Admítoo...son torpe...Teño un mal  costume de meter  no meu pé os dentes do garfo.RSO
directamente no lugar, cubra cunha curita, a dor desapareceu en segundos, cicatrizouse en 3
días. Heather

"Vin unha versión de bálsamo moito menos potente do aceite destruír  a psoríase en días,
reducir o inchazo dos ovarios no primeiro día do período en 20 minutos e evitar cicatrices e dor
cando  se  aplica  inmediatamente  a  queimaduras  leves.De  verdade  faime preguntarme  que
podería facer o aceite...” Beres

“Tiven un dos peores casos de pé de atleta cando tiña 10 anos, gustaríame ter o aceite.Pero xa
o teño.Todo está ben 47 anos despois.Cura case todo". Donald

"A miña nora estaba a fritir chuletas de porco e basicamente mollaba os dedos no aceite quente
fervendo ata o primeiro nudillo e volvéronse brancas como polo cocido.Puxémoslles RSO e a
dor desapareceu en aproximadamente un minuto máis ou menos, ela recubriunos 2 veces ao
día co RSO.Curaron moi rapidamente en poucos días e non houbo perda de pel nin cicatrices
en absoluto.

É incrible que agora gardemos un pouco na neveira da cociña, así que se alguén se queima
(especialmente os nenos) aplicaremos o RSO inmediatamente, non hai que sentir ese tipo de
dor cando teñamos unha planta natural que o coidará. ”. Debra

"Tiña un pequeno lote de grumos no cóbado, trateinos co aceite...Unha semana despois, o meu
cóbado está liso e sen golpes...Creo que eran verrugas, pero porque non creo nos médicos non
che podería dicir con certeza”. Carla

- Non importa o que está mal coa túa pel, simplemente aplica o aceite, cúbreo cunha curita e
volve  aplicar  o  aceite  cada  día  ou  dous  ou  cando  se  caia  a  tira.Queimaduras,  verrugas,
eczemas,  psoríase...To  aceite  non  lle  importa  o  que  é  e  vai  arranxar,  só  darlle  tempo  e
aceite.JB
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"Fixei un ''lavado'' con aceite que fixera e pedinlle a unha amiga que padece psoríase GRAVE
de pés a cabeza e que non se fixera unha foto dela en máis de 4 anos que se lavase con el.1
VEZ:  mentres  lavaba  o  seu  corpo,  quedei  en  shock  vendo  como TODA a  pel  vermella  e
irregular se facía POOF e vía unha pel saudable incrible despois de cada vez que limpaba unha
parte do seu corpo.Fíxenlle fotos esa noite e publiqueinas.AGORA GÚSTALE que lle fagan
unha foto... A DIARIO!

VARIOS outros preguntaron como o mesturaba e eu estaba feliz e sorprendido aos pacientes
con EM e outros que padecen enfermidades usárono nos seus baños e un dixo que durmiu
coma un BEBÉ sen dor por primeira vez na súa vida. Traci

"O  meu  amigo  tiña  un  quiste  na  cara  e  despois  de  tomar  o  aceite  durante  uns  días
desapareceu.E estaba inxerindo non usándoo tópicamente". Jonathan

"Estou tomando un pouco máis que o tamaño dun gran de arroz.De feito, puxen un pouco o
nariz e as miñas alerxias xa desapareceron.Vivo nunha casa rodante con dous cans e estamos
bombardeados con pole dun monte veciño de árbores.O ano pasado tomei benedryl todos os
días.Non tiven que tomar ningunha esta tempada, e estou durmindo moito mellor". Judy

"Non era un paciente de cancro, pero tiña unha infección no talón que non respondería ao
tratamento.Incluso  tiven  un  traballo  técnico  para  o  coidado  de  feridas...  conseguiu  que  a
infección  deixase de propagarse pero  aínda  así  non curaba.Unteino o  aceite  e  nun  día  o
vermelhidão foi menor.Segundo día e vermelhidão desapareceu.O terceiro día e a infección
volve parecer pel!Aceite curativo marabilloso!" Tammie

"Estaba no punto no que non saía da miña casa.Tiven unha erupción que o médico dixo que
era dermatite perioral e todo o que me deron ou non funcionou ou enfermo.Dixeron que non
tiñan  nin  idea  do  que  o  causa  nin  de  como desfacerse  del  para  sempre.Despois  de  ir  a
Vancouver decidín probar a poñer RSO na erupción e ver que pasa.Ao día seguinte estaba
practicamente desaparecido.Levo o aceite internamente agora e desde entón non tiven esta
erupción dolorosa.Este material  é incrible.Agora estou vendo como unha muller cura o seu
cancro de peito e estómago con este material incrible que nos deu nada menos que o propio
Deus!!! Té

“Traballei nunha empresa de piscinas e spas... Son de pel clara, fóra todo o día.Tiven algunhas
manchas tolas na cara, na cabeza e no brazo que sempre estaban pola ventá do condutor.O
petróleo limpou esas manchas en cuestión de semanas!Agora inxerimos 0,5 gramos de THC
puro todos os días para axudar a combater calquera enfermidade e manter o meu sistema
inmunitario forte.Por certo, sen vacuna contra a gripe!Sen gripe dende neno". Jay

"Funciona incrible en queimaduras e queimaduras solares.Diluido con aceite de oliva”. Raquel

"Hai  18 meses infectouse  a  miña  perna debido a  unha cirurxía.Despois  de que o  médico
intentou  todos  os  antibióticos  e  procedementos,  saben  que  basicamente  desistiron  e
mandáronme a casa para esperar a que pechase.Só despois de comezar a tratarme con altas
doses de cannabis puiden descubrir que a rexeneración comezou! Ariel

"Useino en herpes labial e burbullas nos beizos, funcionou mellor do que pensaba.Sabía que
funcionaría, pero o tempo para curar era durante a noite ata as 24 horas.Estaba pensando en
1-2 días, non en 6 horas". Kevin

"¡A miña nai desfíxose dunha mancha que levaba case 2 anos na cara en 4 días co aceite!!
Entón dixemos, se iso é o que pode facer coas manchas de cancro de fóra, só pensa no que
está facendo dentro! Ámbar

"Tiña unha pequena mancha marrón no lado esquerdo que se estaba facendo máis grande.
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Enseñeino ao meu mozo, que pingou un pouco de aceite. Ollo, non pensei que iso faría nada.
Catro días despois comprobei, (esquecérao) estaba completamente desaparecido, excepto un
pequeno punto vermello onde estaba o punto. Nadamaior, pero fíxome crente". Carol

"Ola JB.A miña filla queimou onte a man no forno.Saíu fóra e mostroume unha queimadura na
man que  tiña  burbullas.Ela  dixo  que  doía.Díxenlle  que  entrara  na  casa  buscar  o  aceite  e
poñerse unha tirita e cubrir a queimadura.Díxenlle que curaría sen cicatriz.Saíu cinco minutos
despois.Ela dixo que o pai a dor desapareceu.Dixen que si, iso é o que se supón que debe
facer o petróleo.

A miña irmá, que era escéptica sobre o que podía facer o aceite e desaprobaba que o estaba a
usar como a miña elección de medicina.Nunca deixou de dispararme cando se trataba do
aceite.Pero iso está ben!Porque a todos nós tamén nos mentiron durante tanto tempo que
cremos as súas mentiras.A miña irmá padece unha enfermidade complicada os médicos.Para
facer unha historia longa.Ela comezou a tomar o aceite e perdeu 60 quilos nos últimos seis
meses.Agora é unha verdadeira crente no petróleo.E compárteo abertamente con todos.Grazas
por todo o que fas por esta causa". Ron

"Sei que os mozos de aquí sempre están dicindo que use o RSO puro, e son un gran fan desas
cousas.Non obstante, só quero que a xente saiba que unha infusión de aceite de coco feita
coas follas de azucre, substituíu completamente a neosporina para nós, hai 2 anos que non
tiven que comprar esas cousas.Funciona mellor e máis rápido, podo untalo por todas as mans
e  a  cara  das  persoas  e  non  teño  que  preocuparme  de  que  se  enfermen  se  o  comen
accidentalmente". Tina

-- Tina, nada funciona mellor e máis rápido que o RSO puro, pero sei o que estás a dicir.Por
suposto, as formas menos potentes de medicina cannábica tamén poden facer marabillas.O
problema é que o éxito non é tan fiable como o RSO máis potente sen diluir.

Os  cosméticos  de  cannabis  substituirán  en  breve  a  maioría  dos  cosméticos  dispoñibles
actualmente, especialmente despois de que as mulleres descubran o que o aceite pode facer
pola súa beleza.O aceite de sementes de cánabo, o aceite de coco e a manteiga de karité son
os meus portadores favoritos, pero pódese usar o que sexa popular no lugar onde viven e
engadirlle o aceite.O 20-30% de RSO en cremas funciona de marabilla, pero o 0,01-1% tamén
pode ser de gran beneficio para condicións menos graves e mantemento diario.JB

Consellos de produción
"Nunca sen fan!!!Iso significa nunca". JB

"Algúns fans poden ser moi perigosos, polo tanto, se alguén non sabe a diferenza, (son un
rebobinador de motor eléctrico) pode e probablemente vai acender o disolvente.Só se poden
usar certos ventiladores.Xa que a maioría da xente non sabería a diferenza se mirasen a un
ventilador todo o día, este é un bo consello.A consideración é que se o motor eléctrico do
ventilador crea unha chispa interna ao arrancar, que non se pode ver desde fóra do motor,
acenderá o disolvente.No interior é un lugar moi perigoso para facer a medicina, como estou
seguro de que a maioría de vós sabedes!O motivo disto debe ser coñecido por todos...Cociñas
eléctricas,  luces,  interruptores,  fornos,  quentadores  de  auga,  lámpadas  e  case  todos  os
electrodomésticos  da  túa  casa  crean,  vexa  ou  non,  unha  faísca  que  acenderá  os
disolventes.Moitas destas faíscas ocorren automaticamente e nunca o saberías!Aínda que o
fixeches con éxito antes na túa casa, é como unha bomba de reloxería que pode que non se
acenda moitas veces, pero nalgún momento acabarás cunha explosión da que sería imposible
escapar, pasa tan rápido!Todos na túa casa estarán en perigo!Por favor, nunca, nunca ignore
esta advertencia.Jindrich Bayer deulle un consello aquí, que probablemente salvará a súa vida,
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se o cumpre.Grazas Jindrich". Antonio

"Estou 100 por cento de acordo contigo, xa que eu tamén cheguei a esta mesma conclusión
xusto o pasado fin de semana.Tamén me gustaría engadir que usar un filtro de café para filtrar
a nafta/aceite tamén é a mellor forma de facer...Usar pano de queixo ou calquera cousa que
non  sexa  un  filtro  de  café,  de  feito,  dará  máis  aceite,  pero  será  un  aceite  máis  débil,
posiblemente  sendo de cor  máis  verde o  que o  demostra.ten moito  material  vexetal  nel.A
conclusión é Usar nafta e un filtro de café, e non esmague o material por máis tempo despois di
Rick.Na miña opinión, Rick perfeccionou o proceso de elaboración de aceite puro para curar o
cancro e facelo doutro xeito que o que el di é unha perda inútil de tempo e material. María

"Ola JB.Cal é o tempo máis breve que podes deixar secar o brote se o necesitas con urxencia?
Grazas.”  Priscila
-- Ata que estea seco.Pero só diría que secado rápido, digamos 5-7 g de xema, que che darán
aproximadamente un gramo de aceite, o suficiente para comezar, e despois podes rematalo
cando  se  seque  correctamente,  nunha  semana  máis  ou  menos.Canto  menos  manexas  o
material  de  partida  antes  de  procesar,  menos  resina  perderás.Polo  tanto,  o  mellor  é  non
descarboxilar o material de partida (como fai GW sen ningún motivo, pódese descarboxilar o
aceite  con  menos  problemas  quentándoo,  o  que  tes  que  facer  para  eliminar  o  resto  do
disolvente de todos os xeitos).O mellor que se pode facer é poñer o brote nun balde para
procesar directamente no secado, sen manipulación adicional, sempre que sexa posible.Canto
menos toques o brote, mellor.JB

"Bryan, sei que as condicións non son ideais, pero seguirei cantando a mesma canción de
todos os xeitos.Que máis podo facer e por que debo cambiar a melodía e baixar os nosos
estándares cando non é necesario baixalos?Por suposto, haberá varios graos de aceite, algúns
serán bos para uso tópico (ata o 60%), algúns para recreación (60-90) e outros para tratamento
(90  ou  máis),  e  os  mellores  aceites  serán  do  95-98% THC e  extremadamente  potente  e
sedante, iso é todo o que hai.Pero agora temos que ensinarlle á xente que hai algo así como
aceite de 95-98% de THC e que deberían apostar pola mellor calidade e non por produtos
mediocres que poderían funcionar pero que non.

Persoalmente, non me interesa moito investigar medicamentos que poidan funcionar ás veces
e  nalgúns  casos  só  cando  temos  un  medicamento  á  nosa  disposición  que  funcione  en
practicamente todos os casos.

Todo ese zume é bo e agradable,  pero descubrirás que un 10-20-30% das persoas serán
alérxicas  aos  materiais  vexetais  ou  non  lles  gustará  o  seu  sabor  polo  que  non  o  usarán
correctamente como medicina.O cannabis desintoxica o chan no que se cultiva, realmente non
queres inxerir moito eses materiais vexetais.Ás veces si, é dicir, cando sabes onde se cultivou a
planta e como, pero eu mesmo tería moito coidado de beber tales zumes, nunca sabes o que
hai, realmente, e sei que produtos químicos se están a usar para cultivar cannabis.Así que eu
mesmo tería coidado de recomendar o zume.

O aceite debe ser descarboxilado para que funcione correctamente, hai que fervelo ou non
funciona ben e non pasará pola barreira hematoencefálica, polo que un "zume non psicoactivo"
loxicamente  nunca  pode  funcionar  tan  ben.  como aceites  descarboxilados  cun  95-98% de
THC.De novo, téntao nas condicións da pel e mira a diferenza.

Basicamente o mesmo aplícase ao CBD: de novo, si, funcionará, é dicir, ás veces e nalgúns
casos, e tamén é un excelente medicamento, por exemplo cando se engade como ingrediente
aos chicles  para  nenos,  pero  ademais  eu sempre querería  usar  a  forma máis  potente  de
medicina cannábica en primeiro lugar.Non o farías?JB”

"Dende a miña experiencia persoal non podo sacar o zume, desgarrame moi mal.Tamén teño
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un trastorno da coagulación do sangue e a clorofila pesada é un non non para alguén que está
tomando medicamentos para diluir o sangue debido á alta vitamina K. " Dena

"Virxinia,  tes que entender  que vimos moitos aceites  e que a  maioría  dos aceites  non se
achegan ao que nos gustaría que os pacientes usasen para as súas condicións.A estratexia "fai
o teu propio" é a única que realmente ten sentido, non queres ter que depender de ninguén
para facer o aceite por ti, queres ser o teu propio control de calidade e queres saber o que hai.
e como se fixo.Hai demasiados estafadores e a maioría deles non ofrecen a calidade adecuada
e iso é un feito triste, e a única forma de evitalo é ensinarlle á xente afacer o seu para que
saiban a diferenza.E ás veces unha pequena diferenza na calidade do aceite pode marcar
moito na vida de alguén.É por iso que tentamos constantemente impulsar a calidade e potencia
do aceite.

Como o miramos, se un pode facer unha cunca de café, pode facer o aceite, realmente non hai
nada.E aqueles que non poden fabricar o aceite por si mesmos adoitan necesitar axuda de
todos os xeitos, polo que alguén sempre pode facelo por eles se é necesario, ademais de que
esas persoas tamén deberían poder obter un 95-98% de THC RSO nunha farmacia.Ou polo
menos no mundo no que me gustaría vivir.JB

“1.) Moia os xemas secos só coas miñas mans, sen usar moedor.O material de partida parecía
unhas xemas moi pequenas de aprox.De 5 a 10 mm de diámetro, polo que non hai po.Como
agora teño a miña propia experiencia de "cociña", estou totalmente de acordo contigo en todos
os puntos,  excepto  no  punto  C.Vin  aceites  feitos  con  alcohol  que  adoitan  ser  moito  máis
escuros xa que a auga do alcohol disolve as clorofilas.Fixen o meu aceite con éter de petróleo
puro de laboratorio.Este aceite ten unha cor moito máis brillante (marrón dourado) e ten un
excelente  e  delicioso  sabor  picante  en  comparación  co  aceite  alcohólico  que  tiven  a
oportunidade de probar.O meu punto aquí é que creo que a nafta non elimina tantos terpenos e
clorofilas  como  o  alcohol.Tamén  ferve  moito  máis  controlado  e  manexable  como  o  fai  o
alcohol.Entón, a miña pregunta aquí é, cres que é posible que a combinación de moer/lavar con
nafta non sexa tan prexudicial para un aceite de boa calidade como moer/lavar con alcohol?

-- Non moer primeiro o material.Calquera manipulación do material de xemas secas fará que
perdas THC e outros cannabinoides (o po fino da mesa é o que debería quedar no balde).Si,
moer e nafta sería "mellor" que moer e alcohol; esa combinación é un fracaso case garantido,
simplemente non podes facer un bo aceite deste xeito.

Coloque o brote nun balde, humedecelo con nafta, esmagao cun pau durante dous ou tres
minutos, bota a mestura de aceite e disolvente nun balde.Se traballas con material de boa
calidade, fai un segundo lavado e verte a segunda mestura no balde co primeiro lavado.Se non
está a usar material  de alta calidade,  use o primeiro lavado só para fins internos (e segue
buscando un material mellor para traballar).

O éter  produce excelentes aceites (gústanos máis os aceites ámbar  que os escuros,  pero
lembra que algunhas cepas producen aceites máis escuros que outras).Tamén nos gustan os
aceites  ámbar  por  razóns  prácticas:  quen  quere  ter  dentes  de  clorofila  negra?Pero  non  o
recomendamos moito  porque  é  bastante  perigoso  traballar  con  éter,  é  difícil  conseguir  na
maioría das partes do mundo e estamos moi preocupados pola seguridade dos que producen o
petróleo.Pode  aumentar  moi  facilmente  a  temperaturas  relativamente  baixas.Entón,  para  a
maioría  da  xente,  a  nafta  funcionará  ben.Normalmente  usamos  nafta,  pero  o  éter  sería  o
disolvente da nosa elección.

A lista actual de disolventes que empregaríamos persoalmente é: 1.éter, 2.nafta lixeira pura,
3.alcohol  isopropílico  99%,  4.alcohol  de calidade alimentaria:  preferiblemente o  99 %,  pero
normalmente é difícil  de conseguir e é moi caro.Cando se traballa cun 96% de alcol, o 4%
restante adoita ser auga.O 4% de cada 10 litros son 4dcl, case unha pinta de auga que terás

- 39 -



que ferver, e leva tempo que poderías gastar de forma máis produtiva.

2.) Tamén puxen o aceite morno final a 60 ° C durante 1,5 h ao baleiro para eliminar totalmente
todos os residuos de disolvente.Mentres che escribía, descarboxilei o aceite 35 gramos máis
tarde comido... O sabor do aceite antes da descarboxilación era moito máis picante, non diría
peor, pero tes razón no eructo.

-- Como dixen a última vez, o eructo era de auga sobrante.E a auga estaba alí debido á baixa
temperatura "científica" que usaches.Debes descarboxilar o aceite de todos os xeitos, polo que
unha cociña de arroz que se apagará a 110 °C funciona ben.Ou, por suposto, o mellor para
usar  sería  aaínda  así,  pero  de  novo,  moitas  persoas  non  os  posúen  e  non  saben  como
operalos, e o risco de explosión está sempre presente. Se alguén usase un alambique mal
deseñado para ferver o disolvente, podería explotar causando feridas graves e demoler toda a
casa. Pero se o contido dunha cociña de arroz ía arder dalgún xeito e o proceso estaba a
realizarse ao aire libre ou nunha zona aberta e ben ventilada.Entón, se quen está a producir o
aceite non se asusta, non debería ter demasiados problemas para controlar o lume e si ter un
extintor a man sempre é unha boa idea.

En canto ao baleiro, por suposto, por que non.Se tes o equipo e sabes utilizalo correctamente,
non é mala idea rematar o aceite deste xeito, se queres estar 100% seguro de que non hai
residuos de disolvente ou se queres pechar o bocas dos que están en contra dos disolventes
petroquímicos.Algunhas persoas úsano con moito éxito e eu non estou en contra.Pero como
sabes, a maioría da xente non posúe este equipo e moitos dos nosos pacientes non poden ou
nin sequera poden pagar unha arrocera e un ventilador, polo que non recomendamos o baleiro
como unha necesidade.

Mira o sinxelo e sinxelo que é o método de Rick e cantas preguntas aínda nos queda por
responder.Agora imaxina o que pasará cando engadimos información sobre outros métodos de
produción de aceite.Só provocará máis confusión e terei que pasar días e semanas intentando
responder ás preguntas de persoas 'confusas', cousa que de todos os xeitos non vou facer
moito máis.

3.) Explique por que suxire inxerir o aceite directamente fóra do tubo, directamente na boca,
sen cápsulas?Algún problema de absorción?Como a maior parte do aceite en papel de cigarro,
pero poucas veces uso algunhas cápsulas se teño que marchar máis horas da casa.Ademais,
non me gusta telo por todos os dentes, xa que é moi difícil saír...

-- Por varias razóns.O principal é que este método de inxestión demostrou ser o máis eficaz e
beneficioso  para  os  pacientes.Mellora  a  hixiene  bucal  porque  tamén  desinfecta  a  boca  e
despois axuda con calquera afección do tracto dixestivo ou da gorxa, etc.En realidade, cando
teño dor de garganta, intento untar o aceite na parte posterior da boca e despois mantelo na
boca o tempo que podo soportar.Na maioría dos casos, unha gripe ou dor de garganta (ou os
seus síntomas) son atendidos durante a noite.

Como dis,  un pouco de aceite queda nos teus dentes e debaixo da lingua,  polo que este
método de inxestión combina o procesamento sublingual do aceite (ala Sativex e outros sprays
e tinturas debaixo da lingua que usa a xente) e o procesamento no estómago e intestinos.O
principal é conseguir o aceite no estómago.Así que, se tes aceite de sabor non tan bo, podes
poñer un anaco de pan ou plátano etc. (ou papel de cigarro, se che gusta comer os produtos
químicos),  dobralo  e  tragalo  como  unha  pílula  e  enxágüea  con  auga  ou  té  ou  o  que
queiras.Cepillar os dentes con aceite despois de dez minutos máis ou menos, tamén axudará
coa hixiene bucal.Moitos aceites teñen un sabor delicioso (especialmente cando o material de
partida non está moído e cando non se usa alcohol para producir o aceite.A clorofila adoita ter
mal  sabor  e  pode causar  moitas  molestias,  mesmo cando se usa tópicamente:  os  aceites
escuros mancharán a túa roupa, realmente non queres nin necesitas iso.)
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Cápsulas - a) tes que compralas a Big Pharma, polo que as estás apoiando co teu diñeiro, b)
algunhas persoas son alérxicas a elas, c) algunhas disólvense nos teus intestinos e non no
estómago,  d)  os  comerciantes  adoitan poñer  menos aceite  nunha cápsula  do que debería
haber, e) non funcionan tan ben para tantas condicións, f) é difícil sacarlle o aceite cando se
quere facer unha articulación ou vaporizar o aceite para enfermidades pulmonares ou cando
quere usar o aceite por vía tópica.Non digo que non se poida usar cápsulas, o único que digo é
que  é  mellor  aprender  a  usar  o  aceite  directamente  do  tubo.Despois  de  practicar  máis,
aprenderá a usar o aceite sen molestias.Persoalmente, gústame comer o aceite directamente
da arrocera,  só mollo o dedo nel e tomo todo o que creo que podo tomar.Ollo,  isto é moi
"consumidor de aceite" e normalmente tomarás máis que dunha xeringa.Cando o aceite é bo,
unha  "sobredose"  só  che  fará  durmir,  gran  cousa.Pero  claro,  podo  facelo  debido  á  miña
experiencia e tolerancia, non o faría eNon recomendo isto a principiantes ou aos que non teñan
tanta experiencia.Todo o mellor para ti tamén, Stefan.Jindrich"

"Se  estás  preocupado  polo  custo,  é  moito  máis  barato  que  o  copago  da  maioría  dos
medicamentos contra o cancro e algúns dos medicamentos que tomas na casa contra o cancro
non  están  cubertos  polo  seguro.Se  alguén  da  miña  familia  necesitase  este  aceite  para  o
cancro, atoparía un xeito.Moita sorte!!!!” Lisa

-- Estou de acordo, Lisa, o aceite é un tratamento moito máis barato cando se ten en conta
todos os demais custos e gastos.Ademais, é incomparablemente máis seguro que calquera
cousa  que  ofrecería  o  sistema  médico,  sen  esquecer  que  funciona  de  forma  moito  máis
eficiente e fiable e, sen dúbida, é máis divertido de tomar que o veleno ou a radiación.JB

Q.Por que a moenda do material seco leva á perda de THC?Hai algunha explicación para isto?
A.Moiches algunha vez un brote realmente potente?Se o fixeches, deberías saber por que.Ese
po branco que está por toda a mesa despois de moer é THC (ou tricomas) e é o que debería
quedar  no  aceite.Ademais,  cando  se  moe,  queda  demasiado  fino  e  tirarás  moito  do  que
realmente non querías tirar no teu aceite.

Procesa os  xemas enteiros secos despois  de humedecelas con nafta  ou o disolvente  que
elixas, pero non o toques moito antes de procesala porque cada vez que o toques perderás
algo.Os aceites producidos a partir de material moído son significativamente menos potentes
que o aceite producido a partir de xemas que foron esmagadas despois de humedecidas.

O primeiro lavado rápido é o máis potente e tira preto do 70% do THC dispoñible, o segundo
tira un 20% e o terceiro preto do 5%.Cando o trituras, obtén os tres lavados (en realidade catro)
no teu aceite e non queres iso.Calidade antes que cantidade.JB

Q.Sei que recomendas facer o RSO ti mesmo, pero un dispensario ten algo de local e só me
preguntaba cal debería ser un prezo xusto para el?

A.Necesitas 4-7 g de xema de alta calidade para producir un gramo de aceite, polo que ese
debería ser o "prezo correcto".Non discutamos os ridículos prezos do cánabo, para min o prezo
correcto para unha dose de 60 g é de 50-100 USD (ou menos, se se cultivase legalmente ao
aire libre a gran escala).Non digo que sei onde conseguilo a ese prezo polo momento.O aceite
de calidade superior custa o que custa o material de primeira calidade onde vives.JB

"Só tiña que actualizar e informarche que aínda estou vivo!Fíxoo xenial e SEGUIR VIVO case
dous  anos  despois  de  que  me  dixesen  que  me  quedaban  3  meses.Non  creas  aos  teus
médicos!Grazas de novo por axudarme a salvar a miña vida!" Le

Descarboxilación
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"Actualmente descarboxilo a planta enteira e fago RSO e manteiga/aceites". Cheryl
-- Non descarboxile toda a planta.Fai o aceite de brote súper seco (non o cortes, non o toques
demasiado,  sempre  perderás  o  THC  que  buscas).Facer  o  aceite,  despois  descarboxilalo
(coloqueo nun forno eléctrico a 130° Celsius durante aproximadamente unha hora).Non fagas
nada coas plantas antes de procesalas no aceite.Canto menos os toques mellor.JB

"Para descarbar, só tes que poñer no forno a 266 graos Fahrenheit (130 °C) durante unha hora,
obterás unha descarbación total desa forma despois de queimar todo o disolvente na cociña de
arroz ou na cazuela". Ryan
--  Non usaría unha pota de barro.Queimarás o  teu aceite algún día.Unha cociña de arroz
apagarase, realmente é unha opción mellor, diría eu.JB

"A descarboxilación correcta é unha parte moi importante na elaboración perfecta de aceite
porque a planta en brutonon proporciona moito delta9-THC puro e CBD en cambio ten os
ácidos  significa  THCA  e  CBDA.Para  eliminar  o  grupo  carboxilo,  o  quecemento  é  o
procedemento.Fai isto con moito coidado para non queimar as túas valiosas moléculas.Atopei
nun Journal  of  Chromatography unha boa nota que debería  ser  a temperatura  e  o  tempo
necesarios para quentar o aceite porque dependendo da arrocera as temperaturas poden non
ser suficientes.Polo tanto,  é unha boa idea que o aceite quente durante un mínimo de 27
minutos a un mínimo. 122 graos centígrados.Comprobe sempre a temperatura da súa placa de
calefacción cun dispositivo de medición dixital para evitar que o aceite non se sobrequente.Na
seguinte  táboa  ves  os  puntos  de  ebulición  dos  principais  cannabinoides  aos  que  nunca
deberías chegar,  se non,  cocíñases.Ademais,  observo que é certo o que Rick dixo todo o
tempo nos seus vídeos: non quentar demasiado o aceite, pero a calor é necesaria para facer o
aceite curativo.É necesaria unha temperatura mínima de 106,2 graos Celsius para o proceso
de  descarboxilación  correcto  durante  o  tempo  especificado  no  diagrama  ao  redor  dunha
hora.Se o teu aceite só ten a forma ácida de THCA e CBDA, non é tan eficaz porque os ácidos
non se adaptan moi ben aos receptores CB1 e CB2.Entón, ten coidado de facelo do xeito
correcto porque o que dixo Rick é certo, só o aceite mellor feito pode facer o traballo cando a
vida depende.(...)

Si,  mira  e  interpreta  este  diagrama  científico  para  comprender  que  o  proceso  de
descarboxilación está a funcionar todo o tempo que quentas a mestura de fluídos disolventes
de cannabinoides na cociña de arroz.Polo tanto, os gráficos mostran que é moi importante levar
a  temperatura  a  130  graos  centígrados  durante  o  tempo  suficiente  para  obter  a  máxima
descarboxilación.Todo unha cuestión de temperatura e tempo para acadar os mellores niveis.

Se usas un instrumento dixital de medición de temperatura e o colocas na parte inferior da
arrocera durante todo o proceso para vaporizar o disolvente, verás que só na fase final do
proceso, cando as gotas de auga entran ao final do proceso. cociña, a temperatura rolda os
100-110 °C.Pero o tempo neste intervalo non é o suficientemente longo para todo o proceso de
descarboxilación.Despois diso, quenta o aceite nunha pequena pota de aceiro nunha placa de
calefacción  durante  máis  tempo.Mentres  non  hai  actividade  (non  máis  burbullas  de  gas)
quentes e esperas.Controla a temperatura e é mellor non superar os 130 graos centígrados
durante aproximadamente media hora.Lembra que o THC ten un punto de ebulición de 157
graos C., polo que non te arrisques ao recalentarse, se non, os teus cannabinoides que buscas
se evaporarán e afastaranse...

No núcleo non é importante obter a cantidade máxima de descarboxilación, polo que despois
obtén suficiente aceite no teu corpo.Interesante é o valor de UN gramo por día ou máis que
debes tomar.Por suposto, a cantidade de aceite que necesites depende de cantos delta9THC
haxa realmente no aceite, é dicir, a eficacia da descarboxilación.Se segues a recomendación
de Rick e asegúrate de ter o aceite durante o tempo suficiente quente a 130 graos C, todo
estará ben.É independente o disolvente que uses". Esteban
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Disolventes
"Quedei pendente do disolvente (nafta) ata que descubrín que algúns aceites vexetais comúns
(canola ou colza) se producen dun xeito moi similar". Graeme

"A nafta  é  o  nome comercial  do  éter  de  petróleo,  así  que  intenta  buscar  que,  o  éter  de
mascotas ten moitos usos industriais, desengraxante para disolventes de pintura". Al

"LEMBRA que o THC e o CBD son apolares...e a clorofila e o H2O son polares...Así que o
mellor aceite está feito con disolvente non polar... está limpo... sen clorofila". Miguel

"Un amigo meu químico simplificoume toda a historia e explicoume por que a nafta podería ser
mellor (aínda que non pensa de forma significativa): a nafta é un disolvente non polar polo que
extrae moléculas non polares de forma máis sinxela e eficiente (THC e THC).  O CBD son
basicamente moléculas non polares) e deixa fóra as moléculas polares.

O alcohol isopropílico (e éter para o caso) é un disolvente polar débil polo que é moi bo para
este propósito, pero quizais un pouco menos que a nafta, xa que JB di que probaron ambos, e
que eran máis potentes.EDITAR: Ah, si, case me esquecín: tamén dixo que non hai medo a que
quede nafta (ou iso) no produto final se segues a receita proporcionada por Rick Simpson (o
meu amigo dixo que non usara un balde de plástico, con todo, pero un de vidro ou de aceiro
inoxidable) e se non estás seguro, fai o que sempre di JB: engade auga e méteo no forno para
que se evapore por completo.Porén, usaría alcohol isopropílico, porque estás seguro de que é
o que se supón que debe ser...” Sandra

-- Sandra, o método que Rick mostrou ao mundo é o máis básico, sinxelo e económico.É case
infalible cando un segue as instrucións a un T.O vidro é bo pero rompe e non queres que iso
pase,  nunca.O inoxidable  está  ben,  por  suposto.O 99,9  % de  iso  funciona  ben,  pero  nós
mesmos seguiriamos usando nafta alifática lixeira, sempre que sexa posible.Ou éter.JB

“Tamén recomendo que o faga todo o máis frío posible antes da extracción.A maioría mete o
alcohol, o cannabis, os envases, todo o relacionado coa extracción no conxelador durante 24-
48  horas.Deste  xeito  obterás  un  produto  moito  máis  limpo.Os  teus  rendementos  serán
inferiores, pero non necesitarás tanto.Desculpe os erros tipográficos ou as palabras que falten,
MS é unha merda e non teño medicamentos, lol.Bendito." Chuck

-- Chuck, a conxelación está ben, pero non é necesario facelo cando traballas con disolventes
non polares  de calidade e  material  de  partida.Ademais,  non nos gusta enfriar  as  mans,  a
temperatura ambiente funciona ben para nós e non teremos problemas de artrite despois duns
meses ou anos de conxelación do brote.Ademais, moitas veces o aceite faise en lugares onde
non hai conxeladores.Entón, si, podes conxelalo se queres pero non o faremos nós.

A min non me gustan as verduras conxeladas, evito comelas sempre que sexa posible, así que
non vexo por que debería facer unha excepción e conxelar a verdura que máis me gusta de
todas.Pero si, pode axudar cando tes que usar alcohol para extraer o aceite, polo que non
estou completamente en contra.

É só que nós mesmos non usamos o alcohol como disolvente (ou mellor: non é un disolvente
da nosa primeira elección),  non vexo unha única razón pola que deba pagar ao Estado un
imposto extra por un disolvente que evaporarase de todos os xeitos (a non ser que use un
alambique, o que faríamos sempre que sexa posible).Podo mercar un litro de nafta lixeira por
uns 3-4 dólares, un litro de alcohol ao 99% custaría moito máis e produciría menos aceite e ese
aceite probablemente non será tan bo como os aceites producidos con nafta lixeira ou iso
99,9%. .
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Entón,  onde está exactamente a vantaxe de usar  alcohol  como disolvente?Non vexo unha
única razón racional pola que se deba preferir o alcohol á nafta alifática lixeira pura de baixo
punto de ebullición, cando se considera que non hai residuos de disolvente no aceite que teña
que  preocuparse  cando  o  aceite  se  produce  correctamente.Cando  non  se  produce
correctamente, hai ou pode haber residuos de disolvente no aceite.Pero non nos culpes por
aceites  que  non  foron  producidos  correctamente,  realmente  non  podemos  facernos
responsables da falta de calidade dos aceites subministrados por outros.É tan sinxelo coma
iso.JB

"O  RSO,  cando  se  fai  correctamente,  non  albergará  a  maioría  do  disolvente  que  está  a
usar.Ademais,  xa que RSO cura o cancro e todo o que come/respira provoca o devandito
cancro.Non me preocuparía demasiado o exceso de residuos, se é o caso.O RSO pode, á súa
vez, arranxar as devanditas células/ADN que poderían ter sido alterados durante a inxestión
inicial.Se o disolvente fose capaz de facer algún dano, o THC real dentro do aceite reparará os
danos causados polos residuos do disolvente. Amanda

-- Amanda acertou.Aqueles obsesionados compulsivamente con algunhas ppm dun residuo de
disolvente que podería quedar no aceite simplemente deberían purgar o aceite ao baleiro.Non
é nada difícil.Os que non o fan aínda non teñen que preocuparse moito.

Aínda que houbese un 0,1% de residuo de disolvente no aceite (o que sería demasiado de
todos  os  xeitos,normalmente  hai  uns  centos  de  ppm,  quizais,  cando  o  aceite  se  produce
correctamente usando nafta lixeira pura cun punto de ebulición ao redor de 80-100 °C), habería
0,06 g de residuo nunha dose de 60 g de aceite que se comería. nun período de dous ou tres
meses.

Non me preocupa moito a min persoalmente, iso é seguro, está moi por debaixo dos límites dos
alimentos e moi por debaixo da cantidade de residuos de disolvente que xa comeches na túa
comida.Con  que  cres  que  se  producen  a  maioría  dos  aceites  vexetais?Con  disolventes,
hidrocarburos iguais ou similares que utilizamos como disolventes.

Permíteme preguntarche: realmente sempre te lavas as mans cando metes gasolina no teu
coche?Se  o  fas,  continúa  a  preocuparte  polos  posibles  residuos  de  disolvente  no  aceite
producido correctamente.Se non, ou se lembras polo menos unha vez en que non os lavaches,
busca outra  cousa que facer,  xa que hai  moitos outros  problemas máis  serios  dos que te
preocupes.

Hai moito máis veleno en todas e cada unha das pílulas que inxestes, iso seguro.E en canto
aos produtos petrolíferos,  tomas vitaminas,  por exemplo?Sabías que a maioría deles están
feitos de derivados do petróleo?

E se pensas que nunca poñerías nada feito con petróleo na túa boca, permíteme preguntarche:
con que te lavas os dentes exactamente?Cun anaco de madeira ou cun cepillo de dentes?E
que pasa con outros artigos e accesorios de coidados dentais feitos con plásticos a base de
petróleo?Non usas ou non usaches ningunha delas?Se fai ou ten, de novo, hai outras cousas
que facer que preocuparse polos residuos de disolvente no RSO producido correctamente.JB

"Unha  explicación  moi  sinxela  a  unha  pregunta  sen  fin...Eu  persoalmente  usei  nafta,  iso,
alcohol e butano para facer aceite...E de lonxe o mellor... máis limpo...máis forte...e o aceite de
mellor sabor era da nafta...Non entendo o que non lle gusta á xente... Non queda combustible
cando se fai correctamente...e a nafta tamén parece desposuír máis das plantas...Faino moito
máis rápido...Entón aceite máis limpo...(ouro)...” Pedro

"Estas persoas viñeron detrás de min no seu sitio web.O grupo de Erin odia o terreo no que
camiña  Rick.E  golpean  a  calquera  que  mencione  a  Rick.Para  min  iso  NON  é  o  que  os
curandeiros deberían defender.
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Todo o asunto de Nafta para min é unha escusa para castigar a Rick.Porque ao final todo o
mundo sabe que o aceite de cannabis negará as toxinas da nafta.Rick defende a nafta porque
é fácil de atopar para a maioría da xente.Rick afirma claramente que a súa preferencia é o éter
e gústalle un destilador.A nafta produce un aceite potente, que é a clave, un aceite potente,
algo que os detractores deixan fóra.O alcohol de grans non produce un aceite potente, e os que
tiran de lixo a Rick sábeno.A nafta é unha escusa para confundir á xente, polo que poden dicir
que o seu aceite é mellor.Onde estaban esta xente antes de Rick, onde estabas, por favor?
Tom

"A nafta lixeira é a fracción que ferve entre 30 °C e 90 °C e está formada por moléculas con 5-6
átomos de carbono.A nafta pesada ferve entre 90 °C e 200 °C e está formada por moléculas de
6  a  12  carbonos.A nafta  úsase  principalmente  como  materia  prima  para  a  produción  de
gasolina  de  alto  octanaje  (a  través  do  proceso  de  reformado  catalítico).Tamén se  usa  na
industria da minería do betún como diluyente, na industria petroquímica para producir olefinas
en  crackers  de  vapor  e  na  industria  química  para  aplicacións  de  disolventes  (limpeza).Os
produtos comúns que se elaboran con el inclúen fluídos máis lixeiros, combustible para cociñas
de campamento e algúns disolventes de limpeza.

"Disolventes, nafta, destilado de petróleo...Parece tóxico como un laboratorio de metanfetamina
ou algo así.Desenvolve un método para procesar con auga.É posible?" cristián

-- Non producirás a mesma substancia que nós e requirirá moito traballo extra innecesario, cun
resultado considerablemente peor.JB

"Iso é moi malo.Gustaríame que houbese un camiño.Os disolventes e os seus residuos son
tóxicos e perigosos".cristián

--  Non  hai  ningún  residuo  que  teña  que  preocuparse  cando  o  aceite  se  produce
correctamente.Telo amablemente como un feito?Con que cres que se producen a maioría dos
aceites vexetais?JB

“A nafta ten a fórmula química de CnH2n+2.A nafta lixeira ten 5 e/ou 6 átomos de carbono, o
que se reduce a C5H12 e C6H14, tamén coñecidos como pentano e hexano.Entón, o que
buscas é unha nafta que é puramente unha mestura de pentano e hexano. Wouter

"Só quería publicar algo sobre disolventes.Fun a un amigo meu que ten varios doutoramentos e
másteres en química e pregunteille que podía facer para eliminar completamente a nafta do
aceite.El dixo: "Toma 5 ml de alcohol isopropílico e métese despois de que deixe de burbullir
por última vez.Evaporarase e levará consigo a nafta.O disolvente tóxico convértese entón en
disolvente non tóxico.Este non é o meu nome real, é unha mágoa que non podo usar a miña
conta real por temor a ser despedida ou contratada como enfermeira". Bobbie

"Para  atopar  Naphtha  no  Reino  Unido,  busca  "limpado  de  paneis"  ou "limpado  de  paneis
rápido".É un produto que se usa na reparación da carrocería do coche, para limpar o metal e
non deixar residuos.A dificultade é atopar unha lista detallada dos ingredientes exactos xa que
poden variar.O 99,9% de isopropanol debería ser fácil de atopar. Em

"Seguimos o teu proceso usando VM&P Naphtha e todo foi segundo o plan, a excepción do
primeiro par de xeringas que saíron un pouco máis líquidas do que esperabamos.Engadín un
par  de  gotas  de  auga  e  intentei  de  novo  e  parece  que  está  ben.A  miña  única
preocupación/pregunta é o gusto.Aínda sabe a disolvente.Está ben ou teño que facer  algo
máis?O destinatario deste está durmindo unhas 12 horas cada vez que toma o aceite.É certo
ata que desenvolva unha tolerancia?Calquera axuda é moi apreciada". Pamela

-- VM&P non parece ser un bo disolvente (aínda que algunhas follas de MSDS din que debería
ser a mesma substancia que a que nos gustaría usar).Parece ser nafta pesada e non parece
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ferver completamente e parece que require coidados adicionais.

Engadiría un pouco de auga e poñíao nun forno eléctrico a 130° Celsius durante unhas horas,
quizais durante a noite, ou ata que o disolvente desaparecese por completo, algúns din que
leva  ata  catro  días  eliminar  o  residuo  do  disolvente.Non  debe  haber  ningún  regusto  de
disolvente  se  o  aceite  se  produce  correctamente  e  o  aceite  non  debe  estar  escorregado,
debería parecerse máis a unha graxa.Asegúrese de que o aceite se filtre correctamente, xa que
os residuos de disolvente adoitan adherirse aos materiais vexetais.

Simplemente faga unha proba dos dedos co disolvente que quere usar.Molla o dedo nel e mira
se se evapora completamente en 30 segundos ou máis rápido.Canto máis rápido se evapore,
sen deixar película, mellor.

Se non pode obter nafta alifática lixeira pura (tamén chamada bencina en Europa, solicite o
número  CAS  64742-49-0,  véndese  con  moitos  nomes  diferentes,  non  o  tipo  usado  como
combustible nos coches, senón o tipo que se usa como disolvente ou disolvente de pintura),
optaría por alcohol isopropílico ao 99 % ou aínda mellor ao 99,9 %, que parece que se pode
atopar en case calquera lugar do mundo.

Nestes momentos preferimos a nafta alifática lixeira (de baixo punto de ebulición, hidroxenada),
porque produce aceites mellores e máis potentes que a maioría dos outros disolventes que se
utilizan actualmente.Canto menos materiais vexetais e clorofila no aceite, mellor funciona como
medicamento, mellor sabe e máis potente é.Todo o truco está no potente e sedante que é o
aceite.Canto máis potente e sedante, mellor.JB

"A nafta correcta NON se vende nos EUANin en Tractor Supply nin en Home Depot nin en
Lowes nin sequera en Sherwin  Williams.Aínda se vende en Canadá.Teño un amigo que o
destila a 100 °F e garda o disolvente que se desprende para usar para facer aceite. Steve

"Se vives nos EE. UU., entón non conseguirás a nafta correcta, non se pode confiar en toda a
nafta fabricada nos EE.Nunca obterás nafta pura nos Estados Unidos, incluso o VM&P pode
ser completamente inconsistente dunha botella a outra e nin sequera se anuncia como pura.En
Canadá fan nafta pura e é o mellor disolvente para usar en comparación co alcohol ISO ou
Grain,  non  cometas  un  gran  erro  e  desperdicies  medicamentos  ou,  peor  aínda,  fai  que  ti
mesmo ou alguén se enferme aínda máis ao usar o disolvente incorrecto.Teña en conta que a
nafta  dispoñible  nos EE.  UU.  incluso producirá  un  aceite  que  se ve completamente  como
debería, pero aínda así podería enfermar moito". Chase

-- O feito de que a nafta alifática pura non pareza venderse en todos os Estados Unidos non
significa que a nafta alifática pura co número CAS 64742-49-0 e un punto de ebulición ao redor
de 60-80 °C non exista ou que non exista. non produce un aceite mellor que a maioría dos
outros disolventes, cando se usa correctamente.Se non pode obter nafta lixeira pura, alcohol
isopropílico ao 99% ou aínda mellor ao 99,9% sería a nosa segunda opción.

Pero aínda non me rendiría: nafta lixeira ou disolventes similares úsanse para extraer aceites
das plantas, así que consultaría cos produtores de aceite vexetal e vería o que usan.Onde vivo
en  Europa,  podo  mercar  o  disolvente  en  practicamente  todas  as  ferreterías  ou  tendas  de
pintura, é un dos líquidos técnicos máis habituais que recordo da miña infancia, usámolo para
desengrasar  cadeas  de  bicicletas  etc.,  e  practicamente  todos  tiñan  unha  botella.  dela  na
casa.Así  que  todo  este  debate  interminable  sobre  disolventes  paréceme  un  pouco
ridículo.Cando usas a nafta lixeira adecuada, non hai residuos de disolvente que teñas que
preocupar,  quizais  unhas  poucas ppm,  como na  maioría  dos aceites  vexetais  baratos  que
adoitan producirse case exactamente co mesmo disolvente que recomendamos.JB

"As  arroceras  son  unha  merda.Unha  prancha  eléctrica  e  unha  fonte  de  pyrex  de  9  x  13
funcionan  moito  mellor.O  aceite  é  moito  máis  fácil  de  coller  do  pyrex  e  non  hai  teflón.A
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modulación da temperatura tamén é moito máis controlable.Estás profundamente no teu ego
JB.Vai atopar con persoas que son máis intelixentes ca ti.É só como é.Aprende deles en lugar
de bloquear o seu coñecemento fóra da túa mente.Todo o mundo ten unha pequena peza do
puzzle JB. Jody

--  Jody,  por  suposto,  o pyrex é  xenial,  sobre todo ata que se rompe e perdas todo o teu
aceite.Debe entender que estas son instrucións esenciais destinadas a ser usadas en todo o
mundo co menor equipo posible.Moita xente non pode pagar nin sequera atopar unha arrocera
nalgúns países, non é tan sinxelo como todos pensan.

Por suposto que podemos mostrarche unha forma moi complicada e custosa de producir o
aceite,  pero  terías  que  prometerme  que  te  sentarías  aquí  todos  os  días  durante  un  ano
respondendo preguntas ao respecto.A maioría da xente aínda non domina unha cociña de
arroz e gustaríalles traballar con outros tipos de extracción, principalmente en función da súa fe
ou porque "pensan" que se debería facer algo diferente.

O RSO prodúcese deste xeito, probouse en humanos e funciona.En canto a outros métodos,
creo que os probamos todos os anos,  non pensedes que non.Pero o único que sei é que
ningún  outro  método  se  probou  en  tantas  persoas  con  tanto  éxito.E  teña  en  conta  que
comezamos onde outros pararon, os nosos pacientes terminais necesitan o mellor aceite que
poden conseguir, e iso é RSO.Guste ou non.JB

"A nafta  alifática  lixeira  funcionou  moi  ben,  sabía  moi  ben,  non  quedou  ningún  indicio  de
disolvente no meu aceite.Se segues as instrucións de Rick ao pé da letra, non deberías ter
ningún problema". Rick

"Hai dúas categorías principais de nafta: lixeira e pesada.A nafta lixeira NON contén benceno,
que é o que quería dicir Raina (non hexano).Aínda que non recomendaría nin sequera a nafta
lixeira a menos que se poida probar o extracto de cannabis despois de que se produza para
detectar  residuos  de  nafta,  pódese  usar  se  iso  é  todo  o  que  podes  conseguir  para  un
disolvente.A clave é  asegurarse de ferver  o  extractoa un estado de graxa espesa --  nese
momento a maior parte da nafta debería desaparecer.Usar equipos de destilación é a forma de
facer o aceite máis puro e sen disolventes, pero por riba da capacidade da maioría da xente
común.Espero que axude". Marcos

"Raina, non vou discutir contigo.De Wikipedia: "O éter de petróleo, a pesar do seu sinónimo de
bencina, non debe confundirse con benceno ou bencino, nin con gasolina aínda que moitas
linguas o chaman cun nome derivado da bencina, por exemplo "Benzin" (alemán), " benceno”
(holandés) ou “benzina” (italiano).O éter de petróleo é unha mestura de alcanos, por exemplo,
pentano,  hexano  e  heptano,  mentres  que  o  benceno  é  un  hidrocarburo  aromático  cíclico,
C6H6.Así mesmo, o éter de petróleo non debe confundirse coa clase de compostos orgánicos
chamados éteres, que conteñen o grupo funcional RO-R'. A miña formación é microbioloxía,
onde estudei química orgánica, algo de bioquímica / algo de química inorgánica... Certamente
non o sei todo, pero si que sei un pouco.A nafta lixeira NON contén benceno - punto.Ignorarei o
teu comentario.Sería no mellor interese de todos que non fixeras afirmacións fóra dos datos
científicos". Marcos

"Non é correcto, os disolventes residuais a maioría das veces son Poison!O THC NON pode
corrixir  a  insuficiencia cardíaca do veleno.As principais  compañías  farmacéuticas son quen
debe  fabricar  este  produto  ou  as  persoas  que  realizaron  un  curso  de  certificación  sobre
seguridade, NON os entusiastas do cannabis do xardín". Derek

--  Poden facer  o  seu propio  aceite libremente,  non teño ningún problema con iso.Non hai
ningún  residuo  de  disolvente  que  teña  que  preocuparse  se  o  aceite  se  produce
correctamente.JB
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"JB, es un santo por soportar o que parecen centos de queixas e preguntas estrañas día tras
día.Só quero agradecervos por estar aquí e ser activos no apoio á curación contra a marea da
propaganda que intenta minar este traballo.Vergoña deles, ben por TI!" Marilyn

"Que che  gustaría  darlle  ao  teu  pai?O mellor  do mellor  ou algo  que  se parece  pero  que
simplemente non ten os efectos correctos?Cando fai o medicamento segundo as instrucións de
Rick, a probabilidade de fracaso durante o tratamento é moi baixa.Cando fas o aceite seguindo
instrucións de "expertos e científicos", estás a facer un produto diferente.E segundo a nosa
experiencia, quizais non faga o traballo tan ben como o que recomendamos.

Entón, queres que cala e que lles deixe lixo de pouca calidade?Ou preferirías aprender de
min/nós e saber facelo ben para que teñas os mesmos resultados dos que falan os nosos
pacientes? JB

"Estou de acordo JB.Ás veces tes que chegar ao mesmo nivel intelectual que eles e usar as
mesmas  tácticas  que  as  persoas  á  que  intentas  chegar.Sexa  disputa  ou  drama.Algunhas
persoas  só responden  ao  drama e  ás  disputas.Triste  como é.A maioría  da  xente  aínda  é
inmadura así". Mitzi

"Eu uso o alcohol isopropílico ao 99%, que é o que estaba máis facilmente dispoñible para
min.Eu uso a crema dos meus brotes de cultivo, cultivados 100% orgánicos e sen pesticidas,
ben coidados e secos.eumestúrao con varias cepas índicas.Tratei a un paciente con linfoma de
Hodgkin, estaba no estadio 4 e aos 6 meses de tomar o aceite segundo o indicado, agora está
libre de cancro!!Grazas Rick Simpson polos sacrificios que fixeches para que esta información
estea dispoñible para todos!Hai pouco outro paciente de cancro en estadio 4 achegouse a min
para pedir axuda, ten un tumor nun dos seus riles que é inoperable.Rezando para conseguir
dúas curas confirmadas seguidas.Deus os bendiga Rick Simpson e JB, sigan espallando a voz
e educando á xente sobre este marabilloso aceite de cáñamo curativo. GrowGoddess

- Mesturar varias cepas sempre é unha boa idea.Mírao simplemente, non sabes para que serve
exactamente unha cepa en particular, polo que cando mesturas varias variedades, obtén unha
manta moito mellor.efecto.Ademais,  estes aceites levarache moito máis alto:  os que fuman
marihuana "de xeito recreativo" saberán do que falo.Imaxina sentarte cos teus amigos e que
cada un presente a mellor xema que teña.Nun par de horas, non poderás facer moito.E ese é o
efecto que necesitas para obter os mellores resultados, polo que, de novo, mesturar as cepas é
o camiño a seguir.Os mellores desexos e grazas, GrowGoddess, sempre estou feliz de escoitar
sobre  persoas  que  simplemente  seguen  as  instrucións  e  obteñen  os  resultados  dos  que
falamos.JB

"Uso alcohol isopropílico a cero graos Fahrenheit. Só en recipientes de aceiro inoxidable e un
colador colocado nunha pantalla para extracción. A continuación, filtro a través de tres grandes
filtros de café nun colador nunha pantalla sobre unha segunda pota. Os resultados finais son só
tricomas no filtro. Esta receita é a que tomei para derrotar a hepatitis C". Miguel

“Ola JB, teño un problema coa arrocera eléctrica, todo o que vin baixar a 100ºC, mirei todas as
marcas do mercado e todas teñen un termostato que se apaga cando o contido alcanza a
temperatura.Que me recomenda?" Cristina

-- Cristina, cal é exactamente o problema?Sempre podes poñer o aceite nun forno eléctrico a
130 °C (266 °F) e deixalo alí durante aproximadamente unha hora e descarboxilalo así.JB

"Cando a temperatura chega aos 100 °C, a arrocera eléctrica apágase!O disolvente non chega
a 110 °C. Cristina

-- Creo que o disolvente non pode alcanzar esa temperatura porque fervaría.Continúa facendo
ferver o disolvente ata que a cociña se apague por primeira vez (engade unhas gotas de auga
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ao último lote).Despois déixao arrefriar e acéndeo de novo.Iso é todo o que facemos.JB

"Volve a acender,  e deixa ferver ata que volva?Despois apágase e o aceite xa está feito?
Cristina

--  Acender  a  arrocera,  deixar  ferver  ata  que pare  por  primeira  vez,  despois  esperar  cinco
minutos ata que arrefríe,  acender de novo e esperar a que se apague por segunda vez.A
continuación, bota o aceite nunha cunca de aceiro inoxidable e méteo nun forno a 130 °C (266
°F) durante unha hora e o teu aceite está listo.JB

-- Grazas JB, salvaches a miña vida.Cristina

"Vostede está a respirar a nafta mentres fai o aceite.Estás respirando VELENO cando o fas
así.Se podes cheirar, xa estás morto.Cheirei o cheiro a combustible do campamento Coleman,
o combustible do isqueiro zippo e a nafta que se usan en partes de limpeza e en aplicacións
industriais centos de veces na miña vida...Aínda non morto.Lol.En serio...Se usas un disolvente
puro (sen aditivos)  e eliminas o disolvente correctamente con auga que teña un punto de
ebulición máis alto engadido ao final, xa sexa iso, alcohol ou nafta, vai sacar todo.Inxeres moita
máis nafta bombeando a túa propia gasolina no teu coche ao longo dun ano, do que obterías
cunha vida útil de aceite feito correctamente. Mateo

"O enfoque de Big Pharm dunha soa molécula para o desenvolvemento de fármacos NON se
basea  na  saúde,  na  ciencia  dos  resultados...  Baséase  nos  beneficios  das  patentes  e
deformaron  completamente  a  forma  en  que  miramos  os  medicamentos  vexetais.A maioría
deles  ocorren con tampones naturais,  e  é moi  improbable  que illar  un composto  sexa tan
saudable como usalos nas formas en que se producen.Os etnobotánicos teñen razón ao 100%
cando din  que  a  forma útil  dunha  planta  é  a  na  que  foi  /criada/,  aínda  que  só  sexa  por
cazadores de animais espallando as sementes e o pole das mellores plantas.As plantas usadas
para a medicina serán máis eficaces cando se usan médicamente na súa proporción natural de
compoñentes químicos - mira as proporcións de EFA de sementes de cánabo - son óptimas
para  a  saúde  humana.Por  que  sacaría  un  dos  3  tipos  de  EFA,  refinalo  e  chamaríalle  un
suplemento marabilla (cando tamén se ignoran outros 2, cuxa combinación é A forma máis
saudable)?Iso é parvo". Alan

Q.Ola JB, atopei esta nafta na miña zona...(ligazón) Non di Light Naphtha... aínda funcionaría
isto?Grazas de novo por toda a túa axuda e súper información!

A.Debería ser  nafta alifática lixeira:  verifique o MSDS para ver  se é nafta lixeira  pura  sen
aditivos), shellita en Australia, bencina (técnica ou industrial) en Europa (bencina, nonbenceno,
e  non  o  tipo  usado  como  combustible  nos  coches).Véndese  con  moitos  nomes
diferentes.Utilízase como disolvente  de  pintura,  disolvente,  desengraxante,  adoitaba  ser  un
disolvente doméstico moi común ou desengraxante téxtil, tamén se pode usar como fluído de
chisqueiro, etc.Punto de ebulición ao redor de 60-80 °C, canto menor sexa mellor.

Unta un pouco nunha placa de Petri limpa ou mergulla o dedo nel e se se evapora en trinta
segundos e non deixa residuos de aceite, debería estar ben.Hai moitos provedores, non podo
dicirche cal é o mellor nin o que recomendariamos polo momento, polo que só proporcionamos
instrucións xerais.

Número CAS 64742-49-0, puro, destilado de petróleo, sen aditivos, se é posible, e o punto de
ebulición  debe ser  o  máis  baixo  posible.A maioría  das refinerías  o producen,  simplemente
pregúntalles que recomendarían para os extractos de herbas.

A segunda opción é alcohol isopropílico ao 99% ou 99,99% ou o moi caro alcohol de calidade
alimentaria  ao 99%.O alcohol  isopropílico  e  o  alcohol  de calidade alimentaria  non son tan
eficaces como o disolvente como a nafta, e eliminan máis materiais vexetais e clorofila do

- 49 -



aceite, o que o fai menos potente e saboroso, por iso recomendamos usar nafta sempre cando
sexa posible/dispoñible.Moitos desexos, JB

Q.Rick, en México, "nafta" non é máis que un dos varios nomes de produtos de tipo nafta.Para
evitar un erro fatal, terías o nome científico da 'nafta' que usas, por favor?

A.Busca  nafta  lixeira  pura  sen  ingredientes  adicionais.É  basicamente  o  mesmo  que  o
combustible  Coleman  que  podes  ver  na  foto  de  abaixo,  pero  busca  nafta  sen  aditivos
antioxidantes que se engaden ao combustible Coleman.

Se descobres  que a  nafta  alifática  lixeira  está  prohibida no teu país  (como foi  o  caso de
Honduras, por exemplo), busca alcohol isopropílico ao 99% ou mellor ao 99,9%, debería ser
fácil de localizar.O alcohol ao 99 % é o terceiro disolvente que utilizaríamos, pero faremos todo
o posible para evitar o seu uso porque elimina demasiada clorofila e outros materiais vexetais
non desexados.Algúns  gústalles  conxelar  o  disolvente  e  o  material  de  partida  cando  usan
alcohol isopropílico ou alcohol como disolvente.Persoalmente, non usamos eses disolventes a
non  ser  que  teñamos que  facelo  e  non  nos  gusta  conxelar  as  nosas  mans,  polo  que  en
realidade  non  promovemos  a  súa  conxelación,  pero  algúns  din  que  axudan  a  mellorar  a
calidade do aceite.Cando usas nafta lixeira pura non polar cun punto de ebulición baixo, non
tes que conxelar nada e aínda así obterás un bo produto se segues as instrucións.JB

"Estou feliz que a xente está a estudar novas formas de facelo, iso significa que as noticias
están a saír por aí". Alicia

-- Agardamos que non sexas ti o que se probará o aceite.Prefiro usar o que xa está demostrado
que funciona,  especialmente se tivera unha enfermidade terminal,  como fan a maioría dos
nosos pacientes.Os mellores desexos para todos os experimentadores.JB

"En primeiro lugar, Rick Simpson suxire usar NAPTHA.Isto é xeralmente recoñecido como non
unha boa  opción,  e  a  maioría  da  xente  usa alcohol  de alta  proba,  como Everclear,  como
disolvente.

En segundo lugar, o meu fillo ten dous anos, diagnosticáronlle cancro terminal de cerebro e
columna vertebral cando tiña 15 meses.Leva 8 meses con aceite de cannabis alto en THC, SIN
quimioterapia  nin  radiación,  e  os  seus  tumores  van  desaparecer.De  feito,  a  maioría
desapareceron totalmente, só queda un!!O aceite de cannabis funciona!" Suzetta

“Fantástico!!!Rezo para que teña unha recuperación total e parece que está.Por que a xente
non pode velo como un medicamento en lugar de unha droga para drogarse?É medicina e o
Goberno non quere que melloremos, prefiren vernos morrer.Eu tamén tiven cancro e moitos
problemas médicos.Neste momento, desde agosto de 2013 o cancro non volveu.Realmente
creo que esta é a cura para o cancro.Por que non todos poden abrir os ollos á verdade!!!” Linda

-- Os aceites producidos con nafta alifática lixeira adoitan ser máis potentes que os aceites
producidos con Everclear.Canto máis potente e sedante sexa o aceite, mellor funciona como
medicamento.Entón, se eu fose vostede, reconsideraría o disolvente que está a usar e no seu
lugar empregaría un disolvente apolar.Os mellores desexos para ti e o teu fillo, JB

"Usar Everclear dálle un tinte verdoso ao aceite.Agora estamos a buscar un 99,9% de ISO xa
que non podemos obter nafta alifática lixeira en forma pura aquí. Sara

"Conxela o teu disolvente: a proba de Everclear 190, 95% e ISO 99% deben colocarse no
conxelador  durante  a  noite  e  usarse  inmediatamente  despois  de  sacalo  do
conxelador.Ademais,  conxelar  os  brotes  é  unha  boa  idea.Se  o  alcohol  está  arrefriado  no
conxelador e fai un lavado rápido de 3 a 5 minutos, dúas veces mentres o alcohol aínda está
moi frío, non debería ter un tinte verde...” Jose
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-- Canto menos verde nel, mellor.Canto menos materiais vexetais teña o aceite, máis potente
é.Ese tipo ten sentido.Se decides conxelar o brote e o disolvente, probablemente traballaría
con luvas.Cando usas un bo disolvente apolar e un bo brote, non é necesario conxelar nada e
aínda producirás un gran aceite.JB

"Podo facer un bo aceite con haxix?E usa menos nafta?" Jon

-- Non vai facer bo aceite.JB

“Interesante.Naturalmente eu pensei o contrario.Necesítase axuda, por favor?" Tielman

-- Que axuda?Non é iso, non vai facer o que falamos a partir de hash.Podes disolvelo en nafta
lixeira e filtralo e será máis potente que o haxix, pero aínda así non o será e de todos os xeitos
non conseguirás un 95-98% de aceite de THC.JB

"Jindřich Bayer, que pensas sobre cocer con bágoas de fénix?Como se o metese nunha cunca
de manteiga de cacahuete, algo? LinZy

-- Linzy, adoito dicirlle á xente que poña o aceite encima do que queira facer con el.Deste xeito
podes ver como hai petróleo.O que recomendamos é tan potente que terías que pensar en
microgramos por porción de todos os xeitos, así que só tes que poñer unha pinga do aceite
enriba da cunca de manteiga de cacahuete se é necesario.Xa sabes que preferimos cando a
xente come o aceite directamente da xeringa, ten as súas vantaxes.Mesturalo con alimentos
sempre diluirá o medicamento.JB

"Pero non condenes o teu club de fans xa que a cocción e a extracción de manteiga demostrou
ser  tan  curativa  e  moito  menos evasiva...Estamos todos xuntos  nesta  loita,  por  favor,  non
condenes que outros o intenten". Pamela

"Pamela,  cocción  e  extracción  de  manteiga  non  proporcionan  as  mesmas  propiedades
curativas  e  rexenerativas  que  o  aceite  de  cannabis  PERIODO.Curará  o  cancro,  manterá
afastados os síntomas de Crohn, curará a diabetes, a enfermidade de Lyme, o que sexa!A
manteiga ou os comestibles non se compararán en absoluto a menos que uses bágoas de fénix
nos teus comestibles.Paz e amor." LinZy

"Pamela, non podo recomendar un método menos eficaz.Aceite directo para obter os mellores
resultados, acostúmbrate e despois aumenta a dose.Os comestibles adoitan ser imprevisibles,
normalmente non sabes canto aceite hai, etc. JB

"Non estou seguro de se teño unha cociña de arroz ou unha cazola.O axuste de temperatura
só di baixa e ola, hai algunha maneira de probar a temperatura?" Jeremy

"Iso  sería  unha  pota  de  barro.Unha  cociña  de  arroz  ten  normalmente  2  opcións.Cociña  e
quenta".  Deb
"Consigue un termómetro de carne ou un termómetro de punto láser e proba as temperaturas
con outro medio como auga ou aceite.Parece que tes unha pota, que se pode usar pero que
debes vixiar constantemente o tempo, sería mellor conseguir unha arrocera. Lucas

"Podemos usar vodka?" Mónica

--Para cócteles?Si.JB

"Clase alimenticia" simplemente significa que a FDA considera seguro.Non hai moito de alto
nivel alí.Entón, só dicir  "alcohol de calidade alimentaria" non o fai mellor que, por exemplo,
calquera alcohol xenérico.E se es paranoico cun disolvente, deberías ser paranoico con todos
eles". Ben

"Non podo conseguir alcohol isopropílico ou nafta no meu país!Entón, que fago?Como consigo
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este aceite xa que non podo facelo eu? Ayesha

-- Fai o aceite co que podes atopar e despois revaporizalo, Ayesha, ese sería probablemente o
mellor camiño a seguir nestes casos.JB

"Para extraer o zume, non usar máis que cannabis de cultivo hidrolóxico ORGÁNICO é o único
camiño SEGURO, xa que Jindřich Bayer  ten máis que razón sobre o que podería estar  á
espreita na planta.Todos temos os nosos temas candentes "mascotas" aos que nos tememos e
nos  que  estamos  atentos,  pero  en  definitiva  se  adoptamos  prácticas  seguras,  lemos  (con
COMPRENSIÓN) os datos científicos recollidos e CONFÍAMOS na voz interna de precaución
que podemos crear as nosas curas.

Cando  o  RSO  se  fai  correctamente,  os  resultados  de  laboratorio  mostran  que  NON  hai
disolvente  no  aceite.Simple  e  sinxelo  ferve  feito  para  facelo  correctamente  co  disolvente
correcto.Encantaríame  ver  un  kit  dispoñible  en  liña  que  teña  TODO o  necesario  desde  o
disolvente, olla/tixola, placa eléctrica/queimadora, etc. para RSO, polo que todo o que tes que
facer é engadir o teu cannabis.Creo que isto animaría aos pacientes con cancro a facelo por si
mesmos.

Agradezo a Deus pola miña saúde actual, mesmo cos meus brotes de SARM, pero sei que se
chega o peor, terei o valor de seguir as instrucións de Rick Simpson e Jindrich Bayer para
salvar  a miña vida porque teño demasiado por  que vivir  (Marido amoroso e  un neno que
adoramos) para colapsar ante o medo.

Deus bendiga a Rick e Jindrich pola súa forza.Tamén pido a Deus que bendiga a todos aqueles
que percorren este camiño ao seu propio camiño, xa que non é o camiño fácil, senón que é o
camiño correcto para a cura". Mamá Ornitorrinco

-- Moitas grazas, PlatyPusMom.Mensaxes como esta danme enerxía para continuar esta longa,
aínda que extremadamente significativa, loita polo dereito de todos a usar este medicamento
libremente.Non vou parar ata que esta planta estea totalmente legalizada en todo o mundo,
pódoche prometer.JB

"Os disolventes pódense purgar.Ás veces, os fabricantes de produtos químicos engaden outros
contaminantes por motivos dubidosos.Poden ser moito máis perigosos que un disolvente, e hai
pouca uniformidade na forma en que se engaden aos disolventes.Aqueles que entenden as
complexidades  que  supón  facer  petróleo,  que  está  lonxe  de  ser  só  unha  cuestión  de
disolventes, consideran risible o debate.Cantos comentarios liches sobre pesticidas químicos?
Cal é a porcentaxe destes que adoita atopar fronte aos disolventes sen purgar?Onde está ese
debate?Moita xente reduciu esta discusión a unha selección de disolventes.Iso é ridículo!Fai a
túa propia investigación, sexa escéptico, sexa cínico e mantén as probas que aceptas como
feitos cun alto nivel, señor. Paulo

“Non te importa nin discutir con ninguén aquí, usa unha cámara de baleiro se usas disolventes
petroquímicos e eliminas os residuos,  quedo fóra deste posto.O aceite de cannabis cura o
cancro, e a nafta pódese eliminar, o alcohol de grans alimentarios non fai un aceite tan forte
como os disolventes petroquímicos.Acabo de facer lotes de disolvente a base de petroquímica
(nafta alifática lixeira pura) e alcohol de grans alimenticios (95 %, 190proof) e probei os dous
aceites con pacientes e oOs resultados foron os mesmos unha e outra vez, o aceite feito con
nafta lixeira pura é de feito máis forte e máis sedante que o aceite de alcohol de grans.Expónoo
así  se queres utilizar  un disolvente petroquímico (nafta,  butano,  hexano,  acetona)  UTILIZA
UNHA CÁMARA DE VALO AO FINAL DO PROCESO PARA ASEGURAR-TE A TER O ACEITE
MÁIS LIMPO POSIBLE!!!Tamén aspirei a calidade alimentaria, e levou aínda máis tempo que a
nafta fabricada o aceite en purgarse por completo (muffining e burbullas na cámara de baleiro),
así que ahí está, conseguiu un disolvente petroquímico e preocupouse polos residuos, fai o que
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fan. a industria e poñelo nunha cámara de baleiro a 35 psi, e observa como se eliminan os
residuos!!Fin da diatriba e da EXPERIENCIA real!!!!!” Ryan

"Se usas a nafta correcta, non quedará ningún residuo no aceite. Probeino no laboratorio. Ok,
era un pouco de residuo, pero moito menos que o que recibes dun aire axitado da cidade, ou
nunha gasolineira cando enches, ou pintas algo no teu xardín..." Sombreiro

“Levamos xa bastantes anos facendo aceite e, como a maioría,  comezamos co alcohol de
grans pero, pasado o tempo, a experiencia ensinounos a utilizar disolventes anhidros. Cando
se procesa correctamente, o RSO terá niveis de disolvente residual moi por debaixo das 100
ppm e o mesmo pódese conseguir co alcohol de grans porque é só o alcohol que se está a
medir, pero a peza que se pasa por alto é que o alcohol de grans leva auga e a auga leva vida.
Vimos RSO feito con ISO e ao ver ao microscopio non hai vida pero uns aceites que saen dos
dispensarios, que insisten en grans, están cheos de bacterias vivas!

Pasei moito tempo e diñeiro nos laboratorios e probablemente sexa a única persoa que levou
aceite de alcohol de grans no laboratorio e que o probase para detectar o disolvente residual e
os niveis de auga residual. De feito, estou seguro de que o son porque realmente non hai unha
ferramenta para medir canta auga hai nun aceite. Tiven que facer que un médico traballase
cunha  variedade  de  ferramentas  para  discernir  aproximadamente  canta  auga  "ligada"  e
"fortitamente ligada" quedaba e, aínda que non puido poñer un número exacto, dixo que se
mediría en porcentaxes, non partes por millón. Así que foi un laboratorio e un científico o que
me convenceu de que nunca usara auga que conteña aceite. É irónico que o disolvente non
sexa tan preocupante como a auga, pero fai as contas; a 100 ppm consumirás 0,06 gramos de
disolvente durante dous ou tres meses ata vencer a túa enfermidade. Eses 0,06 gramos, ou
preto de 1,2 gotas,

Tamén traballei co meu GI no meu plan de tratamento. Analizamos os números e a 100 ppm de
ISO non estaba realmente preocupado e a 10 veces ese nivel as súas preocupacións elevaron
a posibles intestinos soltos e mal alento. Este é o aceite que adoitaba salvar a miña vida e é o
que utilizo hoxe para o mantemento, pero agora que os dispensarios queren o noso aceite
tamén temos que usar alcohol etílico e agora os números das probas volven un pouco máis
baixos  mentres  que  a  cantidade  de  retorno  é  moito.  aumentou.  Unha  vez  máis,  cando
comezamos, sentín que recuperar Ever Clear era unha boa idea do mesmo xeito que eu sentín
que  era  unha  boa  opción  en  disolvente.  A  ciencia  e  a  lei  demostraron  que  os  meus
"sentimentos" eran incorrectos; a ciencia mostroume que a auga pode ser prexudicial e o TTB
afirma que reclamar Ever Clear é un delito grave". Sean

"Creo que o que Rick e JB están tentando dicir é que o método do aceite de Rick fixo ben a
moitas persoas, e ata que teñamos probas de que outro método de extracción é tan efectivo,
cómpre o que funciona". Rebeca

CancroE Evidencia

"O 22/04/13 recibimos os resultados das últimas análises de sangue do meu marido e aínda
que estivo loitando contra o virus da dor de garganta nas últimas semanas, está moi ben.Este
extracto de aceite de cannabis Indica está facendo un traballo marabilloso para curar a súa
leucemia.

O seu reconto de linfocitos está a baixar constantemente e as súas plaquetas están no rango
normal, polo que non te preocupesa medida que avanzamos co noso seguinte lote de aceite, é
unha mestura Indica de Blackberry Kush, Granddaddy Purple e Washington Red.Bendito coas
boas vibracións e pensamentos curativos que entran en cada pinga deste medicamento para
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curar o cancro.Grazas Cannabis." Debra

"Traballou para min.A vida volve ser maravillosa". Zed

"Non podería telo dito mellor!" Pedro

"Rick Simpson Oil ten plena credibilidade científica se te molestas en ler a literatura científica"
Robert Melamede, tamén coñecido como Dr. Bob

"A inhibición da vía de supervivencia celular leva á desfosforilación de Bad e á translocación
desta proteína Bcl-2 ás mitocondrias e, posteriormente, á apoptose". Ummmm, os termos de
Layman, por favor???” Oportunidade

-- Iso tradúcese en: "O cannabis mata as células cancerosas", Chance.JB

"Polos moitos comentarios e vídeos que vin sobre o aceite de cannabis, tería que dicir que a
planta de cánabo parece conter a configuración "predeterminada" ou "óptima" para o corpo
humano". Remi

"Calquera cousa con columna vertebral ten un sistema endocannabinoide.É unha mágoa que a
metade da poboación aínda descoñece.O sistema endocannabinoide debería estar en todos os
libros de ciencia e medicina.É o que as escolas deberían estar ensinando aos nosos futuros
médicos.Como a xente pode ignoralo en serio, é parte de como funciona o corpo.É corrupto
escoller e escoller que ciencia "real" publicar.É unha práctica falsa.lol" Chloe

"Funciona  porque  é  un  potente  inmunomodulador  que  fortalece  ou  arranxa  un  sistema
inmunitario danado.Tamén repara o ADN ou o dano mitocondrial causado por fármacos que
destrúen o ADN como os inhibidores da transcriptase inversa e os inhibidores da protease.Ao
arranxar o seu corpo dos danos causados por un estilo de vida pouco saudable ou por outras
razóns e revertir o dano causado polas drogas arv, si, pode dicir que cura as "sida".” Xoán

"Calquera enfermidade que teñas pode ser axudada se non se cura completamente con este
aceite.Sexa cal sexa a pregunta que teñas sobre calquera enfermidade, a resposta sempre
será un rotundo SI". Kathy

"Curou discos dexenerativos na columna vertebral,  tumores e danos nerviosos para o meu
amigo e curou tumores canceríxenos no meu can". Sara

"Son estudante de medicina, estudo na área de física médica que se ocupa principalmente de
pacientes con cancro desde o lado da imaxe médica e a radioterapia.O único que podo dicir é
un  gran,  moi  grande,  GRAZAS  por  espertarme  dun  soño  moi  malo.Estiven  investigando
cantidades  infinitas  de  información  desde  todos  os  ángulos  posibles  e  non  teño nin  unha
sombra de dúbida na miña mente sobre este medicamento.Involucreime no meu curso porque
realmente quería axudar ás persoas con cancro e calquera outra forma de enfermidade coa
que puidese axudar, pero aínda así prevalece o sistema médico corrupto.Parece que o único
interese (AQUÍ EN IRLANDA) é sangrar ás persoas moribundas secas do seu último centavo
en quimioterapia e rad antes de botalas por un burato unha vez que se faga o diñeiro.Vin
morrer a xente.Durante todas as súas enfermidades, desaparecen gradualmente, mentres sigo
comendo cócteles de pílulas e outras cousas e sinto mal do estómago con iso.Como podo
querer ser parte dun sistema que fai isto?Non máis.Non es nada menos que unha inspiración e
ti (RICK) tocaches a miña vida dun xeito que sei que debo seguir, e créame que estou facendo
todo aquí en Irlanda para asegurarme de que a xente coñeza o teu nome.Nin sequera teño que
comentar as sorprendentes habilidades deste medicamento porque os feitos falan por si sós,
para quen estea disposto a investigalos.

Xa sabes, lin algo o outro día e non sabía se botarlle unha volta ou rir.Un político destacado en
Irlanda (Micheal Martin) dixo que o uso de cannabis para tratar a EM ou o cancro ou calquera
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enfermidade  no  que  a  el  respecta  (buscao)  non  estaba  apoiado  porque  "ALÍNON  HABÍA
EVIDENCIA MÉDICA OU INVESTIGACIÓN QUE O APOIA. Tiven que lelo unhas cantas veces
antes de que se afundise.QUE **** pasa neste lugar?Non hai evidencia médica??Síntoo pero
nin sequera sei como continuar isto sen enfadarme...” Brendan

-- Querido Brendan, estou moi feliz de que vexas o aceite polo que é e de que esteas a correr a
voz.En canto a Michael Martin soa máis ou menos igual que o resto dos tipos políticos que
coñecín.Por que permitimos que estes parvos corruptos executen o noso sistema?Espero que
cando o Sr.Martin ten cancro que practicará o que predica e tomará a quimioterapia.Grazas
polo teu apoio Brendan e segue así.Esta é unha batalla que imos gañar.Os mellores desexos,
Rick Simpson

"Os cannabinoides inhiben o crecemento do tumor en animais de laboratorio.Fano modulando
as vías clave de sinalización celular, polo que inducen a detención directa do crecemento e a
morte das células tumorais, así como inhibindo a anxioxénese e a metástase do tumor.

Os cannabinoides son compostos antitumorales  selectivos,  xa que poden matar  as  células
tumorais sen afectar ás súas contrapartes non transformadas.É probable que os receptores de
cannabinoides regulen as vías de supervivencia celular e de morte celular de forma diferente
nas células tumorais e non tumorais.

Os cannabinoides teñen perfís favorables de seguridade dos medicamentos e non producen os
efectos tóxicos xeneralizados das quimioterapias convencionais.O uso de cannabinoides en
medicina, con todo, está limitado polos seus efectos psicoactivos, polo que se están deseñando
terapias  baseadas  en  cannabinoides  que  carecen  de  efectos  secundarios  non  desexados.
Manuel Guzmán - Noutras palabras, os extractos de cannabis curan o cancro.Todo o que falta
son estudos humanos.Por que?Pregúntalle ao teu goberno e aos que os controlan.JB

"Curoume do cancro... Fase 4 do cerebro... Así que si". Cristal

“Tanja, funciona e comíno.Para, mira e escoita.Recomendo tomar o aceite aínda que teñas
cero enfermidades.Defenderá de levalos ben facendo que te sintas moito mellor que antes e o
teu corpo agradecerao.Mentes pechadas como as do goberno estadounidense están a causar
moitas mortes innecesarias por tratamentos adversos como a quimioterapia e a radiación.Se a
miña nai estivese disposta a probar o aceite en lugar de seguir a receita dos seus médicos para
tal  "práctica",  creo  que  estaría  connosco  hoxe.Se  non,  ela  non  tería  pasado  por  tanto
sufrimento, dor e, finalmente, afogada no seu propio fluído plural despois de que os mesmos
médicos tirasen a toalla despois de máis de 100.000 dólares en tratamentos.As clínicas de
quimioterapia e radiación só se preocupan polo seu resultado económico e non polo aforro e a
comodidade dun paciente.Hai unha mentalidade de porta xiratoria con cuartos de pé só salas
de espera cheas de individuos diezmados e na súa maioría calvos que esperan a súa quenda
para a agulla.Teño problemas coa túa mentalidade e coa do médico que receita.A cura non
debe ser sobre o beneficio monetario.É un triste estado de cousas que TEN que cambiar e
cambiar rapidamente.Persoalmente, abstéñome de ser un suxeito de proba para a "práctica" de
calquera doutor. Fai o que che pareza, Tanja, pero deséxoche o mellor.Grazas Rick Simpson
por todo o que fas e fixeches.Pelearemos a boa loita; leis ou non”. Lewis

"Dicir que cura o cancro é unha sobreestimación bastante perigosa e ilusoria dun punto doutro
xeito  válido  que  merece  máis  investigación.Pero  non,  non,  non.O  cannabis  non  cura  o
cancro.Non existe unha cura definitiva nin real para o cancro polo momento, e só unha serie de
vanidosos esforzos médicos,  alimentarios e psicolóxicos poden axudar a reducir  o risco de
morte por cancro.O cannabis non cura o cancro e os pacientes deben sabelo". Davide

"A RSO mata o cancro, compañeiro...Fumaro, non, pero RSO si”. Kevin

"Axúdame aquí, por favor, compañeiro..." Jeff
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"En primeiro lugar, o 'cancro' é calquera cousa, desde un quiste ata neuroblastoma, polo que
'cura o cancro' é xenérico, ilusorio, inespecífico.Entón, o cannabis ten un efecto moi bo na
duplicación  celular,  o  queseguramente  axuda,  pero  non  cura  sistemáticamente  os
tumores.Unha vez máis, cada tipo de cancro é diferente e o cannabis mostrou unha resposta
dalgún xeito positiva sobre os cancros de mama, que son un tipo de carcinoma, tratados de
forma ampla e moi efectiva tamén pola medicina convencional.Dito isto, estou TOTALMENTE a
favor de legalizar o cannabis, pero aínda que estou moi aberto a terapias alternativas teño que
atoparme en desacordo con esta pomposa afirmación". Davide

"Jindřich Bayer, axuda, por favor!!!" Kevin

"Dicir que o cannabis mostra unha resposta positiva na loita contra certos tipos de tumores é
unha afirmación que podo aceptar". Davide

-- Davide, acepta o que queiras, está ben.Si, hai moi poucos datos concretos dispoñibles sobre
o aceite de Rick Simpson, pero iso só se debe á corrupción do sistema médico e dos seus
amos cartos.Isto cambiará moi pronto cando Colorado e Washington comecen a proporcionar
os seus datos.Ademais, Israel e os Países Baixos están empezando a probar o petróleo agora,
a República Checa probablemente se unira moi pronto.

Polo que sabemos, e pola nosa experiencia práctica con miles de pacientes, o aceite parece
funcionar en todos os tipos de cancro moito mellor que calquera cousa que ofrece actualmente
o sistema médico.Se queres probas, fai un pouco de aceite e busca alguén con cancro de pel e
mira o que pasa cando se lle aplica o aceite.Moitos desexos, JB

"Se sabes a verdade sobre os ricos detrás dalgunhas das grandes organizacións benéficas,
comezas a darte conta de onde vai o teu diñeiro.Tamén cómpre mirar a información histórica
como na década de 1960, cando a vacina contra a poliomielite estaba sendo perturbada a 230
millóns  de  estadounidenses,  non  sabían  que  o  virus  do  mono  sv40  estaba  nesas
vacinas.Entón,  en  1963,  o  presidente  Nixon  declarou  a  guerra  contra  o  cancro  porque  foi
consciente de que ía chegar unha epidemia de cancro.Ver SV40 foi nos monos que colleitaron
os anticorpos para esa vacina por corte da empresa.Pode tardar ata 30 anos en presentarse
como cancro.Agora, nese mesmo período de tempo foi a privatización da sanidade de Estados
Unidos e Nixon conseguiu un provedor privado de saúde para facelo con ánimo de lucro.A
verdade é que crearon unha industria chamada cancro e non queren que a poboación en xeral
saiba sobre RSO”. Mateo

"Faino vostede mesmo, preguntámoslle a Rick se podemos conseguilo e despois dun tempo
démonos conta de que vivimos moi lonxe de América e non podemos viaxar a algún lugar para
conseguilo debido ás limitacións financeiras, só vimos o vídeo como 100 veces. , practicamente
memorizouno,  atopou  cannabis  dun  provedor  local,  mercou  a  arrocera,  o  alcohol,  ata  un
termómetro  para  estar  seguro  da  temperatura.Foi  máis  fácil  do  que  pensabamos.NÓS  O
FIXEMOS.O  meu  mozo  leva  4  días  tomando...Agardaremos  e  veremos.Lemos  revistas
médicas e vimos moitos documentais, todos os seus descubrimentos son os mesmos (ensaios
clínicos feitos na UCLA, Harvard...) -- o aceite mata as células cancerosas!Así que decidimos
facelo porque ao fin e ao cabo nunca podes agora ata que o probes!" Ioana

“Cariño, pregúntalle aos teus veciños... alguén próximo xa pode ter algún.Só pregunta como
pedirías unha aspirina?Agitar un vinte”. Sandy

"O  feito  de  que  os  placebos  curen  a  algunhas  persoas  é  motivo  para  descartar  os
medicamentos para sempre e estudar a arte do placebo.Dicindo que nunca se fai un estudo
con placebo cando se ten unha cura eficaz,  tes razón, iso sería matar á metade dos teus
pacientes, enfermos e crueis. Cristóbal

-- De feito, sería enfermo e cruel, Christopher, e por iso persoalmente non o farei.Outros poden
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se queren, pero eu non.Quero que o sistema médico comece a usar o aceite como placebo; se
demostran  que  o  que  queiran  usar  é  máis  seguro  e  eficaz  que  o  aceite  (e  máis
divertido/agradable  para  o paciente),  entón poden vendelo.  .Se non,  entón non.É bastante
sinxelo e moi racional, creo.E así é como vai ser no futuro de todos os xeitos, entón por que
esperar?JB

"¿Algunha proba aínda?Proba real e verificable de que o cannabis está facendo algo para o
cancro  para  alguén?As  historias  anecdóticas  non  significan  absolutamente  nada
científicamente.Sentímolo.Descubrín  que  non  hai  probas  publicadas  e  quero  que  sexa
verdade.Pero houbo ALGÚN tipo de evidencia verificable?Estudos clínicos?Algo que poidas
publicar?Só curioso.Non son un odiador.Estou do teu lado pero...de todos os xeitos...” Sí

"Houbo numerosos testemuños de persoas que teñen cancro e usaron o aceite de cannabis
para curarse a si  mesmos ou a un ser querido...Fai algunha investigación, Si.Se necesitas
estudos "clínicos", non os conseguirás, porque as empresas que investigan non son capaces
de  gañar  cartos  coa  divulgación  da  eficacia  do  THC,  na  súa  forma  natural.Primeiro  debe
converterse  nunha  fórmula  "química"  e  comercializarse  dese  xeito.Trátase  de  usar  a  túa
intuición  e  sentido  común  e  chegar  ás  túas  propias  conclusións  ou  ignorar  os
testemuños.Escollo crer neles!" Cher

"Ola Kim, reto a PROBAR que o cannabis como un medicamento non tóxico que salva vidas é
"retórica".Moita sorte con isto.Eu soaba igual que ti.Entón decidín que ía facer buratos a través
desta 'retórica' porque isto TEN QUE SER UNHA MERDA... rapaz estaba equivocado.Quero
dicir MORTO EQUIVOCO.Non podes negar os feitos científicos 100% FERRO.Eu non puiden
facelo e ti tampouco o farás.Os FEITOS son os FEITOS e este é un FEITO, Kim.A AMA e as
grandes  farmacéuticas  son  CRIMINAIS.Con  coñecemento  de  causa,  permitiron  que  este
marabilloso  agasallo  de  Deus  sexa  demonizado  e  mentido  para  conseguir  PUROS
BENEFICIOS!Permitiron que os membros da túa familia sofren e morran, Kim.Se pensas que
estes Petroquímicos que venden son Medicina, mellor pensas de novo.Queres descubrir algo
de "retórica", vai falar co teu doutor, vai falar coa Sociedade Americana do Cancro, vai falar cos
seus  fabricantes  de  pílulas  velenosas.Teña  en  conta,  Kim,  CADA píldora  que  din  que  é
"SEGURO" NON o é!Buscame un que non sexa TÓXICO, só UN!Con todo, aquí temos unha
VEXETAL NON  TÓXICA que  produce  o  medicamento  máis  poderoso  da  TERRA que  se
comproba  que  cura  enfermidades  e  os  nosos  "profesionais  da  saúde"  e  o  Goberno
consideraron oportuno negarnos este vexetal que nos salva vidas, permitíndonos sufrir, morrer
e poñernos. no cárcere para facer as cousas aínda máis seguras na sociedade...Queres falar
de “RETÓRICA”???Espero que esta publicación che abra os ollos á VERDADE.Se non, RIP
Kim,  non  hai  esperanza  para  ti  nin  para  a  túa  especie,  tes  "Deficiencias  clínicas  de
endocannabinoides". Mírao, é verdade". Dan

"Moitas grazas Rick e JB... Por culpa de vós, agora sei a verdade.Saúde, paz e felicidade". Tina

"Rick Simpson, estás tan cheo de merda.O cancro non se pode curar!" Jason

"Jason  debe  traballar  para  o  goberno.Vin  funcionar  cos  meus  propios  ollos".  Mateo
"Chris, se miras o vídeo de Youtube en RSO, o proceso está aí.Pero eu usaría Everclear en
lugar de nafta, só unha cousa persoal.Matthew, Jason quizais traballe para o goberno OU é moi
novo e pensa que aprendeu todos os datos que hai no universo.Só entón pode facer unha
declaración xeral que se pode facer algo.El tería que coñecer cada ápice de datos". Judie

"Es  tan  malo  como a  propaganda  que  segue  á  marihuana...o  que  estás  facendo  para  as
persoas é xenial un todo menos curar o cancro NON!Aliviar os síntomas e axudar ás persoas
con dor  si.Pero  os  teus  extractos  son  groseiros  e  lonxe  de ser  puros.Non traballo  para  o
goberno.Só sei unha merda cando o vexo". Jason "Teño un trastorno do sono durante 20 anos,
o aceite RSO axudoume a durmir por primeira vez e non teño dor ao espertar!Xa!Jason, por
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que estás aquí?Se non queres saber isto, simplemente marcha!" Bonnie

"@ Jason!!!Demostra que non cura o cancro nin STFU!!!” Jon

"Mostrame  a  proba?E  Jon  é  divertido  como  tes  que  volver  á  linguaxe  vulgar  como
"STFU".Mostra canta intelixencia tes realmente!Non me estraña que sexas de Texas...” Jason

"Jason, se queres seguir así, terei que prohibirche este sitio.Fai máis investigaciónantes de
facer os teus xuízos". JB

"Prohíbeme, carallo!Vostede é un mentireiro e non ten ningunha proba de calquera cousa!Fais
unha puta investigación e deixas de dicir mentiras a estes pobres!O teu aceite é cru sobre lixo
sucio  cocido!Dalgunha  maneira  estás  a  buscar  o  diñeiro!Así  que  prohíbame  porque  sei  a
verdade e o THC, o CBD, etc.NON CURE O PUTO CANCER, es un cancro para a comunidade
da marihuana medicinal!" Jason

"Adeus, Jason". JB

"O meu home ten razón.Teño 4 PET que o demostran.Cando estaba pesado no aceite, os
meus tumores desapareceron  coma tolos.Cando  tiven  que  reducir  a  miña dose,  son  máis
estables que encollendo.Teño probas visibles de que as cousas funcionan". María

"Parece  un  engano  para  gañar  cartos.Realmente  pensas  que  a  lei  me  vai  deixar  cultivar
cánabo para facer un pouco de aceite?Ponte de verdade, tío.Teño leucemia e non creo unha
palabra do que dis.O teu estafador que reza sobre os enfermos debería ser encarcerado.Se
estás  tan  seguro  de  que  isto  funciona,  fai  algúns  ensaios  clínicos  reais.Moitos  países
permitiranche facelos, non uses algunha escusa da FDA de Lame Ass! Steven

-- Steven, canto antes te subas ao aceite, mellor para ti.Non me culpes da falta de estudos
científicos sobre o petróleo, a verdade.Se o sistema médico realmente fixera o que se supón
que debe facer, só estes oitenta testemuños serían o único que terían que ver para realizar
todas esas decenas ou centos de miles de estudos que haberá que realizar.

Rick e eu realmente non podemos permitirnos o luxo de levar a cabo todos eses estudos, é
moito máis alá do noso orzamento, ademais non podemos levalos a cabo legalmente e da
forma que queremos levalos a cabo, polo que realmente depende dos demais facer o seu
traballo agora.Polo que sei, hai estados nos que se permite a marihuana medicinal, non sei por
que aínda non fixeron un estudo.Por exemplo, no cancro de pel, iso faríase nuns meses, só con
uso tópico do aceite.Pero parece que non pasa, ou non sei de estudos deste tipo.

Pero  hai  evidencias  científicas  que apoian todo o  que dicimos:  este  estudo publicouse en
2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594e  este  foi  publicado
recentementehttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Espero que satisfaga as túas necesidades científicas e espero que te subas ao aceite antes de
que os teus médicos teñan a oportunidade de matalo co seu veleno químico, que nunca se
tería permitido se fose probado nun estudo médico axeitado e ético.JB

"Grazas, Rick Simpson, por validar a miña crenza sobre o aceite de cannabis...Teño TEPT e xa
non tomo medicamentos polo meu uso de cannabis...O real...Recibo a oposición de moitos
pero sei o que funciona e propúxoo a outros...Aínda é ilegal aquí en MO...Pero quizais podo
axudar  a  educar  á  xente  compartindo  todos  os  teus  testemuños...e  quizais  sexa  legal  en
breve...” Ale

"Estou  de  acordo  en  que,  como  veterano  de  12  anos  que  se  separou  recentemente  por
trastorno  de  estrés  postraumático,  atopei  que  comestibles  funcionan  de  xeito  fantástico  e
espero facer un pouco de aceite nesta tempada de colleita". Jon
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“4 días  sen conseguir  un novo traballo.Sen efectos secundarios,  retiradas e sen morder  a
cabeza  das  persoas!Aí  está  a  túa  investigación,  lol.Corre  a  palabra!Necesitamos
isto.Debémoslle á humanidade facer do mundo un lugar mellor.Este é o comezo.:)" Cristina

"Os investigadores concluíron: "Os datos aquí informados son os primeiros dos que coñecemos
que demostran o papel crítico dos receptores CB1 (cannabinoides) e dos endocannabinoides
na etioloxía do TEPT en humanos.Como tal, proporcionan unha base sobre a que desenvolver
e  validar  biomarcadores  informativos  da  vulnerabilidade  do  TEPT,  así  como  para  guiar  o
enfoque racional.desenvolvemento da próxima xeración de tratamentos baseados na evidencia
para o TEPT".

Pero non esperes que os funcionarios federais axuden a avanzar neste proceso.En 2011, os
administradores  federais  impediron  que  os  investigadores  da  Universidade  de  Arizona  en
Phoenix realizaran un ensaio clínico controlado con placebo aprobado pola FDA para avaliar o
uso de cannabis en 50 pacientes con TEPT.

Integridade científica?Non cando se trata de marihuana.Non por moito tempo".

-- Non nos culpes pola falta de estudos médicos sobre o aceite de cannabis.Canto antes te
decatarás de que si,  hai  un grupo de persoas que realmente controlan este mundo e que
simplemente  farán  calquera  cousa  para  atrasar  o  regreso  do  cannabis,  mellor  para  ti.Non
significa que non imos impulsar a medicina cannábica, só significa que vai levar máis tempo do
necesario ou esperado.JB

"A primeira vez que fumei cannabis cando tiña 15 anos sentín como se o meu cerebro adquirira
de súpeto a substancia química que necesitaba ata entón. A miña ansiedade e depresión eran
moito máis manexábeis que me deron unha nova oportunidade de vida. Sempre me preguntei
por que algo que obviamente é tan bo para nós é ilegal, pero esa é a miña resposta en poucas
palabras. Grazas por facer un gran traballo, respecto por ti Rick e JB” Miles

"Teño un amigo que é un antigo veterinario da guerra de Iraq e da Mariña.Padece un caso
grave de TEPT.O cannabis é o único que lle axuda a vivir unha vida algo normal.Nada que o VA
fixo  ou  lle  deu  axudou  realmente.A miña  muller  e  eu  padecemos  importantes  problemas
médicos.O cannabis é o único que nos axuda.É por estes motivos polo que estamos facendo
todo  o  posible  para  intentar  legalizar  esta  incrible  herba  aquí  en  Iowa.Moitos  dos  nosos
veterinarios  beneficiaríanse enormemente  de  ter  un  acceso legal  constante  a  cannabis  de
calidade.Creo que a legalización total é o único camiño". Xustino

"Estou no aceite de cánabo por varias condicións e nunca durmín tan ben nin me sentín tan
ben.Grazas Rick Simpson e JB por transmitir a mensaxe de que esta planta fai marabillas para
todo o que se imaxina!!Só faino xente e comprobe por ti mesmo!!É o único xeito de converterte
nun verdadeiro crente, confía en min!! Val

-- Grazas, Val.É certo que nada supera a experiencia persoal co que o aceite pode facer.Unha
vez  que  o  probes,  por  exemplo  nunha  queimadura  ou  nunha  picadura  de  mosquito  e  a
comezón e a dor desaparecerán en segundos, cada un pode dicirche o que quere e saberás
que  pode  dicirche  o  que  quere,  pero  o  aceite  aínda  estará.  a  mellor  medicina  que  hai.E
quererás ter un balde del na casa, por se pasa algo.

Non tes que fiarte dunha palabra do que digamos, só tes que facer o aceite, atopar alguén con
queimadura,  cancro de pel,  úlcera diabética,  despois aplícao tópicamente e observa o que
pasa.Entón lembra que o mesmo ocorrerá dentro do teu corpo cando inxeriras o aceite, e iso é
todo o que necesitas saber, realmente.JB

“O  pasado  mes  de  abril,  despois  de  estar  5  anos  sen  cancro  de  mama,  volvín
diagnosticarme.Esta  vez  foi  o  estadio  4,  terminal  con  mets  a  columna,  costela,  ganglios
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linfáticos,  esterno  e  mama.Básicamente  ofrecéronme coidados  paliativos  e  dixéronme  que
tentarían evitarme demasiada dor...Para ir a casa e resolver os meus asuntos.Tiña moita dor e
seguiron  receitando  cada  vez  máis  analxésicos  tóxicos  con  efectos  secundarios  MOI
desagradables, (Percocet, hidromorfona e deximetasona).Non podía funcionar con estes.

O meu marido comezou a ler estas cousas en Internet e eu era, cando menos, escéptico, pero
pensei que literalmente non tiña nada que perder ao probalo.Masticando unha cantidade moi
pequena de White Widow 3 veces ao día.A semana pasada recibín a noticia de que os meus
ósos  desapareceron  por  completo.Hoxe  dixéronmeque  a  resonancia  magnética  mostra  un
encollemento SIGNIFICATIVO dos tumores de tecidos brandos.Non son tan escéptico agora e
me sinto ben, sen dor". Xulia

“Hai  3  anos  e  medio  diagnosticáronme  cancro  de  mama,  estadio  3,  agresivo.Tivo  unha
mastectomía, quimioterapia e radiación e as probas resultaron negativas para detectar máis
cancro.Desafortunadamente, o meu cancro fixo metástasis e iso púxoo á fase 4 agresiva para o
cancro de mama.Agora tiña cancro de ósos e tiña unha fractura fantasma onde o cancro me
atravesou  o  óso  da  cadeira  esquerda  e  a  perna  esquerda  estaba  chea  de  cancro.Sendo
apuntado na dirección correcta para RSO, recibín unha gran noticia dunha exploración do peito,
do abdome e da zona pélvica: non hai cancro alí.As miñas exploracións anteriores mostraron 8
puntos de cancro, 1 na perna esquerda, 5 na columna vertebral e 2 na parte inferior da zona
lumbar.  En breve farei  unha exploración/radiografías  desa área e  espero  que poida volver
informar boas novas.Isto salvoume a vida!Seguro que superou as palabras do doutor "Vostede
es terminal, pon orde e dámosche 4 meses de vida" e iso foi hai 16 meses.(Debería engadir
que agora está camiñando coa axuda dun andador e durmindo nunha cama, algo que non
puido facer en 3 anos.Un dos seus próximos obxectivos é estar o suficientemente ben/móbil
como para asistir a un jam musical comigo.) "

"Ola  Jindrich,  onte  rematei  de  ler  o  libro  de  Rick.Cousas  estupendas!Sinceramente,  non
necesito máis probas sobre o poder verdadeiramente máxico do aceite!Tamén fixen algúns
experimentos e cada día descubro algo novo que pode facer este medicamento.Incrible!Por
desgraza, aínda que estou convencido e aínda que a miña moza estea convencida, a súa nai
non  é  capaz  de  "deixalo  ir"  por  completo...e  aínda  non  está  segura  de  se  deixar  de
quimioterapia de merda... Estou constantemente tentando sacar boas argumentacións pero non
podo decidir por ela!Ela é a que padece cancro e é a única que pode decidir que facer coa súa
vida.Sei que se curará de todos os xeitos ao final porque meteremos nela tanto aceite que lle
será imposible morrer.Pero aínda así creo que é tan estúpido e tan perigoso xogar con estes
putos  produtos  químicos,  especialmente  cando  tes  acceso  á  medicina  natural  que  se
demostrou  que  cura  o  cancro.Lin  sobre  a  túa  experiencia  co  cancro  e  o  sistema
médico...Lamento moito a túa perda... e agora entendo mellor a túa actitude cara á chamada
"medicina" tradicional!" Luigi

-- Ola Luigi, grazas polas túas boas palabras sobre o libro e é unha mágoa que teñas que
pasar.É a súa elección o tratamento que escolle, pero eu non me aproximaría á quimioterapia:
só le a historia da miña nai para ela, quizais entenderá que tomar veleno nunca é unha boa
idea,  especialmente  cando  non  está  xustificado  nin  é  necesario.As  súas  posibilidades  de
simplemente sobrevivir á quimioterapia mellorarán moito se toma o aceite, pero de novo, por
que causar  aínda máis danos ao seu corpo enfermo?Non ten ningún sentido.  Os mellores
desexos, Jindrich

"Esta é a batalla coa que teñen que enfrontarse moitas boas persoas, un doutor ignorante que
cre saber máis sen avanzar nunca sobre a nova información existente e en evolución sobre o
cannabis,  os  seus  cannabinoides  e  a  capacidade  de  matar  o  cancro  sen  prexudicar  ao
paciente.Que tolo desde a nosa perspectiva esixisen veleno por algo tan seguro, por que?É
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descoñecemento ou corren asustados?

Vin a un médico unha vez en 5 anos desde que souben deste aceite para o meu SII e foi por
algo que eu non podía facer.Un meñique luxado e usei o aceite para nunca infectarme, quitei os
puntos sen sufrimento e cada vez que o aplicaba, a dor desapareceu ao instante debido a que
se eliminaba a inflamación.Curouse por completo en 2 1/2 a 3 meses en lugar de fisioterapia e
uns 9 meses a un ano para a curación.Vin cos meus propios ollos unha e outra vez e ninguén
me pode quitar iso". Covey

“Os doutores NON son científicos nin practican a ciencia.Se o fixesen, estarían esixindo ao
goberno que lles permita o acceso á marihuana.A razón é que unha parte agora probada do
corpo,  o  sistema  endocannabinoide,  foi  completamente  ignorada  pola  sociedade  médica
estadounidense.Mentres outros países están a investigar cada vez máis sobre a marihuana e
concretamente o cancrotratamento, o establecemento médico estadounidense está dirixido por
Big Pharma, grandes seguros e grandes cartos.Os médicos deron o control do seu oficio a non
médicos e políticos baseados no medo.Pasarán anos intentando atopar alternativas baixo o
control dos avogados de patentes, mentres ameazan con posibles curas.

Se a  marihuana estivese escondida nalgunha selva  profunda,  controlada por  algunha tribo
analfabeta, Big Pharma sería a primeira en controlar a súa produción, patentar os seus moitos
compostos  cannabinoides  diferentes,  e  logo  darlle  a  volta  aos  médicos  para  que  a
"prescriban".Pero a tribo máis grande dos EUA xa comeza a berrar a verdade.Mágoa que a Big
Pharma esta tribo non estea á venda". Bryan

"Esa  evidencia  está  connosco.E  estamos  compartindo.O  grupo  médico  [xa  non  debe  ser
tratado con respecto] dos empurradores de drogas, que traballan por incentivos, están sendo
expostos.Están retorcidos nas súas carteiras.Son conscientes do que está a suceder e o seu
compañeiro de xogos, a FDA, está a caer con eles.Non é diferente de calquera forma de tiranía
que  atopamos  antes  de  aceptar  que  esta  vez  é  doméstica.Estamos  facendo  isto  a  nós
mesmos.Hai unha cura para o cancro, non hai cura para a forma en que a MEDICINA se nos
está obrigando neste momento a non ser que votemos co peto e coas papeletas!”. Thielman

"Vin os parentes e amigos declinar e morrer tan rápido despois de verse obrigado a gastar
decenas de miles de dólares para ser asasinados lentamente cando a cura crece directamente
na Terra Nai.Veña, esperta e cheira a merda.Non saltes de estereotipos e fai unha investigación
REAL". Amy

“Tiña unha señora de idade avanzada con alzhéimer.Ela necesitaba coidados 24/7.Ela seguiu
prendendo lume á súa cociña intentando cociñar.Imos, ela púxose en aceite, e nun mes puido
recoñecer de novo aos seus netos e comezou a recuperar a memoria". Janet

"Sei  que prefiro ter  RSO que quimioterapia/rad...  É curioso como algunhas persoas poden
rexeitar  RSO cando os efectos secundarios de todo o demais poden deixarche moi  pouca
calidade de vida". Kerry

"Debe  ser  facilmente  obtido.NECESITA estar  dispoñible  "Canto  máis  leo,  máis  fascinado
estou". Shelley

"A próxima vez que escoites a alguén dicir  "Onde están os estudos revisados  por pares?":
Unha busca en PubMed, o repositorio de todos os artigos científicos revisados por pares, que
utiliza o termo "marihuana" obtén case 20.000 artigos científicos que fan referencia á planta
e/ou os seus constituíntes, case a metade dos cales foron publicados só na última década.En
comparación, unha busca por palabras clave usando o termo "Tylenol" produce 17.370 artigos
publicados.Unha busca de palabras clave usando o termo "ibuprofeno" obtén 10.500 artigos
publicados.Unha  busca  por  palabras  clave  que  usa  o  termo  "Ritalin"  obtén  7.012  artigos
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publicados, e unha busca por palabras clave usando o termo "hidrocodona" dá só 630 artigos
publicados. Lynn

"O  novo  estudo  de  cannabis/cancro  financiado  polo  goberno  CHOCA  á  comunidade
científica...O  THC,  o  principal  ingrediente  psicoactivo  do  cannabis,  pode  cambiar  o  código
xenético  humano  para  previr  o  cancro  e  as  enfermidades  inflamatorias.Que?!!!!O  que  o
que!!!????

Rick Simpson e o seu elfo xefe, o activista checo Jindřich Bayer, estiveron dicindo isto durante
moitos meses,  e fun educado,  pero en segredo mofábame a idea,  porque me pareceu un
montón de bromas (e por outras cuestións técnicas menores). desacordos que tiven coa súa
perspectiva)....Os medicamentos non poden cambiar  o ADN,  non?MAL,  ao parecer!SANTO
[BEEP]!!!!!!" Alan

"Vale, sexa o que sexa, isto vai máis aló da miña esfera de especialización.Probablemente di
que algo así como que os cannabinoides poden curar o cancro, e fano a través da modificación
xenética, dalgún xeito.E que fai falta máis investigación, coma sempre.

O único que digo é que o propio pensamento dunha materia é a partícula máis pequena da
materia  e  que o  aceite  tamén pode fixar  os  pensamentos.Os xenes aínda son demasiado
grandes.A investigación debería centrarse no que fan os cannabinoides coas partículas máis
pequenas do noso corpo, átomos, quarks, cordas, etc.Aí é onde comezan os problemas, nas
partículas máis pequenas, iso é o que cómpre solucionar se realmente queres solucionar os
problemas.JB

Sistema endocannabinoide
"Cada  organismo  cun  sistema  endocannabinoide  (tamén  coñecido  como  ECS)  pode
beneficiarse dos cannabinoides, creando homeostase (harmonía) dentro dese organismo.Hai
tres  organismos  neste  planeta  que  non  teñen  ECS:  esponxas,  medusas  e  políticos.Vale,
quizais, quizais, é posible que o último poida ser esaxerado, só un pouco. Steve

"Creo que a perda de xenes supresores de tumores ten un papel crucial no cancro, e que isto é
provocado pola deficiencia de cannabinoides endóxenos". Matty

-- Os xenes son demasiado grandes, hai que ir ás partículas máis pequenas, aí se orixina o
problema e aí é onde hai que arranxar.Incluso o ADN é demasiado grande. JB

"Deixarei a ciencia para os científicos que non son, recompilo a miña información do que vexo e
sinto.Sei que estou mellor e os que compartín os meus coñecementos están mellor ou están
recuperándose, e sobre todo en paz non teñen medo da súa enfermidade ou enfermidade, o
que fai que a recuperación sexa mellor sen o estrés". Kelee

"Sufogou os meus ataques durante anos.Sábese que a profesión médica alivia as enxaquecas
desde o século XIX, e Russo especulou en 2003 con que a deficiencia clínica subxacente de
endocannabinoides ten a culpa".

"PubMed ten un artigo que indica que o IB,  as enxaquecas e os fibrosos poden ser unha
deficiencia clínica de endocannabinoides". Eric

--Claro.Segundo  o  vemos,  a  maioría  das  enfermidades  son  síntomas  da  deficiencia  de
cannabinoides e a maioría das enfermidades probablemente non se producirían se as persoas
tomasen pequenas cantidades de aceite desde o día en que naceron.JB

Q.Por que debería esperar que os médicos apoien a afirmación de que o cannabis cura o
cancro?
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A.Pois porque cura o cancro e iso é todo.O THC causa apoptose, polo que sorprendentemente
provoca apoptose en todos os cancros.Por que?Ben, porque o aceite descarboxilado entra en
todas  as  células  do  corpo  dalgún  xeito  se  se  inxire  nas  cantidades  correctas.O  sistema
endocannabinoide regula o sistema inmunitario, polo que, cando o sistema inmune funciona
correctamente,  tamén  pode  loitar  contra  o  cancro.Non  hai  moito  que  dicir,  realmente,  é
realmente ofensivamente sinxelo.

O aceite de alta calidade producido correctamente é a mellor oportunidade que ten o paciente
de todos os xeitos (será necesaria unha cirurxía nalgúns casos que ameazan a vida, quizais).E
se coñeces unha opción de tratamento máis segura, eficaz e divertida para o paciente que o
aceite, ben, cóntanos.Non hai ningunha.

Mire o que din Mechoulam e Pacher: "A inflamación/lesión do tecido desencadea elevacións
rápidas  dos  niveis  de  endocannabinoides  locais,  que  á  súa  vez  regulan  as  respostas  de
sinalización  nas  células  inmunitarias  e  outras  que  modulan  as  súas  funcións  críticas.Os
cambios  nos  niveis  de  endocannabinoides  e/ou  nas  expresións  do  receptor  CB2  foron
reportados  en  case  todas  as  enfermidades  que  afectan  aos  humanos,  que  van  desde
enfermidades  cardiovasculares,  gastrointestinais,  hepáticas,  renales,  neurodexenerativas,
psiquiátricas, óseas, cutáneas, autoinmunes, pulmonares ata dor e cancro, e CB2 modulante. A
actividade do receptor ten un enorme potencial terapéutico nestas patoloxías".

E como fas todo isto?Pois co aceite.Balanceas os niveis ou ponlos nunoverdrive, cando sexa
necesario.Podes comer o aceite, fregalo, vaporizalo e tomalo en supositorios e, entre estes
catro métodos, podes atopar unha forma de axudar a todos e cada un dos pacientes deste
planeta.Máis adiante, os médicos inxectarán os tumores co aceite e os reducirán en tempos
récord (non recomendado na casa).

E por  que suxerín cancros de pel  (ou úlceras ou queimaduras diabéticas)?Pois  porque alí
podes ver o que está a pasar e normalmente non tardas moito en curalos co aceite, unhas
semanas como máximo na maioría dos casos.Entón simplemente dáse conta de que o mesmo
que ocorre despois da aplicación tópica na túa pel ocorre dentro do teu corpo cando inxestes o
aceite.De novo,  ofensivamente sinxelo,  pero esa é unha explicación moi  precisa ao final.E
despois  volve  ao  que  escribiu  Mechoulam:  "Reformáronse  cambios  nos  niveis  de
endocannabinoides e/ou nas expresións dos receptores CB2 en case todas as enfermidades
que  afectan  aos  humanos,  desde  cardiovasculares,  gastrointestinais,  hepáticas,  renales,
neurodexenerativas, psiquiátricas, óseas, cutáneas, autoinmunes, etc. trastornos pulmonares
para a dor e o cancro, e a modulación da actividade do receptor CB2 ten un enorme potencial
terapéutico nestas patoloxías.

– Sabendo todo iso, vou modular inmediatamente a miña actividade do receptor CB2.JB

"Calquera  que  dubida.Permíteme  pedirlle  que  busque  en  Google  as  palabras  Sistema
endocannabinoide.Está en cada ser humano.Os humanos producen literalmente substancias
cannabinoides no seu leite materno, este é un feito médico comprobado.Temos literalmente un
enorme sistema no noso corpo, descuberto hai anos, que ten receptores para compostos de
cannabis.Isto tamén é un feito comprobado.A ciencia demostrou que o THC bloquea o receptor
CB1, SÓ de células danadas, insalubres ou cancerosas, e OBRIGA-las a morrer por apoptose,
a  morte  celular  programada.As  células  cancerosas  producen  ceramida,  o  THC  atópaa  e
soluciona o problema.De novo, este é un feito comprobado médicamente que podes atopar en
calquera lugar en liña, por universidades acreditadas e outros centros de investigación.Esta é a
verdadeira ciencia.NON algúns touros están facendo para drogarse.

Sei que varios nenos curaron ou curaron o cancro usando cannabis.O meu fillo é un deles.Cres
que o meu fillo de dous anos quere drogarse?Cres que quero que o meu fillo sexa alto?Um,
NON.PERO, tampouco lle farei quimioterapia. Os médicos dixéronnos que non o curarían.E
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certamente non quero que morra.Entón...si, vouno usar con el e dicirlle a verdade a todos os
que  sei.E  espero  que  poidas  chegar  a  algúns  dos  dubidosos...Quizais  algún  día,  esta
conversación lles salve a vida, ou alguén que coñezan...” Suzetta

"Os cambios  no  metabolismo dos  lípidos  están  íntimamente  relacionados  co cancro.Varias
clases de lípidos bioactivos xogan un papel na regulación das vías de sinalización implicadas
na  transformación  neoplásica  e  no  crecemento  e  progresión  do  tumor.O  sistema
endocannabinoide,  que  comprende  os  endocannabinoides  derivados  de  lípidos,  os  seus
receptores acoplados á proteína G (GPCR) e os encimas para o seu metabolismo, está a
aparecer como un obxectivo terapéutico prometedor no cancro.

-- O sistema endocannabinoide regula directamente o sistema inmunitario, polo que si, ten un
papel importante no tratamento do cancro.Non fai falla un título universitario para descubrir isto.

E  como  regulas  a  función  do  sistema  endocannabinoide?Con  cannabinoides,  quizais?
E que forma de cannabis é a máis potente?Pois o aceite.E como deben usalo os pacientes?
Como a maioría dos outros medicamentos, poden comer simplemente comelo.Tres veces ao
día.Bingo.JB”

Testemuños do cancro
Lema: a remisión espontánea do cancro parece ocorrer sorprendentemente a 
miúdo en presenza de aceite de cannabis
"O  amigo  ten  cancro  de  ósos.Acaba  de  comezar  o  aceite  a  semana  pasada,  a  dor
desapareceu, séntese mellor.Oncoloxíaos médicos están conmocionados". Joe

"Vin a unha boa amiga morrer cun cancro de mama no estadio 4,  nas súas últimas patas
despois dunha quimioterapia intensiva.Deille galletas especiais, despois bágoas de fénix cada
4 horas.Ela curou, e está prosperando!Dixo que nunca se sentiu mellor!" Charlene

"Salvaches tantas vidas...Un dos meus amigos curou o seu cancro de ósos en 45 días de
tratamento con aceite de cánabo. Gyan

"Unha boa noticia onte.Un home ao que lle acababamos de dar un pouco de aceite pisou ao
seu médico cando unhas semanas máis tarde se descubriu que os tumores dos seus pulmóns
desaparecían, así como o do seu fígado que só se reduciu a un punto.Un pequeno tubo!Temos
algúns en marcha e todos están ben.Espero que as cousas sexan boas.Phoenix Tears está
vivo e ben". Chris

"Jose: Actualización - O meu amigo de 81 anos pasou 3 tumores xuntos do carcinoma de
células escamosas da súa cara (cancro de pel).Non tiveron ningunha oportunidade contra a
mellor medicina do mundo.5 semanas no aceite e séntese mellor que en 15 anos.Volveu o seu
apetito!Está gañando a batalla!!!Estamos gañando a batalla!

Steve: Estaba inxerindo o aceite e usándoo tamén por vía tópica?

José: os dous

Steve: Fantástico.Non é incrible saber que podemos marcar a diferenza na vida de alguén así?

Jose: Comezou a fregar na súa meixela un 68% de aceite de THC mesturado con aceite de
oliva e aceite de coco durante 2 semanas antes de que saíse á superficie.Tamén o inxire sen o
aceite de oliva despois de fregalo polo interior da meixela.

José: O seu doutor chamoume onte e díxome que tamén ten cancro de pel e que lle gustaría
probar un pouco de aceite.
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Steve: Agora é unha noticia fantástica sobre o médico que quere axuda.Ben feito meu amigo!!!!
E alégrome que o teu amigo de 81 anos volva gozar da vida de novo.

Jose: Si, é incrible!O doutor P chamarémolo, é un coñecido autor dun par de libros e un gran
Curandeiro Naturópata e un MD.Remitiume 5 dos seus pacientes nas últimas 2 semanas.Todos
os pacientes con cancro terminal".

"Hai dúas semanas deille a outro do meu paciente/amigo con cancro de pel/gorxa un aceite
curativo para inxerir e usar tópicamente, xunto cun pouco de aceite de coco.O martes díxome
que a pel da súa meixela se abriu e o tumor estaba ao descuberto.Díxenlle que continuase
aplicando  o  aceite  pero,  sen  o  aceite  de  coco,  só  o  aceite  curativo  puro.Púxolle  o  aceite
curativo directamente ao tumor exposto e dixo: "A protuberancia que sobresaía desapareceu ao
día seguinte.Comezou a drenar aos poucos minutos despois de fregalo.Rezumaba: o aceite
sacou  o  cancro  como  un  bálsamo".  O  tumor  canceroso  estaba  alí,  agora  xa
desapareceu...Dúas semanas!!!" Xosé

"Ola Rick Simpson e Jindrich Bayer,  quería compartir  unhas moi  FELIZ e FELIZ noticia.As
exploracións  da  nai  mostraron  unha  diminución  "mensurable"  do  tamaño  de  TODOS  os
tumores  no  fígado  e  no  páncreas.Ademais,  o  tumor  do  seu  pulmón  xa  está
COMPLETAMENTE,  100%  DESARROLLADO!!!Hai  moitas  grazas  por  dar  a  volta,  pero  a
persoa  número  un  que  merece  máis  amor  é  Rick  por  compartir  tan  abertamente  esta
información co mundo para comezar.

Grazas Jindrich por todo o que fas, incluíndo a túa amabilidade e instrucións.Sei que aínda
estamos camiñando sobre cascas de ovos co seu diagnóstico/prognóstico, pero se as cousas
seguen  mellorando  (os  tumores  encollendo  ou  "resolvendo"  como  lle  chaman  sen  máis
metástase).Finalmente  enviareiche  antes  e  despois  informes médicos  para  que  vexas  que
axudaches a salvar a vida dunha muller incrible, cariñosa, activa e generosa, que está ao aire
libre plantando o seu xardín de herbas.mentres escribo.Moito amor, Bárbara"

-- Ola Bárbara, grazas, alegraches o día co teu correo electrónico.Saluda a túa nai por nós e
asegúrate de que non vaia a ningunha outra exploración ou radiografía ou outras tonterías
canceríxenas.Fai que vaia como se sente, debería comer 120-180 g de aceite durante seis
meses ou menos.Se eu fose ela, entón comería o aceite todos os días durante o resto da miña
vida de todos os xeitos, o cancro ten moi poucas posibilidades cando hai aceite presente no
corpo.As doses  de mantemento  son unha parte  moi  importante  deste  método.Os mellores
desexos, Jindrich

"O marido do meu amigo curouse dun cancro, o que desconcertou aos seus oncólogos que lle
informaron  que  tiña  3  meses.Esta  é  a  advertencia:  porque  estaban  estupefactos  pola  súa
curación milagrosa,  inscribiuno para unha resonancia magnética con colorante de contraste
cada 6 meses.Na súa última resonancia magnética, o seu corpo reaccionou ao colorante e o
seu corazón parou na resonancia magnética e case morreu.Estou de acordo con JB.As probas
son tan tóxicas como as súas "curas".Ten coidado."Colette

"¡A miña nai curou o seu cancro de pulmón de células pequenas estadio 3 co aceite!Mencionei
que estaba libre de cancro só catro meses despois do diagnóstico?Ben, iso foi o que pasou".
Amanecer

"O meu pai  tamén ten un cancro de páncreas que se estendeu ao fígado e aos pulmóns
durante  a  quimioterapia  e  despois  volveu  a  propagarse,  estaba  moi  mal  e  deteriorouse
rapidamente.Comezou o aceite hai  3 meses.A última exploración do luns mostra que as 7
manchas  desapareceron  e  que  o  cancro  de  páncreas  reduciuse.Séntese  100%  mellor  e
recupera a calidade de vida.O aceite é realmente incrible". Lisa

"O meu pai tamén está en aceite para o cancro de páncreas que se estendeu a outros sete
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puntos.Leva 5  meses no aceite.As sete  manchas  que apareceron  durante  a  quimioterapia
desapareceron desde que comezou o aceite e o cancro de páncreas reduciuse.O petróleo
salvoulle a vida!" Lisa

"Ola, só quería actualizarte.O pai realizou outra exploración desde que comezou o aceite hai 5
meses para  detectar  o  cancro  de páncreas.A última exploración mostrou que o cancro do
páncreas  encolleuse  e  que  as  outras  7  manchas  que  apareceron  mentres  estaba  na
quimioterapia desapareceran desde que comezou o aceite.Os novos resultados mostran que o
cancro de páncreas volveu encoller e que non hai outros puntos, o que é fantástico tendo en
conta  que  é  por  iso  que  o  cancro  de  páncreas  é  tan  mortal  pola  velocidade  que  se
propaga.Entón, 8 meses ao longo de 5 deses meses usando o pai de aceite está a facelo moi
ben.De feito,  séntese  mellor  agora  que  cando  lle  diagnosticaron  por  primeira  vez.Así  que
grazas de novo Rick, JB e todos os que axudan a sacar esta información.Se non fose polo
aceite non tería o meu pai!!” Lisa

"En outubro de 2013 a meu pai  diagnosticáronlle  cancro de pulmón,  linfoide e páncreas.O
cancro  de  páncreas  é  unha  taxa  de  mortalidade  do  95  por  cento.Déronlle  2-4  meses  de
vida.Puxémolo no aceite enseguida, en canto soubemos destas cousas.O 26 de marzo de 2014
o meu pai foi  diagnosticado sen cancro.Incrible!!Este aceite salvou a vida de meu pai.Está
durmindo mellor e tamén come mellor”. Melissa

"O meu pai tamén tiña cancro de páncreas en estadio 4.Tamén tiña 10 puntos no fígado... que
foi a finais de novembro de 2012.Agora ten 1 punto no fígado (.08) e 1 punto no páncreas (8
mm).Estamos vencendo isto.Os seus médicos están conmocionados.Está gañando peso e en
xeral séntese moi ben.O aceite con infusión de cannabis tamén é bo". Angie

-- Non xogues con medicamentos diluídos, Angie.É bo para uso tópico, pero non quere dar
aceites con infusión de cannabis aos enfermos de cancro como único tratamento.O ataque de
espectro completo de potencia total funciona mellor.

Especialmente para aqueles que "teñen que" ir facer unha exploración "ver tamén" como está
curando.Estas persoas deberían engadir automaticamente outros 60 g do aceite ao protocolo
porque  pasaron  innecesariamente  por  un  procedemento  altamente  canceríxeno  "para  ver"
como se senten.A curiosidade custa diñeiro, desculpe.Parabéns e os mellores desexos.É xenial
ver o éxito da xente que pensa diferente.JB

"Son un supervivente do cancro de páncreas en estadio 4 grazas a este aceite.Comecei a
quimioterapia en decembro de 2013, morreron todos (máis de 200) no estudo.Eu son o único
que tomou o aceite e tiven que esconderllo ao médico.Agora que saín sobre o aceite e que me
declarou libre de cancro a partir do 5 de xuño, aínda está tentando convencerme de que siga a
quimioterapia.Rexeito!Todo o que fixo este doutor  resultou mal,  pero todo o que dixo Rick
Simpson resultou ser certo.Os meus rexistros médicos mostran o que dixeron os médicos:
debería ter morrer en xaneiro pero aquí estou a finais de xuño.Grazas Rick!O aceite salvoume
do cancro, espero que me salve da quimioterapia". compañeiro

"Son unha proba fáctica de que RSO ten un efecto directo sobre MPNST e NF1.Os rexistros
médicos, as resonancias magnéticas, as PET e as TAC demostran unha redución significativa
no tamaño e a avidez do tumor. Kristyne

"Tiña  un  tumor  de  3,7  cm  no  testículo.Faceba  un  gramo  ao  día  de  RSO  sen  outros
medicamentos e cando volvín o médico quedou desconcertado.Dixo que o tumor desapareceu
e non podía explicalo.Entón díxenlle que estaba tomando RSO.Dixo: "Non estou moi educado
sobre  o  tema,  pero  direi  que  esa  ten  que  ser  a  única  razón  para  que  desapareza".
Recentemente  tiven  outro  emerxente  e  creo  que  é  porque  non  fixen  unha  dose  de
mantemento.Así que farei outro gramo ao día durante 30 días a ver se desaparece como o
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último.Entón asegúrate de manter despois". Brandt

"Ok meus Peeps.Hoxe é o día que só esperaba que sucedese.Os resultados da biopsia están
en.Corrie Yelland ACABA DE RECIBIR A CONFIRMACIÓN DE QUE O SEU CANCRO ESTÁ
100%  DESARROLLADO  POR  COMPLETO!!!!SON  LIBRE  DE  CANCER!!!!!Nin  sequera
ningunha displasia e moito menos a gran C.

Para os meus incribles e incribles amigos que, en conxunto, foron responsables de que eu
puidese pagar a medicina=non hai absolutamente palabras para describir  o agradecido que
estou con todos e cada un de vós.Sodes todos incribles!

A Heather quen me enviou por primeira vez RUN FROM THE CURE: ese vídeo cambiou a
miña vida literalmente.Quen llo tería pensado, hey?Quérote!A Rick Simpson, a Jindřich Bayer
dende o fondo do meu corazón...GRAZAS polos teus coñecementos e o teu apoio.Hoxe estou
vivo por todos vós!

Estou realmente afortunado de ter unha familia e amigos tan incribles". Corrie

"Ola Jindrich, só unha nota rápida para informarche que vin ao meu médico hoxe.O informe di
que o cancro (cancro da canle anal) xa non é detectable.O outono pasado dixéronme que tiña
2-4 meses se non facía radiación.Decidín non facer radiación e probar o RSO.Obviamente,
funcionou!Desde o fondo do meu corazón, grazas, Grazas, GRAZAS a Rick e a ti mesmo!!!!"
Corrie

--  Corrie,  por  certo,  que  cancro  foi?Pon  o  aceite  na  cicatriz,  probablemente  tamén
desaparecerá.De todos os xeitos, mantéñase lonxe dos médicos, non máis escaneos, etc., e
asegúrate de comer tanto aceite como doses de mantemento posibles.JB

"Tiven a  oportunidade de falar  con Rick  hai  uns  2  meses nun programa de radio...Estaba
contando como rso xa me axudara moito...Tiven o mesmo cancro que Farrah Fawcett...Cancro
de  canle  anal...  é  bastante  raro...non  hai  que  confundir  co  cancro  colorrectal...  e  teño
NOOOOOOOOO intención de parar nunca o aceite". Corrie

-- Tampouco tería intención de deixar de usar o aceite, iso é bastante comprensible.JB

"A miña última historia de éxito.Trátase dunha muller duns 50 anos á que se lle diagnosticou o
estadio 3, pero moi preto do estadio 4 de cancro de pulmón.Hoxe recibín isto: "Ben, a miña nai
foi a facerse unha tomografía computarizada hai un mes e recuperou os seus resultados hai
uns días.Xa desapareceu por completo!O seu médico leunos e dixo que a masa maior está
clara e que xa non queda nada...

Aínda ten EPOC, pero traballaremos niso e o seu tabaquismo lol...Moitas grazas por todoso
consello e o coñecemento de cousas das que nunca fomos conscientes.Todo xuntouse por un
motivo e estamos moi felices.Deus te bendiga a ti e á túa familia". Corrie

-- A remisión espontánea do cancro de pulmón parece ocorrer sorprendentemente a miúdo en
presenza de aceite de cannabis.JB

"Despois de só 4 gramos vimos un cambio drástico nos informes de sangue (ESR) e na proba
de ril do meu pai que ten un cancro de vexiga, está durmindo ben, sorrindo, só espero que
volva á normalidade, mirando a Rick Simpson. dedicación e confianza, fun contra todos os
médicos e non deixei pasar a meu pai a quimioterapia, a día de hoxe non me arrepinto da miña
decisión. Grazas, Rick Simpson. Arpit

“Acabo  de  recibir  unhas  noticias  MARAVILLOSAS  que  me  gustaría  compartir  con  todos
vós.Teño  unha  muller  aquí  en  BC,  apuntei  na  dirección  correcta  con  cancro  de
mama.Metástase nos seus pulmóns, estómago e cerebro.Leva un mes no médico e onte viu ao
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seu  oncólogo.Todos  os  tumores  diminuíron  e  a  súa  proba  do  marcador  tumoral  é
NORMAL.Unha vez máis Peeps: O ACEITE DE CANNABIS MATA O CANCRO!" Corrie

"Ok, todos os meus marabillosos Peeps, esta vai ser unha lectura longa, pero creo que onte
cheguei a PAYDIRT.Non vin ao meu dentista desde setembro pasado.Nese momento, estaba
no  medio  de  loitar  pola  miña  vida.O  meu  dentista  dixéronlle  nese  momento  que  tiña
cancro.Mantivemos a conversa de sempre, onde lle dixen que non estaba a facer radiación e
que  estaba  a  facer  un  "tratamento  alternativo".Nese  momento,  el  preguntara  que  estaba
facendo.Dubidei  en  dicirllo,  xa  que  era  coñecido  pola  súa  "rixidez",  pero  díxenlle  que
vixiaseRun From the Cure.En realidade chamoume despois de velo.Dixo que, como médico,
adoitaba estar na caixa, que tiña un irmán, (un médico) e outro irmán, (un farmacólogo) e como
ás veces "non teñen todas as respostas".

Avanza rápido ata onte.Quedou abraiado ao ver o ben que me parecía, e momentaneamente
sen palabras cando lle dixen que o aceite de cannabis funcionara.Comezou a facer todo tipo de
preguntas.Moitas  delas  “preguntas  científicas”  que  non  puiden  responder.Preguntou  sobre
ensaios clínicos, diferentes enfermidades tratadas con cannabis, etc.Quere falar co seu irmán
sobre min, así como sobre o cannabis como "cura" contra o cancro, e tamén quere que o seu
irmán investigue o cannabis como medicamento.Estaría ben que collese o meu número de
móbil e enderezo de correo electrónico?

Aquí é onde se fai grande.O seu irmán, o doutor Jake Theissen, adoitaba ser o decano e foi
pioneiro  no  programa de Farmacoloxía  da  Universidade  de Waterloo.Agora é  consultor  de
compañías farmacéuticas e está especializado en "Novos enfoques no tratamento do cancro".
Está fortemente vinculado á Canadian Cancer Society.(Ademais, el é o que lle pediu o goberno
para  encabezar  a  investigación  sobre  o  escándalo  da  quimioterapia  diluída.)  John  estaba
dicindo, que o seu irmán dixo moitas veces, ten que haber algo mellor para tratar o cancro.Algo
natural,  máis que químico.Díxenlle que "non busques máis".  O cannabis é o "algo natural".
Corrie

"O  meu  home  foi  diagnosticado  orixinalmente  con  cancro  de  próstata  hai  case  6
anos.Confiamos na comunidade médica e seguimos o camiño tradicional do tratamento só para
que  nos  dixeron  que  eramos  un  "fracaso  catastrófico"  aos  4,5  anos  cando  volveu  o
cancro.Investiguei constantemente durante preto de 2 meses todas as terapias alternativas,
incluído  o  aceite  de cáñamo,  e  en  3  meses o  número de cancro  do  meu marido  caeu  á
metade.Dez meses despois e o seu PSA baixa a .11 - non detectable.

É  moi  lamentable  escoitar  que  o  noso  goberno  se  nega  a  recoñecer  calquera  medicina
alternativa, incluído o aceite de cánabo, no tratamento das enfermidades, porén, como vostede,
non  tivemos  máis  que  o  ridículo  dos  "profesionais"  e  mesmo dalgúns  familiares.Todas  as
"sociedades" que hai hai grandes grupos de control  farmacéutico, pero "enténdoo" sobre o
desmantelamento dun sistema de millóns de persoas empregadas nunha industria tan corrupta
que acumula 20 millóns de dólares ao ano que nunca haberá cura.Intencional!!

Todo este proceso púxome a coñecer o profundo que realmente chega a madriguera do coello
e  actualmente  estou  escribindo  un  libro  sobre  os  meus  descubrimentos  titulado
apropiadamente  "conectar  os  puntos".É  unha  perspectiva  histórica  dos  transxénicos,  a
agricultura  industrial  e  as  grandes  farmacéuticas  e  o  seu  impacto  na  saúde  de  cada
individuo.Vou seguir seguindo neste sitio web e desexarlle todo o mellor e boa saúde.Grazas
por todo o que fixeches e segues facendo.Atentamente, K"

"Un amigo, nas últimas fases do cancro, que sufría o programa de tortura de quimioterapia e
radiación para a leucemia, aprendeu a través da vide sobre "Run from the Cure" e decidiu
probar  o  aceite  despois  de  que  todo  o  demais  non  puidese  curar  a  súa  enfermidade.
doenza.Por  desgraza,  deixara  demasiado  tarde  para  salvarse,  pero  o  seu  coñecemento  e
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cariño salvoume.Foi o aceite que non tivo a oportunidade de usar o que me iniciou no meu
camiño cara á recuperación". Esteban

"O  meu  sogro  viu  esta  mañá  ao  seu  médico  oncólogo  para  a  súa  revisión.O  doutor  foi
silenciado.O meu sogro leva 15 anos con leucemia.Estivo no aceite.Hoxe, o seu reconto de
glóbulos brancos volveu aos límites normais.Que cancro??O ACEITE DE CANNABIS CURA
OS CANCROS!" Karen

-- “¡Nada mellor que un doutor que foi silenciado!hehe Encántao!Fíxome o día!" Jackie

"Ola de novo Rick!Espero que este correo electrónico che atope ben.Escríboche hoxe para
preguntarche canto tempo debe permanecer un paciente no aceite?Temos un paciente cun
tumor enorme.Comezou o 15 de marzo e ata agora pasou 40 gramos.Leva 1,5 gramos ou máis
ao día desde o día 2.Para a dose terapéutica de 60 gramos?O diñeiro é un factor para este
paciente.Non pagou nada pola súa medicina ata agora.O seu coidador doou os primeiros 60
gramos  de  aceite,  pero  non  pode  dar  medicamentos  gratis  para  sempre.Grazas  pola  túa
entrada.Valoro a túa visión.Atentamente, Janet"

"Querida Janet, dis que leva 1,5 gramos ou máis ao día desde o segundo día.O aceite que eu
produco é tan forte que a persoa media adoita tardar unhas 5 semanas en chegar ao punto no
que  pode  inxerir  1  gramo ao  día.Pode  haber  un  problema coa  cepa  que  se utilizou  para
producir este aceite. As cepas de cánabo poden variar moito nas súas capacidades curativas,
polo que o problema pode ser a cepa.Normalmente, cando o paciente inxeriu 60 gramos de
aceite, o cancro desapareceu.Pero se non é así, seguiría dándolles o aceite ata que estea.O
tempo  que  leva  e  a  cantidade  de  aceite  necesario  pode  variar  moito  dunha  persoa  a
outra.Todos  somos  diferentes  e  algunhas  persoas  curan  moito  máis  rápido  que
outras.Normalmente  as  persoas  que  foron  moi  danadas  pola  quimioterapia  e  a  radiación
necesitarán un tratamento máis longo e máis aceite.O aceite ten que desfacer todo o dano que
deixaron estes chamados tratamentos.O meu consello sería probar a producir o aceite doutra
cepa índica forte, pero por todos os medios mantelo no aceite, é o único que sei que pode
salvarlle a vida.Os mellores desexos, Rick Simpson"

"O aceite de cannabis non pode salvarte da quimioterapia mortal.O aceite pode axudar máis se
o paciente rexeita a quimioterapia". Steve

"Non estou seguro de que isto sexa un éxito, pero seguro que o conto como un!Por se alguén
se pregunta por que teño unha voz varonil, non é porque fose fumador de cigarros ou nada,
nunca fumei, senón porque me quitaron a tireóide.Teño 51 anos (e medio!) e uso aceite dende
os 20.Sempre me pareceu delicioso vaporizar.Hai uns anos,  comecei a ter problemas para
tragar e os meus médicos atoparon ganglios na miña tireóide.Nódulos da miña tireóide aos que
tiven que facer unha proba de cancro.Cando fan iso, só meten unha agulla grande na túa gorxa
e  entran  nos  nodos  para  ser  probados.Non  che  dan  nada  -sen  anestesia-  pola
localización.Entón, fai isto varias veces e mira se podes quedarte quieto.De todos os xeitos,
despois de ser apuñalado 6x, e a miña tireóide se fixo tan grande que tiven problemas para
tragar e respirar, quitáronme a tireóide.Con todo o cancro da miña familia, pensei que estaría
por diante do xogo.Sen Cancro.Ningún.Son o único da miña familia que fuxiu do cancro ata
agora.Levo facendo petróleo dende os meus 20 anos.Tiven case todosproba de cancro por aí
debido á historia familiar, e nada ata agora Grazas a Deus!Fai as contas :-)” Janet

"Compartin as Bágoas de Phoenix de Rick Simpson no meu muro de Facebook moitas veces...
entón  un  día  un  amigo  meu  estaba  no  leito  de  morte  con  linfoma.Cando  viu  as  miñas
publicacións sobre o aceite, inmediatamente comezou a tomar o aceite e agora está LIBRE DE
CANCER!Os seus médicos están abraiados.Dixéronlle que lle quedaban tres meses de vida...
EQUIVÉRONSE". Jamie
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"Eu son tratando a unha muller con cancro TERMINAL, con aceite de cánabo RS e por fin está
mellorando.FUNCIONA!" tatuaxe vudú

"Facendo o mesmo agora.25% de THC SKYWALKER OG, o último aceite OG o meu PSA foi
de 160.Despois de 100 gramos hoxe son 7". Jimmy

"Ola  Chris,  actualiza...O  cancro  vai  desaparecendo...recibiu  a  chamada  do  seu  confuso
oncólogo onte pola mañá.Normalmente temos unha cita cara a cara pero esta vez chamouna
para informarlle  dos  resultados de todas  as  exploracións  realizadas hai  unhas  semanas.O
cancro de fígado xa non se pode ver.O cancro de pulmón, un cancro de pulmón desapareceu e
o  outro  cancro  de  pulmón  reduciuse  significativamente.Aínda  que  non  mencionou  o
peito...Entón, mamá está a chamalo para facer unhas cantas preguntas e fixar unha cita para
que entremos e falemos con el  e  vexamos as exploracións pasadas e  recentes.Temo que
quedou un pouco conmocionada cando a doutora comezou a falar sobre a desaparición do seu
cancro de fígado e de pulmón, que se esqueceu de preguntar pola zona da súa mama.

Todas  as  exploracións  foron  para  unha  selección  previa  para  un  novo  ensaio  de  terapia
hormonal...pero a doutora di que xa non é candidata para o estudo hormonal como ten que ter
un pacientecrecementonas  áreas cancerosas e  todas as  súas  áreas  NON están crecendo
senón morrendo.Xa estamos de lúa cos resultados do aceite!!!Cando falei con Rick hai un mes
máis ou menos sobre a miña nai, suxeriu que se fixera un segundo tratamento de 90 días, polo
que estamos a planear iso a principios de setembro.Mentres tanto poñerémoslle unha dose de
mantemento. Vaia!Ela sabía desde o inicio do tratamento que o aceite estaba traballando nos
seus tumores podía sentir que se encogían e desapareceban.Todos estamos moi agradecidos
de  que  me  presentaches  a  túa  idea  documental  e  compartises  este  tratamento.Sempre
agradecida, Cindy"

"Ola querida Corrie...Só quería dicirvos que lle dei o aceite que tiña da miña nai á amiga dunha
amiga  que  ten  cancro  de  mama...Levou  un  mes  e  está  en  remisión...Algunhas  células
cancerosas están mortas no tumor...E a doutora quedou abraiada e positiva e, ao parecer, se
ten mellores  resultados a  próxima vez comezarán a  facer  algo co aceite.Estou tan feliz  e
agradecendo a Deus por permitirme darlle esa información sobre o aceite de cannabis a esta
muller.:)) Oxalá que a miña nai puidese tomar o aceite todos os días...

"Ola Rick, teño unha boa noticia.A miña nai non podía soportar máis psiquicamente a cognición
de que ten cancro no peito, así que foi operada.Non obstante, ela comeu 30 gramos da dose e
estaba tomando uns tés de herbas dun tipo que ten todo tipo de herbas medicinales e tamén
puxo as vendas destas herbas.De todos os xeitos, cando os médicos sacaron ese cancro, non
tiña máis de 7 mm de tamaño e de tecido 100%, só o 1% estaba activo, e maligno e en fase de
agonía.3 médicos estaban mirando isto e dixeron que nunca viron algo así...Entón, se pasase
máis de 1 ou dúas semanas sen a operación, todo desaparecería.Agora, está tomando todos
os días o aceite por 1 gramo e medio e agora entende que a operación era completamente
innecesaria.

Non obstante, agora está moito máis tranquila que ela, porque estaba asustado, polo que non
puidemos convencer a ela da operación...pero agora todo está ben, e as herbas e o aceite
tamén  fixeron  o  seu  traballo.De  todos  os  xeitos,  os  estúpidos  doutores  déronlle  23
radioterapias, pero ela dixo que non o faría e o doutor dixo entre liñas que tiña razón.É incrible
ata  onde  chegan  estes  médicos.Todos  saúan,  Rick.Moitas  grazas  pola  recomendación,  e
dámoitas grazas a Jindrich unha vez máis". Sasa

"A Rick...  un  amigo  acaba  de extirparlle  un tumor  cerebral  da  cabeza...  ten  manchas  nos
pulmóns...  queren que faga quimioterapia e radiación...tomar  o aceite  sería un desperdicio
mentres estás a quimioterapia e a radiación?Ver como está despois de extirparon o tumor
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cerebral  é  notable,  está  un  80  %  mellor  que  a  semana  pasada  con  esa  cousa  na
cabeza...Quero dicirlle que non faga quimioterapia e radiación e faga o aceite, pero non é a
miña elección..." Sharon

--  Sharon,  aumentaría  as  súas  posibilidades  de  supervivencia.Pero  de  feito,  se  toma  a
quimioterapia,  terá  que  inxerir  120-180  g  de  aceite  despois  só  para  desfacer  o  dano.Por
suposto, iso é se sobrevive ao envelenamento.Moitos desexos, JB

"Para todos os que pensades que Rick Simpson é un fraude,  debedes saber que Michelle
Aldrich  acaba  de  curar  o  seu  cancro  de  pulmón  en  etapa  3  con  aceite  de  cannabis,
proporcionado  por  Valerie  Corral  e  WAMM!Por  que  os  medios  e  os  médicos  non  poden
comezar  a  dicir  a  verdade  dunha  vez?!O  cannabis  cura  o  cancro,  carallo!!!E  as  persoas
irresponsables son as que intentan silenciar esta realidade, non persoas coma min e Tommy
que queren que o mundo saiba a verdade sobre o cannabis e o cancro. Steven Hager

"Só quería darlle as grazas a Rick Simpson, JB e calquera outra persoa que estivo asociada co
que Rick fixo ao longo dos anos.A miña muller diagnosticáronlle tumores cerebrais hai case 18
meses e os oncólogos desistiron dela de inmediato porque xa estaba no seu terceiro ano de
etapa 4.Comezamos o aceite a principios de 2014 e tivemos tanto unha redución do tamaño
dos tumores como un aumento da súa calidade de vida.Case 18 meses despois do diagnóstico
do tumor cerebral, a miña muller segue conducindo todos os días e pode traballar 3 días á
semana para manterse ocupada.Os seus niveis de enerxía tamén están volvendo lentamente e
encántalle o feito de que o seu cabelo estea a medrar de novo.LOL - nada disto sería posible
se non fose polo traballo duro e a persistencia de persoas coma ti.Moitas grazas e a seguir
así". Barry

"Hai  5 semanas diagnosticáronme un tumor de 12 mm de tamaño no meu pulmón inferior
dereito.Coloquei 1/3 g de RSO que fixen eu mesmo que tiña unha cor dourada profunda, nunha
pequena cápsula de xelatina e introducínoa como supositorio 2 veces ao día coa axuda dunha
ferramenta tubular tipo "xiringa" que se atopa nunha femia. tratamento de crema de infección
por  levadura  que estaba  no meu armario.Esta  foi  unha  forma extremadamente  eficiente  e
sinxela de inserir a cápsula do supositorio...Despois de varias exploracións nas seguintes 4
semanas, o tumor diminuíu 1 mm de tamaño e estivo inactivo... o que significa MORTO!!!Isto
levou 4 semanas, e agora non é unha preocupación para o cancro Dr.Grazas polo consello
JB...  Non era absolutamente euforico tamén.Ademais disto, inxerín 1 g do mesmo aceite 3
veces ao día.1 MES e matou o meu cancro!!" Gabriella

"Grazas Rick Simpson!!O aceite de cannabis curou en meses a batalla contra o cancro cerebral
de 8,8 anos da miña filla de 15 anos!!!!Deus te bendiga!!!!!! Karen

"Ola a todos, teño unha boa noticia.A muller obtivo o resultado da PET o luns.Ela tivo cancro
durante 5 anos despois de 6 quendas de quimioterapia e un transplante de células nai, despois
aínda volveu.Hai 6 meses debía facer outro transplante pero cancelouse porque non atoparon
ningún  doante.Entón  ela  comezou  co  aceite.O  luns  o  médico  díxonos  que  o  cancro
desaparecera.Grazas polo aceite, Rick.Ti es o home, grazas". Luc

-- Grazas, Luc.A documentación médica sería máis que benvida.Debe manterse cunha dose de
mantemento.Comería tanto aceite como sexa posible sempre que sexa posible.Fai que estea
lonxe de máis escaneos, se é posible.Un testemuño en vídeo de Youtube sería xenial.Moitos
desexos, JB

"Encantaríame agradecer a (xxx) o aceite que foi doado para o meu cancro!!Polo de agora, non
hai cancro no meu corpo!!Realmente funciona xente,  a proba está na miña historia clínica!
Moitas grazas a todos e grandes atrezzo ás Bágoas!!!” Becky

"Moita cara a Jindrich, tiña toda a razón sobre a aplicación tópica directamente sobre a pel en
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lugar  de  sobre  o  vendaje.A  diferenza  era  como  o  día  e  a  noite".  Ronnie  Smith
-- Por suposto.As tinturas cun 20-30-50% de aceite tamén funcionan moi ben, porque se meten
baixo a superficie facilmente.Nalgúns casos, o aceite de sementes de cánabo (ou manteiga de
karité)  e as mesturas de aceite de cánabo tamén son moi  beneficiosos.Pero,  loxicamente,
canto máis aceite tes na ferida, mellor.JB

"Escribín  antes  que  tivemos  éxito  no  tratamento  do  cancro  de  mama.Agora  os  médicos
dixéronlle á paciente que os seus resultados son tan bos que ten que ir traballar.A paciente dixo
GRAZAS A DEUS e a doutora dixo que ela lle ten que darlle as grazas non a Deus e eu
pregunto  por  que  non  fixo  nada  pero  seguir  dicíndolle  que ten  que  tomar  quimioterapia  e
radiación... doutor tolo...

Pero levámolo ao seguinte nivel, estamos curando a cara de alguén porque foi destruída con
pílulas hai 5 anos.Esta persoa tivo grandes problemas de intestino e pensan que ao principio foi
cancro e danlle unhas pastillas fortes que despois destruíronlle a cara era coma unha ra.Entón
dixeron que podía ser a enfermidade de Crohn e así por diante.

O meu punto é que esta persoa intentou curar a súa cara durante 5 anos sen éxito.Ela puxo
aceite de cánabo na cara durante 5 veces e de novo non podemos crer como se ve a súa pel
agora.OMG, está tan feliz agora que pode volver ser ela mesma.

Intento facer algunhas fotos, pero cada 3 días, pero a pel sanou tan rápido que non che podo
mostrar como era o seu rostro antes, pero co seu permiso mostrarémoslle fotos antigas (só a
pel da súa cara) e un novo para que poidades ver a diferenza...” Jasmin

“Son unha muller de 39 anos con 2 anos e coñecín cancro de mama.Este aceite é a miña
medicina e cura.Esta xente tan chea de cobiza.Non teñen nin idea da dor e da angustia que
pasamos nós e as nosas familias.Só cobiza egoísta.Karma." Sally

"Ben, dúas semanas...O doutor dixo que tiña un tumor de 2-3 cm na vexiga.Quería levarme
directamente  ao  quirófano.Desapareceu  en  menos  de  14  días.Confirmado  por
TAC.Diagnosticado o 15/2, TAC feito o 29/2. Gersh

"Esta tomografía computarizada realizouse 14 días despois de que se observase un tumor de
2-3 cm, a través do endoscopio, na miña vexiga.En só 14 días, usando só aceite esencial de
cannabis, non se observa ningún tumor na vexiga.Só cannabis... 14 días...ido.Os lexisladores,
por  favor,  entendan  isto.Non  me  quites  a  medicina.Esta  non  é  só  outra  forma  de
emborracharse.Este medicamento sálvame a vida". Gersh

"OK ...Recibín  o informe de patoloxía.O tumor  da miña vexiga encolleuse antes  de que o
sacaran.A última vez que o viu o médico, medía uns 2,5 cm.Cando a quitaron, diminuíra a 0,5
cm.Pregúntome que dirá este doutor sobre iso". Gersh

"Hai  8  meses,  atoparon  tumores  na  miña  vexiga,  que  parecían  pequenos  ourizos  de
punta.Informe de patoloxía dixo, son de alto grao, carcinoma maligno moi agresivo.Poderíanse
cortar.Probei  algúns  tratamentos  localizados,  pero  tiven  que  parar  porque  me  doen
demasiado.A miña segunda cirurxía en decembro, atoparon máis tumores e un novo cancro
maligno altamente agresivo que se atopa na parede, polo que non puideron cortalo.Este tipo
estendeuse rapidamente a outros órganos.

Por iso, cando a cirurxía de onte mostrou, NON CANCRO, e o meu médico dixo que a miña
vexiga estaba prístina, coma a dun neno, sinto que foi un milagre!Agora, aquí está o que fixen
se estás interesado.Non te asustes, usa o que poidas e aínda disfruta do que che gusta con
moderación...” Michelle

"O meu irmán tiña unha úlcera/úlcera por presión en etapa 4.De só 4 etapas, esta etapa é
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incurable.Segundo a medicina occidental, unha vez que chegas á fase 3, non podes curar sen
enxertos de pel.Os ósos e os tecidos eran visibles, pero o RSO tópico durante 3 días provocou
a aparición dun novo crecemento da pel.As enfermeiras do hospicio chamárono "un milagre".
Era só cannabis!

El traballou o seu camiño ata 0,2 a 1 gramo completo ao día.5 realmente estropearíame, pero
necesitaba máis para aliviar a dor suficiente do seu cancro de ósos para durmir.Suponse que
debes facer o aceite con índica, polo que calquera dose alta debería facer que o usuario se
durmise tan pronto como entre 1 hora a 1,5 horas despois.Ponche nun sono profundo e fai a
maior parte da túa cura cando tes un sono profundo e agradable.

Canto  máis  tomes  non  é  unha  sensación  incómoda.Só  te  fai  durmir  máis  rápido  e  máis
profundo.Se espertas cedo do sono, podes sentirte mareado coma se estiveses borracho, pero
non dun xeito incómodo.lol

RSO permitiulle ao meu irmán durmir reparador por primeira vez en meses despois de estar no
hospital.Vaporizar a herba proporcionoulle máis alivio que os seus máis de 80 mg de Oxycontin
e outros cócteles pk.Tamén estaba tomando fentanilo IV, pero nada o relaxou tanto como a
RSO.Nunca o esquecerei!" Michelle

"Estou  vivindo  a  miña  historia  de  RSO  agora.Loitando  contra  un  tipo  raro  de  cancro  de
ovario.Fíxose  cirurxía  e  quimioterapia  e  adoptou  un  estilo  de  vida  moito  máis  saudable,
alimentos integrais orgánicos, suplementos, etc., pero o cancro volveu.Entón atopei Run from
the cure!Levou un tempo organizar as cousas, xa que o cannabis é ilegal aquí en NZ.Pero
conseguín facer un pequeno lote de aceite e comecei a usalo.2 semanas despois os meus
marcadores  tumorais  pasaron de 200 a 140,  a primeira caída nun ano!!Quedei  sen aceite
despois  de  5  semanas  e  tardei  2  meses  en  poñerme nas  mans.Os  marcadores  tumorais
volveron subir (262 na última proba...) pero xa estamos 3 semanas despois e cruzamos os
dedos, volverán baixar coa seguinte análise de sangue...

Creo en RSO e creo que debemos poñelo a disposición de quen o necesite!Aínda que o meu
cancro non estea curado por RSO (pero creo que o fará!), xa me fixo moito ben.Dáme un sono
xenial e reparador!E regulaba os meus movementos intestinais...Teño unha enorme admiración
polo  que  Rick  Simpson  fixo  pola  humanidade.Merece  o  premio  Nobel  ao  mellor
redescubrimento médico!E polo que fas ti e a túa organización!Son só un simple cidadán que
cumpre a lei e síntome terrible por ter que facer cousas ilegais para curarme.Así que continúa!
Cando recupere a miña enerxía unireime ao movemento!" Diny

"Debido  a  Rick,  literalmente  vin  os  resultados  de  RSO.Traballei  nunha  clínica  por  pouco
tempo.Cando comecei alí entrou un home con carcinoma de garganta en fase catro.Púxolle
RSO.90 días despois estaba completamente curado". Carl

"Acabo de tratar ao meu pai ao que lle diagnosticaron cancro de vexiga.Os tumores estaban
mortos despois  de 5 semanas de tratamento.Grazas Rick  Simpson polo  teu coñecemento,
inspiración, determinación e amor pola xente". Cristina

"Fixei RSO para dúas persoas agora, as dúas veces con resultados incribles!Un tiña SARM,
aplicou o aceite por vía tópica durante unha semana... CURADO!!O segundo tiña cancro de pel
de  células  basales,  aplicado  tópicamente  durante  2  semanas...  CURADO!Ah,  e  tiña  unha
mancha na cara, pensei que quizais era algún cancro de pel, así que apliquei por vía tópica
durante 6 días... FOI!!!" María

“Fantástico!A miña nai loita contra o cancro de mama desde febreiro de 2011 e o cancro fixo
metástase lentamente en todo o corpo, incluídos os seus pulmóns, que tiveron que drenarse
case todas as semanas durante varios meses.Ata hai pouco.Nunha semana despois de tomar
o RSO, o inchazo da cara e o pescozo desapareceu e tamén a súa rosácea.Mesmo deixou de
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tomar o seu medicamento para a presión arterial que levaba máis de 20 anos e o líquido dos
seus pulmóns baixou a 6 ml!!!Creo que esta é a cura!É marabilloso ver finalmente ese lado de
prata nunha enfermidade tan horrible". Anxo

"Entón, comproba isto!

- A muller foi diagnosticada con cancro cervical en estadio III-b o 14 de decembro de 2012.

- A muller comezou o aceite de cannabis menos dun mes despois diso.

- A muller comezou a quimioterapia e a radiación xusto antes de febreiro de 2013.(En Texas,
non hai moita opción)

- Díxoselle á muller que apenas hai, se é o caso, sinal de cancro o 6 de maio de 2013.

Menos de 5 meses e a miña muller venceu practicamente un cancro en estadio III, todo por mor
do petróleo! Colt

"Querido Rick, Deus te bendiga!Perdín a miña nai, miña avoa, tías e tíos queridos e amigos ao
longo dos anos.Pero a que máis me golpeou foi a miña fermosa, intelixente e marabillosa irmá
Kim.Foi diagnosticada con cancro de pulmón en estadio 4 en xullo de 2010 aos 42 anos, e en
febreiro  de  2011  estaba  morta.Non  sei  que  tratamentos  empregou  porque  non  lle  dixo  a
ninguén da familia que estaba a morrer ata tarde, e o seu ex-marido drogadicto pasou ao seu
coidado e pechou á familia.Non me enterei do aceite ata o último mes, e desde entón estiven
investigando moito.Ao principio pensei que era aceite de serpe, como moitas outras cousas,
pero ata agora enumerei 27 persoas que afirman ter curado ou reducido significativamente o
seu cancro con el.27 persoas!!!E iso só en YouTube e nos blogs en liña!Gustaríame saber isto
en 1997, cando a miña nai foi diagnosticada, ou en 2000, cando a miña avoa saíu da remisión,
ou en 2010, cando lle dixeron á miña irmá que fose a casa e morrera, ou o ano pasado cando o
meu irmán -law foi diagnosticado de cancro de boca e gorxa e tivo que quitarlle a metade da
cara e reconstruír.Pero agora si, grazas a ti.Deus te bendiga a ti e a todo o que amas, e grazas
por traballar tanto para que esta marabillosa medicina estea dispoñible para todos". Denise

-- Querida Denise, que vou dicir?Mataron á miña nai con quimioterapia debido a un cancro de
pulmón  de  células  pequenas  precoz,  así  que  sei  exactamente  como  te  sentes.Nada
agradable.Todo o tempo,  o  medicamento debería estar  dispoñible e non só porque alguén
quere gañar cartos.C'est la vie, pero non todos o tragarán tan tranquilamente como eu.É unha
experiencia moi traumática cando descobres o que todo o aceite pode curar ou controlar e que
se utilizou todo en vez del.

Por favor, envíame a lista deses testemuños en liña, podería ser interesante e útil para outras
persoas que tiñan o cerebro tan lavado coma min antes de coñecer a Rick e descubrir o estado
real das cousas no campo da "medicina convencional". Grazas polo teu apoio e axudarnos a
difundir este medicamento.Despois de dous anos e medio de traballar con Rick, o único que
podo dicir é que o aceite producido e usado correctamente fai exactamente o que el di que
fai.JB

"Ola Corrie!Unha noticia incrible unha vez máis.O meu amigo *****  *****  co que falaches e
enviaches  a  ***  en  Los  Ángeles,  ben,  leva  uns  2  meses  aproximadamente  con  aceite  de
cannabis e hoxe foi a facerlle os exames médicos e NON HAI MÁIS CANCRO no seu corpo!!!!!!
TODO CLARO!!!!!!Está máis que agradecido contigo por falarlle de ti e máis que agradecido
por que lle falases de ****!!!GRAZAS para sempre máis.Es tan bo por axudar a todas estas
persoas que nin sequera coñeces e salvar vidas en todo o mundo!Vou ir conducindo ata Los
Ángeles para traballar con **** e intentar deter toda a miña diarrea e sacarme do inodoro de 60
a 80 veces ao día.Que tal isto para outro informe incrible?¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡
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"Quero compartir un comentario do meu doutor hoxe.Teño unha infección da vexiga durante
moito tempo! tempo e o Dr estivo tratando a infección.Hoxe botou unha ollada de primeira man
cunha cámara (non é moi  divertido)  E!!Parece que teño os restos  dunha masa de vexiga
(tumor) que morreu no lugar (as súas palabras, non as miñas) e está a provocar que a infección
perdure.

DE  NOVO!AS  SÚAS  PALABRAS,  NON  MIÑAS;  o  doutor  dixo:  "Levo  máis  de  40  anos
practicando a medicina e nunca vin morrer un tumor no seu lugar sen algún tipo de intervención
externa". euLevo quitando aceite e encendendo desde marzo, pero desde que chegou a miña
colleita estiven dobrando aceite durante unhas 6 semanas.O 8 de outubro farei unha pequena
operación de limpeza para asegurarme de que a masa desaparece (se non a paso antes).

TIÑA ALGUNA DÚBIDA SOBRE O ACEITE PERO XENTE XA NON TEÑO DÚBIDAS.Teño
suficiente material de xemas para facer unhas 5 ou 6 onzas de aceite.O material utilizado é
Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.Non podo dicirche o feliz que estou cos resultados ata
agora.Aínda non lle dixen nada ao meu Dr. porque en FLa algún doutor rexeitará tratarche.Polo
de agora non sabe nada". Xoán

-- Pero xa sabes máis que suficiente, John.Parabéns.Seguiría tomando o aceite e deixaría a
cirurxía para máis tarde.Non máis escaneos se é posible.E tamén tomaría o aceite en forma de
supositorio,  sempre queres achegar o aceite o máis preto posible do lugar dorido.Ademais,
intente facer o aceite de máis dunha cepa para obter os mellores resultados, se pode.Moitos
desexos para ti, JB

"Todo acordo,  JB.E subliña o  atraso da cirurxía.Calquera traballo  corporal  invasivo permite
infeccións no seu sistema.A través de hábitos descuidados e unha total falta de respecto aos
seus  propios  fármacos  maravillosos,  agora  temos  bacterias  carnívoras  resistentes  aos
antibióticos, que habitan na maioría dos hospitais.RSO arranxará iso, pero que tal un "traballo
malo" cirúrxico?Run From the Curedi todo”. Tielman

“Hai 3 días tratamos o carcinoma basocelular dun amigo con RSO.Revisámolo hoxe e case
desaparecera.Volvemos a aplicar RSO e cubrimos cunha venda.Comprobarémolo en outros 3
días e esperamos que desapareza a xulgar polo resultado dos 3 días anteriores.Este está á
súa man dereita.Os cancros anteriores que curamos del estaban na súa man esquerda.Hurra,
funciona". Marcos

-- Si, é así.Non faremos o que estamos facendo se non fose así.JB

"A miña nai  diagnosticáronlle  recentemente un cancro cerebral  no estadio 4 que acaba de
rematar a súa quenda de radiación.Os médicos quedan impresionados polo ben que o está
facendo!Ela estaba facendo bastante mal ao principio, perdeu a súa capacidade de falar.Dende
que comezamos a darlle o aceite foi cada vez mellor, agora é capaz de facer cousas que antes
non  facía  como  dicir  frases  en  lugar  de  só  unha  ou  dúas  palabras  e  camiñar  con
normalidade.Tamén podemos dicir que a súa comprensión é moito mellor.Ademais, nunca se
enfermou pola radiación agresiva e a quimioterapia que estaba facendo.Nin un día de náuseas
ou vómitos!Así que quen diga que non funciona é un insulto!Aclara os teus feitos!Tamén é MOI
doado de facer!Todo o mundo coñece a alguén que coñece a alguén que pode obter marihuana
para ti!Teño as instrucións sobre como tomar o tratamento, así que se alguén está interesado
publicareino nun comentario!" Diana

-- Diana, mantéñase lonxe desa quimioterapia e radiación.O aceite tería feito o traballo moito
máis doado se os médicos e os seus métodos non se interpoñan no seu camiño.120-180 g de
aceite de alta calidade, tan axiña como ela pode tomar, non máis exploracións canceríxenas se
é posible.Moitos desexos, JB

"Chámome George, e gustaríame darche o meu testemuño.Aos 82 anos, o 22 de decembro de
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2010, diagnosticáronme cancro de esófago.Dixéronme que me quedarían entre 6 meses e 2
anos de vida e que posiblemente requirise un período na gorxa nalgún momento despois do
tratamento con radiación para axudar a tragar.

Antes do meu diagnóstico, tiña problemas para respirar e tragar alimentos, tiña inchazo nas
dúas  pernas  e  fatigaba  coa  actividade  lixeira.Subírame  a  un  tratamento  de  radiación  a
principios de 2011.En setembro de 2011,  tiña dificultades para tragar  e mastigar  alimentos
sólidos.Sentín  como  se  me  atragantara.A  miña  comida  tiña  que  ser  cortada  en  anacos
pequenos.Preferín comer comida blanda e batidos Boost.Tamén estaba experimentando gases
graves no estómago.O gas atravesou o meu estómago como un trono e un raio.Comezaba a
experimentar episodios de mareo, dificultade para respirar, falta de aire e suor.O meu equilibrio
era pobre e non era capaz de moverme moi ben.Era difícil levar os alimentos á miña suite sen
respirar nin suar.

Máis  tarde  un  grave  episodio  de  mareo  envioume  ao  hospital  e  o  médico  púxome  unha
segunda pílula para a presión arterial.Pouco despois da miña estadía no hospital, un estraño
achegouse a min e ofreceume un pouco de aceite de cánabo para tratar  o meu cancro e
dirixiume ao sitio  web  de Phoenix  Tears  para  obter  máis  información.Estaba  incómodo ao
principio e tiña medo por tomar aceite de cánabo, sempre pensei que o cannabis era unha
droga de entrada que me provocaría unha adicción e me levaría a outras drogas duras.Despois
de investigar o aceite de cánabo de Rick Simpson decidín que ía tomar o tratamento.Durante e
despois do tratamento decateime de que o aceite de cánabo/cannabis é a "porta de entrada" a
unha mellor saúde.

Despois da miña primeira dose -1/2 gran de arroz de aceite de cáñamo, notei que funcionaba
no  meu  corpo  de  inmediato.
- Sentín fluír polo meu corpo desde os dedos das mans ata os dedos dos pés.Eu experimentei
unha  sensación  de  relaxación,  felicidade  e  unha  mellora  do  meu  humor.As  miñas  pernas
sentíanse gomosas que despois  de 6 horas esvaecéronse.A respiración era máis tranquila
mentres descansaba e tamén durante o sono.

Despois  de  días/semanas:  As  miñas  pilas/hemorróidas  desapareceron.A dor  no  ombreiro
diminuíu.A falta de aire diminuíu.A partir do segundo día, a acumulación de gases e molestias
estomacais aliviouse e tornouse máis regular  e continuou o tratamento.Reduín e deixei  de
tomar as miñas pílulas para a presión arterial  xa que a  miña presión arterial  estaba a ter
lecturas demasiado baixas.Despois  de baixar  as pílulas de presión arterial,  a miña presión
arterial  normalizouse.O  inchazo  de  ambas  pernas  e  nocellos  reduciuse
considerablemente.Reducín  o  meu  apetito  e  regulei  o  meu  peso  -  ata  agora  perdín  26
quilos.Mellorouse a cor da pel.O mareo desapareceu.O latido do corazón parece máis regular e
non  tan  molesto,  tendo  en  conta  que  teño  un  latexo  irregular  desde  o  nacemento.Os
movementos  intestinais  fixéronse  máis  regulares.Experimentou  un  sono  mellor  e  máis
reparador.Mellora  o  equilibrio  e  a  coordinación.Capaz  de  moverse  mellor  sen  falta  de
aire.Tornouse máis articulado nas conversas.Cambiou a miña visión das cousas e elevei o meu
estado de ánimo.Cambiou a miña opinión sobre a marihuana.

En xeral,  todos os síntomas que estaba experimentando antes de tomar o tratamento con
aceite  de  cánabo  desapareceron.
Tardei  3  meses  e  medio  en  completar  o  tratamento.Esta  experiencia  non  foi  tan
desagradable.Aínda que foi un axuste, cando aumentei as doses, pero despois dun ou dous
días todo estaba axustado.Seguín máis ou menos os incrementos de dose suxeridos por Rick
Simpson.

Despois de 2 meses de tratamento, a miña visita ao Oncólogo foi sorprendente.Afirmou que a
miña cor de pel tiña boa pinta, a presión arterial e o latexado do corazón eran normais e, como
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non tiña problemas para tragar, non había necesidade de un período.Ademais, afirmou que a
radiografía dunha cita previa tiña boa pinta e que non tiña que volver durante polo menos 6
meses.Normalmente, estaba programado para ver ao oncólogo cada 3 meses...

Creo que o aceite de cánabo matou o meu cancro.Todas as outras melloras de saúde que
experimentei co aceite de cánabo fanme sentir como un home novo.Estou totalmente abraiado
co milagre do aceite de cánabo.Estou moi agradecido de que decidín tomar o aceite de cánabo.

O aceite de cánabo renovou a miña saúde e prolongou a miña vida.Grazas Rick Simpson,
Deus te bendiga!Seguide así!Estou completamente convencido de que o aceite de cánabo
pode salvar vidas.Grazas." Xurxo

"Mini-actualización para George....Ata a data perdeu +31 quilos,  agora,  hai  pouco tivo que
visitar  o  seu  dentista,  por  mor  da  súa  perda  de  peso  (antes  era  algo  así  como  280
quilos).Aprendeu que podería recuperar o peso con bastante facilidade se o quixese agora,
pero elixe un estilo de vida máis saudable e máis baixo), tivo que volver asentar/axustar a súa
dentadura postiza.O seu dentista comentou o ben que tiña e tamén a súa cor era mellor.

Teño que mencionar que George dixo que aínda respiraba ben e que xa non tiña problemas
para atragantarse ata a data, que cear un bisté, unha pataca e unhas verduras a principios
desta semana e que a súa comida baixa moito, moito máis fácil que nunca. adoitaba antes do
seu "tratamento".  Cóntanos  que visitou  o  seu médico  de cabeceira(Documento  habitual)  a
principios  desta  semana...O  seu  médico  exclamou:  "GUAU!SonEstás  seguro  de  que  es  o
mesmo George que vin antes? Tamén o seu médico dixo que a súa cor mellorou.George dime
que máis  tarde  mostrou  ao  seu  médico  canto  máis  líquido  perdeu  nas  súas  dúas  pernas
dicíndolle que pensa que case desapareceu...Entón o doutor dixo: "Xeorge, xa non tes edema".

Obtivo  algúns  papeis  de  información  médica  antigos  e  tamén  se  lle  dixeron  (agora)  que
debería/podería tentar obter unha antiga imaxe de radiografía e tomografía computarizada (nun
disco) do seu oncólogo na súa próxima cita (xuño).Agora está tentando entrar na súa cita co
oncólogo...coa axuda do seu médico de cabeceira agora.Nesa visita pedirá unha resonancia
magnética.Agora percorreu un longo camiño... con todo o seu único problema real actualmente
(se non, di que sería xenial!!) é que tivo un latido cardíaco irregular desde o seu nacemento, e
ultimamente está a dispararse un pouco máis do habitual.Non sei se a súa perda de peso
desencadea o seu latido cardíaco irregular ou a emoción por este evento que cambiou a vida
ou o que está facendo isto con certeza, só sei que quero que isto se arregle demasiado para
el.Agora ten unha referencia para ver un cardiólogo sobre o seu ritmo cardíaco, etc.Tamén
recentemente  a  súa  cor  mellorou  aínda  máis,  ten  a  cara  máis  vermella/rosada,  a  súa
circulación  tamén  parece  mellor.Ben,  iso  é  todo  o  que  puiden  conseguir  por  agora...  Paz
1♥”Liberdade

"Grazas  Rick/JB  por  responder  ás  miñas  preguntas  onte.Coñezo  un  home  cuxa  nai  o
ten.Quería  ter  algo que puidese mandarlle  a  mirar.Sodes xeniais.Gustaríame poder  axudar
máis.Esta información está chegando a moitos agora.Estiveches facendo un gran traballo ao
contarllo  ao mundo, Rick.Poderíase considerar un santo dos nosos días.Sen bromas.Home
marabilloso.Non podo dicirlle cousas boas suficientes sobre ti Rick e JB, quen te acompañaron
en  todo  isto.Creo  que  comprarei  5  libros  cada  mes  para  axudar  a  Rick.Conserve  a  gran
información, rapaces.Eres o mellor.Paz e saúde para todos.RSO.medicina de Deus". Pedro

"Ben,  Rick  e  Jindrich,  o  meu  traballo  e  dedicación  a  RSO finalmente  deron  a  pena.Levo
seguindo as bágoas de Rick e Phoenix desde 2004 e cren instantáneamente nas capacidades
curativas do aceite.Correi a voz e estiven detrás dela ao 100% mesmo cando a xente ría e me
chamaba tolo.Agora curei a 3 persoas con cancro terminal e ao meu paciente máis recente
débolle moito mérito por pasar polo sistema médico e rexeitar  todo o seu tratamento e ter
documentado que estaba usando RSO para curar o seu cancro...Os dous pulmóns tiñan cancro
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e déronlle 3 meses de vida cando lle diagnosticaron por primeira vez...hai 5 meses.

Hoxe está oficialmente libre de cancro e en realidade gañou 27 libras.Os médicos oncolóxicos
están abraiados pola súa milagrosa recuperación en só 5 meses sen apenas axuda deles e en
realidade están a dicir que está máis saudable que agora.Lol.Estaba comendo o aceite diante
dos médicos do hospital  e  levando ao redor unha revista Weed world cun artigo sobre as
bágoas de Fénix que llo mostraba a todos os demais pacientes e difundía a RSO.Pronto terei
copias  de  toda  a  documentación  do  hospital  que  RSO  curou  o  seu  cancro...Na  súa
documentación di que usou aceite de cánabo para o tratamento.

Estarei armando unha historia para el canto antes para axudar a difundir a voz o máis que
poida.Tamén coñezo a outras 25 persoas que viron o milagre de RSO traballar para moitas
enfermidades diferentes e agora tamén están traballando para curarse... a palabra está fóra!!!!:)
En nome dos curados e  que en breve serán moitos  máis  na miña zona,  gustaríame dicir
GRAZAS rapaces polo  voso traballo  e  dedicación ao redescubrimento  da panacea...Sodes
salvavidas...Literalmente!!PAZ E AMOR de PA” Steve

"Fíxenlle que alguén lle puxese o aceite nun pequeno punto do seu cancro de pel (cara) e
despois  dun día,  parece aínda peor.Ela está a ter  unha reacción ou o aceite está a sacar
cousas para fóra e na superficie da pel ao principio?Parece todo verdoso coma se estivese
infectado.Iso é normal?Ás veces?" Miguel

"Si,  isto  pode ser  normal!É un bo sinal,  se  sentes  comezón e  ves  que o  aceite funciona,
ponaínda máis aceite nel.O verdoso podería vir do aceite.O aceite está feito correctamente?"
Ana

"Oh, si, non é verde polo aceite, é un aceite dourado que fago, é o máis limpo que podes
conseguir facendo isto na casa.É realmente como unha infección verde esbrancuxada.Estaba
bastante seguro de que este era o aceite que estaba facendo o seu traballo, só quería unha
confirmación doutra persoa.Grazas.” Miguel

“Ola, teño que contarche unha historia sobre un milagre que aconteceu onte.Teño unha amiga
e chámase Shannon O'Brien.É unha sobrevivente  de cancro cerebral  de  17 anos.Leva un
tumor inoperable en crecemento dende hai un ano.Crecera ata case todo o tamaño do seu
cerebro.Compartín  con  ela  o  RSO,  e  onte  os  resultados  da  súa  resonancia  magnética
mostraron que o tumor se reduciu case á metade.Levábao desde febreiro.14.Tes que entender
que isto foi un Ave María.Estou moi agradecida de que o meu espírito atopou a túa historia e
puiden transmitila". Nadine

"A miña muller leva 11 meses usando RSO.Ten cancro de mama metastásico en estadio IV e
os oncólogos do MD Anderson Cancer  Center  dixéronlle  que avanzaba demasiado para  a
quimioterapia, a radiación ou a cirurxía.Ela viaxou desde a nosa casa nun estado ilegal 26
horas seguidas a un estado legal para obtelo.Os seus tumores están encollendo.Se tivese a
accesibilidade que precisa (actualmente só toma 2 gramos ao día) cremos que xa non estaría
sen cancro.RSO mantén viva a miña muller e tamén temos un fillo discapacitado.Deus sabe
que o seu traballo aquí non rematou!! Federico

"Ben, Rick, síntome mellor.Levo uns 30 días en RSO por tumor cerebral e diabetes.O meu
azucre  no sangue  está  baixando.Deixei  a  insulina  hai  2  días  porque  o  azucre  no  sangue
baixaba demasiado. Jeff

"Tamén despexou o estadio 1 do cancro de mama doutro amigo.Pasou dun tumor do tamaño
dunha pelota de golf a máis pequeno que un chícharo en dúas semanas.0,4 g dúas veces ao
día,  aceite  cru.Outro  amigo  con  cancro  de  pel  eliminouno  cunha  solución  tópica  frotada
directamente na pel.
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Por min mesmo eliminei a infección e o inchazo dun dente mal, limpeime os pulmóns despois
dun  ataque  de  asma e  eliminei  da miña  pel  dúas  manchas  funky  que  poden  ou  non  ser
cancro... nunca o revisen e desapareceu... uy.Sen quimioterapia, sen radiación, sen efectos
secundarios, sen problema". Bruce

"Gustaríame agradecer a JB toda a súa axuda!Como algunhas persoas saben, a miña muller
ten cancro de mama en estadio 4 que se estendeu aos ósos.A doutora dixo que tiña tantos
tumores  que  tiveron  que  deixar  de  contar  e  déronlle  6  meses  de  vida!Puxéronlle  a
quimioterapia durante os últimos 5 meses, deille 5 grans de arroz de aceite RSO durante 1 mes
e medio.Acabo de presenciar o milagre dunha vida!Acaba de facerse a resonancia magnética e
os escaneos e non atoparon ningún signo de cancro.

Non podo demostrar que o aceite tivese nada que ver con iso, pero estou seguro dun 99% de
que a axudou a superar a joroba.Nin sequera rematou o protocolo de quimioterapia, quedan 4
meses de tratamento!En 2012 díxose que o cancro no estadio 4 non é curable, polo que, como
dixen, o aceite debeu funcionar.Recomendo a todos os que padecen cancro que tomen este
aceite RSO canto antes.Non pode doer nada!Como dixen, grazas JB por toda a axuda!"

"¿Cantas gotas do tamaño de arroz debo darlle na fase de mantemento?" Jeff

-- 1-2 g por mes poderían servir, Jeff, unha gota pola noite é o único que requiren a maioría dos
pacientes como dose de mantemento.Pero ela tomou a quimioterapia, así que gustaríame vela
comer  polo  menos  60  g  o  máis  rápido  posible  para  eliminar  o  dano  que  deixou  a
quimioterapia.Grazas, JB

"Usei aceite que fixen eu mesmo usando as instrucións de vídeo de Rick e cureime do linfoma
difuso de células B grandes en estadio 4, un cancro folicular supostamente "incurable" en só 58
días!!

Desde  entón  seguín  facendo  o  aceite  para  min  e  para  outros  e  vin  máis  de  10  casos
confirmados de pulmón, mama, próstata, cerebro, colon, leucemia, páncreas, os pacientes se
curan por si mesmos.usando aceites verde escuro!!Fago aceite usando follas e flores debido
aos compostos antiinflamatorios especiais que só se atopan nas follas verdes.

Perdín todo o meu intestino groso en 1992.Teño unha "bolsa" feita co meu intestino delgado
que funciona como unha fontanería normal durante 20 anos e que debería haberse eliminado
hai  7  anos.Segundo  o  meu  gastroenterólogo  do  PAMF;  Acredita  o  uso  intensivo  de
cannabinoides a unha bolsa saudable "en mellor estado que hai 20 anos o día en que se puxo
por  primeira  vez".  Escoitou  os  mesmos  resultados  de  moitos  outros  pacientes  que  usan
cannabinoides e agora recoméndao aos seus pacientes! Craig

"Só quero agradecerche.Despois de 5 anos de "Espera atenta",  o linfoma folicular  do meu
marido está a levantar a súa fea cabeza.Leva 3 semanas no aceite e séntese moi ben, mesmo
xogando ao golf 4 días á semana.Manterémosvos informados mentres sigamos". Joyce

"Fun para os meus escaneos de 2 anos e están TOTALMENTE LIMPIADO DO CANCRO E OS
DANOS DAS RADIACIÓNS QUE VIRON UN POUCO A ÚLTIMA VEZ.ESTOU TOTALMENTE
LIBRE  DE  ENFERMIDADE,  ACEITE  RSO.O  QUE  DEUS  MANDA  O  ACEITE  DE  RICK
SIMPSON FOI  PARA TANTOS...GRAZAS POR PASAR TODA A INFORMACIÓN que  fas".
Linda

"A muller do meu amigo ten cancro de colon en fase avanzada.Os médicos mandárona a casa,
dixéronlle  que  non  podían  facer  nada  máis  por  ela.Estendeuse  aos  seus  pulmóns  e  ao
cerebro.Que  dose  debe  inxerir?Canto  tempo  tardaría  en  construír  a  tolerancia?¿Debería
aumentar para tomar 3 gotas de tamaño de gran de arroz ao día?A quimioterapia que lle deron
fíxoa demasiado débil... xa non lle van facer máis...Espero que o aceite poida reparar o dano
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causado antes de que sexa demasiado tarde.Déronlle 4-6 meses...” Simón

-- Simon, o mesmo protocolo que para calquera outra cousa.Unha vez que se acostuma ao
medicamento, canto máis e máis rápido coma, mellor.JB

"Empecei hai catro meses a facer aceite de cannabis para un curmán que renunciara a facelo
ata  o  2014  despois  de  que  o  seu  médico,  catro  veces  en  menos  dun  ano,  eliminase
cirurxicamente  moito  cancro  do  interior  da  súa  vexiga,  lle  deu  varios  tratamentos  de
quimioterapia e dixese o seguinte paso foi  quitarlle a vexiga.Empezou a tomar o aceite en
xaneiro e hai dúas semanas descubriu que está libre de cancro.Agora fai o seu propio aceite e
toma unha dose de mantemento diaria. Carlos

"Ola, só pensei en compartir con vós unha boa noticia.O paciente de cancro do que lle falei
anteriormente pasou recentemente por unha TAC.Non hai tumores presentes!!!Tiña un tumor
no peito que era aproximadamente do tamaño dunha pelota de béisbol.El e os outros tumores
desapareceron por completo!O único que queda é algo de tecido cicatricial.El e eu loamos a
Deus por esta marabillosa medicina.O cannabis, unha planta incrible, un agasallo que Deus
nos deu a todos.Todos debemos agradecer a Rick Simpson e os sacrificios que fixo para que a
xente tome conciencia do que pode facer a planta de Deus.O paciente recuperou os 40 quilos
que perdeu.Parece máis saudable e mellor do que vin nunca.Confío ao 100% e creo que o
aceite de Rick Simpson,  cando se fai  e se usa correctamente,  pode curar o cancro.Agora,
despois de 12 anos loitando contra esta enfermidade, este paciente está libre de cancro.Só
podemos dar a nosa gloria a Deus por iso.

Grazas de novo, Rick, por ser un tipo que fixo grandes sacrificios pola xente.Dende hai un ano
levo difundindo o que pode facer RSO.Agora estou 100 % seguro de que todo o que se dixo
nos teus vídeos é verdadeiramente azul.Estou asumindo outro paciente de cancro de etapa 4 e
estou moi seguro de que se librará de cancro en menos dun ano.Seguirei difundindo o mellor
que poida.Tamén axudarei a cantas persoas poida.A verdade prevalecerá.Grazas por todo o
que fixeches e aínda fas.Atentamente, deusa crece"

“Dr.  Rondeau  díxome  antes  de  Nadal  que  esta  mancha  negra  nas  miñas  costas  era  un
melanoma.Fun a el despois de que comezase a sangrar.Cheguei á casa e comecei a poñer
aceite de xema nas miñas costas e tamén comecei a comer aceite de xeito constante.Levou
menos de 2 semanas e a mancha das miñas costas aclarouse e seguín comendo unhas 2
onzas de aceite.Apenas unha marca nas miñas costas e síntome fantástico.

Philip tamén foi revisado durante un ano e leva máis dun ano libre de cancro.Entón chámanlle a
iso  libre  de  cancro.Non  necesita  ver  un  médico  durante  polo  menos  3  anos.Non  tomou
quimioterapia nin radiación, tomou unhas 4 onzas de aceite de cannabis e aínda come un
pouco case todos os días.Non moita xente vence o cancro de intestino.Rick é o noso heroe".
Frauta de madeira

"É difícil de crer ás persoas que non tiveron a oportunidade de educarse sobre o poder curativo
do aceite de cannabis...  Vivo na zona de onde é Rick Simpson,  e vimos o poder curativo
durante 10 anos.Cura o cancro, a diabetes, os trastornos musculares, as dores de dentes,
sobre todo un remedio milagroso para as queimaduras (hai que velo para crer).

Ata  agora  non  hai  nada  que  vimos  que  non  funcione,  se  se  toma  correctamente  e  con
regularidade.Especialmente bo para o cancro de pel, náuseas, calambres no estómago e o que
necesites.Unha boa noite de sono.Non hai nada que alivie o estrés como o aceite de cannabis,
e a maioría dos nosos problemas internos son causados polo estrés.Entón, aí vai.Moita sorte a
todos.Realmente  funciona,  só  tes que confiar  nel.Pon a  túa confianza en Deus e  en Rick
Simpson". Terry

"O único que sei é que estaba listo para ir, non podía soportar máis, poñer a miña historia aquí,
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e o meu anxo pasou e enganchoume ao petróleo RSO.Eu deixara de comer, e con só uns
poucos de aceite de gran de arroz, podía sentir o cambio dentro de min.Antes diso, a miña vida
estaba  no  sofá  con  almofada  térmica,  abaixo  as  bebidas.Pero  ao  segundo  día,  estaba
levantado, na xeadeira, buscando algo de comer, ducheime.Para algúns iso non é gran cousa,
ata  que  chega  o  momento  en  que  non  podes  aguantar  o  tempo  suficiente  para  unha
ducha.Quedei nel, gañei peso, comecei a vivir de novo, realmente recuperando a miña vida.Só
lamento non saber nada antes de operarme.56, Kathleen, muller branca vítima de cancro de
mama"

"O meu pai  ten agora  75 anos,  hai  uns  18 anos,  ao meu pai  diagnosticáronlle  cancro de
estómago, fíxose unha extirpación do estómago, pasou 15 anos aprendendo a vivir de novo.Hai
3 anos dixéronlle que tiña que extirparlle o intestino inferior e parte do colon por mor dunha
lesión de cancro.Hai 2 anos dixéronlle que o novo cancro estaba en lugares que non se podían
operar...

Cando tiven noticia disto fixen un lote de aceite de 24 horas (350 gramos de xema superior en
1/2 galón de Everclear).Un ano despois, cando acudiu a unha revisión, o doutor non puido
atopar  o seu cancro,  ao parecer  o aceite  fai  que o  cancro sexa invisible  e ineficaz  ata a
morte...Agora está a tratar á súa mellor amiga Ellie, o seu can Labrador, que ten tumores... e
ela responde moi ben ao aceite... Son o teu maior fan nos Estados Unidos.A miña vida é este
aceite.Grazas Rick Simpson. Rebeca

"Só teño que compartir  esta excelente  noticia  contigo e  cos teus seguidores...O amigo do
traballo da miña muller díxolle hai uns meses que o cancro de páncreas do seu marido volveu
por segunda vez, a miña muller e eu xa coñeciamos o teu RSO, así que os puxemos no teu
sitio  para  saber  máis  sobre  iso,  etc.  enseguida  e  onte  volveu  ao  hospital  para  recibir  os
resultados  das  súas  probas  máis  recentes,  o  hospital  estaba  a  dicirlle  que  necesitaba
quimioterapia de novo,  pero o que realmente pasou cando miraron os resultados é  que o
cancro definitivamente converteuse. moito máis pequeno do que era cando se decataron de
que volvera, case desapareceu de feito.Estaban desconcertados de como podería ter encolledo
(deben  aprender  todo tipo  de  medicamentos  entón  eh,  non  só  os  velenosos).Dixeron  que
querían quitar o que quedaba, pero recomendáronlle que continuase coas mesmas doses que
facía antes, xa que obviamente tivo un efecto positivo, e que non se molestase en deixar eses
carniceiros preto del.Con todo, estaba moi feliz de escoitar a noticia e non podía esperar para
avisalo. :)" Marcos

-- Ben feito, Mark, vai por como se sente o paciente, as exploracións non son necesarias na
maioría dos casos.Se come 120-180 g durante seis meses, parece que non ten moito de que
preocuparse.JB

"Hai miles de probas documentadas de que efectivamente cura o cancro en persoas que se
negaron  a  ter  nada  que  ver  cos  médicos,  só  o  aceite.Tiven  cancro  en  estadio  4.Só  me
quedaban 3 meses de vida e iso foi hai 14 meses". Tom

"Só para informarte, aquí tes unha actualización do meu tío Tom.O seu novo nivel de PSA é 0,1
e estable.Grazas por  darnos o  coñecemento  para  salvarlle  a  vida.Estaba  no estadio  4  de
cancro de próstata.Buscamos facer un testemuño.Deus te bendiga". Sherri

"Tom, usei este aceite hai 3 anos para matar o cancro de próstata no estadio 4.Empecei a
terapia  hormonal  e  despois  descubrín  RSO.Funciona.Persoalmente  coñezo  a  ducias  de
persoas que o  usan todos  os  días  para  moitas  enfermidades.É unha  gran axuda  para  os
pacientes con cancro, pero creo que a miña revelación máis sorprendente foi curar a psoríase
grave de alguén que tiña máis do 90% do seu corpo.Ao inxerir de 1/4 a 1/2 gramo de aceite ao
día  durante  6  semanas,  esta  persoa  literalmente  curou  a  si  mesma dunha  condición  que
padecía  desde  un neno.Podería  seguir  durante  horas  sobre  as  cousas que  vin  facer  este
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aceite.Verás, mantén a mente aberta e fai o que Rick indica, non te arrepentirás. Dan

"Desde a miña recuperación da colite ulcerosa e do cancro, o meu gastroenterólogo ten agora
TODOS os seus pacientes con produtos de cannabis porque son os antiinflamatorios máis
poderosos  que  coñece...e  funcionan  MELLOR  QUE  CALQUERA  DROGA  QUE  PODA
PRESCRITAR!!!” Craig

"Sei que cura o cancro...A miña nai curei 3 veces e agora está libre de cancro". Mc Jay

"Estiven usando o aceite durante 5 semanas e a exploración de mascotas de onte mostrou
unha  marcada  diminución  dos  tumores  óseos  e  non  hai  evidencia  de  tumores  hepáticos
hipermetabólicos.Inicialmente presentei o estadio 4 de óso e cancro vivo hai 3 meses...Eu diría
que funciona.E iso foi só os primeiros 8cc, hora de baixar os seguintes 52!!” Laura

-- Xenial, Laura, é xenial escoitar iso, pero mantéñase lonxe de máis escaneos ou radiografías
se é posible.Non queres irradiar un tumor, o teu oncólogo debería poder explicarche por que
non é unha boa idea facelo.Moitos desexos, JB

"Escoita,  investiguei  isto  durante  meses.Está  apoiado  por  Harvard.Están  a  usar  en
España.Debido ao feito de que é ilegal, por desgraza non podo dicirche nada máis.Podo dicir
que o meu marido ten cancro en estadio 4 con mets no cerebro.RS di que non confíes en
ninguén coa túa saúde.Entón non o fixen."Saltei sobre a lúa", por así dicilo.Aterrei firmemente
sobre os meus pés e o meu home vai ben.:)" Lisa

"Querido CureYourOwnCancer.com, hai un tempo, lin sobre o aceite de Rick Simpson e decidín
probar a facer algúns.Levo moito tempo cultivando marihuana.Usei algúns dos meus mellores
brotes  e  fixen un  pouco de  aceite  de  cánabo  premium.Probeino  e  non podía  crer.Era  tan
potente que non semellaba nada que tivera.

Despois  de probalo,  sabía dun paciente que levaba uns 11 anos loitando contra o cancro
(linfoma de Hodgkin).Ofrecinme a ser o seu coidador de marihuana medicinal e proporcionarlle
o aceite sen custo para el sempre que tomase o aceite como recomendado.Daquela, era un
estraño  para  min  máis  que  menos.Coñecírao  un  ano  antes  nunha  reunión  do  club  de
compaixón e entón souben que tiña cancro.Realmente quería ver se o aceite podía curar o
cancro, como se menciona en Rick SimpsonRun From the Cure.

Así  que,  despois  de  poñernos  en  contacto  con  este  paciente  e  presentarlle  a  oferta,
presentamos  a  correspondente  documentación  no  noso  estado  e  comezamos  o
tratamento.Instalámolo  ata  onde  estaría  en  posesión  das  plantas,  polo  que  eventualmente
podería proporcionarse o aceite a si mesmo.Iso tamén formaba parte do acordo, que aprenda a
axudarse.Comezamos o tratamento.Ao principio foille difícil porque o aceite era tan potente e
tomalo  tres  veces  ao  día  pode  ser  bastante  difícil.
Despois de tres meses, un tumor na parte superior do peito comezou a encollerse.Despois de
cinco meses, o tumor desapareceu por completo.Despois foi a facer unha TAC.Os resultados
volveron de que está libre de cancro!Os médicos levan polo menos 11 anos intentando curar o
seu cancro.Quimioterapia, transplantes de medula ósea, etc.Todo o que fixo falta foi un quilo de
brote premium convertidoaceite de cánabo.Ten os seus resultados da TAC antes e despois no
disco (en breve se nos facilitará).Apareceu e falou publicamente coa xente.De feito, agora é un
coidador que axuda a outros pacientes co aceite de cáñamo curativo!GrowGoddess”

"Hai un ano, o meu oncólogo díxonos que contactaramos pronto co hospicio, o cancro de colon
estaba de volta nos meus pulmóns e colonos, retirárono do colon en 09 e o fígado en 11.O meu
marido  insistiu  en  que  probasen  unha  rolda  máis  de  quimioterapia.Ao  mesmo tempo  que
descubrín o aceite de cannabis, comecei a tomar o aceite o mesmo día que a quimioterapia.O
meu  marcador  tumoral  era  17,6.Despois  dun  tratamento  (e  2  semanas  de  aceite)  o  meu
marcador  tumoral  foi  de 10,6.O venres pasado despois  de 2 tratamentos e 5 semanas de
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aceite, o meu marcador tumoral é 4,8.A miña enfermeira díxome que non sabía o que estaba
facendo, pero se supón que esta quimioterapia non debía producir estes resultados.Síntome
mellor que en moito, moito tempo". Diane

"Ola  Jindrich,  onte  rematei  de  ler  o  libro  de  Rick.Cousas  estupendas!Sinceramente,  non
necesito máis probas sobre o poder verdadeiramente máxico do aceite!

Tamén  fixen  algúns  experimentos  e  cada  día  descubro  algo  novo  que  pode  facer  este
medicamento.Incrible!Lamentablemente, aínda que estou convencido e aínda que a miña moza
estea convencida, a súa nai non é capaz de "soltar" por completo...e aínda non está segura de
se  deixar  de  quimioterapia  de  merda...
Estou constantemente tentando sacar boas argumentacións pero non podo decidir por ela!Ela é
a que padece cancro e é a única que pode decidir que facer coa súa vida.

Sei que se curará de todos os xeitos ao final porque meteremos nela tanto aceite que lle será
imposible morrer.Pero aínda así creo que é tan estúpido e tan perigoso xogar con estes putos
produtos químicos, especialmente cando tes acceso a medicamentos naturais que se probaron
para curar o cancro.Lin sobre a túa experiencia co cancro e o sistema médico...Sinto moito a
túa perda... e agora entendo mellor a túa actitude cara á tradicional chamada "medicina"!" Luigi

-- Ola Luigi, grazas polas túas boas palabras sobre o libro e é unha mágoa que tiveses que
pasar.É a súa elección o tratamento que escolle, pero eu non me aproximaría á quimioterapia:
só le a historia da miña nai para ela, quizais entenderá que tomar veleno nunca é unha boa
idea,  especialmente  cando  non  está  xustificado  nin  é  necesario.As  súas  posibilidades  de
simplemente sobrevivir á quimioterapia mellorarán moito se toma o aceite, pero de novo, por
que  causar  aínda  máis  danos  ao seu  corpo  enfermo?Non ten  ningún  sentido.Os  mellores
desexos, Jindrich

"Un amigo sentoume para mirarRun From the Curehai uns dous anos e medio pensando que
pode axudarme á psoríase.Fixemos o aceite xuntos, a primeira vez para os dous, dentro de
tres semanas, a miña psoríase en placas desapareceu.Desde entón levo facendo o aceite e
inxeríndoo.Se inxíxoo todos os días e aplico o aceite por vía tópica pola noite nos puntos
individuais  que  aparecen  aleatoriamente,  a  psoríase  está  moi  controlada  e  case
invisible.Debido a esta experiencia, entreguei con dous pés e agora posúo o primeiro negocio
de marihuana medicinal con licenza estatal en Colorado.Un ano no meu negocio, ao meu pai
diagnosticáronlle un melanoma en estadio IV, que se estendera aos pulmóns e ao fígado.O seu
oncólogo  deulle  de  3  a  12  meses  e  díxolle  que  estivese  preparado  para  os  coidados  de
hospicio.Inmediatamente comeceino cun réxime de RSO e cinco meses despois, o seu cancro
desapareceu.Desaparecido.O máis doado do mundo!Grazas Rick, por reintroducir esta incrible
medicina ao mundo!:-)” Erica

"Fixei un curso de 2 semanas de aceite...Só podía pagar un día por medio, pero a psoríase do
meu corpo case desapareceu.estou dando7a miña tarxeta para un cultivador ao aire libre este
ano para que poida obter suficiente materia prima á vez para facer un lote de 60 días para
curar esta merda dunha vez por todas!!! Sophie

"O aceite de cannabis cura o cancro.Son unha paciente de cancro de mama en etapa 3 e uso o
aceite para curarme". Adele

"Sen quimioterapia, sen radiación... RSO e cambio de dieta... RSO curou o meu cancro de
estómago sen nada desa merda..." Dale

"Ola Rick, falei contigo hai uns meses e desde entón probei o aceite para a miña depresión.É
difícil dicir se foi eficaz ou non, xa que unha onza (28 g) só deu o suficiente durante uns 10
días.Ao final  dos 10 días,  sufrín un pouco de depresión durante uns días.Houbo un factor
estresante  implicado  na  miña  vida,  pero  puiden  funcionar  aínda  que  coa  sensación  de
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depresión.Entón, quen sabe, quizais fose peor sen o aceite.

En fin tamén probei un pouco de aceite nun dos cancros de pel do meu amigo (76 anos).Era un
cancro  de  aspecto  moi  desagradable,  uns  8  mm  de  centro  moi  amarelo  rodeado  dunha
vermelhidão que se estende a uns 75 mm de diámetro.Só deixouno aceso durante 2,5 días xa
que a comezón e o cheiro eran demasiado para el.Non obstante, cando se quitou a cuberta
(era  un  apósito  impermeable),  o  cancro  case  desaparecera.Desafortunadamente,  ten
numerosos cancros de pel  e non pode pagar  o diñeiro necesario  para tratalos.Así  que os
queimaron con moita dor.É de natureza escéptica e para el eloxiar o aceite é moi significativo.

ALGUNHAS BOAS NOTICIAS.O meu fillo  está cursando o  último ano da Universidade de
especialización en Química e díxolle ao seu profesor de Química Orgánica (un cabaleiro chinés
nacido en Australia) os resultados e estaba bastante interesado e vai investigar e experimentar
co aceite en varias persoas con cancro de pel.Non estou seguro de canto tempo vai levar isto,
pero mantereivos informados.Coa credibilidade dun profesor, podemos poñer un pé na porta da
burocracia.Saúdos, Warwick, Australia"

"Fíxeno, administrollo ao meu fillo de 18 anos... Agora non hai sinal de cancro.Déboche un
enorme agradecemento Rick Simpson.O meu fillo foi  diagnosticado en outubro de sarcoma
sinovial despois de extirpar un tumor antes de facerlle unha biopsia...Dixéronlle que o cancro
aínda estaría alí e podería terse estendido aos seus pulmóns debido ao tipo agresivo de cancro
que é...Os resultados das probas máis recentes, non poden atopar ningún rastro diso para o
seu desconcerto...O aceite de cannabis foi unha das moitas cousas nas que comecei case
inmediatamente despois dos diagnósticos. Amanda

"A un amigo meu adoitaba dar morfina para a dor do tumor cerebral.A propia morfina causaba
adicción, abstinencias e só empeoraba as cousas durante o seu uso.O propio cannabis foi o
único medicamento que proporcionaba alivio para os síntomas de abstinencia, a depresión, a
dor e o propio cancro.A túa mensaxe é o que salvou ao meu amigo". Jasper

"Estou moi emocionado co petróleo.Este último mes foi a primeira vez que lin ou escoitei falar
del.estou fascinado...Señor Simpson, moitos de nós agradecemos o traballo desinteresado e
amoroso que fixo por toda a humanidade.Ti es a miña definición de humanitario!!!Levo como
voluntario en Hospice desde 1998, vin moitos sufrir e falecer, incluso nos meus brazos.Pensar
que se puido aliviar tanto sufrimento é literalmente alucinante...” Cindy

--  Seguramente  o  é,  especialmente  cando  se  considera  que  toda  a  información  sobre  os
"milagrosos poderes curativos" do aceite de Rick Simpson é certa.O aceite producido e usado
correctamente  pode  realmente  curar  o  cancro,  a  diabetes  e  miles  de  outras
enfermidades.Realmente pode axudar coa dor que a morfina non toca.Realmente rexuvenece o
corpo e fai crecer os músculos.As palabras alucinante non o describen completamente, creo.JB

"MEU DEUS.Acabo de recibir a noticia de alguén a quen lle estou dando bágoas a Phoenix que
tiña e quero dicir  que tiña cancro de ril.Despois de tomar o aceite durante 90 días, a nova
exploración PET mostra que os tumores desapareceron..Isto é incrible.Vin as Bágoas de Fénix
curar a moitos dende que traballei con el.Grazas por axudarme a axudar a outros a curar".
Gregg

--  Parabéns  e  grazas  por  axudar  aos  demais,  Gregg.Non  máis  escaneos,  só  o  aceite.A
exploración é canceríxena, pode provocar que o cancro volva e quen quere iso?JB

"Ola queridos Rick Simpson e Jindrich Bayer,  espero que esteades ben e felices.Tendo en
conta as cantidades de correo electrónico que debes recibir, seguro que non me lembras de hai
meses, polo que incluín as nosas correspondencias anteriores.Mamá está viva e moi saudable!
Dicir que estamos moi agradecidos é un eufemismo.
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No momento do diagnóstico en febreiro de 2012 (estadio 4 de adenocarcinoma de páncreas
con metástase no fígado e pulmón) o seu prognóstico era de 3 a 6 meses, cunha diminución
grave da saúde prevista durante ese período de tempo.En cambio, está viva, feliz e ben 10
meses despois.Sei que os dous se opoñen á quimioterapia e nós tamén... Pero cando dixeron
que  3  meses  deixámoslle  TODO,  incluída  a  quimioterapia  e  comezar  a  RSO  de
inmediato.Dixéronnos  que  ninguén  está  tan  saudable  como  a  nai  con  tanta  quimioterapia
Gemzar como recibiu.A RSO tivo que mantela sa durante ese tempo.A quimioterapia detívose
hai 6 semanas cando decidiu que podía sentir o inicio da quimioterapia.Leva 6 semanas sen
quimioterapia e está a sentirse ben.

Desde o seu diagnóstico en febreiro de 2012, despois da acumulación inicial, tomou un gramo
de RSO ao día (uns 300 gramos en total ata agora).A última exploración realizada o luns 17-12-
12 mostrou máis encollemento do tumor, incluída a documentación de que algúns dos tumores
eran demasiado pequenos para ser visualizados mediante TC.Foi unha noticia incrible!Despois,
o martes obtivemos os resultados do seu traballo de laboratorio.Despois de recibir tan boas
noticias de exploración quedamos sorprendidos ao saber que a súa proba de marcador tumoral
(CA19-9) aumentara de 285 a 2100.Viches isto ocorrer antes?Tes algunha explicación sobre
por que ou como aumentaron os marcadores?Algunha idea?Algunha suxestión?Esta pregunta
foi a varios fabricantes de RSO pero ata agora non hai unha resposta definitiva.

Aquí están os seus resultados CA19-9 ata a data.O nivel normal é MENOS DE 37. Non se
realizou  ningunha  proba  de  marcador  tumoral  no  diagnóstico  inicial  en  febreiro.  4-30-
12...23.568; 5-30-12...5.240; 18-6-12...4.458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (a última quimioterapia
foi  o  29-10-12);  12-17-12...2.100.Calquera  aportación  que  teñas  será  atesorada  pola  miña
familia!Moito amor, B"

"Querido B, as tomografías computarizadas dan unha dose masiva de radiación e iso é o que
puido causar, ademais de que a quimioterapia foi totalmente innecesaria.Quería que coma 180
g de aceite da mellor calidade o máis rápido posible.Non máis tomografías computarizadas ou
calquera outra tontería canceríxena, só o aceite e todo o que pode tomar.Ten que desfacer o
dano da quimioterapia e da radiación primeiro e levará algún tempo, só dificultou o traballo para
o aceite.Como dar un antídoto mentres bombea veleno nas súas veas, non ten ningún sentido
para min.Os mellores desexos, Jindrich Bayer"

"Unha  muller  con  cancro  de mama achegoume hai  unhas  4  semanas e  conseguín  que  a
apuntasen na dirección correcta.Ten un tumor bastante importante (creo que pode ter máis
dun) e é capaz de sentilo.Pasaron só 3 semanas desde que comezou o aceite e xa o tumor
definitivamente se está suavizando.Non está mal durante 3 semanas!Síntome moi animado por
ela e só sei que esta señora será outra historia de éxito.Un amor." Corrie

"O meu pai ten 89 anos, ten cancro de pel na cara.Tres veces leveino ao hospital para que lle
cortasen algo, o que o abre ás infeccións, sen esquecer de levarlle da residencia de anciáns e
de volta, cústalle.Comecei co aceite de cannabis hai un par de semanas.Algúns destes teñen o
tamaño do meu dedo bebé ata o meu polgar.Houbo 11 que tratei agora hai 4 o tamaño do
pulgar  do dedo do bebé.Só morren e caen da pel  curadas.Estou abraiado como todas as
enfermeiras e o doutor".Steve

"Só quere dicir que estou moi feliz de anunciar que a exploración do meu sogro para o seu
cancro  saíu  completamente  limpa  por  segunda  vez  despois  de  que  a  primeira  mostrou
manchas  nos  pulmóns.Comezámolo  no  aceite  xusto  despois  de  que  o  primeiro  mostrou
manchas.O  cannabis  tomou  os  seus  pulmóns  e  limpounos!Dixéronlle  que  necesitaba
quimioterapia.Estivemos en contra e puxémoslle no aceite.O cannabis cura o cancro!!!" Karen

"Tamén cura o cancro de cérvix!Non podía pagar tratamentos (nin UN...) e pasei un ano sen
ningún tipo de axuda medicinal...pero fumaba case todos os días...un ano despois, no meu
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exame anual, o médico e as enfermeiras quedaron abraiados...non puideron atopar outra cousa
que unhas leves cicatrices onde estivera o cancro...Agora estou 100% libre de cancro...grazas
á  marihuana...non  doutores...non  "medicina"...non  tratamentos...pero  por  mor  dunha  planta
pura, herbal e NATURAL...Son unha proba viva...Os médicos dixeron que debería ter un cancro
de nivel 5 por non ter ningún tratamento...pero aínda así foi...sen axuda deles...quedaron tan
alucinados que me enviaron ao HOSPITAL ESTATAL de LITTLE ROCK (UAMS) para máis
probas...e UAMS tampouco atopou outra cousa que non fosen lixeiras cicatrices...dixeron que
era un milagre...Creo que era só a marihuana...Legalizalo xa...axudar á xente...Non é iso do
que adoitaba tratar a humanidade? Mónica

"Utilicei aceite de cannabis para tratar o carcinoma de células basais na miña cabeza, pescozo
e cara.CON ÉXITO.Este é un cancro ideal para investigar.É claramente visible a simple vista e
os cambios que se produzan son facilmente vistos.Tentei xerar interese nisto aquí nos EE. UU.,
pero os federales teñen a ninguén, e parece que todo o mundo está marcado ata a morte.Mira
o que podes facer". Xosé

"Teño un bulto na coxa, antes era duro, case 2 cm, agora ten menos da metade do tamaño e
cada vez máis suave (4 semanas)." Katri

"E acabo de descubrir que non teño cancro despois de estar 5 meses seguidos no aceite!!"
Mimi

Q.JB, tes algo sobre a cura de certos tipos de tumores chamados hemanxioblastomas?Sigo as
túas publicacións, así como outras.NUNCA vin un tratamento deste tipo de tumor que non sexa
a escisión.Teño un montón deles". Graeme

A.Non en  persoa,  certamente  non  tivemos  a  oportunidade  de tratar  todos os  diagnósticos
coñecidos polo home persoalmente, pero a xulgar polo que lin agora, non vexo ningunha razón
para  que  o  aceite  non  axude.Polo  que  sei,  só  poden  diagnosticalo  mediante  tomografías
computarizadas e, segundo o vexo, todos os que se fagan unha tomografía computarizada
deberían comer polo menos 60 g de aceite despois.E se comen eses 60 g antes da cirurxía, na
maioría dos casos estou seguro de que a cirurxía non será necesaria porque os tumores non
estarán alí.Entón, eu mesmo probaría o aceite.Todos os bos desexos, JB

"O  feito  de  que  os  placebos  curen  a  algunhas  persoas  é  motivo  para  descartar  os
medicamentos para sempre e estudar a arte do placebo.Dicindo que nunca se fai un estudo
con placebo cando se ten unha cura eficaz,  tes razón, iso sería matar á metade dos teus
pacientes, enfermos e crueis. Cristóbal

-- De feito sería enfermo e cruel, e por iso persoalmente non o farei.Outros poden se queren,
pero eu non.Quero que o sistema médico comece a usar o aceite como placebo; se demostran
que o que queiran usar é máis seguro e eficaz que o aceite (e máis divertido/agradable para o
paciente), entón poden vendelo. .Se non, entón por que non.É bastante sinxelo e moi racional,
creo.E así é como vai ser no futuro de todos os xeitos, entón por que esperar?JB

"Nunca é tarde para aceptar o feito de que o cannabis é simplemente medicina.Ao mesmo
tempo,  nunca  é  demasiado  tarde  para  comezar  a  usar  o  aceite  como  medicamento,  sen
importar cal sexa a súa condición ou o grave que sexa.Co uso do aceite, adoita haber moitas
posibilidades de que o paciente se recupere, ou o aceite proporcionaralle a máxima calidade de
vida ata o final.E iso tamén é importante.JB”

"Cando os pacientes que tomaron quimioterapia comezan a usar o aceite, o primeiro que ten
que facer é desintoxicar o seu corpo.Polo tanto,  nalgúns casos,  o paciente pode necesitar
inxerir bastante aceite antes de que comece a atacar o propio cancro.Realmente non é unha
boa idea tomar quimioterapia,  especialmente cando é absolutamente  innecesario  tendo en
conta que o sistema médico coñece o cannabis como cura para o cancro durante decenas de
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anos.JB”

Q.Pacientes  con  cancro  "terminais":  comezas  de  forma  agresiva  con  1  gramo  ao  día  ou
traballasque o fagan máis dunha semana ou así?Consellos das experiencias?

A.Non, sempre comezamos con pequenas doses e seguimos practicamente as instrucións.Por
suposto, se teñen experiencia previa co cannabis e saben que non hai nada que temer, ás
veces pode comezar cunha dose máis alta.Pero nunca se sabe como vai responder o paciente
ao aceite, ademais de que normalmente están nunha mestura de varios medicamentos, polo
que pode querer ter coidado e ver a presión arterial do paciente, etc.A recomendación xeral é
seguir as instrucións, canto menos formal sexa: siga o seu instinto e criterio e cando o paciente
non teña "nada que perder", non dubidaría en darlle unha dose alta cando sexa necesario (dor
de costas aguda, etc.) .Un gramo de aceite de alta calidade pode elevar moito a un usuario
inexperto, pero aínda así non fai dano.Ás veces, incluso un coma inducido por cáñamo pode
resultar beneficioso e estou seguro de que se usará así para a anestesia antes da cirurxía de
todos os xeitos, tarde ou cedo, pero agora mesmo queremos que os pacientes permanezan na
súa zona de confort o máximo posible.Espero que o expliquei ben.Moitos desexos, JB"

"Corrie, meu amigo, axudáchesme con ***.Estiven dandolle medicamentos polos seus tumores
neuroendocrinos.Leva  1  mes  na  medicina  e  comeza  a  diminuír.Era  tan  grande  que  lle
empurraba o estómago, pero agora está ata o punto de que pode volver comer e o seu médico
dixo que nunca viu un tumor como ese encollerse tan rápido.Asustouno e todo o traballo de
sangue volveu normal, así que outro en camiño de curarse e iso é IMPRESIONANTE.E ti es
marabilloso e Deus é xenial".

"Teño un amigo que ten cancro de cerebro e teño Cml.O aceite está a funcionar para os dous!!!
O  meu  amigo  é  a  proba  de  primeira  man  aos  meus  ollos  de  que  este  aceite  é  un
milagre...Antes tiña as miñas dúbidas pero agora non!Colle o aceite, ¡FUNCIONA!" Tyler

"O aceite de cannabis despois de un ano de uso e só usar aceite de cannabis cambiou o
cancro dun tipo de tea de araña en tumores onde agora podían dirixirse cunha determinada
forma de quimioterapia, ela tamén aumentou a súa dose de aceite a 3 gramos ao día.Hai 18
meses díxoselles aos pais que o seu cancro cerebral era terminal e que lle quedaban uns 18
meses de vida e que a quimioterapia só lle compraría uns poucos meses, polo que, en resposta
á  túa  pregunta,  ambos  contribuíron  á  remisión,  espero  que  iso  responda  á  túa  pregunta.
Proxecto Cannabiscancer de Michigan

"O ano pasado o amigo da miña nai preguntoume se podía facer un curso de 6 meses de
aceite de cánabo para a súa nai, a partir do cannabis de maior calidade.Tiña un cancro de
pescozo.Fixenlle o aceite seguindo o consello de Youtube, despois publiqueino en Rusia.Ela
usou o primeiro curso de 6 meses con resultados sorprendentes e pediu outra dose de 6
meses, envieille outra carga e agora 14 meses despois está en boa saúde.Estás facendo un
traballo incrible, Rick.Grazas." Gareth

"Ola, chámome Alysa e teño 16 anos.En 2011 diagnosticáronme astrocitoma anaplásico en
estadio 3.Nós (a miña familia e eu) tomamos a decisión de usar un concentrado de cannabis.A
Universidade de Michigan díxonos que non era probable que sobreviva máis dun par de anos e
que o propio cancro era inoperable porque estaba nunha formación de araña.O pasado xaneiro
fun para a miña resonancia magnética regular á Universidade de Michigan.Todos os tumores
desapareceron".

"A miña nai ten cancro de pulmón en estadio 4 e viaxou ao seu cerebro, pero dende que estivo
facendo aceite de cannabis RSO estivo ben.A súa análise de sangue volveu moi ben e estou
moi agradecido contigo porque sinto que RSO deu a miña nai a oportunidade de loitar contra
este cancro... "Shannon
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"Son un home de 68 anos que vivía na que eu consideraba unha vida normal e saudable sen
problemas importantes e que me mantiña cunha vacuna anual contra a gripe e revisións.As
funcións do meu corpo estaban ben e todo parecía ben ata que espertei unha mañá cunha dor
de  estómago  terrible.Pensando  que  era  apéndice  ou  hernia,  a  miña  muller  levoume  a
urxencias.Operáronme de urxencia unhas 2 horas despois, o 15 de agosto de 2012, e había un
tumor  masivo  no  colon  que  me  extirparon  xunto  con  14  linfa.nós.Unha  semana  despois
abriuseme o interior e envelenarme e iso levou a unha segunda cirurxía.

Comezando  a  sentirme mellor  4  días  despois,  estaba  de  pé  e  lentamente  recuperando  a
mobilidade e comecei a sangrar.De volta para a cirurxía número 3 e un día despois tivo un leve
ataque cardíaco.Pouco despois diso -33 días en UCI- recibín o alta e levaba unha BOLSA DE
OSTOMÍA.A  bolsa  estivo  comigo  8  meses  e  fíxose  unha  cirurxía  de  reversión  sen
complicacións.O cirurxián dixo que o cancro non se estendera máis aló dos ganglios.

A pesar  diso,  leváronme á  clínica  de  cancro  e  comezaron  a  discutir  a  quimioterapia  e  a
radiación  como  "seguimento".  Protocolo  estándar  dixeron.BULLSHIT  dixen  eu!Non  haberá
radiación do meu corpo nin envelenamento máis con quimioterapia ou radiación.O oncólogo da
Clínica oncolóxica non discutiu e fixo un seguimento cada 3 meses durante un ano, o que
implicaba un TAC e análise de sangue.

Observei o material tal e como describiu Rick Simpson e producín o RSO.Seguindo todas as
instrucións para o proceso de extracción e usando nafta como o meu disolvente, tiven o aceite
acabado en xiringas e comecei a inxerilo dúas veces ao día, unha pequena cantidade cada
vez.Rematei  o meu cuarto seguimento na Clínica  de Cancro  e indicaron que a TAC NON
mostra nada que indicase a presenza de CANCRO.O estudo de sangue mostrou o nivel de
CEA en 1,4, pero que diaños, todos teñen unha ou dúas células cancerosas.Consideran que
calquera cousa 5+ causa preocupación.Agora estou preparando outro lote e inxerino a diario
como medida preventiva.A CALQUERA que padeza cancro suxírolle que faga o mesmo.Non
temos NADA que perder e todo que gañar". Gerry

"¿É demasiado tarde para salvar a alguén que ten o estadio 4 e xa ten pel e ósos, e case non
pode camiñar pola perda de forza?" Caer

"Nunca é demasiado tarde.Co uso deste aceite víronse moitos milagres.Se non pode salvalos,
o mínimo que fará é aliviar o seu sufrimento sen os duros efectos secundarios dos produtos
farmacéuticos.Teña en conta que se comezan con doses altas, haberá moito sono ata que se
acumule a súa tolerancia.É moi potente". Nick

"A un dos anciáns da nosa cidade déronlle 3 semanas para vivir o estadio 3 do cancro de
fígado.A súa familia reunida deulle un velorio vivo.Probou este aceite.Hai dous anos que está
ben.Sen cancro, os médicos probárono no camiño.Nin sequera falarán disto.Non hai cartos
para atopar unha cura.Creo que funciona.......” Bobby

"Eu tamén, sen cancro de tiroide!!" Michelle

"Di o que queiras de min, desamizade, xulgame...O teu argumento non é válido!Este é o último
escaneo que terá a nai!!!O CANNABIS MATA O CANCRO!" Amanecer

Stacy: En que etapa estaba a túa nai?Sei que o publicaches unha vez antes, pero esquezo.Ese
é un informe fabuloso de inmediato!!

Dawn: Stacy, era un carcinoma de células pequenas de pulmón en estadio 3.5 tumores con
pequenos mets no sistema linfático superior.

Debbi: É tan fenomenal!Nunca escoitei falar de ninguén que curase células pequenas, mesmo
con todos os protocolos habituais.Isto é notable!Non só salvaches a vida da túa nai, senón que
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isto salvará outras vidas porque é unha proba de que o cannabis funciona.Moitas grazas por
compartir  isto!
Dawn: Debbie, fixo todo, aceite de cannabis - quimioterapia - radiación PERO curóuse antes de
que se fixeran os seus tratamentos de quimioterapia e radiación, polo que rexeitou o tratamento
restante e quedou co aceite...O que aínda toma e levará TODOS OS DÍAS durante o resto da
súa vida!

Steve: di "isto é máis compatible cos cambios posteriores á radiación".Tiña radiación?terapia?

Dawn: Steve, si, pero nunca terminou...O Dr está abatido!

Paciente:  Linda  V.,  Data  do  Servizo:  16/11/2013,  Procedemento:  TC  tórax  CON
CONTRASTE.Realizouse unha TAC de tórax...Realízase a comparación coa TC de tórax previa
do 8/7/13.INDICACIÓN:  Trátase dunha muller  de 64 anos con antecedentes de cancro  de
pulmón...

Achados: hai un aumento do cambio intersticial e un engrosamento do tabique interlobular...que
se mellora en comparación co exame anterior....Non se demostran nódulos de tecido brando
mediastínico  definitivo  nin  adenopatía  mediastínica.Non  hai  evidencia  definitiva  de
linfadenopatía axilar ou linfadenopatía hilar.Ademais dos cambios posteriores á radiación no
aspecto  medial  do  lóbulo  superior  dereito,  non  se  demostran  opacidades  pulmonares
parenquimatosas  adicionais  nin  nódulos  pulmonares  sospeitosos.A tráquea  e  os  bronquios
principais  son  patentes.Non  hai  derrame  pleural.O  tamaño  do  corazón  é  normal.Non  hai
derrame  pericárdico.As  porcións  visualizadas  da  parte  superior  do  abdome  non  son
notables.Non hai lesión ósea esclerótica ou lucente focalmente agresiva.

IMPRESIÓN: mellora dos cambios posteriores á radiación no lombo dereito e a cara medial do
lóbulo superior dereito.Non hai evidencia definitiva de enfermidade recorrente ou residual".

"Tiña un cancro de avea inoperable, é un cancro de células pequenas do lóbulo inferior do meu
pulmón esquerdo. Tomei os aceites de cannabis moi caros e as células están encollendo. Eu
era Terminal e dixen que estaría morto no Nadal de 2013. Pois aínda estou aquí grazas ao
THC”. Xoán-Miaquel

"O petróleo reverteu todos os danos causados  pola radiación e curou sen crer...A marihuana
medicinal SALVOume e non me permitiu acceder a 5 farmacias.Perdín o meu ril dereito pola
quimioterapia  e  comeza  a  agarrarse  ata  onde  me doe  ter  pel...e  aos  poucos  minutos  de
consumir os aceites nunha tintura que fago parar as convulsións e estar lonxe durante meses...

Incrible e ese é só un dos aceites que reverteron o dano nervioso dos meus ollos causado pola
quimioterapia ata onde me diagnosticaron glaucoma, e na miña última visita hai só 6 meses
non mostrou ningún signo de glaucoma e a miña visión é mellor cando me medicamento. ..”
Teresa

"Coñezo a un home que tiña a etapa 4 que se estaba espallando como un tolo.Dáronlle un 10%
de posibilidades de vivir todo o ano e dixéronlle que ordenase os seus asuntos.Díxenlle que
vixiaseRun From the Curee para probar o medicamento.Nun ano foi diagnosticado como 100%
libre  de cancro  e  agora é  coidador  de varios  pacientes  e  todo é debido aos marabillosos
poderes curativos do cannabis e á dirección de Rick Simpson.Entón, grazas Rick". Xaime

"A miña tía, con glioblastoma en estadio 4, pasou da cadeira de rodas a camiñar despois de só
tres  doses!O  seu  costado  esquerdo  estivo  paralizado  durante  máis  dun  mes.Pero  agora
totalmente funcional!!¡Tan emocionado!" Nicolette

"Tiña un glioblastoma que ten unha alta taxa de morte.Despois de 6 meses de quimioterapia e
radiación,  sentirse  mal  e  vómitos,  dor  de riles  e todo sentirse  envelenado.Despois  de que
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finalmente me mandaron a casa sen dicir nada máis que podemos facer, cambiei a miña dieta
para limpar  comer alimentos cultivados ecolóxicos do meu xardín.Tomando batidos verdes,
tomando inyecciones de vit C.Despois engadín a froita de guanábana.Entón un amigo púxome
un pouco de aceite de Rick.Pois o venres pasado chamou o meu oncólogo dicíndome que non
teño cancro.Tanto amor do meu corazón ao teu.Foi un salvavidas". Tanya

"A miña tía leva 6 semanas tomando o aceite.Os seus tumores terminais diminuíron en máis
dun 50% agora.Funciona". Boosboys

"Teño unha amiga á que lle contei isto hai 4 meses porque o seu pai estaba en quimioterapia e
empeoraba, agora case está libre de cancro... e séntese ben". Ruth

"Funciona - curou o cancro da miña muller cando a quimioterapia / radio fixo que se estendese
- dixeron que mirasepara alternativas... decatámonos do petróleo - o cancro desapareceu en 3
meses / 90 días - pagando agora". Chris

"Estou usando  o  aceite  durante  aproximadamente  un ano para  evitar  o  recrecemento  dun
tumor  cerebral  de  glioma.Por  favor,  transmita  o  meu agradecemento  a  Rick,  o  tratamento
parece estar axudando á miña saúde en xeral e non houbo rebrote.Alguén sabe cal sería unha
boa dosificación para alguén que está intentando evitar a reaparición dun tumor cerebral de
grao 2 da OMS?O consello "estándar" é que volverá crecer e requirirá quimioterapia.O meu
médico suxeriu que un 50% volva crecer dentro de 3 anos, o que superei uns meses.Ata agora,
todo ben". Catorce

"Acabo de recibir a noticia dun amigo de que un amigo seu está curado de cancro de pulmón
en estadio IV.9 médicos coincidiron en que lle quedaban semanas de vida e que se estendera
aos seus ósos e ao cerebro.4-5 semanas no aceite, e agora os médicos din que diagnosticaron
mal, foi unha infección pulmonar leve.Sen signos dos tumores ou marcadores de cancro no seu
sangue.Concédeino a Phoenix Tears e enseñeille como facer un lote usando cantidades máis
pequenas  e  máis  económicas  de  herba.Non  dubides  en  usar  isto,  manténme  no
anonimato.Grazas e Deus bendiga".

“Traballei nun colectivo e durante moitos anos e tiven un cancro de pel no brazo esquerdo por
colgalo pola ventá mentres conducía.Agora sei que ninguén necesita crerme, pero comecei a
poñerlle  aceite RSO todos os días e xuro que desapareceu.Levou un par  de meses,  pero
realmente pasou de onde levaba anos". Randy

"Coñecín a un sobrevivente que optou por usar aceite no seu lugar se a quimioterapia e a
radiación que ameazaban a vida... recibiu menos dun ano... leva máis de 5 anos sen cancro e
nunca perdeu un cabelo  ou estaba débil.  enfermo dos tratamentos...  medicina natural  non
química!!Non é unha estafa!!" Gwendolyn

"Acabo de enviar unha mensaxe a un dos meus Peeps.Ela tiña linfoma non Hodgkin en estadio
4 e triple golpe (o que significa que tiña 3 condutores foi como lle explicaron e dixeron que un
dos cancros en realidade protexía ao outro da quimioterapia),  polo que a súa única opción
médica era  un transplante  de  medula  ósea.O seu oncólogo que viu  hoxe dixo  que  o  seu
"cancro xa volvería", xa que rexeitou un transplante.Esta é a súa mensaxe: "Acabo de ver ao
meu oncólogo.O meu sangue é bo.Estou facendo o correcto.Hooragh, bos resultados, boas
noticias, sen cancro. O cannabis mata ao cancro! Corrie

"Rick mostroume como seguir vivo durante 3 anos loitando contra catro tipos diferentes de
cancro na zona da miña vexiga. Xa teño 2 anos e pelexo a diario usando o RSO. Non sei se
gañarei isto, pero foi unha boa loita e xa pasou 3 anos da segadora e sigo loitando... Grazas
Rick e a tripulación... Deus os bendiga..." Gregory

"Facemos o RSO para o meu marido.Padece artrite reumatoide.Tamén venceu ao linfoma de
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Hodgkins.Usamos isopropilo ao 99,9%.Non o deixamos no disolvente máis de 3-5 minutos.Non
é verde coa clorofila deste xeito.O meu home NON tivo que tomar ningún medicamento para a
súa AR.Non se incha nin ten dor.Deus te bendiga a ti Rick e aos teus amigos por compartir esta
incrible medicina! Janice

"Eu persoalmente fun testemuña de que cura os dous tipos de cancro de pel, e o cancro de
próstata estadio catro nun tío meu. Tamén vin que loitaba con éxito contra o linfoma. Tamén
estamos tratando tumores do noso can con gran éxito. Os tumores desapareceron ao redor dun
85% despois de dous meses de inxerilo tópico coa súa comida. Tamén dálle ao noso pastor
alemán de 9 anos para a artrite. Encántao e realmente lle devolveu a súa calidade de vida,
especialmente mellor que o Rymadil que o veterinario receitaba hai varios anos! Jason

"Curei o meu cancro de ósos e fígado en estadio 4, curei unha desagradable queimadura no
meu brazo, regulei a presión arterial, vin desaparecer as miñas varices, perdín 90 libras, deixei
de tomar analxésicos, aliviei unha queimadura solar cun aceite tópico, curei o can dos meus
amigos. de cancro de ósos...hmmm, que máis....oartrite nos dedos, esquecín ata que a tiña. É
LOCURA que a maxia desta planta sexa ilegal. Vaia a figurar". Laura

"Isto  cambiou  a  miña  vida  despois  de  que  me  diagnosticasen  CML (leucemia  mielóxena
crónica) hai case un ano e vin o vídeo.Run From the Curesobre como o aceite de cannabis
curaba aos pacientes con cancro terminal.Ben, son a proba viva de que funciona.Cambiou os
meus niveis de cancro.Aínda non está curado, pero espero que un día pronto poida dicir que
son un sobrevivente, así que, a menos que teñas andado unha milla nos zapatos dun paciente
de cancro, non comeces a insultar algo do que non sabes nada. Denise

"Eu  creo.O  meu  amigo  foi  diagnosticado  con  3  tipos  de  cancro.Dáronlle  3  semanas  de
vida.Agora, 2 anos despois, está reducido a 1 amable e está facendo ben". Sandra

"Axudaches a salvar a vida da miña nai.Un ano sen cancro!" Encanto

"A historia da miña nai: "En setembro de 2010, a miña nai diagnosticáronlle cancro de ovario en
estadio 4 e déronlle 6 meses de vida sen tratamento e ano e medio para vivir con tratamento.
Inmediatamente  entrou  en  quimioterapia  e  o  cancro  respondeu  bastante  ben,  aínda  que
estragou o seu corpo de 70 anos que só estaba recuperado nun 85% da síndrome de Guillain
Barre.

Ela continuou con máis quimioterapia e tivo que ser operada de urxencia en decembro de 2011
xa que os seus sistemas gastrointestinais e xinecolóxicos estaban entrelazados o que provocou
unha infección grave.Eliminouse todo o cancro que se puido eliminar; estaba moi preto da porta
da morte e, dalgún xeito, pasou a cirurxía e a recuperación e puido volver a casa, aínda que
aínda non estaba libre de cancro.

Mentres  tanto,  un  amigo  comezou  a  enviarme  información  sobre  o  aceite  de
marihuana/cannabis e o seu uso contra o cancro.Lentamente, comecei a escoitar e facer a
miña propia investigación; Quedei abraiado co que comecei a atopar e seguín investigando...

Ao longo do ano seguinte, a nai foi sometida a máis quimioterapia; estaba tomando morfina e
oxicodona para a dor.A súa calidade de vida estaba deteriorando, así como a súa actitude de
"nunca te rendir, honesto con Deus, Okie de Muscogee".

En xaneiro de 2013 pasara pola súa quinta quenda de quimioterapia.O seu ano anterior pasara
loitando;  estaba  esgotada,  golpeada,  doída  e  a  quimioterapia  xa  non  tiña  ningún  efecto
curativo.

Dixéronnos que o cancro se estendera á súa vexiga e ao seu fígado, e que o cancro do fígado
sería o que a provocaba; non puideron paralo, pero esperaban que puidesen ralentizalo e darlle
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tempo.Pasamos da liña de tempo que nos deu orixinalmente no diagnóstico orixinal, pero aínda
sentimos que había que facer máis.

Ela estaba feito e listo para desistir; acabou coa quimioterapia; "nunca máis!" ela dixo.Fun vela
e comecei a falar do que aprendín durante o último ano, ademais do aceite de cannabis e o seu
uso contra o cancro.A pesar da súa estrita educación na década de 1950, pobres, relixiosas,
terras de cultivo e panhandle de Texas, estaba aberta a ver un ou dous documentais en liña
sobre o petróleo e escoitar máis sobre as historias de éxito reportadas, etc.Despois de moitas
discusións e de dar un argumento de venda que só podía dar un fillo dunha nai moribunda,
conseguín que aceptase probar o aceite.

Ao comezar unha dose inferior á metade do tamaño dun gran de arroz, tragado en cápsulas de
vitaminas baleiras, viu que o seu consumo de estupefacientes diminuíu nun 50% en dous días
e esta redución mantívose durante todo o seu tempo con este medicamento.

A nai nunca tiña un produto de THC na súa vida e este foi un gran axuste para ela.Ás veces os
efectos foron moi positivos, pero sobre todo moi sedantes.Ás veces o thc era un pouco forte,
pero non se pode facer dano por ningunha sobredose, polo que ela ía deitarse e rezaba ata
que pasase.O sono é parte do proceso de curación, polo que a natureza sedante é por deseño.

Pronto, o reconto de tumores de TC de mamá comezou a subir a 455 e comezou a aumentar a
súa dose de aceite o máis rápido que puido.Por recomendación do seu médico, ela viu a un
cirurxián de cancro xinecolóxico e este aceptou entrar e tratar de eliminar o máximo de cancro
posible.A cirurxía  estaba  programada  para  finais  de  xuño  e  cando  chegou,  o  reconto  de
tumores baixaba a 405 e mamá inxerira máis de 100 gramos de aceite.

Cando o cirurxián saíu da cirurxía para falar co meu pai, as súas palabras exactas foron: "Isto
non podería ir mellor!" Eliminaron o gran cancro que sabían que estaba alí, pero non había
tumores  canceríxenos  menores  que  esperaban  ver.A nai  recuperouse  da  cirurxía  e  o  seu
reconto de tumores permaneceu por debaixo dos 20 (o normal é de 34) desde xullo de 2013; o
seu último exame de decembro confirma que aínda está libre de cancro en xullo de 2014.
Encanto

"O meu irmán tiña un linfoma no estómago, metástizado na columna.As drogas que lle daban
mantiñanlle despierto toda a noite todas as noites e todos os días e nunca chegaba a durmir
nin a comer durante semanas.Un gramo de pílula de aceite e dorme durante 18 horas e come a
gusto.Unha semana despois, está 78% libre de cancro.O doutor estaba desconcertado.Non llo
contamos  porque  estaba  en  estado  non  médico,  pero  o  cannabis  salvou  a  súa  vida  e  a
nosa.Agora, un ano despois, MEU IRMÁN VENGA A LINFOMA!Ninguén fai iso...sen cannabis".
Errl

"Tiven un gran vil,  hai  tempo.Tomaría unha gota ao día.A persoa que mo deu pediuno de
volta.Acabou  regalándollo  a  unha  muller  que  estaba  a  desaparecer  do  cancro.Non  podía
comer,  beber,  nin moito menos vivir.Ela pesaba menos de 70 libras.O meu amigo deulle  o
aceite... Voila!Ela comezou a comer, beber e continuou a súa loita... con éxito.Crente firme das
propiedades curativas do cannabis. Tara

"Son moi fiel  lendo todo o que publicas.O meu pai morreu porque tiña cancro.Só ían facer
radiación.Tivo un tratamento e perderon o lugar, polo que basicamente o fritiron.Morreu en dous
días". Anita

"Hoxe recibín noticia dun home ao que doei unha gran cantidade.Tiña un tumor de cancro na
gorxa.Foi alimentado por sonda desde principios de abril de 2013.A muller do enfermo chama a
todos  chorando.Despois  de  4  semanas  de  tomar  aceite  2  veces  ao  día,
desapareceu.Desaparecido por completo...El comeu alimentos sólidos...Sen novos tratamentos
nin novos medicamentos, só RSO.Comparte o coñecemento, salva unha vida". Jared
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“Son  un  supervivente  de  cancro  en  estadio  4  que,  mentres  fixen  a  ruta  de  quimioterapia
(NUNCA máis), podo contarche todos os medicamentos que se receitaron para combater as
náuseas,  axudar  a  durmir,  etc.Só  cando  cambiei  ao  THC  médico  puiden  comer,  durmir,
relaxarme e aguantar!!Grazas a Deus que vivo en CA onde é legal, o meu corazón está cos
que non teñen acceso! Heinz

"Comparte para que outros non cometen erros como nós.A dieta é moi importante!!!!E despois,
para algúns, como a señora de San Xoán, á que se lle diagnosticou fai 4 anos un carcinoma de
células pequenas en estadio 4 e que lle deron 2-3 meses de vida, acabo de falar con ela, está
ben!! !!!!!E ten 73 anos!!!Perdeu 2 irmás por cancro de pulmón.E...foi o seu fillo quen nolo falou,
PORQUE, alguén llo contou!!!!” Bronwen

"Curei o cancro con RSO unhas 6 veces, incluído o cancro cerebral, o máis rápido que currei o
cancro dunha alguén foi 13 días!!!Lol, faime cóxegas.Tamén curou a diabetes, as cataratas, o
SII, a artrite, as canas e a presión arterial alta.Tolo pensar canto dubidaba destas cousas!!!
Agora vou crer case calquera cousa". Xade

"Si, pode curar as canas.Xa o transformei nun bálsamo e apliqueino no meu cabelo e cara.Vaia,
as cousas fan marabillas". Brittney

"Eu vin tres persoas curadas co aceite.Unha dunha úlcera diabética no seu pé, despois de que
o seu médico dixese que había que amputarlle o pé.Un de cancro "terminal" do fígado.E un
depneumonite por hipersensibilidade, desenvolvida despois de ser regada co axente laranxa en
Vietnam.O seu médico de VA díxolle que a condición era "manexable", pero que finalmente o
mataría.Uns meses despois, este home foi hospitalizado pola gripe e o seu médico pediulle
unha TAC.Ordenou unha segunda exploración despois de que pensara que o primeiro fora
mesturado con outro paciente.Entón preguntoulle ao meu amigo "que diaños está a pasar": o
tecido cicatricial  dos seus pulmóns curara e tiña "esencialmente os pulmóns dunha persoa
normal" - dunha condición que se supón que era irreversible. Caseta

"O meu marido di  que non se sente diferente de tomar o aceite para o seu cancro agora
desaparecido.Leva 3 meses que chegou ao nivel de mantemento e todo está xenial.Que herba
milagreira!" Débora

"Estadio  IV neuroendocrino na cabeza do páncreas.Diagnóstico:  maio  de 2012.Comezou o
aceite en decembro de 2013.O tumor reduciuse un 20%.Os marcadores tumorais baixan de 73
a 23 (rango normal 0-30). Xoana

"Son  un  sobrevivente  do  cancro  TERMINAL  por  mor  do  aceite  de  cánabo.En  2008
diagnosticáronme un sarcoma de tecido brando.Tiven 5 semanas de radiación, unha operación
de 8,5 horas.e 8 semanas despois dixéronme que estaba en fase terminal porque o cancro se
estendera moi rápido aos meus pulmóns.Estaba inoperable por haber entre 25 e 40 metros.A
quimioterapia non era unha opción.Dáronme de 3 meses a un ano.1 mes despois comecei o
aceite e 1 ano despois unha tomografía computarizada non mostrou signos de cancro nos
meus pulmóns.Este material funciona!Rick Simpson salvoume a vida!" Salobreña

"Levo tomando RSO desde o 23 de decembro de 2013 porque me diagnosticaron cancro
colorrectal en estadio 4 en novembro de 2012.Os meus tumores non creceron nos últimos 3
meses.Confío en que o petróleo está funcionando". Susana

"Estou en remisión despois dun mes de usar o aceite.Grazas!As palabras non poden explicar
como me sinto.Podo viaxar de novo.E comer moito mellor.O salvavidas é o que es....Grazas de
novo.Meu pai faleceu de cancro, así que quixera saber iso entón.

Ademais,  só  por  mencionar.Son  dúas  veces  sobrevivente  de  cancro.Case  non  o
conseguiu.Gustaríame que o soubera entón tamén.Nunca tería seguido o camiño convencional,
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o que case me mata.Quimioterapia, Radiación, 3 cirurxías e unha iliostomía con cirurxía de
reversión.Non  poder  comer  nin  saír  da  miña  casa  durante  moito  tempo.Grazas!Grazas!
E.Grazas de novo.Estou vivo de novo". Karin

"Curei persoalmente a xente de leucemias, de cancros, de enfermidades de Lymes, cancro de
garganta, cancro de pel, todo tipo de cousas, usando resina de cannabis.Eu uso resina de
cannabis todo o tempo e non me importa quen a coñeza.Si, policía, se estás escoitando, uso
resina de cannabis todo o tempo e non me importa unha merda o que penses diso”. Max Igan

“Vin persoalmente lupus en estadio 4 e cancro con varios tumores inoperables; dado menos de
dous  meses,  curado,  aínda  aquí  despois  de  3  anos.Os  trastornos  convulsivos
desapareceron.Curouse  a  diabetes,  a  enfermidade  de Crohn  e  varias  outras  enfermidades
intestinais curadas.Hep C.Insuficiencia hepática, insuficiencia renal.Todos os trastornos de dor,
incluíndo fibro e neuropatía.Non en YouTube miles de testemuños.Pero a xente que coñezo
salvou.Curado e de volta a ter calidade de vida.

Son  membro  dunha  organización  que  trata  pacientes  que  usan  marihuana  medicinal  para
varias enfermidades.Todos atopamos e usamos aceite de cánabo de Rick Simpson.Extracción
de marihuana.Hai innumerables condicións que trata e cura.É algo que se pode obter en todos
os estados legais a partir do seu recorte e brote.E procesos.Eu persoalmente non uso nin coido
os dispensarios senón a cada un o seu.Encántame poder coidar de min mesmo e dos demais
que amo a través desta medicina que restaura a vida.

Esta planta existe na biblia.Algo no que o noso país afirma fundarse.Non obstante, quítao e
destrúe os recursos do noso planeta para substituír  todo o que era e é bo para o que en
primeiro lugar.Atopara túa voz.Fala e non te pares ata que sexa totalmente legal.Os campos de
cánabo restaurados para todos os usos non médicos e as persoas son tratadas como humanos
de novo.Bendiga a todos.Gustaríame que este fose o primeiro protocolo.Non a quimioterapia
nin a gran farmacia que causasen máis problemas de saúde dos que me estaban tratando
orixinalmente.Feliz curación.Por que non intentalo?" Bristy

"Un amigo meu deixou de tomar quimioterapia e comezou a tomar aceite e está mellor.Os
médicos dixeron que era incurable, pero agora din que está limpo!!!! Katie

"Fixei 18 meses de quimioterapia antes de que alguén me regalara aceite de Rick Simpson.A
enfermidade  mortal  incurable  desapareceu.Aínda  estou  tratando  os  danos  causados  pola
quimioterapia  co  aceite.Parou  a  quimioterapia  hai  case  tres  anos.A quimioterapia  foi  un
desperdicio da miña saúde". Enoc

"Grazas, grazas Rick, conseguíno xusto a tempo e hoxe estou libre de cancro e tamén me vexo
mellor que nunca". Randa

"Whoot Whoot, Rick Simpson Oil é incrible!!Grazas por compartir co mundo como facer esta
marabillosa cura para todos.Eu fixen que a miña amiga Carmen tomara o aceite cando lle
diagnosticaron cancro de linfoma de Hodgkin.Xa leva un ano LIBRE DE CANCRO!!!E a miña
enfermidade de Addison desapareceu sen rastro dela e os médicos non poden explicar como
nin por que, xa que isto NUNCA ocorreu antes.PERO podo e si!!!CURAS DE CANNABI!!!" Amy

“Hai 1 ano hoxe alguén moi próximo a min díxome que tiña un cancro terminal.Dixéronlle que
lle quedan 8 meses de vida.Dentro de 5 días déille un pouco de aceite de cannabis para inxerir
comendo a metade dun pouco de aceite do tamaño dun gran de arroz.Dentro de 6 semanas
houbo unha redución no tamaño do seu tumor e non houbo signos de que se estendese como
dixeron.

Estou feliz de dicir que o tumor tiña o tamaño dun gran pomelo e hoxe é do tamaño dunha
landra.O  aceite  de  cannabis  salvoulle  a  vida.Seguirá  comendo  o  aceite  ata  que
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desapareza.Non  só  está  a  curar  o  seu  cancro  terminal,  senón  que  tamén  tivo  un  efecto
sorprendente na súa saúde.Era pre-diabético e obeso e agora está baixo o peso perfecto e
está máis feliz que nunca!Animo a todos a que busquen a terapia con aceite de cannabis.Mira
o vídeo de RICK SIMPSON "RUN FROM THE CURE" en Youtube...Só pode salvar a túa vida
ou a alguén que coñeces.Dálles o agasallo da vida!" Xosé

"Si....Grazas, señor Simpson, o seu gran invento axudoume a vencer o cancro.Diagnosticado o
7/2007  cun  20% de  posibilidades  ou  menos  de  sobrevivir,  entón  comecei  os  tratamentos
despois de coñecer a Rick nun evento.O uso do aceite salvoume a vida.A miña leucemia está
en remisión e  aínda estou mellor  cada día,  e  grazas ao aceite podo compartir  a  verdade
contigo.....Paz e amor." Miguel

"Onte foi un día fermoso para facerlle medicina a Janice (a avoa).Leva tomando RSO hai uns 6
meses.O seu tumor desapareceu, o inchazo detrás dos ollos desapareceu, perdeu 106 libras,
as pedras nos riles desapareceron, a presión arterial é normal.Pero o cambio na súa saúde
xeral foi nada menos que un milagre.Cando chegou á miña casa hai 6 meses apenas podía
subir as escaleiras, agora está correndo arriba e baixando polas escaleiras e dándolle voltas ao
meu redor!Se queres saber  máis sobre como tratar  o pseudotumor cerebral  con aceite de
cannabis,  Janice  ou  eu  estaremos  encantados  de  falar  contigo  sobre  iso!Un
Amor.pazloveCURE.Quérote avoa!!" Debra

"Os médicos dixéronme que me quedaban 6 meses de vida se non tomaba o seu tratamento
de quimioterapia... Iso foi hai 11 anos...Se non fose polo aceite probablemente tería mordido o
po.Agora estou san  coma un boi  e  non tiven que perder  o  pelo!!Grazas por  traer  isto  ao
mundo". Craig

"O meu mellor amigo, ao que se supón que só lle quedaban 6 meses máis no outono, xa está
case libre de cancro!!!Tiña 40 metástasis no fígado por cancro de colon.Grazas Rick por toda a
túa  investigación  e  experiencia  e  por  compartila!Tamén  axudaches  a  salvar  unha  vida  en
Holanda!Amor dun naturópata que se inspirou en ti. Marloes

"O meu amigo foi diagnosticado con cancro de pulmón en estadio 4 hai 3 anos e está a facelo
moi ben.El xura por estas cousas". Ricardo

"RSO funciona.Non son unha anécdota”. Tielman

"Rick Simpson, moitas grazas. Estou vivo por mor do coñecemento. Bater o cancro de fígado,
óso e próstata.Aos meses de comezar o aceite de fígado e o cancro de ósos estaban en
remisión, non puideron ver máis na exploración.Luís

"Cando a investigación do cancro chegou á miña porta recollendo, díxenlles que lles daría máis
que diñeiro, anotei o nome de Rick Simpson e díxenlles que o buscaran en Google. Deus te
bendiga". Jane

"Só os humanos poden ser o suficientemente parvos como para permitir que outro impida que
se curen de forma natural...Quero dicir  que ridículo é iso?A ignorancia é o peor inimigo do
home". Sol

Consellos adicionais para pacientes con cancro de 
pulmón
Q.Este  estivo  no aceite  durante  algún tempo e aínda tiña  que usar  analxésicos,  polo  que
estabamos a buscar máis formas de axudar ao paciente.

A.1) Fai  outro lote de aceite e intenta mesturalo co que tes,  busca o aceite máis sedante
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posible, non queres dinamizar o paciente.

2) Tenta producir o aceite de máis dunha cepa á vez, normalmente ten un mellor efecto de
manta así e pode tratar moitas condicións de forma máis eficaz. De novo, busca o material de
xemas Indica sedante máis poderoso con 20% de THC ou máis das diferentes cepas índicas
dispoñibles, para producir a medicación máis eficaz posible.

3) Sería mellor que deixara de usar o aceite en cápsulas.Queres algo del na súa boca para
unha absorción sublingual adicional (pode descubrir que ten un mellor efecto analxésico deste
xeito)

4) Fai 0,3-0,5 g de supositorios con manteiga de cacao e fai que os use polo menos dúas veces
ao día, pode usalo tanto por vía anal como por vía oral.

5) Fai que evapore o aceite varias veces ao día: é desexable toser, debe toser todo o que non
pertence  aos  seus  pulmóns,  incluídos  eses  tumores  (simplemente  deberían  encollerse  e
despois desmoronarse e ela toserá).

6) Fai unha tintura de aceite con alcohol (20-30-50%, dependendo da cantidade de aceite que
teñas; 1-2 ml de aceite en 4 ml de alcohol ao 96-99%) e aplícao no lugar no que foi operado.
cun contagotas, normalmente funcionan unha ou dúas gotas, e deste xeito podes aforrar moito
aceite.Por suposto, tamén se pode aplicar un pouco de aceite directamente no lugar e cubrilo
cunha venda e repetilo cada tres días ou cando a venda se caia.

7) Facer un ungüento con manteiga de karité ou disolver un pouco de aceite en aceite de
sementes de cáñamo morno ou aceite de oliva virxe extra de alta calidade e frotar na zona
varias veces ao día.Isto debería axudar a eliminar a dor nas súas costelas e tamén podes usalo
para as feridas de decúbito e calquera cousa na pel.

8) Inclúe sementes de cánabo, corazóns de cánabo e aceite de sementes de cánabo na súa
dieta,  polo menos un puñado de sementes/corazóns ou 1-3 culleres de sopa de aceite de
cánabo.

9) Intente substituír os analxésicos e os parches polo aceite o antes posible.Se comezas a
aplicar o aceite por vía tópica, debería axudar moito.Os supositorios tamén fan marabillas para
as  enfermidades  pulmonares.Canto  máis  aceite  inxire  e  canto  máis  rápido  o  faga,
mellor.Debería permanecer  cun gramo ou máis ao día ata que conquiste a enfermidade e
despois manter unha dose de mantemento de 1-2 g ao mes. JB

Artrite, dor, músculos

"O meu amigo cortou varios dos tendóns das mans que levan aos dedos nun accidente.Utilizou
o aceite sobre el inmediatamente despois da súa cirurxía para axudar a súa cicatrización e
cicatrizouse tan rápido que tiveron que quitar  os puntos  de sutura cedo,  iso  foi  realmente
doloroso para el porque xa estaban adheridos á súa pel, non eran puntos de sutura solubles.O
seu cirurxián e fisioterapeuta quedaron totalmente abraiados por iso, pero non lle dixo o que
fixo ata a súa última cita.Non sei se o creron ou non, pero sei o que vin cos meus propios ollos
e el sabe o que viviu". Tina

"Necesitas algunha proba?A miña irmá foi enviada a casa cun par de meses de vida.Non podía
saír da súa cama con ela nos pulmóns.Hai 5 semanas empezou co aceite.Hai 3 semanas e
toda esta semana e a semana pasada agora volveu conducir o seu coche, facer o seu xardín e
jejeje,  está  máis gorda que calquera de nós os  seus outros 4  irmáns.Isto é real  grazas a
Rick.Quérote home". Andy
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"Actualización: a semana pasada mencionei a un irmán que lle axudaba a conseguir o material
necesario  para  facer  o  aceite  de  Rick  Simpson  para  tratar  a  súa  debilitante  artrite
reumatoide.Chamou esta noite para dicirme que o seu irmán estaba comendo, rindo, falando
por teléfono con amigos e familiares despois de durmir durante unha tormenta de neve de dous
días e o Super Bowl.Quería saber se quizais lle deu demasiado porque nunca actúa así.TIPO!
(risas) Paréceme que o está facendo xenial, excepto polo da Super Bowl, deixa escapar un
longo suspiro e di: "Grazas, home, é un bo ter de volta ao meu irmán, está a rir de novo". (Iso
fai que todo valga a pena xente)

Isto é despois de só tres días, é moi ben saber que PUIDEMOS AXUDAR DE VERDADE A
ALGUÉN  QUE  TIÑA ABSOLUTOESIN  ESPERANZA.Esta  é  a  segunda  persoa  con  artrite
reumatoide que coñezo por un feito cara a cara que axudou Rick Simpson Oil.Non somos
médicos capacitados, só somos rapaces que escoitaron falar do aceite, que algúns o probaron
e descubriron que funciona, só somos persoas habituais coma ti que tomaron medidas para
axudar a un ser querido, nada máis. Miguel

"Agora 78 días de aceite e ves algúns resultados positivos!!!Teño RA e non tiven brotes desde
que comecei este tratamento con aceite de cánabo.Sen ataques de asma, sen urticaria, sen
queixas!!!” Beverly

"Teño RA hai anos.Desde que estiven tratando con aceite de cannabis, non tiven un brote e
algúns dos danos nas articulacións  desapareceron.Teño dores pero nada como o que tiña
antes de descubrir os Medibles.De todos os xeitos estiven moito tempo toker, pero fumar non é
suficiente para enfermidades crónicas e dor intensa". Marcos

"Dálle un peixe a un home, comerá durante un día (a menos que non sexa realmente peixe, só
unha empanada de soia con aceite de peixe).Ensina a un home a pescar e terá a barriga chea
de por vida.Grazas por darnos o que máis cobraría.Actualmente non estou usando RSO por
razóns  económicas,  pero  cando  puiden  controlou  totalmente  o  meu  trastorno  nervioso
(RSD).Non puiden curar, pero quedei feliz co control dos síntomas.Substituíu tomar 9 pílulas ao
día.Grazas." Seguro

"Ola Rick & JB, quería informar outro bo resultado de tomar persoalmente o aceite: este é
aproximadamente o día 8 máis ou menos no aceite.Tómoo polo menos dúas veces ao día,
aproximadamente 1/4 cc a 1/2 cc por día.Tiven un éxito excepcional na dor de talón/pé/nocello;
cada día, é mellor e mellor!A flexibilidade está volvendo ao meu ombreiro ferido e onte á noite:
durante unha masaxe notei que o ENORME nó no meu ombreiro/pescozo esquerdo que estaba
a causar tanta dor nese ombreiro, en realidade, diminuíu o tamaño aproximado do tamaño dun
pistacho. do tamaño dunha noz.Esta podería ser a razón pola que a miña dor no ombreiro está
diminuíndo tan rápido.Non estou seguro de cal é/foi o nó, pero seguro que me alegro de que
desapareza.Algunha  vez  as  probas  concluíron  que  os  cannabinoides  realmente  reducen  a
inflamación dos tecidos e aumentan a mobilidade das articulacións e a elasticidade muscular?
En realidade, nin sequera me importa o que digan as probas: estou vendido e non me sentín
tan ben enanos!!!

Estaba completamente preocupado de que NON tivese enerxía e só quería durmir, durmir e
durmir mentres a tomaba.Pero --- para min é todo o contrario -- teño máis enerxía e non teño
ningún  letargo  durante  as  horas  do  día.Gustaríame  poder  darche  un  abrazo  ENORME!!!”
Heather

"Conseguín  deixar  a  quimioterapia  que  estaba  tomando  para  a  artrite  reumatoide.Como
cheguei aquí, aínda que foi unha longa viaxe.En 1997 estiven nun grave MVA que me deixou
discapacitado e dependente de produtos farmacéuticos.Ao longo de 14 anos fíxenme máis de
10 cirurxías nas dúas pernas, pasei por depresión, rabia, fibromialxia (que curei a miña sen os
fármacos  tradicionais  dos  médicos),  anos  de  fisioterapia,  modalidades  alternativas  de
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meditación,  acupuntura,  Reiki,  etc.Levoume  o  punto  de  físico  que  puiden  facer  de  novo
camiños curtos, dar voltas na piscina e volver nun programa de exercicios regular que puiden
realizar fisicamente.Durante a década máis de tempo estiven tomando esteroides, analxésicos
de todo tipo, antiinflamatorios, etc.Hai dous anos a dor aumentou e foi diferente do que viña
experimentando coa miña artrose por feridas en varios lugares do meu corpo, o pescozo, o
tórax nas costas e a zona lumbar, así como as pernas e os xeonllos.As miñas mans e os meus
pés estaban tan doloridos e inchando, así como as miñas mans se deformaron polo dano da
artrite reumatoide e despois de moitas probas e viaxes a un reumatólogo diagnosticáronme e
puxéronme un aluvión de ensaios e protocolos de drogas que incluían o inicio inmediatamente.
con metotrexato, un fármaco de quimioterapia para tratar a AR, 6 meses despois puxéronme
outro fármaco xunto co fármaco de quimioterapia que tiña efectos secundarios terribles pero
tiven que sufrir o protocolo antes de poder pasar a outro mellor e máis caro. (na mente de Big
Pharma)  todo o  tempo que seguía  a  quimioterapia,  así  que  despois  dun  ano  e  medio  de
quimioterapia e medicamentos adicionais para a AR tiven un amigo que me presentou o vídeo
"Run from the Cure", unha historia sobre RSO. .Ben, para min desde a primeira vez que vin ese
vídeo e  moitos,  moitos  máis  desde entón,  cambioume a vida totalmente.Comecei  a última
semana de novembro de 2012 e en pouco tempo comecei a notar algúns cambios definitivos
no meu benestar, estaba durmindo moito co aceite, pero iso só significa que estaba curando,
tardou un tempo en volver o apetito. pero finalmente o fixo, o meu cabelo foi unha gran mellora,
volveu estar brillante e non se adelgazaba nin se caía". Wendy

"O aceite curou a miña gota en 5 horas.¡Diso é do que se trata!NON MÁIS DOR!" Miguel

"Utilizoo para tratar os efectos negativos dunha lesión cerebral e tamén a dor crónica en todo o
meu corpo.O estrés empeora os meus síntomas, pero a marihuana axúdame a xestionar o
estrés de forma moi eficaz.Axuda a calmar tanto a miña mente como o corpo, permitíndome
concentrarme mellor nas tarefas e non estar axitado, irritable, rabietas, depresión, etc.Creo que
mellora  o  meu  estado  de  ánimo  e  as  miñas  respostas  aos  estímulos  externos  son  máis
medidas  e  restrinxidas  que  un  acto  impulsivo.Espero  que  esta  información  che  sexa  de
axuda.Non teño licenza e fun calumniado por ser chamado e tratado como un drogadicto.Isto
en si mesmo alimenta a miña depresión e fai imposible recuperarme e volver ao traballo". Fred

"Aquí está o que o aceite de hachís en xeral fixo por min.En catro anos pasei de tomar tantas
pílulas para ansiedade e analxésicos (heroína incluída) a tomar só 1/8.thdunha pastilla para a
dor  dúas  veces  ao  día.Teño  espasmos  musculares  que  parecen  ser  apuñalados  e
recentemente comecei  a ter  convulsións cando me quedo sen aceite.Tamén teño dores de
cabeza de enxaqueca e diagnosticáronme unha serie de trastornos psiquiátricos.Non teño idea
de cantas drogas sintéticas me receitaría un médico.Pero o aceite encárgase de todo.Tamén
debo mencionar que fixen probas de coeficiente intelectual con e sen a influencia do aceite de
hachís.Obtivo 148 con, 122 sen.Significa iso que se fixo máis intelixente... case ata un nivel
xenial?Quizais sexa case xenio co TDAH e o aceite de haxix trata a enfermidade?Sen dúbida,
fun mellor na facultade cando tomei clases en liña para poder medicarme durante a clase.De
todos os xeitos, o aceite de haxix é a resposta á maioría dos problemas do mundo". Jimi

"Outra actualización sobre a toma de aceite para a dor de talón / pé / nocello.4 días tomando
aceite por vía oral 3xdíaquitou a miña dor e deume toda a amplitude de movemento de novo co
meu pé/talón/nocello dereito.Onte esquecín tomar a dose da mañá e da tarde e ao final do día
apenas podía andar, as articulacións volvían a endurecerse e estaba desgraciado.Cheguei a
casa, comín un pouco de aceite e en 15 minutos comecei a recuperar esa flexibilidade e a dor
diminuíu, o coxeo parou.Sorprendentemente, quítame toda a rixidez do ombreiro por unha vella
lesión dun accidente de coche hai 20 anos e, ao aliviar a dor do ombreiro, quita toda a dor do
pescozo  porque  os  músculos  do  ombreiro  están  axustados  e  tiran  a  columna  vertebral
desalineada.  .Non  máis  dores  de  cabeza  pola  rixidez  do  meu  ombreiro.Esta  foi  unha
confirmación completa para min de que o aceite funciona para a xestión da dor xunto con
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outras moitas maxias.

"Non  é  unha  cura  para  o  cancro  nin  nada,  pero  quería  facerlle  saber  a  Rick  que  estiven
coxeando no meu talón dereito desde hai case un ano, non estou seguro de que está mal e sei
que o doutor me dará medicamentos. Non me sinto cómodo tomando, así que lidei coa dor.

Recentemente  presentáronnos  RSO  a  través  dun  amigo,  Charles,  e  comezamos  a
facelo.Durante os últimos dous días, inxerín o aceite varias veces ao día e esta mañá espertei
e non coxeei.O meu marido notouno de inmediato.Tomou nota de que o aceite debe estar
facendo a súa maxia!Grazas Rick Simpson![:)] Síntome xenial!" H

-- Querida H, grazas polas boas noticias, sempre nos gusta saber delas.Mesturaría o aceite con
aceite de sementes de cánabo ou aceite de oliva e faría unha tintura e usaría o aceite tamén
por vía tópica.Por suposto, comer o aceite é a clave para a cura real e todas as instrucións
sobre como usar o aceite están no noso sitio.Os mellores desexos, JB (dunha mensaxe de FB)

"Quebrín a perna hai dúas semanas e teño máis alivio co aceite e o cannabis que cos opiáceos
hillbilly, só dicindo que Big Pharma non fai nada por min". Miguel

"Rompeume  as  costas  en  dous  lugares  en  1987.Bebía  alcohólicas  e  tomaba  pílulas  ata
1994.Deixou o lote e fixo o asunto de NA e AA, converteuse en conselleiro de drogas e alcol.A
dor nas costas crónica fíxome revalorizar a medicación para a dor.Fíxenme adicto a LA, morph
e heroína.Comezou a fumar marihuana por un mal enfisema e deixou todos os opiáceos.Os
estudos agora demostran que o cannabis reduce a abstinencia da adicción aos opiáceos e
reduce os miligramos necesarios en máis da metade se se usa con cannabis.É unha marabilla
para curar todo.:)” Xoán

"Lesiónime nas costas nos meus vinte anos.Tiven unha ciática durante case 2 décadas.A última
vez que o agravei foi hai 5 anos e foi o peor de todos os tempos.Durante un período de 4
meses duplicoume ata o momento que estaba a punto de que xa non podía ir  e volver ao
baño.Levaba máis de 2 meses no nivel de dor 10 e tiven que quedar no sofá apoiado nunhas
almofadas.Non puiden endereitarse o suficiente para deitarse na cama.

Unha moza que era amiga dos meus fillos díxome que debería probar marihuana medicinal
porque axudou a súa nai coa súa EM.Eu cabalo ría dela e díxenlle que iso era para enfermos
de cancro e xente peor ca min e que non podía cualificar.Non o sabía pero esta moza sabía
bastante sobre o tema e despois dun par de semanas máis de deterioro supoño que estaba
cansada de verme sufrir innecesariamente así que trouxo a súa nai para falar comigo.A súa nai
díxome que me clasificaría facilmente, cousa que fixen máis tarde, e que axudaría.Ela díxome
que  comese  uns  brotes  cocidos  nun  pouco  de  aceite  a  baixa  temperatura  sobre
torradas.Estaba desesperado  e  fíxeno.A miña  familia  dixo  que  uns  15  minutos  despois  de
comer o cannabis que estaba durmido e babeando... jeje.

Esperteime á mañá seguinte, o que foi un pouco estraño porque non tiña un sono memorable
en  máis  de  2  meses,  e  o  primeiro  que  notei  foi  unha  diminución  significativa  da  dor,
aproximadamente  un  20%,  diría,  e  máis  ou  menos  o  mesmo.  mellora  no  rango  de
movemento.Quedei  emocionado  e  moi  sorprendido.Seguín  comendo  cannabis  e  ao  mes
seguinte estiven de pé de novo.Así atopei a Rick Simpson.Simplemente busquei en Google un
antiinflamatorio de cannabis e Run from the cure foi nalgunhas das primeiras investigacións
que fixen sobre o tema.5 anos despois e as miñas costas dan ganasdebería.Como cannabis
regularmente e reduce a inflamación a nada.A ferida segue aí.Se entro nun burato ou algo doe,
pero non leva moito tempo recuperarse e nunca me doen as costas a menos que faga algo
estúpido". Jody

"Correxiron a miña artrite e o meu azucre no sangue, a ansiedade, a depresión e o insomnio.
Digo artrite, pero a súa grave enfermidade dexenerativa do disco. Literalmente non podo andar
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sen o aceite (tomándoo desde hai 2 anos). Adoito pasar por 120 narcos cada 14 días. Non
tomei nin unha pastilla para a dor en máis dun ano. Só o tomei orixinalmente para a artrite e os
efectos secundarios rock (soño xenial e sen engurras). Estou na mellor forma da miña vida.
avoa de 45 anos. Nai de 3 fillos". Everglade

"Despois  de  tomar  todo,  desde  oxicodona  ata  usar  parches  de  fentanilo  durante  3  anos,
seguido de 160 mg de morfina ao día durante outros dous anos e despois de que me dixeron
que necesitaba implantar unha bomba para a dor, decidín que era suficiente.Parou de pavo frío
(non recomendaría facer iso nunca) e empeceu co cannabis.Incluso os días nos que a dor
segue sen control, que son poucos, a miña mente nin sequera lle fai caso”. Miguel

“En 1981 estiven nun MVA.Descoloqueime o ombreiro dereito.O meu brazo dereito  estaba
paralizado dende o nervio ata a columna que estiraron.Non puiden aliviar a terrible dor que
estaba  a  sufrir.Eu  espertaba  no  medio  da  noite  chorando  de  agonía.Sentía  como  se  me
meteran unhas agullas por debaixo das uñas e correron directamente polo meu brazo.Levei os
primeiros 400,00 dólares que me deu o axuste de seguros e fixen que o meu primo levase un
amigo ao hospital con algún MJ.Despois de fumar o MJ, a dor desapareceu completamente e
puiden volver durmir.Dito isto.Creo que a forma de inxerir o aceite de Rick funcionaría mellor
que fumar ou vaporizar aínda que me gusta facer as dúas cousas.Saúdos." Ron

"Sei que despois dun tratamento de 3 días de RSO, podería correr... sen dor!Primeira vez en
15 anos debido a unha fusión da columna vertebral que deixou danos nerviosos permanentes e
dor constante.As cápsulas con aceite de coco tamén funcionan moi ben.Non tiven ganas nin
tomei o meu Percocet desde que comecei o réxime de cápsulas de aceite.Incluso reduciu as
ganas de fumar marihuana tomando as cápsulas". Terry

"Actualiza,  omgosh!Loitei  co  meu  fillo!Eu  adoitaba  loitar  cos  meus  fillos  todo  o  tempo,
especialmente co meu fillo máis novo.Hai literalmente anos que non puiden loitar con el!Agora
ten 22 anos, eu teño 52.Debido á dor en todo o corpo debido á artrite, foi moi difícil moverse, e
moito menos loitar!Pero o fixen hoxe!E case o tiña tamén, pero púxenme a rir, jeje.Non podo
expresarche o emocionante que é isto!!Aínda despois non teño dor, síntome moi ben!!!” Casey

"Teño unha hernia discal que me presiona o nervio ciático, provocando unha forte dor desde a
parte baixa das costas ata a perna esquerda ata os dedos dos pés.Tomaba 3 ibuprofeno cada
catro horas só para poder levantarme da cama e poder camiñar.Comecei a tomar o aceite hai
case dúas semanas para a dor e a inflamación.Agora non necesito ibuprofeno, durmo mellor
que nunca, os meus compañeiros comentaron o meu mellor estado de ánimo e a felicidade
xeral.SÍNTOME BEN!" Jennifer

"Aínda  que  non  teñas  cancro,  pensa  no  mantemento  preventivo  do  teu  corpo.RSO  en
pequenas cantidades utilizados a diario.Estás permitindo ao teu corpo loitar contra todo tipo de
virus e erros desagradables.Hai 15 anos que non vin ao meu "médico de atención primaria" por
mor do cannabis e de todas as súas propiedades curativas.Non importa o que me pase mal,
RSO é un dos primeiros elementos aos que alcanzo.

Por certo, rompínme as costas 3 veces.Substituíronse vértebras e discos desde a L-4 ata a S-
2.Tiven que volver  unir  a  miña columna á área pélvica...  tiven que quitarme a  articulación
AC.Tratou o cancro de fígado e a hepatitis  C.Tratome 100% con cannabis.RSO é só unha
ferramenta no meu arsenal". Rick

"Moitas  grazas  polo  teu  traballo.Teño  25  anos  de  lesión  na  medula  espiñalproblemas  con
feridas e inchazo nas miñas pernas e pés.Probei unha pequena cantidade nunha ferida grave
na  parte  superior  do meu pé  e  nun  par  de  días  tivo  unha  mellora  significativa.O  inchazo
tampouco parece ser tan grave.A miña pregunta é sobre o material de partida do que se fixo o
lote.Tiña un alto contido de resina e estaba o suficientemente maduro, pero non estaba ben
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curado e tiña un cheiro un pouco a humedad (aínda que eran cepas potentes) Cres que iso
afectará a calidade xeral  do aceite?Ademais, deixei o aceite restante nunha cunca de café
quente durante moito máis tempo que unhas "poucas horas" que o deixei alí durante unhas 7
horas.Cres que iso tamén afectaría á calidade?O produto acabado ten o aspecto que dixo que
debería.Igual que a graxa de eixes cun residuo de ámbar dourado escuro.Por certo, comecei a
darllo ao meu vello can que sufría unha dor tremenda e ten problemas para moverse.Tamén
mostrou unha mellora significativa.Grazas de novo por todo o que compartiches e fixeches.Ao
principio era un pouco escéptico, pero agora estou abraiado! XXX

-- Traballa co que tes, e busca material mellor.JB

"Hai case un ano que comecei a usar aceite de cannabis para o tratamento da miña AR e sigo
vendo resultados positivos e podo dicir honestamente que na miña opinión a miña AR está en
remisión.Tamén víronse outros efectos secundarios positivos, como a perda de peso, niveis
normais de presión arterial (a presión arterial caeu 30 puntos), pulso entre 50 e 60 BPM, non
máis depresión e, o mellor de todo, non máis medicamentos tóxicos con receita. Tom

"Agora podo levantarme da cama inmediatamente despois de espertar en lugar de sentir que
teño 90 anos.As articulacións móvense moito máis doado, xa non sofren dor.Desactiva certas
medicinas para sempre!Unha planta verdadeiramente sorprendente que ten que deixar de ser
acusada de MALA". Carol-Anna

"Creo que é rexenerativo que os nosos corpos o necesiten para reconstruír e sanar, sufro ben
de artrite, aliviou a dor e renovou a flexibilidade das miñas mans hai un ano que nin sequera
podía escribir sen dor grave.Iso desapareceu agora as miñas mans son normais e flexibles de
novo podo escribir e coser.E o meu médico de ollos sorprendeuse de que os meus ollos son
realmente mellores cada vez que vou". Kelee

"Fíxome  cirurxía  e  infinidade  de  puncións  na  columna  vertebral  nun  lugar  da  miña  parte
lumbar.Todo iso provocou unha cicatriz grosa que se pode sentir e a vértebra se inflama e é
realmente  dolorosa.Tiven  moita  dor,  buscando  alivio  desesperado.Entón,  Gayle  fregou  un
pouco  (1  gota)  de  RSO  (aceite  de  cannabis)  no  lugar  e  fíxome  deitar  alí  para  que  se
empapese.Ben, o aceite sentía un pouco de formigamento, pero ademais diso, non pensei que
estaba facendo moito.Ben, 20 minutos despois, a dor desapareceu e quedei desmaiado ata a
mañá!Durmín fantástico e cando espertei, sentínme mellor as costas e o tecido cicatricial non é
tan groso.É salvaxe para min, pero o aceite parece estar rompendo o vello tecido cicatricial.O
aceite de cannabis é incrible e se non tivese lido outras historias como esta, pensaría que
estaba tolo! Mickey

“A avoa da miña moza ten unha artrite grave e non pode abrir as mans.Probamos un pequeno
experimento con aceite de Rick Simpson e dixémoslle que o fregase nas mans.Aos poucos
minutos da aplicación, as súas mans comezaron a afrouxarse e, dadas uns poucos máis, ela
comezou a mover os dedos de novo sen dor.Foi realmente incrible ver que algo así sucedeu".
Duane

"Non teño ningunha dúbida na miña mente de que funciona.Notei  resultados inmediatos.Xa
fixera o Plan A.O tratamento do aceite foi o Plan B.Oxalá tivese probado o aceite primeiro.Pasei
anos de dor que non tiña que facer.Estaba tomando unha pastilla para a dor cada 4 horas.Só
pasaron dúas semanas de tratamentos con aceite pero síntome moito mellor.Usando tamén
auga alcalina.Increíble!!!” Xaime

"Rick Simpson Oil é especial.Usei cannabis para controlar os síntomas da dor durante anos,
pero  apenas  cubría  os  meus  síntomas.Sabía  que  a  miña  ferida  non  estaba  a  curar
completamente.Cando comecei a tomar aceite de Rick Simpson xa probara a comer diferentes
extractos feitos de cannabis e todos tiñan algúns efectos a curto prazo, pero despois facíanme

- 101 -



sentir  drogado  ou  queimado  ousimplemente  non  duraría  o  suficiente.Nunca  me  sentín
perfecta.Incluso  probara  un  produto  que  me  vendera  como  Rick  Simpson  Oil  que  era
desagradable e ineficaz: coidado cos extractos de baixa calidade que non farán nada e non te
desanimes  porque  o  verdadeiro  negocio  é  simplemente  un  milagre.Estaba  tomando
rapidamente cantidades crecentes de opiáceos.O aceite de Rick Simpson axuda á absorción
de opiáceos, pero tamén é un analxésico moi forte por si só.Dura todo o día e xa non noto
ningún efecto secundario ou alto pola dose que tomo.Son capaz de facer moito máis como
persoa sen  dor  e  podo  sentir  o  meu rango de movementos  aumentando e  sei  que  estou
curando.De feito,  a  miña saúde en xeral  foi  incrible:  sempre tiven moitas enfermidades ou
infeccións e tiven unha nota de saúde moi limpa desde que comecei este aceite.Agora estou
baixando os meus analxésicos opiáceos de novo mentres aínda me sinto mellor.Mentres tanto,
de  cando  en  vez  probei  outros  tipos  diferentes  de  extractos  como  aceite  de  haxix  ou
comestibles.Creo que o alivio da dor de Rick Simpson Oil é unha orde de magnitude máis forte
que calquera outro cannabis, xa sexa consumido ou fumado.Está na súa propia liga de alivio
dos síntomas incluso en comparación cos extractos de cera de cannabis máis fortes.Algún día
teño a intención de deixar por completo os opiáceos agora". Mike

"Uso este aceite.Teño distrofia muscular e teño problemas de saúde continuos pola síndrome
de Stevens Johnson/TEN.Isto funciona.Funciona mellor que CALQUERA produto farmacéutico
no  mercado.É  seguro  e  eficaz.Non  sería  capaz  de  funcionar  sen  el.Permíteme  ser
produtivo.Traballo a tempo completo.Antes de tomar o aceite, estaba tomando drogas pesadas
que non facían máis que converterme nun zombie con multitude de efectos secundarios.

Para  rematar  o  meu  "rechazo"  déixeme  dicir  isto:  aos  que  cren,  non  fai  falta  ningunha
explicación.Para os que non o fan, ningunha explicación é suficiente.Son unha proba viva da
eficacia disto.E ten que ser legal e dispoñible para todos". Laurie

Diabetes
"O  aceite  rexuvenece  o  páncreas  e,  crea  ou  non,  entón moitas  veces  comeza  a  producir
insulina mesmo despois de anos de inactividade.Moitos pacientes poden deixar de disparar
insulina despois de varias semanas co aceite.O aceite tamén axuda a curar ou controlar todos
os outros problemas do corpo relacionados coa diabetes.

Comería o aceite e/ou usaríao nun supositorio.Fumar ou vaporizar tamén pode axudar a reducir
o nivel de azucre no sangue, pero os efectos son moi limitados en comparación coa inxestión
do aceite.Usaría o aceite por  vía tópica para as úlceras diabéticas,  simplemente aplique o
aceite, cúbrao cunha venda e repíteo cada tres días ata que a úlcera estea curada.Mesturaría o
aceite  de  sementes  de  cánabo  co  extracto  e  usaríao  para  masaxes,  o  que  favorecerá  a
circulación sanguínea e axudará a evitar o inchazo e outras molestias.Tamén incluiría sementes
de cánabo e aceite de cánabo na miña dieta.JB”

"O tipo dous case desapareceu, case todos os medicamentos, loitando contra a sarcoidose,
está funcionando". Jeff

"O aceite de coco tamén axuda a estabilizar os niveis de azucre no sangue na diabetes!!O meu
comerciante  local  probouno  e  dixo  que  funciona  como  un  encanto!!Tamén  se  sente
mentalmente moito mellor [máis enerxía] e tamén estivo perdendo peso!!Todo ben!!" Robin

"O meu azucre no sangue estaba volvéndose loco (até máis de 400 durante meses -  moi
perigoso)  e  literalmente  estivo  noqueando.Estaba asentando ao volante,  así  que deixei  de
conducir, cousas moi malas!Os documentos ata me prohibiron voar a Nova Yorkpara ver a miña
nai polo Nadal.
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Ben, os médicos probaron unha insulina, despois dúas, non fixeron absolutamente nada.Así
que -por fin díxenlles- abonda!!Vou tomar aceite (nunca lle dixen ao médico que o fixera antes)
e subín a miña dose a cada 2 horas.Ben, xa o adiviñaches, os meus azucres volveron ao nivel
normal.O  meu  doutor  é  un  deses  mozos  de  Harvard,  e  está  abraiado.Marca  un  para  os
bárbaros!!!!Entón, agora temos un caso de Diabetes totalmente documentado onde se salvou
unha vida, eu!!!!!!-- :)” Janet

"Cambio dramático, estou sen case toda a insulina.En ocasións terei que usar Lantus, a longo
prazoinsulina que actúa, pero non moitas veces.Comecei a usar RSO por moitos motivos, pero
un tiña a esperanza de poder eliminar a insulina e finalmente ver un nivel de azucre no sangue
máis estable.Estaba usando 300 unidades de Novolog ao día, insulina a curto prazo e 200
unidades de Lantus e 4 comprimidos de metformina ao día.Aínda estou tomando pílulas, pero
podo vivir con iso xa que xa non teño que usar a insulina.Non máis pegar o meu estómago
cunha agulla de 6 a 8 veces ao día!Os meus niveis de azucre son máis fáciles de controlar e xa
non vexo as lecturas entre 2 e 5 centos.Tampouco vexo os dramáticos baixos niveis de azucre
dos anos 30.Foi un envío de Deus e o primeiro que mantivo o meu nivel de azucre". Dena

"Os meus niveis de azucre no sangue antes da diabetes estaban por riba dos 140 e agora
estou en 100.Revisa o teu sangue antes de facer un pouco de aceite, dálle uns 10 minutos e
revísao de novo e caerá moito.O meu fixo tanto unha vez que tiven que beber un pouco de
Gatorade para recuperar o nivel". Michelle

"Son diabético dependente da insulina e cunha rolda de 60 gramos de aceite, pasei de 100
unidades diarias a 50 unidades de insulina". Leslie

"Equilibrou completamente os meus niveis.Déronme "METFORM" para tomar por vía oral  e
nunca tomei unha pílula desde a primeira e espertei de novo e pensei: "Non, aumenta o aceite
agora que me diagnosticaron diabetes tipo II". Os meus niveis saltan entre 3,4 e 7,2.O máis alto
que puiden aumentar o meu nivel de azucre foi de 8,1 despois de comer literalmente unha
bolsa de doces, incluíndo unha barra de chocolate como experimento.Fixen un pouco de aceite
cando o empuxei ao 8.1 e comecei a comprobar os meus niveis cada 10 minutos para ver se
podía facer que baixasen.Aos 10 minutos despois do aceite baixei a 7,3 e cando probei na
marca dos 20 minutos despois do aceite caeu a 4,8". Michelle

"Só podo usar pequenas doses de aceite.Faime ter hipoglucemia con toda a forza.Pero iso é
bo  porque  comecei  con  45/10  inxeccións  de  insulina  de  acción  longa  e  curta  hai  oito
anos.Investiguei  sobre  a  miña  nova  enfermidade  e  a  marihuana  apareceu  constantemente
como un remedio natural xunto con outras especias como a canela, polo que comecei a usar
tapas de hash ata que o aceite "real"  estaba dispoñible.Eran tan fortes que pensei  que ía
morrer a primeira vez que comín un gorro de haxix.Sen esquecer unha dose de carga de RSO.
(Pero RSO nin sequera era unha opción para min daquela) Pero unha vez que o uso de aceite
(grans ao día) fixo que o meu corpo tivese hipersensibilidade ás inxeccións de insulina dúas
veces ao día e quedei atrapado nunha bifurcación no camiño para escoller. RSO ou tiros.Parei
os tiros e continuei co aceite.

Xunto co cambio de dieta e o aumento da actividade diaria (exercicio), agora teño un A1C de
5,7, perdín 60 quilos e non teño máis dores de queima fantasma (neuropatía diabética).Despois
duns  meses  de  tratamento  tiven  que  cambiar  a  tinturas  de  glicerina  e  alcohol  e  só  facer
tratamentos anuais con aceite.Porque o meu azucre comezou a baixar demasiado.

Ten  capacidades  milagrosas  de  curación  da  diabetes.Debe  observarse  e  examinarse
exhaustivamente como funciona o cannabis no sistema endócrino do corpo.Prefiro estar un
mes ao ano cun tratamento con aceite que facer 730 inxeccións de ADN de porco modificado
xeneticamente.Eu uso variedades de plantas sativa para extraer os meus aceites e facer as
miñas tinturas.Funciona mellor  para os meus síntomas.Probei indica e notei que non podía
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funcionar  e  que  quería  comer  máis  e  sentía  frío  todo  o  tempo.A sativa  acelerou  o  meu
metabolismo e a frecuencia cardíaca, suprimiu o meu apetito e fíxome ter accesos histéricos de
risa (o meu efecto secundario favorito).

Se o teu azucre é alto, comeza con doses baixas consistentes.Aínda queres sentir o que está a
pasar co teu corpo.(Un problema que tiven foi non saber se me mareaba o aceite ou o baixo
contido de azucre, polo que pasarás unhas tiras reactivas o primeiro mes ata que saibas o que
estás a sentir).E vai ser unha persoa con moita sede.A auga é a túa compañeira con estes
tratamentos.O alto contido de azucre fai que teñas sede todo o tempo e tamén o fai o aceite,
así que tamén telo en conta.

E non te preocupes demasiado pola baixada de azucre ao principio.Non é como unha gota
forzada de insulina.O aceite só entra e fai o que me gusta crer, xa que pon en marcha todos os
teus órganos e iso á súa vez axúdalles a limpar o sangue e tamén ten unha gran relación co
sistema nervioso e creo que o teu cerebro ten unha mellor sensación co teu corpo. a través
destas canles e sabe enviar todas as súas capacidades curativas naturais a partes estresadas.
(No meu caso o meu páncreas, riles e sangue.) Agora ten en conta que é só a miña teoría e
que non son ningún científico, só vou falar de como funciona para min e da mellor forma de
racionalizar os seus efectos.É bo levar un diario e facer revisións regulares de saúde e análise
de sangue para marcar o seu progreso.Unha vez que o teu A1C estea controlado e a túa
función renal estea mellor, entón saberás que estás no camiño correcto e entón só tes que
manter  ese  nivel  no  que  traballarás  e  non  é  de  ningunha  maneira  tan  vigoroso  como
chegar.Probablemente requirirá só doses constantes baixas e un cambio de nutrición no estilo
de vida que os diabéticos non son alleos.(Levoume uns seis meses pasar dun A1C de 11 a un
7 e uns poucos axustes  máis na dieta e o exercicio para elevalo ao rango 5.(O exercicio
acuático é de baixo impacto e funcionou moi ben para min). Antonio

"Estou usando 1 gramo de aceite ao día para a neuropatía periférica dexenerativa grave e o
alivio é incrible!" Laurie

"O  meu  marido  leva  anos  inxerindo  cannabis  e  aceite  RSO  recentemente,  para  a  súa
diabetes.Non só estabilizou o seu azucre no sangue, senón que tamén está a INVERTIR a súa
enfermidade renal crónica.Diagnosticáronlle unha ERC en estadio 3 e o estaban preparando
para que figurase na lista de doantes de ril.Comezou a inxerir tinturas e aceite RSO e agora
está nunha fase 1 de ERC.Os médicos dixéronlle que isto non é posible.Libémonos deses
médicos  e  conseguimos  un  novo!O  aceite  de  RSO  tamén  baixou  a  súa  presión  arterial,
estabilizou a súa anemia e a súa retinopatía diabética (suponse que xa estaba completamente
cego, di Western Medicine).Grazas ao Gran Espírito pola fermosa planta de cannabis e todo o
que proporciona!!Grazas Rick Simpson por proporcionar a información sobre como facer aceite
esencial de cannabis e os testemuños dos que o fan! Xulia

"A miña parella ten o tipo 1 e comer un pouco de aceite axuda a estabilizar os seus niveis de
azucre.É verdadeiramente un agasallo...” Spaceleaf

"Tomaba 4 metformina e 4 diamicrons ao día, o meu azucre no sangue era do 12% despois
dunha proba rápida de azucre no sangue de 12 horas.O meu médico, un pouco decepcionado,
dixo: "Ben, supoño que non necesitas máis pílulas para a túa diabetes". 9 meses despois da
cura.Todos os meus síntomas, riles, artrite,  colesterol, presión arterial, todo moito mellor no
aceite que nas pílulas.É un milagre.

O meu azucre no sangue baixou como unha pedra ao redor da sexta semana da cura.Unha
noite  espertei  sentíndome divertido,  o  meu azucre  no  sangue  estaba  por  debaixo  do  4%,
3,2%.Deixei de tomar as 8 pílulas ao día que estaba tomando para a diabetes tipo 2.Iso foi hai
17 meses.En total tomaba 15 pílulas ao día, agora ningunha.Entón, Michael, fai o tratamento de
nivel  de  cura.3  meses,  60  gramos  [siga  as  instrucións  no  sitio  de  Rick],  a  súa  diabetes
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desaparecerá". Pedro

"O aceite de cannabis é o único que pararía a dor da miña neuropatía.Incluso Oxycontin non
puido  quitar  toda  a  dor  como o  fixeron  os  CBD do  aceite  de  cannabis  mesturado  nunha
crema.É unha planta marabillosa para todo tipo de usos médicos e, finalmente, a xente está a
recoñecelo”. Cadete

"Rick  salvoume  indirectamente  dun  destino  peor  que  a  morte  despois  do  que  pasei  cos
especialistas do corazón.14 meses, máis de 22 probas diferentes en 4 hospitais e un centro
médico."Es  o  peor  dos  casos,  1  lado  do  teu  corazón  está  morto,  quizais  necesites  un
transplante de corazón".  Despois de 14 meses non puideron facer máis probas, fixeron un
bypass.

2 anos despois acudín ao seguimento dun novo cardiólogo que dixo: "Non hai ningún dano no
teu corazón, quen che dixo que había danos e que tiveches un ataque cardíaco?Iso non é
certo". Tocoume por un chulo.Entón, cando o médico me enviou a un especialista en diabéticos
que me enviou a un especialista en riles, preferiría botar unha sesta nun banco de neve e pasar
pornada como especialistas sanitarios de novo.Despois chega o aceite.Agora estou máis san
do que estiven en 20 anos”. Pedro

“Son unha señora de 79 anos e vivo en Francia.Quero compartir convosco a miña experiencia
persoal co aceite de cánabo.O meu marido Jerome tiña hai uns meses un coxis e unha cadeira
rotas por mor dunha caída.Desde ese momento todo saíu mal, estaba sufrindo unha gran dor e
a agonía planou con forza sobre el.O meu neto díxome que coñecía unha medicina natural moi
eficaz  que  podería  axudarche  neste  estado  doloroso.Usamos  aceite  de  cánabo  nas  súas
feridas e curadas pero inchadas, e dámoslle por vía oral unha pequena cantidade diariamente.

Teño que dicir  que a recuperación foi  incrible, pero hai algo máis que debes saber, o meu
marido hai tempo que sufría de impotencia eréctil así que decidín darlle ademais de aceite,
aplicalo no seu pene, o resultado foi o máis sorprendente. que vin ao longo da miña vida, agora
o meu marido é perfectamente capaz de manter relacións sexuais intensas varias veces ao día,
ademais do tamaño do seu pene para facer moito en aumentos ao tamaño que tiña o meu
marido  cando  era  novo.Pode  parecer  inusual  que  unha  persoa  da  miña  idade  dea  este
testemuño, pero creo que a saúde é tan importante como unha boa vida sexual.Grazas Rick."
Rochelle

-- Grazas, Rochelle.Si, a saúde é tan importante como unha boa vida sexual, e si, o aceite fai
exactamente o que describiches.JB

"Que cepas axudan á impotencia masculina, JB?Os homes teñen que saber isto...” Tomas

-- Esa é unha boa pregunta, Tomas.Simplemente vai a un sitio de revisión de cepas e busca
cepas con efectos afrodisíacos informados.Despois adquire algún, proba fumándoo e, se che
gusta  o  efecto,  fai  o  aceite  e  utilízao.Iso  é  todo  o  que  hai.Algunhas  cepas  fanche  máis
cachondo  que  outras  e  algunhas  combinacións  de  cepas  serán  máis  eficaces  que  outras
combinacións de cepas ou aceites.Isto é todo o que podo dicir neste momento.Proba o aceite,
se non ten o efecto que buscas, fai ou fai outro lote ata atopar o axeitado.Así debe ser.JB

"Os meus pés séntense mellor  que en calquera  momento dos últimos dez anos debido á
neuropatía". León

"Eu  diría  que  é  probable  que  os  problemas  de  saúde  mental  existisen  antes  do  uso  de
cannabis; que o malestar da enfermidade mental os empurraba a intentar automedicarse.Teño
C-PTSD e estiven en adicción activa desde (polo menos) 12 ata que me limpei aos 33.Iso hai
5,5 anos.Probei case todas as drogas que puiden porque non me sentía "correcto". Limpar para
min significou medicamentos psiquiátricos e rehabilitación e uns anos de terapia.
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Despois de atopar cannabis (de novo) hai un ano e un pouco, e usalo para problemas de disco,
quedei  impresionado  ao  descubrir  que  xa  non  necesitaba  varios  dos  medicamentos
psiquiátricos que levaba tomando polo menos 3 anos.Tamén me diagnosticaron diabetes tipo 2
pouco  antes  de  descubrir  o  cannabis  medicinal.Foi  un  resultado  directo  dalgúns  dos
medicamentos  psicolóxicos!Agora  teño  azucre  no  sangue  regular  e  estou  a  traballar  para
desactivar os dous últimos medicamentos (antidepresivos que teñen que retirarse lentamente)
dentro de dous anos. Jenn

"Eu  tamén  tiña  diabetes  tipo  2.Usar  cannabis  a  diario  permitiume  deixar  de  usar  varios
medicamentos  recetados  que  literalmente  me  estaban  matando  de  dentro  para  fóra.Este
cambio deume enerxía e unha sensación de claridade que non tiña en moito tempo.O aumento
da enerxía significaba que realmente quería ir a pasear.Comecei a ir a clases de aquafit.

Fixen un par  de cambios sinxelos na miña dieta.Un cambio  é que comecei  a comer máis
cannabis.Normalmente en forma de chocolate feito con aceite de coco con infusión de cannabis
(aceite súper saudable, moi beneficioso para desintoxicar o fígado e axudar na perda de peso).

No primeiro ano de uso diario de cannabis, perdín algo máis de 40 quilos.Gañei un pouco, pero
euNon me preocupa nada porque sei que estou un pouco máis estresado ultimamente e que
usando (especialmente comendo!) cannabis a diario o meu corpo coidarase felizmente de si
mesmo, tal e como está deseñado". Jenn

"Non sei se o sabías, pero en 2011 a miña diabetes era mala, os meus riles perdían 12 gramos
de proteína ao día os meus xeonllos doían tanto que case non podía andar.Os tendóns que me
rasguei na cadeira no 85 volveron cunha dor case insoportable.Eu pesaba 220 libras.O doutor
mandoume a un especialista en diabetes que me enviou a un especialista en riles.Xa non podía
nin tocar a guitarra.Deixei de importarme.

Investiguei despois de que Mike desta publicación me dixese que algún tipo chamado Rick
Simpson curaba a un grupo de persoas de cancro co aceite da pota.Pensei bspero mirei nel.E
descubrín que tamén funcionaba na diabetes tipo 2, o que tiña.

Seguín as indicacións de Rick Simpson que ten no seu sitio sobre como facelo e canto tomar,
etc.púxome enfermo, pensei  que tiña gripe,  seguín facéndoo,  e ao redor da sexta semana
baixaron os meus niveis de azucre no sangue deixei de tomar as 8 pílulas ao día que estaba
tomando e o azucre no sangue mantívose no obxectivo.

Perdín 30 libras, a miña costa non me doía tanto.Fun para a miña revisión de 3 meses e o meu
médico estaba alí parado coa mandíbula aberta.Todos os meus vitais eran normais.Iso foi hai 2
anos, teño 173 libras, o meu azucre no sangue aínda é normal, sen pílulas, fixen outra proba
de urina de 24 horas para ver como estaban os meus riles o máximo que puiden dicir do meu
médico: "Non sei por que os riles melloraron moito". Non teño dor no xeonllo nin nas costas a
non ser que me exagere, pero volve á normalidade despois duns días.Xa case non fumo herba,
non me gusta moito fumala.Iso é o que fixo o petróleo por min”. Pedro

"Non  estou  seguro  de  recordarme,  estou  tomando  1  g/día  para  a  neuropatía  idiopática
grave.Un día  chamado  High  Noon,  Rick  e  Janet  dixéronme  que  me asegurara  de  que  te
mantivera informado...Fai 3 meses e quedei abraiado esta noite...sentada no sofá, de súpeto
decateime de que o meu can estaba debaixo de min, levaba a acariciala, non sei canto tempo,
coa  parte  traseira  dos  meus  becerros.E  SENTÍNSE  SUAVE!!!Tiven  TRES  procedementos
cirúrxicos por  debaixo do xeonllo  nos últimos 10 anos sen anestesia,  porque non o podía
sentir.Unha desas cirurxías foi unha BIOPSIA DE NERVIO SURAL!Iso é xente de choque e
asombro!!" Laurie

"O aceite de RSO foi unha marabilla para min, puiden comer de novo, a miña dor foi manexable
polo  momento,  e  sen  narcóticos,  teño  moitos  problemas,  demasiados  nomes,  os
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estupefacientes están esgotando as miñas adhesións que teñen as tripas pegadas, os médicos
non farán nada a non ser que teña unha obstrución, non puiden comer máis que líquidos ata
hai dous días, 4 días en RSO, tomei un bocadillo de queixo á prancha e onte medio atún.
bocadillo, os médicos non poden facer nada por min, así que estou só, peso 110 quilos e ese
non é o meu normal nin un peso saudable para min, baixei ata 98, cos seus medicamentos,
eles fixeron traeme con cucharadita de comida, 24/7, encantador, preferiría comer alimentos
como estabamos destinados a...Libera a planta que Deus nos deu...” Joyce

“Verdade.Os meus niveis de azucre no sangue están agora no rango normal e saín de 2000 mg
de metformina ao día e agora coma glute case cero e vexo a miña dieta.Non hai merda sen
graxa, nin merda de dieta, nin comidas conxeladas de Weight Watcher.Viches o contido de
sodio nesas comidas conxeladas?Indignante!" Cheshire

-- Gustouche o sabor deses alimentos cando os probaches no aceite?JB

"Antes non me gustaban, pero desde o aceite ou a miña idade, fíxome sensible ao glute.Teño
máis xaquecas, máis brotes de fibro, acne, calambres estomacais, por citar algúns.Ademais o
sodio faime inchar coma un globo.Desde que me convertín principalmente nun consumidor de
cannabis e co aceite,  agora estou a comer máis cánabo,  froitas e verduras,  menos graxa,
menos herbas na comida.ENCÁNTAME!Porén, oalimentos relacionados co glute como a pasta
e o pan, encántame non importa se no aceite ou non.O resultado é que o meu corpo non lle
gusta e estou ben con iso". Cheshire

"Ola  Greg,  teño  unha  nota  de  saúde  limpa  na  miña  vexiga.Así  o  di  o  doutor  grazas  á
quimioterapia.El di que agora estou en remisión total.Pero a verdade é que tomei un total duns
19  gramos  de  RSO  a  partir  do  13  de  outubro  de  2012  e  o  xoves  19  de  decembro  de
2012.Busquei un endoscopio do pene pola miña próstata e ata a miña vexiga e agora teño
unha remisión total do meu cancro de vexiga.Todo rosa saudable e sen signos de cancro.O
meu  médico  di  que  parece  que  nunca  tiven  cancro.Quedou  abraiado  do  ben  que  me
parecía.Aínda  estou  loitando  contra  estes  narcóticos  e  sei  que  a  RSO  pode  axudarme  a
quitarme estas pílulas antes de que me introduzan.Aínda espero diminuír os meus quistes en
cada un dos meus riles tamén, á dereita e á esquerda.

A miña medicación para durmir reduciuse enormemente estes últimos meses e tamén estou
completamente sen Cymbalta e reducín tamén o meu Baclifin, Lyrica e OXYCOTIN e aínda
intento eliminalos por completo, o que sorprende aos meus médicos. Estou reducindo e como
isto me dará a oportunidade de ter unha VIDA un pouco NORMAL.

Acredito que fumar marihuana medicinal me mantivo con vida durante esta parte narcótico da
miña vida.Os médicos anuláronme hai moito tempo.Este RSO permitiume comezar a engordar
despois de acadar un mínimo histórico de 135 a 6 pés de altura o pasado outubro e agora peso
149, isto é un GAIN de 14 libras, xusto mentres tomaba o RSO.A miña costa ríxida diminuíu
coa dor e tamén tiven máis movemento nos últimos meses. A miña CIRURXÍA no pescozo
tamén se puxo en suspenso este outono desde que tomei RSO.

A miña artrite psoriásica nos meus pés tamén diminuíu e rezo para non recibir máis inyeccións
de esteroides nos meus pés e rezo o mesmo polas miñas costas. os niveis mantéñense baixos
para evitar que ocorra máis.

O meu médico di que o meu corpo non pode soportar máis (SE QUERO VIVIR) intercambiar
inyecciones e pílulas pola calidade de vida.BOLAS, DIGO.Tome RSO para axudar con todas as
súas enfermidades e para reducir os seus medicamentos para a dor e para matar o cancro
para sempre.Non tomei moito e non por moito tempo se pode facer isto en tan pouco tempo por
min, só pensa se o mundo enteiro podería saber isto.a cura de Deus!!!" Tony

"Ao  meu  pai  diagnosticáronlle  cancro  de  páncreas  hai  6  meses.Durante  a  quimioterapia

- 107 -



estendeuse aos riles e aos pulmóns.Tiña manchas por todas partes e foise deteriorando moi
rápido.Lin sobre o aceite e decidín que non tiña nada que perder.Fixemos algunhas e leva tres
meses  nela  todos  os  días.Os  resultados  da  exploración  chegaron  onte.O  doutor  quedou
abraiado.O cancro de páncreas reduciuse e outras manchas desapareceron por completo.Meu
pai  está  moito  mellor.Sen  náuseas,  engorda,  xa  non  dorme  en  todo  o  día  e  está  de
volta.Verdadeiramente incrible.Estamos na lúa". Lisa

-- Xenial, Lisa, pero non máis escaneos, por favor, só aceite.Realmente non necesitas unha
exploración canceríxena para ver que está ben.Como dis, non tiñas nada que perder, así que
non perdas este xogo facendo exames innecesarios que poden empeorar facilmente.

Os efectos da radiación acumúlanse no corpo.Cantos menos exploracións leva un paciente con
cancro, mellor.Iso é só sentido común, nada máis.En xeral, é realmente mellor comer outros 60
g de aceite cando non está seguro de se está 100% saudable.

Ademais, todas estas probas e visitas aos médicos adoitan poñer aos pacientes moi nerviosos
e someterlles moito a tensión.O estrés e a ansiedade son difíciles de evitar cando se está a
tratar cunha enfermidade, así que evita o estrés e a ansiedade tanto como poidas, e o aceite
pode axudar co estrés e a ansiedade mellor que calquera outra substancia que coñeza.JB

"Uso cannabis durante anos para a miña diabetes.Sempre me sentín como unha merda.Na
miña familia por parte da miña nai a diabetes era mala, a perda de pés, pernas, vista e despois
a morte.As miñas tías, os meus tíos, a avoa.E todas as nais pasaron da diabetes.A miña nai
tiña 55 anos.A miña idade hoxe.A miña irmá pequena aquí os puntos son máis de 570 ao día, 3
tiros ao día, pero en canto a min, non hai diabetes durante moitos anos.Estou bastante san.

Un bo amigo, duns 70 anos.Hai uns sete meses veu a min.Os seus puntos estaban a mediados
dos 500, estaba moi enfermo.Ben, despois de usar RSO, só de recortar, o seu baixou a 180.En
só uns meses.Infundido con aceite de cáñamo tomadas dúas cápsulas ao día.Agora volve
cazar, pescar e cortar madeira.Ten 76 anos e parece 15 anos máis novo.Sei con certeza que o
cannabis é a razón pola que non me tiro hoxe.Aínda estou sen diabetes.Son o único da miña
familia.Gustaríame que a miña irmá se educase, se sentiría moito mellor.Como enfrontarse a
un Grizzly todas as mañás. Ron

"Podo dicirche de verdade que, no meu caso, unha combinación de aceite de cannabis e o
cambio ao mel como edulcorante baixou os meus niveis de azucre a niveis aceptables (léase
normal).Só teño que usar o equivalente a unha cantidade aproximadamente do tamaño do
arroz de grans longos.Sufro de neuropatía periférica, insomnio, dor crónica no pescozo e nas
articulacións, un fígado malo (aparentemente é un termo médico), baixo recuento de plaquetas,
EBV crónico e un bazo máis grande que unha caixa de pan.Non podo (non que o faría) ser
operado sen unha probabilidade extrema de exanguinar.

Agora NON lle suxeriría a ninguén que fixese isto, pero levo dez anos enfermo.Peor canto máis
medicamentos  e  procedementos  me  someteron.Finalmente  dixen  "BASTA".Sen  OTC,  sen
medicamentos  comerciais,  todo  a  base  de  herbas  ou  alimentos.Emprego  o  meu ND para
solicitarme probas,  despois  remítoo con ela e podo pedirlle  modalidades suxeridas.Pero!Eu
teño a última palabra.E estou facendo mellor". Capucha

"Os bocadillos de diabetes tipo 1 ou non o meu azucre no sangue sempre subiu rápido.Dende
que  usei  aceites  os  meus  azucres  mantéñense  normais.Por  primeira  vez  desde  que  o
conseguín con 20 anos, a miña proba de a1c é agora 6,8". Eugenio

"Teño un amigo, máis dun, pero os seus azucres eran máis de 20.Fumamos durante moito
tempo máis de 35 anos, así que conseguimos un pouco de aceite.Nada do que facía o doutor
funcionaba.Os seus azucres son agora 10.Aínda está alto, pero gústalle Pepsi". Donald
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"O aceite matou por completo a miña dor de espuelas óseas e pulmóns débiles que parecen
facerse máis fortes cada día!E acabo de comezar o aceite recentemente!Estou asombrado e
agradecido!" Perenne

"Incrible.É unha planta milagre.Parece tentar normalizar o teu sistema sen importar o que estea
mal". Zed

"A miña muller non ten máis neuropatía nos pés.Estabamos sen petróleo hai uns dous meses e
durante eses 20 días a neuropatía comezou a volver nos últimos días.Catro días de volta ao
aceite  e  sen  máis  alfinetes.Xa  non  ten  presión  arterial  alta  e  perdeu  case  30  quilos,
simplemente engadindo aceite de cannabis  á súa rutina.Tamén ten fibrilación auricular.Sen
arritmia desde que comezou o aceite". compañeiro

"Os  meus  azucres  saíron  de  control.Estaba  tomando  cantidades  máximas  de  insulina  e
medicamentos  por  vía  oral  sen  éxito.Eu  gañara  unha  tonelada  de  peso  con  estes
medicamentos e estaba miserable.Comecei a usar aceite, subindo gota a gota, probando o
meu sangue 8 veces ao día, para asegurarme de que estaba ben.Funcionou!Cunha dose leve,
os meus azucres baixaron ao normal.Dous anos despois, estou vivo,  baixou 67 libras,  sen
cambio de dieta e axudo a Rick.Se os meus números soben (ás veces son malo) subo o meu
aceite". Janet

“Ola, señor Simpson, son Aaron, teño 17 anos.Estiven usando o aceite da túa receita para
axudar a miña diabetes tipo 1.Debería tomar catro inxeccións de insulina ao día en doses altas,
pero xa que estiven usando a túa receita de aceite,  só teño que tomar unha pola noite e
persoalmente gustaríame agradecerche.Non hai moitos seres humanos coma ti neste planeta,
e agora tes unmáis apoio detrás de ti.Atentamente, Aaron"

"Aos efectos desta narración, chámome Alexis.Son diabético dende 1994.No outono de 2010 o
meu pé  esquerdo  sufriu  o  que parecía  un  simple  desgarro  de ligamentos,  e  o  tratamento
médico non chegou e o pouco que recibín foi insignificante.Informáronme que podería ter un pé
de Charcot  que  normalmente  non  se recoñece,  especialmente  na  fase aguda,  ata  que  se
produzan  complicacións  graves.O  recoñecemento  e  o  diagnóstico  precoz,  a  inmobilización
inmediata e un programa de coidados preventivos poden minimizar a morbilidade asociada a
esta devastadora complicación da neuropatía diabética.Se se xestiona de forma incorrecta, o
pé de Charcot pode ter consecuencias desastrosas, incluíndo a amputación.

En decembro, tiña unha ferida ulcerada na parte inferior do meu pé moi inchado.Ao buscar
atención ortopédica urxente, o médico diagnosticouno rapidamente como "Charcot crónica con
osteomielite". O meu pé tiña bolsas de aire e unha infección grave no óso.Díxome que o único
tratamento viable era a amputación inmediata do pé.Tiven unha forte dor física, emocional e
espiritual.O doutor deume unha semana para tratar con iso psicoloxicamente.Déronme unha
cadeira de rodas con instrucións de non soportar peso no meu pé.

Todos sabemos que Deus traballa de xeitos misteriosos e marabillosos.Trouxome dous dos
seus "anxos curadores" humanos con medicamentos que proporcionou hai moito tempo.Sen
nada que perder, salvo o pé, tomei o medicamento que me trouxeron con cariño, tanto por vía
sublingual e aplicárono directamente na ferida aberta.Ao final  da semana, eu e os que me
coidan,  puidemos  ver  unha  mellora  só  co  exterior  da  ferida.Cando  volvín  ver  ao  doutor,
concedeume unha semana máis unha longa serie de recomendacións sobre o que ter en conta
que  denominou  como  un  momento  "Dios...".Seguín  administrando  fielmente  a  dose  de
medicamento  suxerida.Comecei  a  sentirme mellor  e,  o  máis  importante,  a  ferida  ulcerada
comezaba  a  curar.En  abril  permitíronme  camiñar  de  pé  durante  10  minutos  ao  día.Foi
necesario un pequeno procedemento cirúrxico para eliminar algunha masa ósea deteriorada
que se estaba formando.
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Sigo coa medicación, e o meu médico é cautelosamente optimista de que poida manter o pé.A
infección  no  meu  óso  foi  moi  grave  e  tardará  un  tempo  en  aclararse,  pero  está
curando.Actualmente, o médico está considerando unha posible cirurxía construtiva do meu pé
dentro dun ano se segue mellorando. Alexis

"Son un dos amigos que menciona Alexis.Envieille unha ligazón a esta publicación e quizais
queira revelarse cando a vexa. Deixareino a ela.Levo moito tempo partidario da legalización da
marihuana con fins recreativos e era consciente de que podía aliviar eficazmente a dor e a
ansiedade.Non obstante, só nos últimos 8 ou 9 meses fun consciente do poder curativo do
cannabis.Cando falei con Alexis en febreiro e ela me falou da proposta de amputación, vira a
canción de Rick.Run From the Cure” vídeo pero era verdadeiramente escéptico.A miña parella
e eu discutimos a posibilidade de facer aceite de cánabo e probalo como cura, e o noso amigo
común Alexis parecía un candidato principal.Ela aceptou, e fixemos un lote de aceite esa noite
e comezamos a administralo ao día seguinte.Os resultados iniciais eran prometedores pero
aínda era moi escéptico.Pero como lle dixen a Alexis: "Que tes que perder?o teu pé?o doutor
xa o quere tomar!”. Nunca estiven máis orgulloso que o día que entrou na miña sala.E aínda
que por mor da súa cirurxía volve estar en cadeira de rodas un pouco.o seu médico díxolle que
é unha "prioridade máxima" que Alexis baile na súa voda o próximo mes de maio.Isto do home
que quería cortarlle o pé catro meses antes. Caseta

"Grazas Rick, fixen o aceite para axudar ás persoas que non tiñan idea da súa capacidade de
curar.Caso primeiro: diabético en diálise, 5 días á semana, 6 horas á vez.13% función renal e
dor importante.A dor desapareceu o primeiro día.Tres meses despois do tratamento ata 2 veces
por semana en diálise, 3 horas.E o 54% da función renal de volta.Cinco meses despois do
tratamento, sen máis diálise e un 98% da función renal de volta, sen máis medicamentos para
a dor recetados e recuperar a súa vida despois dos 25 anos.anos de inferno.Ah, si, sen cobrar
polo aceite e encántame cada minuto de poder axudala.Os outros que estamos tratando tamén
teñen un éxito similar, así que grazas por deixarme formar parte disto". Dan

"O meu marido ten diabetes tipo 2 e estivo tomando cannabis e reduciuse de 3 inyecciones ao
día, ademais de 5 unidades pola noite a 5 unidades pola noite, polo que axuda.Só leva un mes
e medio tomando”. Gladys

"Tamén curei a 5 persoas.Os meus amigos.Diabetes tipo 2.Cancro de ovario.Obesidade.Cancro
de  pel.E  cura  as  miñas  graves  náuseas  matinais  de  HGG.Fágoo  eu  mesmo.No  meu
curro.Ensino ao meu fillo de 4 anos.Entendo o importante que é". HempGirl

Dixestión e enfermidade de Crohn
"O aceite axuda a enfermidade de Crohn.Detén a inflamación nos intestinos.Eu tiña un tumor e
1/3 do fígado e da vesícula biliar extirpado antes de descubrir o aceite.Agora o aceite curou
todos os efectos desagradables da quimioterapia para a hepatitis C e as cirurxías.Perdín 18
quilos e síntome ben". Michelle

"Déronme unha pequena cantidade para probar.Vaia.Comín coma hai anos que non comía!
Volveume  o  apetito!Agora  sei  que  non  é  barato  pero  funciona  para  todo  tipo  de
problemas.Grazas!" Danny

"Atopei o mesmo!60 libras un pouco máis que hai un ano de 205.Agora estou de volta aos 180
e estable.Póñome absolutamente hambriento,  e non só os bocadillos.De feito,  agora como
unha  comida  completa  ao  día.Antes?2  bocados  e  quería...Pois  non  sexamos  demasiado
gráficos". Capucha

"E por suposto que o cambio de dieta tamén foi provocado pola RSO...Agora desexo unha
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comida moito máis saudable que nunca...Tiven un problema de chocolate... agora é suficiente
con 1 peza e nin o necesito a maioría das veces!!!Quero comer san, VIVIR san!!!” Laurie

"Nun foro sobre a enfermidade de Crohn practicamente me sentín "intimidado" para descubrir
que era  este  "RSO".E só dúas semanas despois  diso,  salvoume a vida,  e  faino todos os
días.Descuberto o 29/12/12.Vida salvada o 11/1/13. Sara

"Espero que non esteas pechado, acabo de atoparte!Deiteime na cama o mes pasado cunha
segura sensación de morte sobre o meu corpo, como sentín antes.Só dúas semanas antes
topei o teu nome e traballo nun foro de Crohn.Este tipo repetiu o teu nome tantas veces que
case me sentín "intimidado" para deixar o teu nome.Un pouco despois busquei o teu nome e o
aceite.Moita  información xurdiu  así  que  comecei  cun  programa de conversas de radio  por
internet chamado "Red Ice Radio" e a gravación dunha entrevista con Rick sobre o tema do
aceite.Cando rematou, chorei.Fun para casa e díxenlle todo ao meu marido.

FF  a  xaneiro.11  o  día  que  debería  morrer.O  meu  marido  acababa  de  comprar  o  que
necesitabamos para facer aceite o día 10 e tiña plans para facer aceite nun día ou así.O día 11
sentínme mal pola mañá... como a maioría das mañás.A enfermidade envagoume rapidamente
e forte.Deiteime na cama para morrer... Sabía que era malo cando non me atrevía a chamar ao
meu marido no traballo.Cando chegou a casa empezou co aceite enseguida.Comín unha bola
do tamaño de avea e puiden sentir o meu corpo voltar nunha hora, así que comín outra bola e 2
horas despois  puiden ir  só ao baño.Á mañá seguinte case non sentín os síntomas do día
anterior e fun traballar!(traballo de fin de semana-lento e sinxelo) o día 15 cubrín e un día extra
e a última hora pedíronme que cubrira o resto da semana.CONTARAREI AO MUNDO SOBRE
O RSO!

Esquecín mencionar que teño a enfermidade de Crohn, colite e queimaduras bioquímicas (fuga
de apéndice) dos meus pulmóns para abaixo.O meu apéndice filtrouse durante 5 1/2 meses a
finais  de  decembro.2008  ata  o  19  de  maio  de  2009.Eliminación  de  1  galón  de  residuos
infecciosos.

Tomei este aceite todos os días durante 39 días nunha bola do tamaño de fariña de avea 3
veces ao día.Xa non necesito ningún medicamento e case non o fumo.Tamén bebo zume de
Aloe Vera ao 95%.Fai que o aceite funcione aínda mellor.Rexistro todo.Nunca volverei tomar
outra substancia feita polo home". Sara

"O pote é o único remedio que forzou a miña grave enfermidade de Crohn a remisión.Curas de
cannabis". Alicia

"Cando digo que o cannabis cura a enfermidade de Crohn, digo en serio.Vivín 30 anos con esta
enfermidade,  descoñecida  para  min,  e  só  decateime  despois  de  que  deixei  de  consumir
marihuana  recreativa.Foi  unha  longa  pausa  e  o  meu Crohn  non  volveu  a  estar  en  niveis
controlables  ata  que retomei  o  consumo de cannabis.Orixinalmente  só estaba matando as
miñas náuseas, pero despois descubrín que me axudaba a enfermidade de Crohn.Sen mirar
atrás!" Sean

“Gran traballo!Cando traballaba no dispensario, tiven a sorte de coñecer a un mozo (18) que
tiña Crohn bastante avanzado.Non estaba a usar RSO nese momento, só algúns medibles que
levamos.Foi  operado  de  exploración  e  non  puido  consumir  o  seu  cannabis.Caeu  bastante
enfermo no hospital,  febre, infección, perda de peso rapidamente nun cadro que xa estaba
demasiado delgado.O seu médico finalmente aceptou darlle un pase de día para que puidese
vir vernos e buscar un medicamento.

O seu médico quedou máis que abraiado cando entrou para revisalo á mañá seguinte, e estaba
sentado na cama, de ollos brillantes e rabo espeso, comendo unha boa comida a noite anterior,
e  só  estaba  almorzando.A última  vez  que  falei  co  paciente,  acababa  de  escoitar  falar  de

- 111 -



RSO.Non teño ningunha dúbida de que estará completamente curado de todos os problemas
de Crohn en pouco tempo". Jenn

"Teño Crohn.Grazas a Rick Simpson, recuperei a miña vida". Kathleen

"Seino de primeira man que cura a enfermidade de Crohn.Hai que inxerilo.Fumei durante anos
tamén para revivir a dor... A curación non chegou ata que inxerín o aceite.Proba, non tes nada
que perder, pero unha enfermidade insoportable”. Sara

"O  aceite  de  cannabis  axudou  a  curar  a  miña  enfermidade  de  Crohn  para  que  eu  poida
xestionalo!Agora teño unha calidade de vida de novo grazas ao aceite Rick Simpson e ao
aceite Shona Banda.NUNCA tería sido capaz de facer algo así nesta época o ano pasado...
Apenas  puiden  ir  á  compra  sen  medo  a  ter  que  estar  preto  dun  baño.Tiven  que  saír
constantemente dos espectáculos de arte e dos concertos de pintura en vivo polo mal que era
o  meu  Crohn.Afortunadamente  presentáronme o  aceite  de  cannabis  e  finalmente  atopei  o
aceite axeitado para min.Estou vivindo e amando a vida de novo...En serio, o ano pasado nesta
época  nin  sequera  podía  ir  a  un  mercado  de  agricultores...vida  apañada!O  CANNABIS
CURA!!!!

A lectura de ~ Live Free or Die de Shona Banda deume a forza para levantarme e ter a coraxe
de VIVIR LIBRE e curarme.Ler o libro de Rick Simpsons!É unha autobiografía marabillosa chea
de información que é valiosa para coñecer.Ambos os libros axudan a espertar a túa mente para
que xa non teñas que ser parte da ovella.Aprende a verdade.Googleo". Linzy

"Un  dos  maiores  sentimentos  que  non  sentín  desde  hai  moito  tempo  é  sentir  esa  calor
INCREÍBLE ao comer jalapeños con sriracha en pho...Sen dor nas miñas entrañas!Grazas a
Deus polo ACEITE DE CANNABIS!Adoitaba tomar a dor só para poder tratarme de pho.... o
meu prato favorito de sempre.... Hoxe en día podo comelo e NON SINTO DOR porque o aceite
de cannabis está axudando a controlar a miña enfermidade de Crohn!!!¡Oh, como botei  de
menos o sabor do pho e a queimada morna das especias quentes!Nunca deixarei de tomar o
meu aceite.Mmm mmm de ningunha maneira!" Linzy

"Teño Crohn e fai marabillas!!!Funciona mellor que calquera pílula que me deron". Andrés

"Neste momento, trato ao meu compañeiro de cuarto de colite con RSO.Cando destrozou a súa
motocicleta estivo mal roto e estivo un mes no hospital.Mentres estaba no hospital dixéronnos
que tiña unha masa no colon e que o máis probable era cancro.Padece colite  dende que
eraTen 17 anos, agora ten 29.

Despois de morrer de medo e sen saber o que estaba a pasar, falei co meu amigo sobre probar
RSO.Fixo o aceite de Rick Simpson para o meu amigo e levano tomando desde outubro.Os
médicos  din  que  a  masa  regulouse,  volveu  a  cor  normal  e  xa  non  cren  que  sexa
cancro.Detivemos efectivamente o sangrado nas súas entrañas agora desde outubro, sen nin
un só brote!A inflamación é mínima.NUNCA deixaremos de usar RSO na miña familia!!!" Chris

"Estou  usando  aceite  para  a  colite.Está  funcionando.O  único  problema é  que  non  teño  a
tensión adecuada, polo que me mareo un pouco.Pero a quen lle importa, síntome ben". Igor

"Teño un amigo con colite e está a axudar a un ritmo incrible.Tivérono con todas as drogas
xenéticas, creo que estaba moi preto dunha bolsa clausal.Viu varios médicos, está moi aberto
ao problema, aos detalles, etc.Podería tentar obter máis detalles". Xustino

"Teño  colite  dos  tratamentos  de  radiación...os  estupefacientes  son  inútiles.O cannabis  é  o
ÚNICO que me aliviou a dor". Le

"Para as  persoas que  buscan cepas que traballan  coa  colite,  moitos  cruces inclinados  de
Cheese e Chemdogg son os que parecen funcionar mellor para aqueles que coñezo que o
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usan". Chris

"Utilizo RSO desde os meus 20 anos para evitar que a colite ulcérica progrese.Teño un tracto
dixestivo completamente normal aos 41 anos.O meu pai sufriu varias veces a enfermidade de
Crohn e, na miña humilde opinión, foi o aceite o que impediu que eu tamén sufrira a mesma
sorte”. Todd

"Uso cannabis cando teño un brote de diverticulite, é o único que me proporciona un verdadeiro
alivio, axuda moito coa dor de estómago e axuda a relaxarse os músculos do abdome, mellor
que os analxésicos recetados que só enmascaran a dor durante un pouco!" David

"Utilizo RSO tamén para os meus Crohns.Foi un milagre para min". Bobby

Corazón, presión arterial
"O corazón é un órgano vital  e  o aceite rexuvenece os órganos vitais.Cando os pacientes
comezan a usar o aceite, adoitan reducir as doses dos seus medicamentos para o corazón e a
maioría deixan de usar os medicamentos en canto senten que poden deixar de usalos.O aceite
é moi beneficioso para o corazón, pero creo que o paciente debería consultar a un médico
cando saia estes medicamentos que se lle receitaron.

O aceite pode regular a presión arterial e nalgúns casos a arritmia de forma moi eficaz.Adoita
baixar a presión arterial, polo que os que usan medicamentos para a presión arterial deben ter
coidado co uso do aceite ata que se acostumen a el.Unha combinación de medicamentos para
a presión arterial  e  o  aceite pode baixar  demasiado a presión,  polo que é unha boa idea
controlar a presión arterial mediante un comprobador de presión arterial.En moitos casos, os
pacientes tamén descubrirán que o aceite tamén aumenta lixeiramente a frecuencia cardíaca.

Esta área require moita máis investigación, polo que os pacientes deben seguir o seu sentido
común ao comezar co aceite, pero tamén deben manterse en contacto co seu médico porque
poden experimentar algúns problemas para quitar estes medicamentos.Os pacientes cardíacos
deben  comprobar  o  cableado  eléctrico  na  súa  casa  ou  traballo.O  corazón  traballa  sobre
impulsos electromagnéticos, polo que deben evitar permanecer en campos electromagnéticos
na medida do posible.

Eu comería o aceite e tamén o usaría en supositorios.En canto á aplicación tópica, nunca está
de máis, pero non podo dicir o beneficioso que é realmente neste momento.Como sempre,
usaría cánabotodos os xeitos posibles.Tamén incluiría sementes de cánabo e aceite de cánabo
na miña dieta, tanto as sementes como o aceite son coñecidos por ter efectos moi beneficiosos
en moitas enfermidades cardíacas.

Se fose médico e tivese que realizar unha cirurxía ou transplante cardíaco,  etc.,  intentaría
rexuvenecer o órgano primeiro con polo menos 60 g de aceite.Se 60 g non levasen ao paciente
a un estado de saúde suficiente, seguiría dándolle o aceite.JB”

"Reducín e deixei de tomar as miñas pílulas para a presión arterial  xa que a miña presión
estaba quedando moi baixas.Despois de baixar as pílulas de presión arterial, a miña presión
arterial normalizouse.Os latidos do corazón parecen máis regulares e non tan molestos, tendo
en conta que teño un latido cardíaco irregular desde o nacemento. Xurxo

"Tiven un ataque cardíaco ao día seguinte do meu aniversario o 2 de abril de 2012.O doutor
intentou dicirme que todo era artrite, e só era un ataque cardíaco.Non lles gusta que eu use
cannabis,  tiven  un  gran  golpe  aquí  abaixo  entre  un  médico  que  só  é  farmacéutico  e  que
empurra  as pílulas  e un farmacéutico  naturalista,  o  meu doutor  rexedor  tamén me matou,
estaba 100% bloqueado por un lado e O 80% do outro lado,  pensei  que me ía parado,  a
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semana pasada pido a túa axuda, e o único consolo que tiven foi o cannabis, sigo buscando
aceite, si teño artrite, esta dicían que era viúva. maker, tiven sorte, fun a Urxencias, dixéronme
que me puxeran un stent e agardar a ver que facer co outro, grazas Rick, estás facendo unha
gran cousa, e é moi apreciado.Ei, sigo aquí, e outra nota: o meu marido non vaia ao médico,
non beba nin fume, só use cannabis durante todos estes anos.Ten presión arterial igual que un
adolescente, saudable, Deus te bendiga a ti e a todos nós, Barbie segue a sufrir (@ O@ ) pola
dor". Barbie

"A miña can que ten insuficiencia cardíaca conxestiva aínda continúa e tamén leva o aceite
desde marzo.Paz amor e RSO!!" Jenna

"A miña presión arterial pasou de 139/99 a 114/80, nunca foi tan baixa.Grazas Rick." Jayson

Q.Ola, teño unha pregunta.Estaba curioso de saber se había algún testemuño do aceite que
axudase á FIBRILACIÓN ARTERIAL?Un tipo irregular de latido cardíaco.Grazas!!!!" María

A.Querida María,  si,  claro.Asegúrate de que o aceite se produce e usa segundo as nosas
instrucións e teña coidado de combinalo con medicamentos para o corazón.JB

"Agora compartirei con todos a miña historia e a longa batalla contra a presión arterial alta
(hipertensión).Desde os 25 anos, sempre tiven un desafío coa presión arterial alta,  pero en
2008 ou así non paguei a prima do meu seguro de vida a tempo.Dixéronme que necesitaba un
exame físico para poder ser reintegrado.A empresa envioume a unha enfermeira local que me
tomou a presión arterial.Era 180/120.Ela díxome que era un "ictus andante" e recomendoume ir
directamente ás urxencias.Ben, non me gustan especialmente os hospitais, así que fun a casa
e fun unha disciplina de remedios naturais, todos os cales non fixeron nada.Comprobei a miña
presión arterial a miúdo para ver o que funcionaba, incluído o exercicio.Aínda estaba bastante
alto e quedou alí.

Despois dun ano e BP máis de 180, un amigo dixo que era mellor ir ver un médico, o que
fixen.Tomei  algún  medicamento  que  fixo  pouco,  pero  tamén  me  mareou  moito  e  me
nebulosa.Deixei as drogas e atopei un produto MLM que estaba "garantido" para limpar as
arterias nun mes.Pois fixen cuádruples doses e aínda tiña unha hipertensión severa despois de
9 meses.O pasado outubro,  a miña presión arterial  subiu  a  235/135 (perigosamente  alta)e
sentín que estaba a piques de desaparecer, así que finalmente cedei e fun ás urxencias do
hospital.Conectáronme e probaron dous medicamentos: Lisinopril e Diltazem, que baixaron a
presión arterial  a  150/110.Tomei  as drogas ata  que acabei  nun mes.Cando volvín  ao meu
médico para facerme unha revisión nun mes e a miña presión arterial aínda estaba en torno a
160/110.Estaba moi frustrado porque aínda era un "golpe de andar".

En xaneiro presentáronme a Aamann, de Colorado, que traballaba especificamente con aceite
de cannabis.Díxome que o aceite fixo marabillas en pacientes con EM e dor, que ten a miña
muller.Tamén me dixo que mirase a película...Run From the Cureque utilizaba especificamente
o aceite de cannabis, para a curación de moitos cancros.

A miña muller despois de ser vendida e un pouco máis aberta de mente aínda era renuente a
tomalo, así que tomei a miña dose para ver o que facía para a miña presión arterial.Aamann
dixo que comezara cunha dose moi pequena e traballar ata chegar á miña tolerancia.Comecei
co tamaño dun gran de arroz e a miña presión arterial  pola mañá sen outro medicamento
estaba  en 138/90,  unha  gran  mellora.Tamén me quedara  sen  o  vello  medicamento  cando
comecei.Continuei coa dose baixa, pero os efectos dramáticos deixaron de ocorrer, ata que
subín a  dose a  dous grans.Sorprendentemente,  o  BP volveu abaixo.Aínda estou no modo
experimental no meu propio corpo, e durante os últimos días a miña presión arterial foi normal
e manteño tomando uns 3 grans antes de durmir e sen receita médica.Tampouco notei ningún
efecto secundario e teño a intención de mantelo baixo o limiar de "estar drogado".
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Cando solicitei  unha tarxeta médica,  o médico dixo que non había ningún historial  médico
previo  de  remedio  de  aceite  de  cannabis  para  a  presión  arterial.Aínda  puiden  obter  a
aprobación por mor da dor nas articulacións que teño durante anos.Adiviña que?Houbo outro
gran efecto secundario/beneficio: non máis dor nas articulacións.

A moita xente, incluída a min, non lle gusta fumar.Os "cabechos" que non poden funcionar e
que fan un mal uso desta dispensa deron un ollo morro á industria.Espero que o estado non tire
ao bebé coa auga do baño con este medicamento marabilloso.

Q.Canto toma para o control diario da presión arterial?Joe

A.Sempre é mellor tomar polo menos o tratamento de 60 g segundo as instrucións e despois
baixar a unha dose de mantemento.JB

"Durante o tempo que o tomei para o cancro, fíxome unha análise de sangue a gran escala...
os médicos quedaron abraiados co meu colesterol, os niveis de azucre no sangue e a presión
arterial!Dixeron que era como un adolescente.E teño 49 anos!" Lindsey

"Tiña 240 libras e era prediabético.Perdida do olfacto e do gusto, inflamación e inchazo na
parte  inferior  das  pernas  e  dos  pés,  formigamento  na  punta  dos  dedos.Tamén  ten  OA
grave.Despois duns 6 meses con grano de arroz RSO 2/día, todos os síntomas da diabetes
desaparecen e non hai dor crónica por OA.Perdeu máis de 40 libras.Fixen eu o aceite". Ron

"Non sei sobre o meu colesterol, pero sei que despois dunha semana de comer menos dun
gran de arroz cada día comecei a perder peso.Na segunda semana desapareceu a graxa da
barriga e perdín pel.Terceira semana a pel solta tensa de novo...” Daniel

"O meu colesterol  baixou a lecturas normais e deixei  os medicamentos dos médicos.Moito
antes, dixeron que ía tomar medicamentos para o resto da miña vida.O meu azucre tamén é
normal, tiña 126 anos, agora 80 anos 90". Xosé

"Fai un par de meses fíxome unha análise de sangue e o doutor estaba despotricando sobre
que  non  tomaba  os  meus  medicamentos  para  o  colesterol,  polo  que  deixei  hai  uns  10
meses.Pregunteille como estaban os meus niveis de colesterol e respondeume en voz baixa
que estaba ben, pero foi detrás de min que o meu colesterol malo era máis alto que o bo, pero
así foi sempre, así que creo que así está o meu corpo. .Levo un ano tomando RSO e perdín 30
libras e os niveis de azucre baixaron, polo que non me preocupo demasiado e deixei outros
medicamentos, polo que seguro que me gusta o aceite. Al

"Eu estaba moi escéptico cando estaba a ler testemuños na web.Pero despois de que dous dos
meus amigos o estiveran usando regularmente e coñecía os seus problemas de saúde antes e
vexo istomellora incrible nas súas vidas e saúde, realmente gustaríame que a marihuana fose
eliminada da lista de substancias prohibidas.Todo o mundo debería poder cultivar o seu.

Houbo un tempo no pasado no que estaba moi en contra da marihuana, pero algúns amigos
cambiaron a miña opinión.Un estaba sufrindo durante bastante tempo de presión arterial alta:
estaba tomando comprimidos (tamén estivo en contra durante moito tempo) ata que alguén a
convenceu  de  probalo  durante  unha  semana.Fíxoo  e  o  efecto  deixouna  abraiada,  xa  que
dunhas 200 unidades habituais baixou a 140 unidades.

Algún outro amigo estivo loitando con dor de garganta e estómago e problemas relacionados
coa úlcera durante máis de 4 anos.Despois dunhas semanas de doses regulares de marihuana
como té, fume e gotas, parece moito mellor.Durme mellor, xa non necesita pílulas”. Alex
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Asma, Respiración, Pulmóns
"Estou nunha saúde case perfecta, non máis asma, perdín peso sen facer exercicio e síntome
ben todos os días.Nomea unha pílula que poida facelo? Eduardo

"Grazas polo aceite, axudoume a vencer unha pneumonía grave.O aceite fixo o que NyQuil e
os  antibióticos  do  médico  non  podían  facer.E  curei  da  noite  para  a  mañá!!!Rick  Simpson
engadiu alivio e cura na miña vida e por iso sempre estarei agradecido polo traballo de Rick
Simpson e o seu aceite.Sigue curando!" Joe

"Caríase  de  esperar  que  vaporizar  o  aceite  fose  eficaz  no  tratamento  da  asma  e  outros
problemas respiratorios.Pero, sorprendentemente, descubrimos que os supositorios de aceite
de  cáñamo  son  extremadamente  eficientes  para  abrir  as  vías  respiratorias.Normalmente,
dentro de 30 minutos despois de que un paciente tome un supositorio, informa que sente como
se os pulmóns se abriran e que poden respirar moito máis facilmente.Por suposto, como con
calquera  outra  enfermidade,  inxeriría  unha  dose  estándar  de  60  g  durante  tres  meses  e
quedaría cun gramo ao día ata que me sentise completamente saudable.Despois, por suposto,
tomaría unha dose de mantemento durante o resto da miña vida.Usaría o aceite por vía oral,
tópicamente na gorxa e no peito e en forma de supositorios.JB”

"A min  diagnosticáronme  enfisema  crónico  en  2002.Dixéronme  que  tiña  os  pulmóns  dun
enfermo de 90 anos.Deixou de fumar tabaco e só fumei bo cannabis moito.A función pulmonar
é  boa  hoxe.Acabo  de  comezar  a  usar  aceite  diariamente  tamén  para  a  dor  da  columna
vertebral. Xoán

"Teño  asma durante  21  anos,  fumei  cigs  e  mmj  desde  os  14.Non  tiven  que  usar  o  meu
inhalador desde que experimentei con marihuana en 93.Aínda teño un inhalador de rescate
pero NON o necesito.Tampouco tome os meus relaxantes musculares, 800 mg de ibuprofeno,
antidepresivos ou outros dous para as xaquecas.Encántame MMJ.Salvoume a vida". Kari

"A miña primeira vez con RSO tomei 1,7 gramos nunha pílula.Non podía andar recto, sentíame
como un retraso mental, pero o resultado foi que ao día seguinte me curasen dunha neumonía
grave!!Faríao de novo, jeje. Joe

"Comecei a usar aceite de cáñamo para o meu eczema e asma e todo desapareceu!Xa non
uso o meu inhalador de esteroides nin as cremas de esteroides.Nunca pensei que nun millón
de anos desaparecería.CÁÑAMO PARA A VICTORIA!Sinceramente, nunca pensei que atoparía
alivio para os meus problemas ata que descubrín a planta que sempre me dixeron que non
usase porque era mala para min, era realmente boa para min! Matt

"O petróleo funciona para os pulmóns!Vaporizar tamén axuda.Dentro dos primeiros 5 días de
tomar o aceite, os pulmóns comezarán a expulsar a flema e se estás loitando contra o cancro
de  pulmón,  os  tumores  deberían  comezar  a  encollerse  mentres  o  aceite  mata  as  células
cancerosas.O  60-80%  dos  tumores  están  cheos  de  Candida,  polo  que  as  propiedades
antifúngicas  do THC axudan a  este proceso xunto  cos  cannabinoides que desencadean o
proceso  químico  no  teu  sistema  inmunitario.O  cannabis  a  diferenza  dos  cigarros  abre  os
pulmóns e dilata o teubronquios mentres volve o seu corpo a un estado de homeostase.Moitas
persoas con problemas pulmonares, así como moitas outras enfermidades, deberían eliminar o
trigo e o azucre da súa dieta porque o trigo de hoxe é un 95% transxénico e o corpo humano
non  sabe  como  procesalo,  polo  que  almacenará  e  pode  causar  resposta  inmune.  de
inflamación ou histamina en calquera parte do corpo!Comida para pensar!" Mateo

Q.Ola JB,  tivo ocasión de tratar  a alguén,  usando o aceite,  que padece EPOC?Enfisema?
Asma?Shawn

A.Si, todo isto.Un dos meus primeiros pacientes con EPOC e anxina de peito non podía subir
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seis  escaleiras  (non  seis  tramos  de  escaleiras,  apenas  podía  andar  porque  non  podía
respirar).En  dous  meses,  volveu  xogar  ao  bádminton.O  aceite  axuda  con  todas  estas
condicións de forma moi  eficaz e segura.Comería o aceite,  usaríao en supositorios (tamén
funcionan moi ben para as enfermidades pulmonares), vaporizaría o aceite varias veces ao día
(promoverá a tose, e iso é o que queres, debes afastar toda a contaminación). os pulmóns, e
fai iso tosíndoo), e tamén usaría o aceite por vía tópica na miña gorxa, peito e costas.Moitos
desexos, JB

"Teño EPOC, estaba na fase final e pensando só en tirar do enchufe.Levo un mes tomando
aceite de cannabis e agora estou en camiño de recuperarme! Gordon

"Parece  que  o  meu  avó  non  é  o  único  avó  que  puido  beneficiarse  da  compaixón!
Este vello curou o seu enfisema usando aceite de cannabis.O meu avó tamén puido eliminar os
inhaladores de osíxeno e asma (aínda que estaba morrendo de cancro de pulmón en fase
terminal) usando o aceite esencial da planta de cannabis.Ese é o único medicamento que usou
o meu avó nas últimas 8  semanas da súa vida...Dalgunha maneira  foi  capaz de patear  a
pneumonía sen un antibiótico, aínda que tiña EPOC e enfisema e cancro de pulmón.O meu avó
pasou cuns niveis de osíxeno do 100 %, sen necesidade de AXUDA de máquinas respiratorias
ou medicamentos adicionais. Lindsay

"Eu mesmo vin  resultados con:  Leucemia infantil  e  adulta ~  Enfermidade do fígado ~ Dor
crónica ~ Diabetes ~ Obesidade ~ Asma ~ Bronquite crónica ~ SII ~ Inflamación ~ Aplicado
tópicamente ás mans artríticas: a dor desapareceu en aproximadamente un minuto.Aplícase
aos dedos queimados e a dor desapareceu nun par de minutos...FOI Pensei con certeza que
toda esa pel se estaba a desprender e só unha mancha do dedo medio perdeu a pel.Agora,
cando eses dedos saíron daquel aceite de canola fervendo, a pel estaba branca coma o polo
cocido!Nada mellor para as queimaduras.A partir de agora gardarei un bote na cociña!Grazas
Cannabis!" Debra

-- Grazas, Debra.Unha experiencia co que o aceite pode facer para as queimaduras é todo o
que fai falta para que unha persoa racional queira un bote del na cociña, estou de acordo.Debe
haber un frasco co aceite preto de cada cociña, lume aberto, forno, etc.Por se acaso.JB

"A finais dos 70 e durante os 80,  adoitaba ir  ao meu Dr. (Hashmi) e coller pílulas para os
ataques de bronquite polo menos dúas veces ao ano (no outono e na primavera, cando sempre
había  aire).  húmido).Deixei  de  fumar  cigarros  en  1990,  e  empecei  a  fumar  moito  máis
marihuana (aí foi cando comecei a crecer moito máis, e gardaría unhas 5 libras de xema para
min, agora uso moito máis por facer aceite e cociñar con iso.) PERO dende 1990 non volvín ao
médico  por  pílulas  para  a  bronquite.SON  22  ANOS  SEN  NECESITAR  PÍLULAS  PARA
BRONQUITE...NON TENTES DECIRME QUE FUMAR CANNABIS NON É BO PARA OS TUS
PULMÓNS...PREGUNTA A MIÑA NAI, GARANTO QUE NON MENTIRÁ A NINGUÉN...” Frauta

"Un gramo ao día de RSO é o que tomo para a miña EPOC e funciona como un carallo.Fágoo
en cápsulas e tomo 250 mg cada seis horas.Fumei tabaco durante 60 anos.Os inhaladores da
farmacia son só lixo que en realidade o estaban empeorando.O meu médico é estúpido porque
díxome  que  non  hai  cura  e  que  estaría  tomando  osíxeno  cando  os  puffers  xa  non
funcionasen.Sube o cú cun pau con cravos, se sabes o que quero dicir.Comecei o aceite en
decembro.É incrible como estou a moverme como unha persoa normal de novo en lugar de ser
decrépito e patéticovella criatura na que me estaba a converter rapidamente.Tropezara con
este tratamento despois de usar o RSO para o meu cancro de estómago sen radiación e sen
quimioterapia que me diagnosticaron en novembro de 2011.Só sobrevivín a toda esa escena
polo que é unha proba da "Suerte dos irlandeses" en acción.O meu avogado escoitara falar da
miña situación.Razonou con toda razón que deixaba ao meu propio destino, probablemente
estaba a piques de marchar deste mundo.Tiña coñecemento de RSO etc.Informádeme e aquí
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estou.O meu avogado é moito máis educado nestas cousas que o meu croaker.De todos os
xeitos, grazas de novo a Rick e a todas as persoas que nos están axudando". Dale

"Uso RSO para a miña EPOC...Eu desenvolvín un herpes labial que o alcohol e o H202 non
axudaran en 2 días.Púxenlle un punto de aceite pola mañá e máis tarde no día e esta mañá
desapareceu?Sentín por todos os meus vellos beizos delgados e alí non había nada...Estoume
a volver tolo???Vou ao baño e inungo o lugar de luz e, finalmente, despois de estirar e tirar,
rópoo ABRIR onde curara inmediatamente... Púxenlle outro punto e creo que nunca o mirei
conscientemente. de novo... Un medicamento asombroso RSO..." Dale

"A nai ten cancro de pulmón.Ela dixo que non estou facendo quimioterapia.Dixen que usarás
entón?RSO.Ela dixo eh?Ela deume a ligazón e foi a partir  de aí.Ela perdeu 60 libras en 4
meses.Non toma medicamentos  de farmacia  e  está ben pintando e  animando pola  cidade
agora!Mencionei  que  tiña  enfisema?Xa  nin  sequera  necesita  os  seus  tanques  de
osíxeno.Grazas a todos os que compartides.Rick -- o meu heroe de Fkn non é broma!JB -- non
pares irmán.Isto sucederá". Bill

"JB,  mostrei  o  vídeo  de  PT  ao  meu  marido  e  estiven  compartindo  con  el  os  miles  de
testemuños durante os últimos dous anos.Basicamente está de acordo con todo o que fai o
petróleo.Non obstante, tivemos unha acalorada discusión a fin de semana pasada.Non sei nin
como xurdiu o tema de fumar cánabo...Non o fumo nin quero fumalo.Afirma (e non teño nin
idea de onde escoitou isto porque non le nada que se educase!) que se libera amoníaco cando
se fuma e se inhala nos pulmóns, polo que afirma que é tóxico nese momento... nunca escoitei
falar disto e non volveu por el.Pensamentos?" Pam

-- Fumar calquera cousa non é o mellor para os teus pulmóns.Fumar cánabo certamente ten
beneficios para a saúde que superan facilmente os efectos adversos que poida ter, pero aínda
así o mellor é inxerir o aceite.Se alguén quere vaporizar o aceite para recreación ou outros fins
médicos, debería depender deles.Vaporizar o aceite forma parte do protocolo para o tratamento
de enfermidades pulmonares, incluído o cancro, quere que os pacientes tosen todo o que non
deberían ter nos seus pulmóns.Segundo o vexo, se fumar cannabis causa danos, comer o
aceite pode solucionalo, entón onde está exactamente o problema? JB

"A miña  nai  ten  fibrose  pulmonar...  Pódese  transplantar  se  perde  70  libras,  pero  é  case
imposible  se  non  podes  respirar  para  facer  exercicio...Sinceramente,  creo  que  polas
investigacións que fixen pode ser curada pero non polos médicos e estamos quedando sen
tempo...Estou desesperado por que alguén fale disto...Vin un vídeo de persoas coa mesma
condición que usaron RSO para vencelo...Farei calquera cousa para salvar á miña nai...Os
médicos déronlle o discurso de "pasa tempo coa túa familia", pero sei que ten moito que darlle
ao mundo, só ten 55 anos e é unha muller marabillosa chea de corazón". Ángela

--  Angela,  ponlle  o  aceite,  perderá  peso  e  probablemente  o  aceite  tamén  arranxará  esa
condición pulmonar.Fai que o coma, úsao en supositorios e tamén fai que evapore o aceite
varias veces ao día, queres que tose o que non pertence aos seus pulmóns.JB

“Diagnósticame fibrose peritoneal idiopática en 2009. Entrei en coidados intensivos nas fases
finais.  Presión  arterial  223  sobre  130,  insuficiencia  renal  90%,  aorta  con  fugas,  corazón
irregular  140-40.  As  fibras  estaban  empaquetadas  detrás  da  miña  parede  do  estómago
presionando  todos  os  órganos  do  meu torso,  causando  unha  dor  extrema.  sobrevivín.  Os
próximos  12  meses  unha  variedade  fracasada  de  quimioterapia.  Despois  comecei  Rick
Simpson Oil.  Regaloume porque non podía  pagar.  6  meses máis de amodoretirándose da
quimioterapia mentres toma o aceite. Parar de súpeto faría falla o meu sistema inmunitario.
Incluso co aceite. Avanza rápido e deixa moito fóra. Hai dous meses os meus médicos dixeron;
non poden atopar ningún rastro das fibras idiopáticas do meu corpo. Aínda teño problemas co
que  a  quimioterapia  fixo  no  meu  estómago  e  no  meu  intestino,  pero  iso  tamén  se  está
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resolvendo  constantemente.  Os  médicos  din  que  é  un  milagre  médico.  Aínda  que  son
conscientes e toman excelentes notas, cando falo sobre o meu uso do aceite de Rick Simpson.
I.  Tamén fai  e toma unha tintura de glicerina vexetal.  O meu médico de atención primaria
recomendou cannabis no primeiro mes do meu diagnóstico terminal. En realidade, dixo que era
a única esperanza que sabía. Hai demasiados detalles para poñer nesta resposta. Espero que
isto axude". Enoc

"A mala herba salvoume a vida dun ataque de asma.Rironme durante anos porque lle contei:
como o fume pode axudar á asma, dicían?Non sei como, non son científico pero funcionou e
vivo por iso”. David

"Moita xente obstaculiza este medicamento.Se soubesen que eles e as súas familias precisan
eles mesmos para loitar ou previr tantas enfermidades tan facilmente.Se soubesen o que os
seus  familiares  lles  van  dicir  cando  descubran  a  verdade  real  sobre  os  moitos  efectos
marabillosos deste medicamento.Se soubesen canta dor e sufrimento pasaron eles mesmos en
ausencia do aceite.Creo que actuarían moito máis rápido e creo que finalmente farían algo ao
respecto, non en contra.Só un parvo ou unha persoa desinformada podería opoñerse a un
medicamento con tantos usos.JB”

"Desde  finais  de  2011,  cando  me  diagnosticaron  cancro  de  estómago,  tamén  fun
constantemente no RSO para a miña EPOC... As outras cousas das que coidou son incribles...
A  visión,  a  audición  e  a  pel  son  incribles.  non  como  a  maioría  dos  75...  As  varices
retrocedéronse un 50% polo menos... Ás nenas gustaríalles iso... Só faime sentir saudable... "
Dale

"Cando máis mulleres se dean conta de que ten propiedades anti-envellecemento, asaltarán o
parlamento.Lol."  Lupus
-- Seguro que o farán, Lupus, diso non teño dúbida.JB

"Useino e saquei  de todos os produtos farmacéuticos,  ademais de vencer  a EPOC.A miña
artrite tiña tantas medicinas que a miña respiración era mala.Estaba con osíxeno máis de 5
anos  e  despois  de  baixar  de  todos  os  medicamentos  para  a  dor,  a  miña  respiración  é
xenial.Aínda tendo artrite, pero a vida paga a pena vivir agora". Loureiro

"Matou un cancro de pel de crecemento lento nas costas da miña nai nas dúas semanas que
pasou a maior parte da súa vida...Necesito dicir máis!Axudou a moitas persoas que coñecemos
con moitas enfermidades diferentes e agora estamos vendo como axuda enormemente coa
EPOC.Gloria a Deus por esta planta milagre!" Bonny

--  O  cancro  de  pel  desapareceu,  a  enfermidade  pulmonar  de  obstrución  crónica
desapareceu.Ben, o único que sei é que os médicos adoitan ter grandes problemas para tratar
ambos.Non é de estrañar que non teñan as ferramentas adecuadas para o seu traballo cando
non poden usar cannabis, unha das medicinas tradicionais máis antigas da historia.Deberían
ser os primeiros en pedilo.JB

Hepatite
"A hepatitis C, desapareceu, a presión arterial alta e os problemas intestinais, desapareceu".
Janet

"Diagnóstico  de hepatitis  C  -  2006.Ensaio  clínico.1  de 1000 en todo o  mundo.Albuferon +
Ribavirina  -  Xullo  2007-  Decembro  2007.Ao  cabo  dunha  semana  de  comezar  este  cóctel
químico, tiña unha dor intensa e tomaba morfina, comecei a perder peso, erupcións cutáneas,
etc.Ao final do ensaio, perdera 47 quilos e tiña unha dor intensa 24-7.Obrigáronme a xubilarme
aos 47 anos e loitei contra a miña empresa pola discapacidade durante dous anos e o goberno
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canadense durante catro anos.O ano pasado informáronme de que o fármaco de ensaio clínico
se suspendeu debido a mortes e efectos secundarios.

O pasado verán de 2012, en xuño, comezou a ter convulsións, incapacidade de tragar, perda
de equilibrio tamén.En resumo, acabei nunha cadeira de rodas.Neste momento enviáronme
para todas as exploracións, radiografías e probas e o neurólogo descubrín MS???Resonancia
magnética sen especial...

O médico de familia dixo que quizais estaba a ter pequenos accidentes cerebrovasculares.Os
dous mandáronme a casa  a  vivir  con el  xa  que non  farían máis  probas!Despediunos  aos
dous.Entón un amigo me converteu no Sr.Rick Simpson en agosto do ano pasado e comecei a
cazar brotes índicas.O 29 de decembro foi o día en que fixen os meus 60 gramos e tamén esa
noite tiven a miña última convulsión e á mañá seguinte comecei  co programa de petróleo
pesado.

Nunca durmín tan ben desde a quimioterapia, tiven a sorte de ter 1-2 horas...Agora 7-8.Irreal en
si  mesmo.Non  tomo  medicamentos  recetados  e  tomo  todos  os  opiáceos,  somníferos  e
antidepresivos, todos con efectos secundarios negativos.Tamén xestionou a miña dor mellor
que calquera outra cousa.

Agora rematei e busco a seguinte cepa para a miña dose de mantemento de por vida.Os meus
diagnósticos dos documentos occidentais que despediu son os seguintes...Hep C, fibromaalxia,
Raynauds, IBS, CFS, depresión, ansiedade extrema, MS???Non teño receita médica, non teño
convulsións e controlo a miña dor...Proba iso con pastillas!Mantéñase forte - Loita adiante". Roy

"Tin éxito na miña carreira e tiven unha vida fantástica... casa bonita, coches, barcos, etc.Teño
un  título  de  licenciado  en  Saúde  Mental  e  aínda  debo  28.000,00  por  iso.Cometín  erros
enormes... ENORME!E sufrín as consecuencias.Non proclamo estar por riba de ninguén, nin
por debaixo.Todos temos unha historia, unha viaxe que é única para nós.

Non elixín enfermar.Pero o fixen.Non escollín estar en SSD, pero era unha opción que tiña que
utilizar.Non teño vergoña, nin orgulloso.Vivo con só 980,00 ao mes, menos que moitos, máis
que algúns.Intento non queixarme, pero si.Recibo cupones de alimentos e Medicare.Vivo só co
meu cachorro.Ás veces síntome desesperado, sen valor e desesperado.Perdo o interese polas
cousas que amo, os días mestúranse e moitas veces non quero levantarme da cama.

Dito isto, tamén son cariñoso, amable, compasivo e realmente me importan as persoas.Teño
moi pouco que ofrecer ademais de amor e apoio aos meus amigos, pero, aínda así, fun vítima
de moitos que me roubaron e me utilizaron para o seu beneficio.Non me queixo, simplemente
digo.
Sufro dor crónica e fatiga todos os días.Todos os días, debo forzarme a buscar un motivo para
levantarme  e  levantarme  da  cama.Normalmente  é  o  meu  cachorro  o  que  fai  que  iso
suceda.Pero os meus amigos son incribles!E probablemente nin sequera saiban que esperto
por culpa deles.Si, estou deprimido.A dor, a dor crónica farache iso.

Son hiper, un pouco tolo... pero son eu, Deus non fixo lixo.Dígoche isto, para dicirche isto...
Probei alcohol, pílulas, drogas... recetéronme o seguinte: Oxicotina, Vicodin, Zanax, Neurontin,
Seroquel, Prozac, numerosos antiinflamatorios, Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin e
só Deus sabe cantas outras teño esquecida.

SON UN PACIENTE CON MARIHUANA MÉDICA.Por que?Ben, non porque me queira drogar.
Estou traballando co meu coidador  en medicamentos  que me funcionan.É un proceso.Non
quero ser apedreado.Quero pensar con claridade e estar libre de dor.Non quero causar máis
dano ao meu fígado.Teño hepatite C e teño moitos anos.Entón, todas esas receitas... ben, só
fan máis  dano.Estou tomando aceite de Rick  Simpson e uso alimentos mediterráneos que
axudaron a reducir a miña inflamación e me axudaron a relaxarme.Raramente durmo debido á
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dor.Pero,  traballar  co  meu  coidador  está  permitindo  durmir  mellor.Estou  descubrindo  os
beneficios  do  cannabis  e  atopando  un  camiño  para  superar  a  dor  coa  axuda  de  persoas
compasivas, amorosas e amables.Non teño que ser vítima dos medicamentos recetados.

Entón, aqueles de vostedes que son de mente pechada á medicina non convencional necesitan
educarse antes de emitir xuízos.Sei que moitos de vós só podedes ver o negativo.Entendoiso.E
quizais, a marihuana medicinal non é para ti... e iso está ben.Pero para aqueles de nós que non
queremos ser máis prexudicados pola medicina convencional... ben, por favor... apoie a nosa
decisión e infórmese antes de emitir un xuízo.Non son un drogadicto, son un ser humano con
dor... e estoume beneficiando dos moitos usos do cannabis.

Experimentei  persoas na comunidade de MM que son amorosas,  amables e realmente  se
preocupan e fun moi bendicida.Tamén vin o dano causado por membros da comunidade que
están nela por pagar... e non proporcionan nada máis que o comportamento na rúa.Non é un
mundo  perfecto.
PD: Eu estaba, teño medo de publicar isto.Pero polo ben da nosa comunidade... estou poñendo
aí fóra.Paz." Cathy

"O aceite axuda a enfermidade de Crohn.Detén a inflamación nos intestinos.Tiña un tumor e
1/3 do fígado e a vesícula biliar extirparonme antes de saber o aceite.Agora o aceite curou
todos os efectos desagradables da quimioterapia para a hepatitis C e as cirurxías.Perdín 18
quilos e síntome ben". Michelle

"Tiven hepatitis C durante 35 anos.Pasou por inxeccións de interferón e outros tratamentos
horribles.Ao ano seguinte quitáronme un hemanxioma e tamén 1/3 do meu fígado.E tiven unha
vesícula biliar enferma que me quitaron.Levo 3 anos usando o aceite.Aínda libre de virus, o
fígado estase a rexenerar e o aceite mantén o azucre no sangue normal.Tamén perdín preto de
45 libras desde maio.Tamén puxen o aceite nas miñas feridas de diabetes e todas curaron.Sen
cicatrices". Michelle

"Eu fago a miña propia versión, todo o mellor, máis alivio da dor e máis THC psicoactivo xunto
con algúns bos números de CBD.O alivio da dor de 90 mg de morfina non puido parar.O meu
aceite detén a dor en 3 minutos.Non 20 como a morfina.E dura 4 horas e non 2 como a
morfina.Pero acepta que a túa versión engade outras funcións.Pero funciona mellor para min,
tamén probei RSO.Podo poñer algúns dos meus nun palito debaixo da lingua e conseguir máis
de 5 horas de baile  sen dor.Un bo medicamento para todos os que o necesitan é o meu
pensamento". Jim

"Salvoulle a vida ao meu marido.O tratamento contra a hepatitis C estaba a matar.Non podía
comer,  perdeu  70  libras,  5  guións  para  náuseas,  ningún  deles  funcionou.Grazas  a  Deus,
vivimos  en  Arizona  e  tiven  xente  moi  cariñosa  na  cooperativa  que  nos  axudou  en  24
horas.Mantivo a comida baixa e puido rematar o tratamento.Hep C libre e usa gotas aínda para
o  apetito.As  drogas  mataban  cousas  boas.Comer  é  importante  cando  se  toma  o
tratamento.Funciona e agradecemos que tivemos tantas persoas xeniais.Grazas a Deus polo
cannabis e Arizona e boa xente". Xulia

"G'day Rick, só quero dicir grazas.Teño cirrose do fígado pola hepatitis C e acabo de facer un
pouco de aceite con 6 onzas de chemdog, pero usei 4 litros de alcohol isopropílico.É tan forte!
Tiña un anaco do tamaño dun gran de arroz e meu Deus estaba flotando nunha nube...lol.Só
teño que axustar as miñas cantidades.De todos os xeitos, por primeira vez en máis de 18
meses de  horrible  dor  hepática,  non  teño  dor.Isto  foi  despois  do  primeiro  día  de  tomar  o
aceite.É verdadeiramente un agasallo  de Deus para o home...Bendicións  de Australia...:-))”
Nigel

"Boas novas.As encimas hepáticas do pai son normais e padece HEP C desde hai máis de 10
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anos.Leva 2,5 meses tomando o RSO, o doutor non dixo que a HEP C desaparecera, pero as
súas encimas hepáticas son normais, o que é unha mellora.E o pai foi un bebedor duro con
hepatitis C nas últimas 1-2 décadas, o seu fígado recibiu un disparo e agora está curado".
Roger

"Aínda que non teñas cancro, pensa no mantemento preventivo do teu corpo.Ao inxerir RSO en
pequenas cantidades utilizadas a diario.Estás permitindo ao teu corpo loitar contra todo tipo de
virus e erros desagradables.Hai 15 anos que non vin ao meu "médico de atención primaria" por
mor  do  cannabis  e  de  todas  as  súas  propiedades  curativas.Non  importa  o  que  me  pase
mal.RSO é un dos primeiros elementos aos que alcanzo.Por certo,  rompínme as costas 3
veces.Substituíronse vértebras e discos desde a L-4 ata a S-2.Tiven que volver unir a miña
columna á miñazona pélvica... tiven que quitarme a articulación AC.Tratou o cancro de fígado e
a hepatitis C.Tratome 100% con cannabis.RSO é só unha ferramenta no meu arsenal". Rick

"Sei que non só funciona para o cancro, tiven hepatitis C e estiven con aceite catro meses.Non
máis hep C, o fígado está como novo, os médicos están abraiados.Grazas por este agasallo,
Rick, realmente es un salvavidas". Jason

"Hep C e aceite de cannabis: o meu parente ten hepatitis C, acaba de descubrir en maio do
13.Contratado  dun  hospital  sucio  durante/despois  da  cirurxía.Asustouno  sen  fin.Realmente
jodido coa súa mente.Púxose ao aceite inmediatamente e estivo nel desde ese momento cun
período de tempo durante o cal deixou de tomar o aceite!E estaba sendo un auténtico empuxe
ao  respecto.Pensando  que  faría  interferón  (busca os  efectos  secundarios!Horrible!E  non  o
cura!!!), falando de morrer e de 'non estar aquí o ano que vén'.A mente é tan poderosa.

Fíxose 5 análises de sangue para ver onde están os seus números de fígado.Desde maio do
13, os seus números baixaron de 108 a 63 actualmente (o rango normal é de 0 a 41).Esta é
unha noticia incrible!Está sobre a lúa e, lentamente, a finais do outono e no tempo presente, o
seu ánimo levantouse.

Vouvos amosar o que empezou a facer estar no aceite, despois saíu del e despois volveu a el
con verdadeiro gusto e seguindo a dirección.Estes números son ALT (rango normal 0-63) / e
AST (rango normal 0-41).Estes proban o fígado para estes encimas: maio '13: 99/93, xullo '13:
84/79 (caendo rápido!Boas novas).Agosto '13: 108/99!(Non é bo.Podes ver as 4 semanas que
deixou completamente o aceite e estaba moi deprimido).Nov 13: 87/78!(O 108 asustoulle a
merda!hahahaa!de volta ao aceite).Feb '14: 72/63!!!(Case na casa!).

Estes números son fenomenais!Avísao ao mundo, se ti ou alguén que queres ten hepatitis C,
obtén  aceite  de  cannabis  o  antes  posible.Simplemente  di  NON  ao  interferón!Espero
absolutamente  que  estea  no  rango  normal  en  maio  de  2014  (só  1  ano  desde  a  data  do
diagnóstico)!Entón dose de mantemento de por vida”. Kathy

Nenos
"Jayden estivo moi ben, tímolo a 8 pílulas de 22 pílulas.E témolo ata 1 topamax ao día de
10.Iso é incrible antes do CBD quitámoslle 1 topamax e tería convulsións durante unha hora
durante unha semana.Está a facer moi feliz e comprende moito mellor facendo diferentes sons
e moito mellor contacto visual.Esta semana tivo 1 convulsión e só durou 1 minuto e non tiven
que usar o valium.Grazas a Deus.Nos próximos días imos quitar a Jayden da súa última pílula
topamax, será a primeira vez en 4 anos sen ela.Por favor, poña a Jayden nas súas oracións
para que faga ben despois de quitalo deste lixo.Grazas."

"Descubrín  o  aceite  hai  3  meses  buscando  en  internet  unha  cura  para  o  acne  e  a
rosácea.Aclarouse iso ao instante!Engado aceite iso ao aceite de coco e sigo usándoo na cara
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e no pescozo unha vez ao día.O meu marido di que parezco 15 anos máis novo!Moitas grazas
por compartir esta información.Deus os bendiga a todos.Sigamos facendo un bo traballo." Toni

"Teño xemelgos que naceron con 23,6 semanas de xestación e pesaban só un pouco máis dun
quilo.Son milagres e a sorte de estar vivos!Agora teñen 2 anos e teñen un retraso no seu
desenvolvemento preto de 1 ano a pesar de toda a súa terapia (ocupacional, de fala, física, de
desenvolvemento  semanal).Lin  que  o  aceite  de  cánabo  cura  numerosas  enfermidades,
incluíndo cancro e lesións cerebrais...A miña pregunta é: ¿pode o aceite de cáñamo axudar ao
desenvolvemento dos meus bebés milagre?!?E se é así, canto administro diariamente?Moitas
grazas pola túa axuda!" Jenna

-- Querida Jenna, comeza con doses minúsculas (0,005 - 0,01 g), tres veces ao día.Os nenos
deberían  estar  no  aceite  desde  o  primeiro  día,  se  os  médicos  soubesen  o  que  estaban
facendo.Estou seguro de que verásgrandes melloras moi pronto.Tamén incluiría sementes de
cánabo e aceite de cánabo na súa dieta, e tamén engadiría unha cucharadita de aceite de
cánabo e mestura de aceite de cánabo nos seus baños: fai un gran traballo para a súa pel e
mantén afastados os eccemas e as erupcións cutáneas.JB

"Ola, queríame preguntar cantos gramos de aceite hai na xeringa que conseguín para a miña
filla?" Marie -- Un gramo é de aproximadamente 0,9 ml.JB

"Ao final púxenme en contacto coa nai de Cashy e ela suxeriu que fose a ir a radiación e fíxoo
porque o aceite aínda non entrou e ela estaba sen aire.Entón tivo 4 tratamentos de radiación e
esta reduciuse e por fin pode volver a respirar.Non estou parando o aceite, aínda lle estou
dando un gramo ao día.Así que agora espero que empece a funcionar...Sei que dis que non hai
radiación, pero que ía facer?Se non fose pola radiación, estaría morta agora mesmo...Porque o
tumor creceu na súa gorxa..." Marie

-- Ola Marie, fixeches o que tiñas que facer.120-180 g de aceite de alta calidade durante os
próximos seis meses deberían reparar o dano.Preferiría alimentar ao paciente con cinco ou dez
gramos de aceite ao día, pero non podemos desfacelo de todos os xeitos.Moitos desexos, JB

"Pois ela só ten 7 meses.10 gramos ao día parecen demasiado para un bebé porque lle custa
manexar 1 gramo ao día.María

-- Seino, Marie.É moi difícil ofrecer este asesoramento a través de internet, sen ver o paciente,
coñecer a calidade do aceite, etc.Fixeches o que tiñas que facer, estou ben con iso.O único que
digo é asegurarse de que coma moito aceite agora para desfacer o dano que se fixo.JB

"Ola, só quero saber se podería inxectar un pouco de aceite no tumor da miña filla?Porque está
a medrar de novo, o seu tumor está no beizo inferior e no interior das dúas meixelas...A boa
noticia é que por fin está sen hidromorfina e aínda que comeza a crecer de novo non ten
dor...Entón vin que inxectaban un pouco de aceite para  pacientes con cancro de mama e
fíxome preguntarme se debería facer o mesmo con Kaylie.Se é así, canto debería inxectarlle e
aínda lle dou algo co tubo ng?María

-- Ola Marie, usaríao tópicamente, debería ser suficiente.Unha tintura fará un bo traballo, ou
directamente  sobre  ela.Non  inxectaría  demasiado  a  zona  do  tumor  a  non  ser  que  sexa
realmente  necesario.Por  suposto,  canto  máis  aceite  chegue  e  canto  máis  preto  do  tumor,
mellor,  pero  neste  caso  creo  que  o  uso  tópico  servirá.Fai  fotos  ou  vídeos  e  os  mellores
desexos.Jindrich

"Non creo que o petróleo funcione para Kaylie.Volve a facerse moi grande...Pronto vai facer
como a última vez, o tumor vai bloquearlle a respiración...Agora toma máis de 2 gramos ao día
e aínda non hai cambios...Non podía tolerar de 5 a 10 gramos ao día porque nin sequera pode
tolerar 2 gramos ao día...e ademais cústanos 200 dólares cada 2 días, non hai xeito de que
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poidamos pagar  5 gramos ao día,  aínda temos outras 2 fillas que temos que proporcionar
tamén...Estamos vivindo un pesadelo..."

--  Ben,  non  tes  nada  que  perder,  volve  a  dose  e  comeza  a  inxectar  entón.Encollerá
rapidamente, así que non perdas o tempo se sabes o que estás facendo,  e espero que o
fagas.Moitos desexos, JB

"Necesitaría  máis  instrucións  sobre  como inxectar,  con  que  mesturo  o  aceite  para  facelo,
etc.?...Encantaríame que puideses escribirme todas as instrucións, se podes".

-- Ben, eu nunca o fixen eu para ser honesto - aínda queres as miñas instrucións?JB

"Si...Debes coñecer a alguén que o probou?"

-- Non disolvería o aceite, inxectaríao xusto ao lado do tumor.Deberá quentar a xeringa para
que o aceite quede escurrido.Despois, inxecta todo o que poidas, quizais medio gramo, quen
sabe.Ou comezar con menos.Pero de novo: un médico debería facelo nunha situación ideal,os
dous o sabemos.JB

"Ok...Os médicos  de Kaylie  non saben que ela  está no aceite...Teño aquí  agullas que me
puxeron as enfermeiras para retirar a medicación...Se lle inxectei un pouco ao lado do seu
tumor, aínda teño que darlle algo ao seu tubo?

-- Proba, mira como responde ela e combina os dous.Creo que unha inxección unha vez ao día
servirá, pero é moi difícil  darlle este consello en liña.Canto máis aceite hai nela, maior é a
posibilidade, algúns pacientes tomaron un tubo enteiro e durmían durante tres catro días pero
os seus tumores encapsuláronse mentres tanto, realmente non sei moito máis que dicir.JB

"Pódese dar Robunol mentres está en tratamento con aceite?Porque o seu moco está moi mal
e se non lle dara Robunol creo que se atragantaría co moco.Pero teño medo de que o aceite
non encolle o seu tumor aínda que o cause...

-- O aceite coidará da súa mucosidade, así que non lle daría Robunol.JB

"Aínda non o fixo, entón non debo conseguir un aceite de boa calidade porque nada funciona..."
--Iso tamén é posible.JB

"A miña filla faleceu o venres ás 4 da mañá".

-- Marie, fixeches o mellor que puideches.Jindrich

“NENO DE 4 ANOS CON TUMOR CEREBRAL.Ah, si, unha vez máis, por iso non me calo
sobre que o aceite de cannabis mata o cancro.A seguinte é unha actualización da nai dun neno
de 4 anos cun tumor cerebral en fase terminal que está envolto na súa medula espiñal.Hai
aproximadamente 6 semanas R.deron 2 meses de vida.Está paralizado de cintura para abaixo
polo tumor.Nun informe anterior, a nai dixera que movía un pouco o pé esquerdo.A seguinte é
unha actualización que acabo de recibir.==

Ola Corrie, como estás?Todo está ben aquí!!R.parece que vai ben!Manter o seu peso en comer
ben e un pouco de dor que S.e eu e o fisioterapeuta pensamos que son músculos débiles do
seu tronco!!Durme comodamente e pode sentarse na súa cadeira de rodas durante unhas
horas á vez.Estou moi seguro de que todo vai na dirección correcta!!

Séntase 3 horas de cada vez e a dor é moi pouca!!Pode que esperte pola noite para pedirnos
que o fagamos rodar ou que lle masajeemos os pés ás veces, pero iso é todo.Non se queixa da
dor onde estaba o tumor e non vemos nada abultado!!!Apaga inmediatamente unhas 3 horas
despois de que lle dea a súa dose e dorme como 4 horas.Seguimos traballando para chegar a
1 gramo ao día pero  xa superamos a metade!!!Estamos moi  afortunados de coñecerte no
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momento en que o fixemos!!Realmente creo que estaba destinado a ser!!R.está programada
para a súa resonancia magnética o 22 de abril!!!Manteña a xente de fe.O CANNABIS MATA O
CANCRO". Corrie Yelland

"As nais deberían comer o aceite, iso sería mellor para elas e para os seus fillos.Fumar este
medicamento non é tan efectivo, o 90% dos efectos medicinais son o fume.E se me preguntas
se  os  nenos  deben  usar  o  aceite  como  medicamento,  direi  que  si,  absolutamente,
preferiblemente todos os días.Que máis lle gustaría darlle a un neno como medicamento?JB”

"Só de darlle ao meu fillo unha masaxe nas costas con aceite de árbore de té con aceite de
canna mesturado.Queixábase de dores inferiores.Así saíu o medicamento.Funcionou en dous
minutos.Dixo  que  a  dor  desapareceu  totalmente.Volveu  fóra  facendo  un  proxecto  de
construción cos seus tractores". Xosé

"A miña filla ten epilepsia, tivo a súa primeira convulsión aos 13 anos.Agora ten 31 anos e está
tomando 5 tipos de medicamentos que toma 3 veces ao día en doses masivas.Tamén ten un
implante VNS (estimulador do nervio vagal) que obtivo en abril de 2000.Nese momento as súas
convulsións eran tan graves que era unha persoa que non funcionaba que tiña que ir atada
nunha  cadeira  de  rodas.Teño  que  admitir  o  VNSaxudou  moito  con  iso!Pero  aínda  ten
convulsións  e  entre  eses e  todos os  medicamentos  non  pode ter  unha  vida.Ela  tivo  máis
grapas, puntos de sutura e ósos rotos dos que ninguén debería ter que lidiar.

De todos os xeitos, espero que teñades a imaxe.O meu fillo e meu irmán usan marihuana para
a bipolaridade e a dor.Preguntáronme algunhas veces se algunha vez busquei algún estudo
sobre o seu uso para as convulsións.Finalmente empecei a buscalo e foi entón cando atopei
bágoas de fénix.Non estou completamente seguro de que o aceite funcionase para ela, pero
empecei a tomalo eu o domingo pasado para a dor corporal e o insomnio masivo.Axudoume
máis do que podo dicir!

Pero na miña investigación tamén me atopei coa historia de Jason e Jayden.Supoño que estás
familiarizado con iso, pero por se acaso, un home está a tratar as convulsións dos seus fillos
cunha tintura de CBD alta.Tamén comecei a investigalo e decidín probalo coa miña filla.Recibiu
a súa primeira dose o domingo 30 de decembro de 2012.A partir de hoxe estou dándolle 1/2
gotero 5 veces ao día.En menos dunha semana pasou de varias convulsións case diariamente
a ningunha  nos últimos  dous días.Estou escribindo todo  e  o  meu obxectivo  é  quitarlle  as
medicinas e aplicar estrictamente a tintura.Se a miña documentación pode axudarche en algún
xeito, enviarémola encantada.Estou moi agradecido polo traballo que estades facendo ti e Rick
Simpson!Grazas." Casey

-- Ola Casey, grazas pola noticia.Isto é bastante típico, as persoas non teñen convulsións moito
cando están no aceite.O mellor  sería que tomase o tratamento correctamente seguindo as
instrucións  do  noso  sitio.Por  suposto,  a  documentación  será  xenial,  así  como os  clips  de
Youtube ou algo así.Os mellores desexos, Jindrich"

Q.Hai algunha idade na que poidan comezar isto?O meu fillo ten 3 anos e ten un eczema grave
e aquí fai frío unha boa parte do ano". Roxana

--  Roxanne,  é  absolutamente  seguro  darlle  o  aceite  aos  nenos,  incluso  aos  recentemente
nados, especialmente cando se usa tópicamente nunha mestura con aceite de sementes de
cánabo ou manteiga de karité.É unha boa estratexia mesturar o aceite de sementes de cánabo
co aceite (o 1% do aceite servirá, pero o 20-30% sería ideal) e despois engadir unhas gotas
diariamente ao baño.Deixará unha fina película en todo o corpo e iso adoita ser todo o que se
necesita (ou polo menos para o mantemento).Fai fotos e vídeos, a mellora debería comezar a
producirse moi rapidamente.A coceira e a irritación desaparecerán en segundos ou minutos, e
o eczema simplemente debería desaparecer nunha semana ou máis.Moitos desexos, JB
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"A RSO foi, con diferenza, a mellor terapia para o meu fillo autista que estaba a unha casa de
grupo porque estaba a recibir unha malleira e a miña casa destruída.Probei dietas, terapia de
quelación, osíxeno hiperbárico, inyección de metil b 12 e moitas drogas farmacéuticas e nada
funcionou mellor que o aceite de cannabis.

É difícil conseguir unha tarxeta médica para un menor se só chamas e preguntas se lle darán
unha tarxeta a un menor autista.Para os pais que teñen dificultades, chame mentres o seu fillo
está enfadado para que poidan escoitar de primeira man a gravedad da situación.Rexeitáronme
3 veces antes de decidir chamar mentres el facía buratos nas súas paredes e gritaba...entón
dixeron que lle darán unha tarxeta”. Robin

"Grazas Rick Simpson aceite...Non podería agradecerche o suficiente!Dás forza para seguir
adiante á miña nena de sete anos que padece leucemia linfoblástica aguda!Adiviña que máis?!
Ela entrou en remisión unha semana despois de tomar o aceite en forma de cápsula!!!(Ela ten
unha tarxeta OMMP para usar cannabis legalmente para a súa leucemia recomendada polo
seu médico)

Grazas por darnos a oportunidade de non encher o corpo da nosa nena cheo de vida alterando
o cambio de medicamentos narcóticos.Grazas por darlle a man...cando os nenos normais se
senten mal do estómago!Grazas por poñer un sorriso no seu rostro e permitirlle non ter un só
colapso no seu longo mes de tratamento con esteroides de alta dose.

A única desventaja de usar aceite de Rick Simpson para nós...é un pai biolóxico rencoroso que
nunca estivo na súa vida antes non está de acordo e quere facerse cargo dela.Pero creo nos
poderes curativos que posúes e defenderei nós e a marihuana medicinal e loitarei polo feito de
que esta é a parte máis importante do tratamento das miñas nenas". Erin

"O luns, Brave Mykayla comprobou os seus laboratorios para ver se eran o suficientemente
altos  como para  retomar  a  quimioterapia  (estaba atrasada  debido  a  un baixo  recuento  de
neutrófilos desde o 4 de xuño)...para a miña tristeza aínda estaban moi baixos.

Preocúpame por ela...o seu corpo...a súa saúde...o seu futuro...o seu benestar.Quero o mellor
para ela e ver o seu corpo en tan mal estado rómpeme o corazón.Todos ves sorrisos e unha
nena de 8 anos enérxica e semisadable que parece feliz (o que é fabuloso e non podería estar
máis feliz diso) pero en realidade se viches os seus laboratorios...e o que lle fai a quimioterapia
ao  seu  corpo  sentirías  a  sensación  que  eu  sinto.Os  pequenos  anacos  do  meu  corazón
esnaquizado desmoronan mentres a cor esvae do meu rostro...fórmase un nudo na gorxa...e os
meus ollos inchan de bágoas.Ela é tan fermosa...ten un aspecto tan feliz e saudable...non ten
cancro...e ten a mellor medicina natural que hai para loitar contra o cancro...Non podo soportar
isto e o que isto lle está facendo.Quero que isto se faga pronto...pero o día antes de partir para
Hawai recibimos o seu tratamento que remataba o 13 de novembro de 2014.Agradecín moito
que  rematase  8  meses  antes  do  que  pensaba,  pero  en  realidade...Podes  imaxinar  tomar
quimioterapia diariamente durante máis de 1,5 anos?E quimioterapia semanal intensiva durante
10 meses antes diso?!

Explicounos a quimioterapia de mantemento como un período máis doado de quimioterapia...e
non foi  nada doado.Din  que o  seu reconto  de neutrófilos  pode  permanecer  baixo  durante
longos períodos mentres loita contra un virus...pero suponse que debo enviala á escola pública
sen recibir un virus?Iso será imposible...dixéronnos que probablemente tiña un virus *aínda que
non presentaba síntomas...a súa irmá pequena estaba moi enferma* e aquí estamos 20 días
despois aínda cun reconto moi baixo.

Por  favor,  amigos  recen  para  que  Brave  Mykayla  atope  a  forza  para  superar  o  que  está
causando este período prolongado de contas baixas.Por favor, Deus cura o seu corpo e dálle a
enerxía para soportar a quimioterapia sen efectos secundarios nin efectos secundarios a longo
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prazo.Por favor, Deus a protexa por min...Nunca podería imaxinar un día sen o seu fermoso
sorriso e o seu cálido abrazo reconfortante.Revisaremos os laboratorios de novo o martes da
semana que vén... e mantereivos informados.peaceloveCURE”. Mamá brava

-- É difícil describir o que me fai ler isto.E é difícil imaxinar o que todo ese veleno lle fai a
Mykayla.Por nada máis que a cobiza e a corrupción nos máis altos niveis da nosa sociedade.

Mykayla necesita un medicamento que fortaleza o seu sistema inmunitario, non un veleno que
cause  danos  irreparables  a  longo  prazo.Os  seus  médicos  realmente  non  o  saben?Que
cualificación  teñen  para  administrar  veleno  sen  motivo?Teñen  tamén  licenza  para  matar
aqueles gángsteres que se lucran de dar veleno aos nenos?Quen llo deu?

Onte falamos de que as mulleres entren en acción.Aquí está a súa causa.Isto é o que parece
na  práctica  cando  os  médicos  non  fan  o  seu  traballo  como  deberían.E  depende  de  vós,
mulleres, cambialo.Protexes aos teus fillos toda a vida, así que fai o que hai que facer.Actúa
agora, non esperes, cada día importa.JB

"Xa  sabes...O  outro  día  levamos  a  Mykayla  aos  médicos  e  eles  dirixían  os  laboratorios
habituais...A súa hemoglobina estaba nun nivel moi crítico de 5,2 (o que tecnicamente é apenas
suficiente sangue para que o teu corpo funcione...o doutor díxonos que o neno medio case
NON RESPONDE a este nivel baixo) Mykayla estaba rebotando nas paredes, hiper, meteuse
en  problemas  por  saltar  á  cama,  faladora,  sorrinte  e  feliz!!!Os  médicos  pregúntanse  por
que...ben doc o que é diferenteentre Mykayla e os teus outros fillos...ela ten cannabis!!!

Por  suposto  que  os  médicos  NUNCA  acreditan  cousas  como  esta  ao  cannabis...pero
deberían.Médicos e investigadores médicos e farmacéuticos están a facer que a nosa raza
sufra un sufrimento innecesario e é devastador.Aínda que alguén non se poida curar por algún
motivo ou outro...a súa calidade de vida pódese mellorar moito co cannabis.O teu avó é a
proba de que o seu cancro estaba moi avanzado e estendeuse por todo o corpo...pero mira o
que lle fixo o cannabis!

Cando Mykayla era nena, a súa avoa morreu de cancro...un cancro moi rápido e agresivo.Ela
non usaba cannabis.Puxérona nun hospicio e encheuna de morfina...en realidade, dicíndonos
que era para manter a súa dor libre e para acelerar o proceso de morte.Isto é cruel...inusual... e
malo...e pasa a ser TRATAMENTO MÉDICO ESTÁNDAR.Nunca querería quedar atrapado nun
goteo de morfina para sufrir ata que morrera.Isto é cruel...e rezo todos os días para que acabe
esta corrupción”. Valiente Mykayla

"As  dúas  últimas  publicacións  miñas  xeraron  moitas  preguntas  e  algunhas  demandas  de
"proba"...Gustaríame compartir  con  todos vós  a  ciencia  entre  o  cannabis  e  os  cancros  do
sistema inmunitario  (leucemia/linfoma).Esta  información  é  específica  das liñas  celulares  de
leucemia Jurkat...que é unha leucemia linfoblástica aguda de células T CD4+...EXACTAMENTE
a mesma liñaxe que a leucemia de Mykayla.

O  tipo  específico  de  cancro  de  Brave  Mykayla  ten  unha  cantidade  extrema  de  ciencia
comprobada detrás de que o cannabis é un tratamento eficaz porque os científicos descubriron
que  as  células  do  sistema  inmunitario  teñen  un  receptor  cb2  ESPECÍFICO  que  causa  a
apoptose (morte celular).

O THC induce a apoptose nas células Jurkat (leucemia linfoblástica aguda de células t) a través
de tres mecanismos diferentes.(1) O THC únese a CB1 e CB2, e leva á síntese de ceramidas
pola serina palmitoiltransferase.(2)  A ceramida entra nas mitocondrias e provoca a fuga de
citocromo  c  no  citosol.(3)  O  citocromo  c  combínase  con  Apaf-1,  a  caspase  9,  e  forma  o
apoptosoma.(4) O apoptosoma converte a procaspase 3 en caspase 3 activa, dando lugar a
apoptose.O THC tamén activa a vía extrínseca (caspases 8 e 10) e inhibe a vía Raf/Mek/Erk.A
inhibición da vía de supervivencia celular leva á desfosforilación de Bad e á translocación desta
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proteína Bcl-2 nas mitocondrias e, posteriormente, á apoptose. Valiente Mykayla

--  Canto máis aceite lle ingrese mellor,  sobre todo tendo en conta os tratamentos médicos
innecesarios que aínda ten e tivo que pasar.Os mellores desexos para Hawai, Bravest Mykayla,
é xenial ver que o teu soño se fixo realidade.Cun pouco de axuda do aceite.JB

"Ese fume NON é saudable para os nenos ou as mamás... mamás estúpidas e que lles estás
dicindo aos teus fillos?Aceite ou nada!Especialmente para os nenos!" Naia

-- Non sería tan radical, fumar ou vaporizar tamén ten efectos beneficiosos, por exemplo contra
as náuseas nas mulleres embarazadas.Non prexudicará ao neno.JB

"O fume non é tan grande...  sobre  todo se tes tendencias  ás  alerxias...  só dicir.Non podo
soportar o fume!Ademais, os nenos non son capaces de saber cando parar...  se é azucre,
cafeína, comida, etc.Tes que ser o seu guía.Non creo que defender o tabaquismo de cannabis
sexa unha boa idea para os adolescentes.Só dicindo.Só a miña opinión polo que vin.Tamén
pode distraer do traballo escolar e de cuestións importantes". Naia

-- Adoitaba distraerme das tarefas escolares e de cuestións importantes tamén, e non tiñamos
ningún cannabis dispoñible para nós.Todo o que facía falta para min foi ver unha rapaza ben
nalgún lugar e iso era todo para o traballo da escola e para cuestións que eran importantes
para os demais pero non para min.

Se controlas canto té beben os teus fillos, por suposto, continúa e controla canto cannabisvan
tomar ou inxerir.Boa sorte con iso.É un esforzo en balde, pero estou seguro de que manterá
ocupada a moitas persoas durante os próximos anos ata que se dean conta do seguro que é o
cannabis e de que é practicamente imposible tomar unha sobredose fatal con el.

Entón, a quen lle importa a cantidade que inxire alguén?Eu non.Nin sequera me importa cantas
cuncas de té ou café beben ao día, imaxina iso.Por que debería?Non é asunto meu.E non
incumbe a ninguén canto desa medicina preventiva e salvavidas inxire alguén.

Canto máis aceite teñas en ti e máis veces mellor para a túa saúde.Esa é a única regra que
realmente se aplica.Para persoas de todas as idades, incluídos nenos e nais embarazadas.Se
non che  gusta  esta  idea,  superala,  aprende  a  convivir  con ela,  iso  é  o  mellor  que podes
facer.Ningunha regulación do cannabis funcionará, simplemente non se pode regular de todos
os xeitos.Ademais, non hai ningunha razón real para regulalo.JB

"Fumei todo o meu embarazo ata as 4 semanas do parto.O meu médico tamén fixo probas de
drogas en cada visita dos médicos.Entón, ela sabía que eu fumaba brote.Cando naceu o bebé
naceu san, pesaba 10,6 libras e deu negativo na proba de THC.Tamén amamanto e aínda sigo
usando o brote.E adiviña o que, está destacando en cada quilómetro.É todo o contrario do
dano cerebral.O cerebro necesita os cannabinoides para o desenvolvemento motor groso da
saúde, así que deixe de odiar. Nessa

"O meu fillo naceu con 8 libras 1 oz.5 días MÁIS DA súa data de vencemento.Esas son as dúas
"preocupacións" máis importantes que atopei con fumar marihuana durante o embarazo, baixo
peso ao nacer e parto prematuro.O meu fillo ten case 9 meses, só fixo unha avaliación Bayley
para avaliar o seu desenvolvemento cognitivo, así como a función motora e a linguaxe.Obtivo
un alto promedio e moi superior en todas as categorías.Entón toma as túas parvadas e bótalle
o cú. "Ashley

"É o goberno quen son os criminais aquí...Eu teño esclerose múltiple e o meu fillo tamén... ten
que facerlle 26 inxeccións no cerebro, cada semana, para matar a dor dos seus nervios no
cerebro...

Teño 3 netos e non son 'DROGA' NIN O MEU FILLO, QUE SE licenciou como PRIMEIRO DA
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SÚA CLASE,  e  pagáronlle  para  ser  o  titor  da  clase  pola  súa  intelixencia.Os  seus  riles
pecháronse, o seu colon non funcionaba e a dor era tan intensa que estaba inmóbil.Nunca
tomou drogas nin bebeu licor, só ocasionalmente, na súa vida, antes de desenvolver MS.

O seu curmán meteu unha pota nos seus brownies cando o levou a cear, descoñecido para el...
e  adiviñade  que?Os seus  riles  comezaron  a  funcionar  de novo,  os  tremores  diminuíron  e
realmente podía durmir pola noite, cando tomaba a tintura.Calma os tremores e pode durmir
pola noite...Aínda ten que meter 26 agullas no seu cerebro cada semana por mor da dor do
nervio do seu cerebro...

Quen  es  ti  para  xulgar  esta  incrible  medicina...?????e  por  certo,  tiven  un  fillo  antes  de
vacinarme contra a hepatite B, e ela está libre de EM, pero nunha semana despois da vacina
tiven  que  poñerme  lentes  e  despois  de  dúas  semanas  quedei  totalmente  cego  do  ollo
esquerdo.  ...Tiña  17  anos  e  estaba  quedando  cego.Asustado?Si...Se  non  fose  por  este
medicamento, aínda estaría nunha cadeira de rodas...

Nunca lle desexaría esta enfermidade a ninguén...pero deberías levar o teu criterio a outro
lugar...por que cres que DEUS puxo esta medicina no planeta?Ou cres que Deus cometeu un
erro?

Espero que os teus fillos nunca teñan que pasar polo que a miña familia ten...vendo morrer o
teu fillo ante os teus ollos...Fai a foto, señor... Harper fixo un delito criminal cultivar unha planta
no teu xardín...Supoño que a súa familia nunca pasou por EM nin por cancro...ou a RCMP.É
hora de que se cambien as leis a favor do pobo en lugar das das compañías farmacéuticas”.
Loureiro

"Así que a miña filla tivo a experiencia de curación emocional máis profunda sobre o cannabis
esta semana.Dicir que ten un temperamento emocional sería un eufemismo.Naceu cun defecto
de nacemento que ten retos extremos con el.Por respecto á súa privacidade, non vou falar dos
detalles da mesma, pero digamos que é extrema.E vivir con ela é un reto que me sacudiu o
mundo máis das veces.Un reto físico que ten son as enxaquecas.Todo o que realmente pode
facer cando chegan é deitarse, casulo nas mantas e durmir.Iso é o único que realmente axuda.

Entón, hai uns meses, conseguín que por fin probase unha oblea con aceite de cannabis e en
15 minutos,  as súas xaquecas desapareceron.Entón,  esta semana,  íame deitar  cedo unha
noite,  e  ela  pensou  que  podería  ter  unha  enxaqueca  máis  tarde,  xa  que  pode  sentir  que
chegan...así que deille un pequeno recipiente con unhas obleas para que gardase xunto á súa
cama, así que se sentía que chegaba unha cando eu estaba durmindo, podía coller unha.Ben,
levou catro esa noite.Estaban pegados, e ela só os levou a todos.E ela tivo unha experiencia.E
medio.

Ela durmiu a maior parte do día e da noite seguinte e da mañá seguinte.Sabía que estaba a ter
algún  tipo  de  experiencia...  podía  ver  os  seus  pensamentos  flotando  e  sabía  que  estaba
pasando por algo.O que non estaba preparado era os 180 completos que experimentou a miña
filla.Ela é feliz, doce, considerada e unha alegría estar preto.Por certo, tamén estiven facendo
algúns grandes cambios arredor da situación.Pero este foi o día seguinte, polo que non se
pode negar o sorprendente que foi o cambio do cannabis.Non hai forma de que eu puidese
conseguir  que levase tantos.Ela  tería rexeitado.E nin  sequera tería pensado niso  para  ser
honesto contigo.Quero simplemente inclinarme en agradecemento.Cando che digo que andaba
por  corda fluída con ela,  non estou a  bromear  nin  un pouco.A quenda e  apertura que se
produciu para nós por mor dun "accidente" non é casual.Nunca lle dei unha botella de nada
para tomar medicamentos.O que fixen esa noite é un milagre".

"Estou moi feliz de poder finalmente anunciar que o meu doce neno está a usar cannabis para
combater os efectos secundarios da quimioterapia e da radiación E para asegurarse de que
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non creza ningún tumor novo!Este medicamento axudouno enormemente.Antes de tomar este
medicamento vomitaba constantemente, non comía, estaba moi letárgico e irritable...agora está
comendo, mantendo a súa comida baixa, está engordando e calquera que estivo ao seu redor
sabe o absolutamente feliz que é".

-- Ben, sen o veleno no seu corpo o neno estaría moito mellor.Realmente non ten sentido usar
quimioterapia  e  radiación  xunto  co  aceite,  é  como darlle  ao  paciente  un  antídoto  mentres
bombea veleno nas súas veas.Aceite só para mellores resultados.Os médicos deben sabelo,
non  é  tan  difícil  entender  que  non  é  unha  boa  idea  dar  veleno  aos  nenos  cando  non  é
necesario.JB

Q.Son  unha  nai  solteira  de  29  anos.O  meu  fillo  ten  agora  8  anos  e  vive  con  autismo
moderado.Non cambiaría o meu mini me por nada neste mundo, excepto para facilitarlle a vida
un pouco.Preguntábame se tivo algún outro pais a preguntarlle polo aceite?Ou algunha historia
de éxito  con autismo/Asperger?Se decidín  ir  por  esta  vía,  que tipo  de dosificación estaría
mirando?Agradezo toda a información!Grazas.De mamá e neno frustrado.

A."O petróleo é o único que pode funcionar",  dixo Rick cando lle  lin  isto.As instrucións de
dosificación e outra información sobre como producir e usar o aceite están no noso sitio e nos
libros  dispoñibles  alí.Axudei  a  moitos  nenos  autistas  no  pasado,  e  este  medicamento  fai
marabillas por eles.Os nenos encántalles tomar este medicamento, non teñen prexuízos, non
saben  que  están  “facendo  algo  mal”,  e  os  pais  desfrutan  moito  cando  teñen  tempo  para
eles.Para obter os mellores resultados, como sempre, comezaría cun tratamento estándar de
60 g, sen pílulas, e despois mantería ao neno cunha dose de mantemento na cantidade que
elixa  durante  o  resto  da  súa  longa  e  tranquila  vida.E  o  neno  do  vídeo  debería  facer
exactamente o mesmo, se é o casoposible.Moitos desexos, JB

"Mary  Jane  axudoume  moito  cando  estaba  embarazada  e  nunca  afectou  aos  meus  dous
bebés". Samantha

"Ola  Rick,  recentemente  descubrimos  que  tiña  un  bulto  de  risco  medio  a  alto  no  peito
esquerdo.Teño 34 anos e a miña filla só ten 1 1/2 anos. Estaba aterrorizado!Tamén sufrín de
depresión  postnatal  despois  do  nacemento  da  miña  filla,  polo  que  todo  isto  parecía
demasiado.Non obstante, afortunadamente vivo en Sudáfrica, onde aínda que aínda é ilegal,
aquí crece o cannabis (ou dagga, como o chamamos aquí) en abundancia e é bastante fácil
conseguir herba daniña a un prezo razoable.

Inmediatamente empecei a facer o aceite (o xurado aínda está fóra de ver o bulto no meu peito,
xa que só regreso para a miña próxima revisión dentro de 2 meses), pero a depresión postnatal
desapareceu despois dun mes de tomar o aceite. aceite.Síntome forte, motivado e capaz de
lograr  cousas cotiás,  que era só un soño non hai  moito tempo!En Sudáfrica,  a maioría só
recibimos cepas sativa ou mixtas.Só quería informarvos da miña historia,  xa que hai moita
xente  por  aí  que  sofre  depresión  innecesariamente,  tomando  drogas  farmacéuticas
desagradables que lles afectan negativamente, cando en realidade, o aceite parece arranxar
todo o que se precisa sen esforzo sen ningún lado desagradable. efectos!Volvo a sentirme
como o meu antigo e paréceme xenial!Seguide así e seguirei espallando a voz por este lado!
Moito amor, Kelly"

-- Grazas por este gran testemuño, Kelly.Estou seguro de que pode axudar a moitas outras
nais.Segundo o vexo, as nais deberían inxerir pequenas doses do aceite durante o embarazo e
seguir usándoo despois do nacemento, se realmente queren dar o mellor ao seu fillo.Pode
parecer  controvertido,  pero  que outro medicamento que algo tan natural  como o aceite lle
gustaría darlle a unha nai e ao seu fillo?JB

"Fumei e comín durante todo o meu embarazo e o meu fillo é un dos nenos máis intelixentes e
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sans que coñecín.Intentei tomar pílulas para a náuseas e outras para a dor de cabeza e nada
me  axudou.O  meu  ciático  estaba  constantemente  beliscado  e  o  meu  corpo  doía
(probablemente porque tiña 10 libras e 23 polgadas de longo cando dei a luz, polo que para os
escépticos que digan que impide o crecemento, estabas moi equivocado). pequena bocanada,
obtería  un  alivio  case  instantáneo.Tería  que  aceptar  que  é  o  medicamento  máis  seguro
dispoñible". Sara

"O embarazo do meu segundo foi unha tortura!Perdín 20 libras ao final do primeiro trimestre,
vomitando todos os días, sen apetito.Estaba perdéndoa sen dúbida.Tentei fumar e sentíame
culpa!Con todo, salvoulle a vida...Estaba comendo e descansando mellor que nunca!Está sa,
feliz e absolutamente fermosa!Agora ten 9 anos, sen problemas de saúde". Jennifer

"A nai  non  pode  manter  a  comida.Que efecto  ten  iso  no  feto  en  desenvolvemento?É moi
prexudicial  para  o  feto.Entón,  como  consegues  que  a  nai  poida  manter  a  comida?Usa  o
medicamento que é menos probable que cause dano.Cannabis.Calquera outro medicamento
contra  as  náuseas  que  os  médicos  poidan  usar  ten  efectos  secundarios.O  único  efecto
secundario do cannabis é unha sensación de benestar e sono". Gersh

Q.A miña muller  ten unha dor lumbar  severa debido a que está embarazada de 7 meses,
descríbea como unha contracción nerviosa que é moi dolorosa.Tentei mirar ao redor no teu sitio
e aquí.Axudará a RSO drasticamente a dor?Tes unha ligazón a algún tema anterior sobre este
tema?Preocúpame que se lle poñan codeína prexudique ao bebé

A.Fai  que  inxira  pequenas  doses  do  aceite  e  aplícalo  tópicamente  nas  costas.Dálle  unha
masaxe cunha mestura de aceite e aceite de sementes de cánabo.Si, hai moitas posibilidades
de que a codeína prexudique ao bebé.O aceite non pode e non prexudicará ao bebé de ningún
xeito.JB

"O meu fillo foi diagnosticado en outubro de sarcoma sinovial despois de extirparlle un tumor
antes  de  facerlle  unha  biopsia.Dixéronlle  que  o  cancro  aínda  estaría  alí  e  que  podería
estenderse ao seupulmóns debido ao tipo agresivo de cancro que é.Os resultados das probas
máis  recentes,  non  poden  atopar  ningún  rastro  diso  para  o  seu  desconcerto.O  aceite  de
cannabis  foi  unha das moitas  cousas nas  que comecei  case inmediatamente  despois  dos
diagnósticos. Amanda

“Cal é a persoa máis nova da que sabes que está a ser tratada con RSO?Existe un protocolo
de tratamento pediátrico?Aínda que non tivemos éxito ata agora en cambiar a opinión da avoa
e poder curar ao avó.Teño un neno de 2 anos con problemas gástricos descoñecidos (si estivo
en tratamento "médico" durante máis dun ano e todas as pílulas, cremas, loções e pocións Big
Pharma non tiveron éxito.Agora están inclinándose cara a unha síndrome proteica.Obviamente,
un neno de 25 libras non pode manexar a mesma dose que un home de 175 libras, entón
recoméndao para aplicacións pediátricas?" Sara

--  As  nais  embarazadas  deben  usar  o  aceite  e  despois  aumentar  a  dose  cando  dan  a
luz.Despois do nacemento, as nais deben comer pequenas doses do aceite para asegurarse de
que o neno se desenvolva de forma óptima.

Entón, se me preguntas, o meu paciente máis novo tiña menos de oito meses de idade e aínda
está moi ben, é o neno máis desenvolvido do seu xardín de infancia e comezou a falar antes
que a maioría dos demais.A súa nai usou o aceite antes de dar a luz, e o neno tamén recibiu o
aceite  despois  da  vacinación  cunha  hexavacina  para  asegurarse  de  que  as  substancias
químicas perigosas fosen eliminadas do seu corpo o máis rápido posible.

O aceite  de cannabis  é  un medicamento  seguro para  persoas de todas as  idades.Se  tes
problemas para entender isto, mira o que fai o aceite para o eccema ou unha erupción do
cueiro e despois volve e dime que nunca lle darías cannabis ao teu fillo.O único que escoitarías

- 131 -



de min é que un pai que non lle daría cannabis como medicina ao seu fillo ou ben está mal
informado, ou ben son sádicos psicópatas que gozan vendo sufrir a outros.

Sabes o efectivo que é o aceite contra as dores de dentes?Darías ao neno o aceite para
combater a dor asociada ao crecemento dos dentes?Faríao.Sen dúbida ningunha.

A dosificación para nenos é basicamente a mesma que para adultos, cando está a tratar algo
grave.Comezar cunha dose minúscula tres veces ao día, acostumar ao paciente, aumentar a
dose  cada  catro  días  ou o  que  resulte  conveniente,  e  tratar  sempre  de  facerlle  chegar  a
cantidade de medicamento ao paciente o máis rápido posible, mentres se asegura de que se
quede. na súa zona de confort.JB

"Se tes un fillo e négase a recibir as vacinas "recomendadas", estea preparado para que o seu
fillo lle retire pola forza o estado no que vive.Está a suceder con máis frecuencia, a un ritmo
alarmante.Busca en Google e mira os "requisitos" do teu estado. Os traballadores sociais están
mostrando máis "complexo de Deus" cada día e cren que saben mellor que calquera pai o que
é mellor  para cada fillo.Teña coidado mesmo cando fale co seu médico de familia sobre o
tema". Ornitorrinco

"Coñezo  dúas  persoas  cuxos  fillos  nunca  tiveron  ningunha  vacinación.Ambos  son
quiroprácticos.Un  dos  nenos  vai  a  unha  escola  privada.Creo  que  se  vai  na  escola  non
importa.Non estou seguro." Lorinda

"Vexo nenos pequenos e bebés con cancro, antes do tratamento teñen boa pinta, despois da
cirurxía  e a quimioterapia  parecen que están a morrer,  e  moitas veces o  fan.Rómpeme o
corazón como se fai  sufrir  e morrer cedo á xente,  cando este aceite cura tanto.Levo unha
semana no aceite e síntome moi ben, creo que está a encoller o meu tumor no ril, aínda non
teño probas, pero pronto fareino. Lannah

"Unha amiga enfermeira usouna na etapa 3 erupción do cueiro, desaparecido durante a noite!"
Alicia

-- Para os que pensan que os nenos non deben consumir cannabis.Que outro medicamento
faríasquere darlles  se  non este  medicamento  natural  máis  antigo  e seguro que se utilizou
durante miles de anos?Ou vai ver como os nenos sofren todos eses eczemas e erupcións sen
motivo?Non  é  nada  agradable  facer,  diría  eu.Especialmente  cando  hai  unha  solución  tan
sinxela para todos estes problemas da pel.

¿Está ben ver os teus fillos gritar de dor cando simplemente podes darlles unha pinga de aceite
e non dor?Hm?JB

"O administrador pode indicarlle que tipo de dose darlle a un neno de 8 anos que foi enviado a
casa para morrer?" Ricardo

-- Comeza cunha dose pequena, mira como responde o neno e despois aumenta a dose o máis
rápido que o poida tomar.Tres veces ao día.Normalmente están cheas de pílulas cando son
enviadas a casa para morrer, polo que primeiro queres desintoxicalas porque non sabes o que
fará a interacción, normalmente non é moi agradable o que fai a interacción con eses produtos
químicos  mortíferos.Pero  é  porque  o  aceite  está  tentando  limpar  a  mesa  para  que  poida
comezar a funcionar.

Ou, se non tes nada que perder, tamén podes comezar cunha gran cantidade de aceite e poñer
así ao paciente en estado de coma controlado.Iso é o que probablemente faría, pero depende
dos pais a dirección de tratamento que escollen.

O único que sei é que as enfermidades agresivas deben ser tratadas con agresividade.E tamén
sei que, en xeral, canto máis aceite consiga meter no paciente e canto máis rápido o faga,
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maiores serán as posibilidades de éxito e supervivencia.Pero tamén sei que as instrucións de
dosificación son mencionadas por un motivo.

Se fose o meu fillo, encheríao cheo de aceite, sei que seguro que o neno estaría nadando nel e
moi probablemente non deixaría que ningún médico se achegase a el ou a ela.Pero iso son eu
e sei que facer.Moitos desexos, JB

"Vale, estou a desfacerme neste momento.O Dr. de Dave púxoo en Lyrica, para tratar a súa dor
de zóster.Durante os últimos dous días (e empeorou), Dave estivo alucinando.Como en, el só
dixo: "O tipo do pelo vermello non debería estar entregando aquí".  Cando dixen: "Que?", a
resposta de Dave foi: "Oh, non importa, estou seguro de que non está aquí". Acabo de ter unha
conversa con el, e dixo que se decatou de que algo estaba a pasar porque, cando mira pola
comisura dos ollos, pode ver unha selva fóra da nosa fiestra.WTF!!!Leva un tempo tomando o
aceite de cannabis e nunca tivo nada parecido.Menos dunha semana no Lyrica e perdeu case
todo o control motor e agora está alucinando.Acabo de poñer un pouco de aceite de cannabis
nas lesións de tella  (con DMSO) e a  dor  parou.Chamei  ao Dr.  e  estou traendo a  Dave A
PRIMEIRO COUSA O LUNS.Por  certo,  acabo de revisar  o  sitio  de  Lyrica,  o  "pensamento
anormal" e as "alucinacións" son un dos efectos secundarios. Kim

"Spencer pasou unha semana incrible para todos!!Coñeceu a un primo por primeira vez, e
coñeceu o seu tío e a súa tía de Xeorxia!!Namorouse total da súa tía Sara, ata a escolleu sobre
min ou papá!!O mellor foi velo SOSTEÑAR UN LAPIS NA SÚA MAN E COR, mentres no colo
da  súa  tía!Mesmo fixo  un  traspaso,  da  súa  man  dereita  á  esquerda!!Pintou  un  coche  de
madeira  con  total  precisión  usando  os  dedos  dos  pés!Pronto  tentarei  subir  o  seu  vídeo!
Continúa dicindo palabras novas, e sendo totalmente encantador!Conseguimos que soportara
peso nas súas pernas con moito apoio!Pasouno mellor sendo tirado no seu andador...Non podo
describir o alegre desgusto que sentín vendo ao meu bebé facer iso.A pura alegría na súa cara
ao poder xogar cos grandes...todos andaban en bicicleta e en scooter, e o único que podía
facer era mirar con morriña...Podía ver o desexo de unirse no seu rostro e non entender por
que non podía ir correr e xogar con eles...E entón o seu curmán Jason, cun corazón de ouro,
comezou a tiralo, dicíndolle aos outros rapaces que mellor que andasen máis rápido, ou que os
policías os conseguirían, tirando de Spencer no seu andador, facendo sirena.soa mentres os
outros andaban dando voltas.Se só puideses ver a súa cara...  por  fin,  por  fin,  era un dos
rapaces!Rompeume o corazón en miles de millóns de anacos, e despois volveuno xuntarse de
novo  con  só  un  chiscar  dos  seus  ollos  e  a  risita  na  súa  voz.A mellor  semana  en  moito
tempo.Spencer chegou a ser un neno grande, e encántame!Dáme ganas de esforzarme, loitar
máis, rezar máis por este pequeno milagre que chamamos Spencer.

"E  os  seus  tumores  están  encollendo  con  aceite  de  cannabis  alto  en  THC!!Spencer  foi
considerado terminal pola oncoloxía de Loma Linda.Pero, unha resonancia magnética recente
mostrou unha redución do tamaño dos tumores!!O aceite alto en THC é a súa única medicina!A
tintura de CBD alta é o que demostrou ser o que está a mellorar  a función do seu brazo,
esencialmente curando os nervios que foron destruídos durante a súa cirurxía no cerebro e na
columna vertebral. Suzetta

"Aínda non podo crer o que me fixo o petróleo.A diabetes, os danos nos riles, a artrite, a ciática,
os  tendóns  rotos,  a  obesidade  desapareceron  e  definitivamente  pasou  algunha
neuroxénese.Ademais dixéronme que tiña TDAH se fose un neno agora.Eu era un monstro
autodestrutivo  maníaco.Pasei  máis  tempo vandalizando a  escola  que indo á clase.Pasei  o
inferno aos meus pais.Ata que empecei a fumar pota.Pasei dunha media de 30 na escola a
máis de 80, incluso 90 en poucas materias.E non máis vandalismo.É curioso que cren que o
pote é malo para os nenos.Eu tería que estar en desacordo". Pedro

"Estamos tratando ao noso fillo de 6 anos cun tumor cerebral AA3 e unha rara enfermidade
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xenética.Os médicos non poden ofrecer nada e dixeron que só lle quedan meses de vida.Polo
de  agora  non  hai  convulsións  e  a  próxima  resonancia  magnética  daranos  máis.A última
revisión,  ademais  do  tumor  cerebral,  está  en  PERFECTA  saúde.Non  foi  sometido  a
quimioterapia, nin radiación nin cirurxía.SOLO aceite!!!" Penne

"Dios  mío,  estou  aquí  sentado  cos  ollos  escondidos,  intentando  absorber  a  noticia  dunha
chamada que acabo de recibir.Hai pouco máis de 2 semanas, falei cun pai no leste cuxa filla de
5 anos acababa de recaer.**** foi diagnosticado con neuroblastoma de alto risco en estadio 4
(cancro infantil) - mal prognóstico (MYCN amplificado).Dixéronlles que non había esperanza e
basicamente levala a casa e gozar dos seus últimos días con ela, que tiña pouco tempo.Pai
estaba  comprensiblemente  moi  angustiado  cando  me  chamou.Apuntámolo  na  dirección
correcta e comezaron a **** no med.Acaban de rematar unha cita cos oncólogos do hospital.A
análise de orina do marcador tumoral de **** é COMPLETAMENTE NORMAL!!!Pasou de 80,
despois subiu a 90 a semana seguinte e agora baixa a 8,7.(Entre 2 e 9 é normal).Así é xente,
SEN SINALO DE CANCRO.En 2 semanas, este neno pasou de enfermo terminal/crítico a unha
clara conta de saúde.O oncólogo dixo que nunca antes viran nada como isto". Corrie

"O meu fillo de 11 anos estivo a facer quimioterapia durante os últimos 10 meses (e tamén tivo
radiación durante 6 semanas durante ese tempo) e estivemos a darlle o aceite durante os
últimos 4 meses e realmente axudou de moitas maneiras. ”. Ángela

"O  petróleo  salvoume  a  vida.Literalmente.Teño  insuficiencia  cardíaca  grave,  osteoporose,
osteoartrite, síndrome de ligamentos soltos e síndrome de dor rexional.Non tomo ningún outro
medicamento e a miña saúde mellora constantemente.O meu fillo autista/epiléptico de 11 anos
non tomou medicamentos en meses e está funcionando moi ben debido á educación de Rick
sobre o petróleo.Grazas por salvarnos a vida". María

"Notei que fai algunhas cousas, para o meu pequeno cando se golpea coa cabeza por lanzar
pedras ou o que sexa e se lle queda un bulto, o aceite disípao nun día!Tamén parece funcionar
para pechar os buratos na pel deixados por acne ou furúnculos ou mesmo quistes.Ás veces
póñenme furúnculos na cara e escorren con algún bálsamo de ichthammolum pero ás veces
queda un burato.Hai pouco comecei a poñer o aceite de cannabis no burato e non sabes que
selou un gran buraco dun milímetro de diámetro?E agora a zona está ao ras da miña pel!O
único que non fixo é desvanecer a zona da miña pel que é un pouco máis escura, pero hai
outras cousas que podo usar para iso.Estou feliz de que sela a pel!" Mahndisa

"O meu mellor amigo regaloullo ao seu fillo e deixou de ter convulsións.Sinto meu amigo que
dubidase de ti.Sabías o que era o mellor para o teu fillo e tiñas razón". María

"Sabes o que se mete baixo a miña pel?Estes pais están ben con efectos secundarios como
insuficiencia renal, coma, atrasos no desenvolvemento e posiblemente a morte.Pero cando o
posible efecto secundario é "alto" todos se asustan.Así de mal lavados o cerebro están.A morte
é dalgún xeito un efecto secundario máis aceptable que alto.Moitas veces, tamén son persoas
educadas e intelixentes.É incrible". Missy

"Unha vez máis, os nenos tamén necesitan THC nos seus medicamentos.Regula o cannabis
exactamente do mesmo xeito que regula o millo ou o té.Iso é todo o que fai falta.Sen impostos
adicionais,  sen  licenzas  especiais,  sen  nada.Ese  é  o  único  camiño  racional  a  seguir.Os
cosméticos cun 30 % de THC funcionan mellor, só lembra que cando comeces a pensar en
como "regular  o cannabis".  É unha perda de tempo e esforzo incluso tentar  "regulalo".  Xa
estamos demasiado regulados, diría eu".JB
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Supositorios
"Os supositorios con aceite de Rick Simpson (RSO) son unha bendición para todas as mulleres
con problemas relacionados co síndrome premenstrual, así como para calquera persoa con
hemorróidas, enfermidade de Crohn, problemas intestinais, etc.Tamén son excelentes para a
respiración e para as enfermidades pulmonares,  sen esquecer o control  da gripe.Producen
unha sensación de longa duración moi agradable no corpo.Non vin a ninguén a quen non lle
gustara tomalos despois de superar as súas dúbidas iniciais”.JB

"Ola  JB,  non  sei  que  isto  sexa  útil  para  ninguén,  así  que  deixarei  que  sexas  o  xuíz
diso.Recentemente sufrín algún tipo de problema de obstrución intestinal, nunca foi totalmente
diagnosticado.Unha inflamación interna, moi dolorosa, que case bloqueaba o intestino.No peor
momento non podía sentarme nin sequera estar de pé debido á dor e só podía deitarme de
lado para aliviar.Ao parecer, o médico de cabeceira descartou o cancro das probas de sangue
rápidas, pero non tiña nada que me axudara máis que a cita dun consultor nunhas poucas
semanas.Probei  estúpidamente  tratamentos  con  pilas  de  farmacia  que  despois  dun  breve
calmante empeoraron as cousas.

Un mes máis ou menos antes mercara un molde de supositorios en eBay, así que decidín
probalo.Mesturei aceite de coco (sólido a temperatura ambiente) con RSO e engadín algunhas
gotas de aceite da árbore do té.O calmante foi inmediato e en 24 horas puiden sentir a mellora,
unha sensación de curación definitiva e o inchazo reduciuse.En 7 días volvín á normalidade e
sentinme completamente  curado,  deixei  de usar  os  supositorios.Foi  un pouco prematuro  e
despois de outros 7 días a inflamación volveu.Volvín directamente a usar os supositorios e esta
vez  continuei  durante  14  días  (sempre  que  fose  posible)  despois  de  que  desaparecera  o
inchazo.Teño  os  dedos  cruzados  cando  digo  isto,  pero  parece  que  funcionou  e  o  aceite
salvoume do que foi unha experiencia asustado e dolorosa no tempo de espera para ver a un
especialista.Agora síntome moi vulnerable cando non teño un tubo de aceite na neveira.

Para  aliviar  a  miña  dor  e  curarme  rapidamente,  aforrar  o  valioso  tempo  dun  médico
especialista, aparentemente son un criminal que infrinxe a lei.Que mundo máis estraño!" M

Como facer supositorios?
Derrete a manteiga de cacao, engade aceite, aproximadamente 1-2 g de aceite por 100 g de
manteiga de cacao derretida para comezar.A continuación, aumente a dose cada catro días ata
que o paciente use uns 0,33 g de aceite en cada supositorio.1 g (peso total) de supositorios
para  nenos,  2  g  para  adultos,  3  g  (bolas)  para  problemas  vaxinais.0,01-0,02  g  de  aceite
funcionarán  ben  para  os  principiantes.Se  comezas  alguén  con  0,05  g  nun  suppo,
probablemente tampouco o sentirá moito, pero é mellor comezar cunha pequena dose (para
aqueles  que  nunca  probaron  o  cánabo  no  pasado,  etc.).O  RSO  real  é  moi  potente  e  ti
nuncasaber  exactamente  como  responderá  un  paciente  (presión  arterial,  etc.),  pero  os
supositorios serían unha boa forma de acostumar a xente ao aceite.

O interesante dos supositorios é como parecen abrir os pulmóns e facilitar a respiración nun
prazo de 20 minutos, un soño feito realidade para moitos con EPOC ou asma, etc.Os pacientes
tamén os usaron para tratar a psoríase, a presión arterial alta, a enfermidade de Crohn, os
calambres do síndrome premenstrual, etc.

Tamén pode engadir outros aceites naturais aos supositorios, depende para que os queirades e
cal sexa o propósito.Simplemente vai a algúns sitios de medicina natural e le o que fan os
diferentes aceites esenciais e podes experimentar todo o que consideres necesario.

Ademais, os supositorios son unha boa forma de tratar os pacientes que non poden comer o
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aceite ou que non poden mantelo no estómago por algún motivo.Polo que a min respecta, a
xulgar polos efectos, tomar o aceite en supositorios é a mellor e máis agradable forma de usar
o cánabo.Soa e parece divertido ao principio, recoñézoo, pero os que o intentaron están de
acordo.Quizais abre os chakras de abaixo cara arriba, quen sabe, pero certamente séntese moi
ben.

Ás mulleres encantaríalles tomar os supositorios; tamén axudan con todo tipo de infeccións
bacterianas e virais, "intercambios de información microbiolóxica", alerxias aos preservativos e
aos lubricantes que se usan neles, etc.Mencionei a eficacia con que o aceite coida (niveis) os
desequilibrios hormonais?Moitos desexos, JB

"Os supositorios co RSO tamén se poden usar para todo tipo de problemas vaxinais, incluíndo,
entre outros, infeccións por levaduras, VPH, condilomas, herpes e moitas outras enfermidades
ou infeccións que non necesariamente hai que padecer.Sobre todo cando se poden coidar con
tanta facilidade se se usa o aceite.JB”

"Os supositorios de aceite de cáñamo RSO funcionan moi ben para todo tipo de problemas
anais ou vaxinais, hemorróidas, enfermidades de Crohn, problemas intestinais ou intestinais,
leucemia,  enfermidades  pulmonares,  incluíndo  asma,  tumores  cerebrais,  presión  arterial,
control do equilibrio hormonal, etc.JB”

"Podes darme consellos sobre se o aceite de cánabo é seguro de usar durante o embarazo,
por favor?Non hai moita información que eu poida atopar.A miña amiga acaba de dicirlle que
ten un quiste umbilical que pode causar coágulos de sangue que provocan a morte do seu
bebé.Vin os efectos do aceite de cánabo e o bo que pode facer, non estou seguro de se é
seguro durante o embarazo. Cristina

-- Querida Christine, por suposto que é seguro usalo, o cánabo utilizouse durante o embarazo e
tamén para as dores de parto durante séculos.Recomendo que faga supositorios con 0,01-0,06
g de aceite en cada un (empezar con 1-2 g de aceite por 100 g de manteiga de cacao).O quiste
normalmente desaparecerá nunhas poucas semanas.Tres veces ao día, e sen preocupacións,
o aceite non prexudicará ao bebé.Moitos desexos, JB

"Padece  enxaqueca?Tome unha cantidade  de  aceite  de  cannabis  do tamaño dun  gran  de
arrozRSO e fai unhas chiscadelas.Nada mellor, déixame dicirllo!" Sara

--  Gran  consello,  Sarah.Realmente  funciona.Permíteme  suxerir  probalo  en  supositorios,
bastante preto do alivio inmediato e tamén funciona como preventivo se o tomas relixiosamente
todos  os  días.As  enxaquecas  poden  ser  tan  debilitantes.(Jindrich  ensinoume  sobre  os
supositorios e tiña razón en todos os aspectos.) "Tracey

"Conseguín o que quería grazas.Quería que admitise que o aceite é medicinal sen importar a
forza.O aceite non ten que ser 95-98% para ter valor medicinal.Non é simplemente "porco" se
non a porcentaxe máis alta posible.A min paréceme prexudicial que tanta xente acuda aquí a
buscar información para obter información errónea de que o cannabis pode ser unha merda.É
unha herba sagrada e definitivamente ten valor en calquera forma.

Penso que unha xeringa lubricada (sen agulla,  por suposto) con aceite lixeiramente quente
podería ser inserida e aplicada directamente no interior dos intestinos.Dispara directamente alí
dentro.Parece que a dilución ten máis sentido para aplicacións tópicas en grandes áreas".
Blake

-- Se iso é o que querías, aínda estás perdendo o punto, Blake.O aceite de 45% THC é unha
merda en comparación co mellor 95-98% RSO de THC extremadamente potente e sedante e
nunca terá os mesmos efectos nin comparables.Iso é o que querías escoitar?
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Agora non dubides en untar un pouco de aceite no teu recto se queres demostrar aínda mellor
o teu punto, así terás unha experiencia máis práctica sobre como usalo correctamente.O aceite
mostrarache rapidamente por que é mellor usar en forma de supositorios e é mellor escoitar
que un consello ben intencionado.O aceite pode funcionar como cola se aínda non entendes a
pista.Disfruta do experimento, fai un vídeo sobre el para que outros non teñan que repetir este
erro dos principiantes.Moitos desexos, JB

"O fígado obtén a maior parte do seu abastecemento de sangue do sistema dixestivo para que
poida procesar máis proteínas, outros nutrientes e substancias tóxicas.Polo tanto, inxerir aceite
de Simpson dá unha entrega segura e  rápida ao fígado,  e  despois  ao abastecemento de
sangue e ao resto do corpo.Ademais,  parte do aceite chegará directamente ao colon para
complementar o medicamento no torrente sanguíneo.Moita sorte!" Steve

"Amigo, un supositorio de aceite de cannabis por fin aliviou a miña intensa dor de estómago!
Tampouco me sentín apedreado!(Prefiro ter unha opción con iso) Finalmente puiden durmir sen
dor  e  espertei  sentindome  moito  mellor.Un  amigo  deume  un  artigo  que  explica  a
biodisponibilidade do aceite de cannabis para diferentes métodos de administración.É longo e
científico pero lin todo.

Cando se toma por vía oral, os ácidos do estómago reducen a taxa de absorción.A xente ten
esa sensación realmente "alta" ou "empedrada" cando tragan o aceite e, á súa vez, pensan que
o aceite debe estar  "realmente funcionando".Pero coa vía oral,  en realidade non se está a
absorber a maior ritmo, só se está a experimentar de forma psicoactiva.

Levo case 2 anos tomando aceite de cannabis por vía oral e tiven unha gran curación.Butt
(juego de palabras), despois de probar 2 días de supositorios, estou convencido!Síntome moito
mellor!Menos inflamación nas miñas articulacións, non tan ríxida, a dor nerviosa e os espasmos
musculares  son moito mellores  e non hai  dor  de estómago.Por  fin!A enfermidade e  a dor
crónica son terribles.Agora síntome aínda máis positivo con este aceite.Realmente necesitaba
algo de esperanza con el.Comezaba a  pensar  que fixera todo o  posible,  agora  estou con
esperanza".

"A biodisponibilidade da vía rectal foi aproximadamente o dobre que a vía oral debido a unha
maior absorción e un menor metabolismo de primeiro paso". Mickey

--  Os  supos  son  excelentes  para  moitas  condicións.Fíxenos  populares  en  CR,  e  miles  de
persoas están a usándoos con gran éxito.Entón, parabéns, Mickey.;) JB

"Parece que se poderían tomar doses moito maiores por supositorio e non ter unha resposta
psicoactiva negativa.Existe unha taxa de saturación para a absorción por vía rectal?É dicir,
podería acelerar a miña cura facendo supositorios de doses máis grandes? Mickey

- Teña tanto coidado coa dosificación como co uso oral.Ata 5 mg por suppo para os inexpertos,
uns 10 mg adoitan tolerarse moi ben.Con doses máis altas nunca se sabe como vai responder
o  paciente,  polo  que  tamén  é  mellor  aumentar  a  dose  gradualmente.Pero  unha  vez  que
acumulas  a  túa  tolerancia,  podes  experimentar  libremente.Persoalmente,  gústanme  os
supostos con 0,3-0,5 g de aceite, pero iso sería demasiado para a maioría dos demais, así que
non o probes a menos que saibas o que estás facendo e non te importe un sono de dous días
ou algo así.;) JB

"Entendo por que está a sentir un pouco de medo pola forma en que o aceite pode facerche
sentir,especialmente se nunca o viviches antes.A miña nai tiña 62 anos cando a comezamos co
aceite que nunca antes fumara marihuana.Estaba moi débil e mareada e non podía comer por
un  tempo  PERO  son  os  efectos  secundarios  do  aceite.Agora  facemos  supositorios  e  a
diferenza  é  incrible.Agora  pode  tomar  o  seu  gramo  completo  dividido  en  3  cápsulas  ao
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día.Aínda se sente cando entra en xogo, pero non é tan pesado como cando o tomaba por vía
oral.Tamén mesturamos na mesma proporción o aceite de sementes de cánabo e ata agora
funciona ben.Espero ter algo de sentido". Nikkita

"Ola JB, a miña nai ten cancro de pulmón (etapa 3) e estiven empurrando o aceite sobre ela,
agora é o seu décimo día e estamos case cun gramo ao día.Tiñas razón, ela acostumouse e os
efectos zombies durante o día son mellores, dorme de 10 a 12 horas pola noite.Entón, tamén
debería facer supositorios coa nai?Grazas." Río E

-- Si, Río, por que non.Gozará de tomalos, realmente producen unha sensación moi agradable
no corpo.Mesma dosificación que ela adoita tomar por vía oral,  mestúraa con manteiga de
cacao.Ela pode tomalo entre doses como complemento, se pode, ou en lugar da dose oral,
segundo ela.Por vía rectal ou vaxinal, as mulleres teñen unha lixeira vantaxe sobre os homes
neste aspecto.

E  se  as  mulleres  soubesen  canto  poden  axudar  os  supositorios  co  aceite  con  problemas
premenstruais e hormonais, todos os estarían tomando, diso non teño dúbida.

Ademais,  os  supositorios  con  0,005-0,01  g  de  aceite  neles  son  unha  excelente  forma de
comezar un tratamento para principiantes, os pacientes normalmente non reciben supositorios
con pequenas doses de aceite e parecen gozar moito da experiencia.Pero, como descubrimos,
tomar os supositorios adoita ser un tema máis controvertido que usar o aceite en xeral.

Aínda así,  a realidade é que as hemorróidas te atraparán tarde ou cedo e, cando o fagan,
estarás  encantado  de  tomar  un  ou  dous  supositorios  de  aceite  de  cannabis,  pódoche
garantir.Porque o alivio é inmediato e créanme que só poucas persoas son o suficientemente
resistentes como para non tomar o supositorio  en tales situacións.Tanto para os prexuízos
contra o cannabis, as hemorróidas poden resolvelos moi rapidamente.JB

"Dixeches problemas hormonais...Estou tomando Estrogel porque non teño ningunha causa
hormonal da miña gran operación.Axuda para iso?" Isabel

"Claro que...Teño 55 anos e úsoo a diario". Christy

Tubos de alimentación
"Estou tratando á miña nai.Ten cancro de garganta e administrárono sucesivamente a través da
sonda de alimentación.Quenta un pouco e  mestúrao con aceite de coco!Nunca obstruíu o
tubo!" Steve

"Estou dándollo ao meu fillo a través da súa sonda de alimentación cando non o trague. Boto
auga moi quente sobre o aceite nunha cunca, despois se disipa, despois engado auga máis fría
(non demasiada) para que a auga non moi quente, despois bótao no tubo.Funcionou bastante
ben aínda que ás veces o aceite recubre un pouco o tubo, pero nunca se bloqueou.O segredo
é botalo mentres aínda está moi quente". Ángela

"Alguén tería algunha idea sobre como darlle o aceite de cáñamo a alguén a través dun tubo de
alimentación?Mestureino con aceite de oliva para que non sexa tan espeso, pero aínda teño
medo de que atasque o tubo.Algunha idea?" Steven

-- Steven, sempre é mellor atopar unha forma de administrar aceite sen diluir, ese é o mellor
camiño a seguir.Cando non atopa un xeito, pode mesturalo coa comida do paciente e facer que
o coman así.Si, pode obstruír o tubo, é dicir, se o aceite ten unha consistencia espesa.Algúns
aceites son espesos, outros son máis líquidos.Pero cando os quentes á temperatura corporal,
deberían ser suficientemente líquidos para non obstruír o tubo.
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Outra forma é darllo aos pacientes en supositorios con manteiga de cacao.Aínda así, comer o
aceite é a forma preferida de tomar este medicamento, sempre que sexa posible.Hai moitas
formas de administrar o aceite e moitas veces é moi individual, así que intenta atopar a forma
que mellor se adapte ao paciente.Moitos desexos, JB

"Sei que soa terrible, pero un pouco de coca cola polo tubo para lavar despois de administrar
material viscoso, ou só para limpar zocos en xeral, funciona ben.Un antigo RN espera". Ellen

Cirurxía, quimioterapia ou aceite?
"¡Nunca me tomarías as tetas, cando podo inxerir RSO!!" Chloe

"A idea de que o cancro de mama é un "porcentaxe de risco" é unha completa mentira.En
realidade, todos teñen microtumores de cancro nos seus corpos, incluído eu.O cancro non é
unha enfermidade que simplemente "obtén" como ser golpeado ao chou por un raio.É algo que
debes "xestionar" ou "previr" día a día, comida por comida, a través dunha elección de estilo de
vida que implique suplementos de vitamina D, nutrición, superalimentos, zumes de vexetais e
evitar produtos químicos e radiacións que causan cancro. Entón, cando un médico di que tes
unha "probabilidade" de padecer cancro, o que está a dar a entender é que non tes control
sobre o cancro, e iso é unha mentira.Charlatanería contra o cancro, noutras palabras".

-- Cando teñas unha "oportunidade" de padecer cancro, simplemente ponte ao aceite.É unha
opción moito máis saudable e segura.JB

“Mira o cancro ou calquera outra enfermidade grave coma se fose un incendio.Canto maior
sexa o lume, máis potencia necesitarás para apagalo.Entón, preferirías usar cen baldes de
auga (RSO) ou un vaso de auga (outros tipos de aceite) se a túa propia casa ardese?Ou che
gustaría ver bombeiros profesionais que che axuden con iso?Iso é o que preferiría, pero os
actuais bombeiros, é dicir,  os médicos, nin sequera teñen permitido usar auga para apagar
todos eses lumes e nin sequera saben como usala despois de tantas décadas de adoutrinar,
lavar o cerebro e non consumir cannabis. Medicina.

Ten sentido para vostede que alguén mandase bombeiros expertos a un gran incendio na
cidade e non lles deixase usar a auga, é dicir, a forma máis básica e tradicional de loitar contra
o lume?A min non.Pero aínda así, iso é exactamente o que fixeron os que estaban no poder co
sistema médico que temos hoxe.

Moitos incendios, sen auga, é dicir, moito traballo extra para os bombeiros/médicos que non
poden  facer  o  seu  traballo  da  mellor  maneira  que  poden.Non  é  como  debería  ser,
creo.Deberían ter o mellor equipamento e as mellores ferramentas para o seu traballo, non si?
Iso é o que faría eu se fose o seu xestor/goberno.Hai algo de malo en miralo deste xeito?Non o
creo". JB

"Para calquera muller que lea isto, espero que lle axude a saber que ten opcións", dixo Jolie.
-- Se a Sra Jolie pensa que a dobre mastectomía é a mellor forma de previr o cancro, déixeme
dicir que non estou totalmente de acordo con iso.E se estivese no seu lugar, comería o aceite e
frotaríao en zonas sospeitosas todos os días, é unha opción moito máis segura que a que
pasou ela.E o curioso é que vai comer o aceite igualmente, porque terá que facelo.

Por  exemplo,  cantas  TAC  tivo  que  facer  antes  e  despois  da  cirurxía?Unha  tomografía
computarizada  é  igual  ou  pode  ser  igual  a  200-500  raios  X  pulmonares  e  os  efectos  da
radiación son acumulativos.Entón,  de feito,  esa "cirurxía preventiva"  probablemente lle  dea
cancro en lugar de evitalo.Ah ben.

Iso é o que obtén cando tes demasiado para gastar e cando fas unha proba xenética para
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predecir o teu futuro.Eses estafadores dixéronlle que padecería cancro de mama, polo que
"actuou"  e  agora  vivirá  sen  seos,  estará  deprimida  por  iso,  pensará  niso  todo  o  tempo,
padecerá moitas outras enfermidades como consecuencia de isto, e é máis que probable que o
consigacancro noutro lugar de todos os xeitos,  e probablemente o fará despois  do que lle
fixeron os médicos e de todo o BS que lle dixeron.

É realmente mellor sentarse na casa e comer o aceite e non preocuparse por nada.Ou polo
menos creo que si.Se chega, chegará, por que preocuparse por algo que poida pasar dentro de
vinte  anos  e  cortar  os  peitos  sen  máis  que  a  simple  corrupción  e  roubos  aos  máis  altos
niveis.JB

"Creo que tes razón en JB!En 2005 quitáronme o peito dereito, se soubera da RSO nunca me
tería operado.Como sabes, agora teño cancro de pulmón e creo que RSO é o único camiño a
seguir". Bonnie

"Tan verdadeiro JB, tiven unha histerectomía preventiva despois dun cancro de mama en etapa
1, do que lamento agora.Se soubese sobre RSO entón non me tería sometido a ningunha
cirurxía  ou  radiación!Ademais  a  radiación  era  protocolaria!!!!!Teño  tanta  FE  en  RSO  que
cancelei a miña próxima mamografía.Verei o meu consultor por última vez para dicirlle que
rematei  coa industria  do cancro,  xa que creo que sei  a cura,  vou escribir  RICK SIMPSON
PHOENIX TEARS nas miñas notas do hospital.:) Non podo agradecerche o suficiente pola túa
axuda  e  dedicación.As  miñas  doazóns  de  cancro  van  agora  ás  bágoas  de  fénix.estou
bendicido!!!PAZ, meu amigo.:)" Tina

“É tan estúpido arriscar a túa vida coa mastectomía para que POSIBLEmente non teñas que
arriscar a túa vida con cancro.E logo arriscarse a padecer cancro con todas estas exploracións!
Que parvo te sentirías se tes cancro nos pulmóns despois de todo isto das exploracións?Ou
morreu  durante  unha  complicación  da  cirurxía?Unha  mastectomía  despois  de  que  lle
diagnosticasen cancro, XUNTO con aceite de cáñamo e non xulgaría, pero facelo sen cancro é
igual de risco que contraer cancro.Lóxica sinxela". Carla

"Por desgraza, vexo que as mulleres fan isto todo o tempo como "preventivo". E teñen medo a
isto porque consideran que é a súa única opción.Sabemos mellor pero por deus canta xente
máis  necesita  padecer  esta  enfermidade  de  merda??!!Os  nosos  gobernos  son  inútiles.Se
tivésemos cannabis aquí para usar libremente moitos non estarían na posición na que está a
señora de arriba.Moi moi triste e en realidade dáme rabia". Xeorxia

"Entón,  ela  matou  a  si  mesma  e  chamouno  como  medida  preventiva?Iso  é  unha
tolemia...Ademais, a xenética non funciona así.Todos temos todos os xenes para basicamente
todo...É o noso CONTORNO o que desencadea a activación de certos xenes.Cando din "corre
na familia" é realmente un sinal de que os hábitos que se transmiten dunha xeración a outra
causan  os  mesmos  desencadenantes  xenéticos.Non  é  só  un  caso  de  xenética.Iso  é  algo
totalmente ignorante que dicir...” Alistair

"O que un médico pode convencer a alguén de que faga...Escoita a xente, o cribado xenético é
moito máis complexo que "Oh, tes ese xene, polo que tes un 87% de posibilidades de contraer
cancro". Aquí hai outro feito que a maioría descoñece: todo o mundo ten células cancerosas;
manter un físico vital e minimizar as toxinas ambientais é a mellor aposta de calquera para
manterse saudable...Isto parece tan exagerado.Un abuso grave da relación médico/paciente”.
Jack

"Pregúntome se a Brad Pitt lle cortan as pelotas para previr o cancro de testículos agora". Mike

"JB, quería compartir isto contigo e Rick.A pílula de aceite da que fala é a RSO.Pensei que isto
pode interesarche.Tamén teño fotos para ti.Este foi enviado por un empregado e un usuario de
medicina natural". Rick
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"Está ben, esta é a primeira vez que lle digo isto ao mundo, así que perdóame se divago un
pouco.
Sufro un caso grave de endometriose.É unha enfermidade cando o tecido que normalmente
recubre o interior do útero, chamado endometrio, comeza a crecer fóra do útero.Adoita cubrir
os  ovarios,  o  intestino  e  outros  órganos  e  tecidos  no  revestimento  da  pelve.Así  como oo
endometrio  reacciona durante  a  menstruación,  así  como o endometrio  desprazado fóra do
útero.Engrosa, rompe e sangra con cada ciclo menstrual.O tecido desprazado non ten forma de
saír do corpo, quedando atrapado.O que á súa vez fai que o tecido circundante se irrite e se
inflame, e finalmente se converte en tecido cicatricial e adhesións (tecido anormal que une os
órganos).

Isto provoca efectos secundarios horribles.Dor Kb unha náusea diaria constante.Dismenorrea,
menstruacións dolorosas, que poden durar un ciclo enteiro normalmente.Sangrado excesivo,
infertilidade,  fatiga,  náuseas,  estreñimiento,  etc.Agora,  a  atención  médica  moderna  para  a
endometriose son principalmente hormonas e medicamentos para a dor intensa.Dependendo
da gravidade e dos plans de tratamento, o tratamento máis recomendado e eficaz é realizar
unha histerectomía.

Só teño 21 anos.Lido constantemente cunha batalla de dor diaria e esperanza dunha futura
familia e boa saúde.Isto afecta a vida diaria dun xeito tan negativo que ás veces case non me
podo levantar da cama.Probei hormonas e toneladas de drogas que me enferman moito.Ata
agora nada funcionou...ata hai aproximadamente un mes.O propietario e creador ou MOTH
(medicamento da herba) presentáronme esta marabillosa medicina chamada "pílula de aceite".
Ademais de cambiar a miña dieta, vin grandes melloras este último mes.Levo 8 horas de sono,
o que é un tabú para min!Vin unha gran diminución significativa da dor, pouca ou ningunha en
realidade.As  miñas  náuseas  desapareceron  por  completo  e,  a  diferenza  dos  efectos  dos
medicamentos para a dor  que recibín dos meus médicos,  agora podo dixerir  e  comer sen
problema. Sinceramente, podo dicir que non me sentín tan ben dende os 15 anos!"

"Prefiro  morrer  por  causas  naturais  que  que  alguén  me  talle  nunha  mesa  de  aceiro  nun
hospital.Os cirurxiáns non sempre teñen unha taxa de éxito do 100%, a miña amiga Margie
morreu por unha histerectomía, sangrou na mesa de operacións. DeYoung

"Coidou dos cálculos biliares das miñas irmás.En canto comezou a tomar o aceite, deixou de
ter os horribles ataques.Nunca tivo outra, e cancelou a súa cirurxía!!!!A miña saúde tamén fixo
un 180". Kelly

"Hai 19 meses despois de que me extirparon un tumor canceroso no colon, a Clínica de Cancro
veu a chamar o día da alta.A quimioterapia e a radiación están programadas para comezar a
próxima semana, segundo segundo o protocolo estándar.Unha merda dixen eu!!!O aceite de
cannabis  será  a  miña  versión  do  protocolo  estándar.Revisión  dun  ano  o  mes  pasado.O
SANGUE ESTÁ LIMPO - Os resultados da TAC que me dita o meu cirurxián, Cita, Gerry, o teu
colon está impecable. Gerry

"Ola JB, teño unha pregunta de emerxencia médica.O meu pai caeu, golpeou a cabeza e ten
un coágulo de sangue na membrana externa do seu cerebro, non realmente no cerebro.Recibiu
o  alta  hospitalaria  e  deixou  de  usar  analxésicos  xa  que  non  traballan  para  as  dores  de
cabeza.Os médicos esperan que o coágulo de sangue reduza o seu tamaño no seu momento,
se non, tratarán de operar...Toma Coversyl 2,5 mg para a presión arterial, Flomackstra para o
aumento da próstata, e tamén ten unha condición de sangue carente de plaquetas que causa
Gammofacia de certo significado.Ten 80 anos e nunca probou RSO.Teño algúns aínda que levo
un  ano  nun  recipiente  na  neveira...Tivo  algunha  experiencia  coa  redución  deste  tipo  de
coágulos de sangue?Habería algún beneficio nunha aplicación tópica na cabeza na zona da
dor ou sería a mellor inxestión?Comprarei o teu libro electrónico hoxe definitivamente, pero
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calquera consello PRIVADO específico sería moi apreciado...Probablemente mesturarei o RSO
con aceite de coco ou aceite de oliva que prefira xa que é italiano, para a súa inxestión e/ou
aplicación tópica.Creo que o principal que quero saber é: hai algunha posibilidade de que o
coágulo sanguíneo teña un efecto adverso por inxerir RSO?Hai moitas cousas sobre a redución
de tumores en todas partes  pero non podo atopar  unha soa cousa sobre  os  coágulos  de
sangue na membrana externa do cerebro???!!!Por favor, axuda". Ross

-- Ola Ross, aquí está o libro electrónico para ti.O aceite tamén axudará co coágulo de sangue,
facilmente.Debería ter cannabis no seu sistema xusto despois da caída.E agora canto antes o
podes poñermaior será a posibilidade de éxito.Cortaría os medicamentos á metade cando o
empezas co aceite para evitar efectos secundarios indesexables e despois, como dis, interna e
tópicamente.Un supositorio co aceite funcionaría moi ben: os supositorios son xeniais para as
enfermidades pulmonares e cerebrais. JB

"Mesturei aproximadamente media onza con 60 ml de aceite de oliva (non sei a calidade que
fixen).Foi  alí,  parecía  que  a  morte  se  quentaba  (só  me  deixaba  aplicar  tópicamente  na
cabeza).Probei 0,5 ml nunha pipeta e aínda estou funcionando, pero son lixeiro.Untáballe a
cabeza polo menos o dobre.Despois de media hora chegou á conclusión de que entrara todo e
limpou a cabeza cunha toalla....Comimos salmón afumado que trouxera, despois saín a tomar
pan e leite e volvín escoitalo piar por teléfono cos seus outros fillos, que evidentemente estaban
contentos  de  escoitalo  volver  ao  seu  ser  habitual.Yadayada,  grazas  polo  teu  traballo
rapaces!...Ross

"Son un supervivente  de cancro  4  veces o meu último diagnóstico  foi  o  cancro  de mama
agresivo e invasivo en fase 4, polo que pasei unha dobre mastectomía en febreiro de 2014.
Esta vez abandonei a quimioterapia e a radiación e usei aceites THC e CBS para curarme.
Levo 2 anos en remisión. Si querida, funciona. Se tes algunha dúbida, está ben. Creo que podo
axudarche.  Pasei 3 veces por radioterapia e quimioterapia e esta vez rexeiteime e usei os
meus métodos  alternativos.  Esta  vez  tiven  a  mellor  calidade de  vida.  Non enfermo e  con
náuseas todo o tempo. O meu nivel de dor está controlado con aceites e concentrados de THC
e CBD. Non farmacéuticos esta vez. Sen opioides. Grazas a Deus." Tina

“Coñecín hai un pouco un señor, díxome que era o director de proxectos especiais, traballando
para  o  goberno  a  principios  dos  setenta.Díxome que  estudaron  aceite  de  cánabo  médico
naquela  época,  e  deixárono  caer.POR QUE?Porque  FUNCIONA!!Si,  dixo  que  "os  poderes
saben que non hai diñeiro para vivir, só morrer". Como todos sabemos, no noso país e nos
Estados Unidos os políticos teñen investimentos en laboratorios de quimioterapia e compañías
farmacéuticas.Ben, despois dunha longa discusión tamén me dixo que el e todo o seu equipo
estiveron tomando aceite de cáñamo medicinal desde entón e que este excelente cabaleiro
parece que teña poucos sesenta anos, ben, en realidade está a finais dos setenta e ten un
excelente aspecto. !!Os demais membros do seu equipo aínda están todos vivos tamén, agora
iso é algo no que hai que pensar!!E ben, sabías tamén que o ser humano vivo máis antigo do
noso  planeta  ten  131  anos,  tomou  aceite  de  cánabo  medicinal  toda  a  súa  vida  e  segue
traballando a súa granxa todos os días...  Estamos sendo traizoados pola xente na que se
supón que debemos confiar? !" Brian

PMS, menopausa
"Esta é unha cousa para a que o cánabo e o aceite de cánabo en particular son o mellor que
hai, excepto ningún.Simplemente non atoparás nada que poida ou poida axudar mellor que o
cáñamo.Axudará  a  restaurar  o  equilibrio  hormonal  e  eliminará  a  agresión,  os  cambios  de
humor, etc.Tamén axudará a aliviar a dor e os calambres premenstruais, os sentimentos de
incomodidade, a ansiedade, etc.
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Se vise que unha muller comezaba a comportarse de forma estraña debido aos desequilibrios
hormonais  relacionados  co  síndrome  premenstrual  no  seu  corpo,  daríalle  cánabo
inmediatamente  de todas as formas ou formas dispoñibles.Non vexo unha razón pola  que
alguén debería  sufrir  innecesariamente.Sen esquecer  que cando un sofre,  todos os  que a
rodean sofren en consecuencia, como pode confirmar calquera que tivese que lidiar  cunha
muller premenstrual.Faríalle que comese o aceite, usalo nun supositorio e non descoidaría o
uso tópico na barriga e nas costas.Gustaralle porque quitará a dor e mellorará a súa pel nesas
partes.Tamén fumaba un pouco de aceite con ela para que soubese que "non está soa" e que
alguén lle importa.Co cánabo, a menstruación non ten que ser unha experiencia frustrante e
desagradable para todos os implicados.JB”

"O  aceite  de  cannabis  é  o  meu  medicamento  para  a  menopausa  e  o  meu  medicamento
preventivo para o cancro de ovario que tomou a miña nai en 1985.Se só soubese sobre o
aceite  miña  nai  teríame  vistomedrar  e  ter  fillos!Curou  os  meus  síntomas  da
menopausa.Traballou en 48 horas!Podo vivir de novo!Comparto esta información en todos os
lugares que podo.A cura ten que estar dispoñible para todos!Grazas Rick por difundir a noticia
e facer que as persoas sexan saudables! Shelagh

"Perdín 50 libras debido a que traballa nas miñas hormonas, podo sentiro inmediatamente, sen
máis sofocos que adoitan ocorrer durante todo o día e a noite.Cando enfermei aos 37 anos,
tamén  me  lanzaron  á  menopausa  inmediata  e  a  enfermidade  se  mete  con  todas  as
hormonas.Son un crente xa que gañei 100 libras desde que enfermei e con só un pouco de uso
perdín 50". Xoana

"Levo un tempo seguindo a páxina de Rick e, debido á información que gañei alí, a miña asma
e as suores nocturnas MOI GRAVES e os sofocos debido á menopausa moi difícil  xa non
existen.Sigamos facendo un bo traballo." Lize

"Teño cancro e apnéia do sono.Non só teño un sono incrible,  senón que non esperto dos
sofocos.É unha bendición". Estefanía

"Alguén informou de que o aceite é realmente bo para aliviar os síntomas da menopausa?Os
meus  sofocos  e  as  suores  nocturnas  desapareceron  case  por  completo  cando  tomaba  o
aceite". Gill

Q.Caramba, JB... íase xenial, ATA que as inyeccións anti-estróxenos.Póñena enferma de morte.
A.Sorpresa,  sorpresa,  Valerie."Mantéñase  lonxe  dos  médicos"  é  a  regra  do  xogo  neste
momento, por desgraza.Non o dicimos por pracer, é unha realidade.Os pacientes adoitan facer
ben o aceite ata que os expertos médicos interveñen e arruinan con algúns medicamentos
químicos experimentais e altamente alternativos innecesarios.Polo tanto, ata que os médicos
aprendan a usar este medicamento correctamente, é realmente máis seguro manterse lonxe
deles (se as circunstancias o permiten, claro).Non necesita as inyecciones, precisa inxerir tanto
aceite  como  poida  o  máis  rápido  posible  para  desfacer  o  dano  dos  tratamentos  médicos
anteriores e controlar o seu estado.Se o aceite non axuda, é moi improbable que o faga outra
cousa.JB

Regulación do peso corporal
"O  aceite  de  cannabis  regula  o  peso  corporal  e  definitivamente  conseguirache  un  peso
saudable!Tamén fai  que  non  che  apeteza  tanto  a  comida  lixo.É  realmente  unha  medicina
incrible.Este é o único medicamento REAL para adelgazar que hai". Rick

"Eu tamén estou baixando de peso --- teño que ir mercar un cinto.:) Pisei a báscula e agora
teño 139 # -- Non vin este peso desde o instituto.Estou abraiado e sigo tendo que a xente me di
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o notable que é a perda de peso.Tampouco teño case apetito e é un pouco estraño cando sinto
ganas de pasarme uns doces gordos que normalmente nunca pasaría antes.Estraño.Preocupei
durante un nano segundo que estaba tomando demasiado aceite ou algo así, pero axiña me
decatei de que estaba curando o meu corpo... derramando o que se supón que non debería
chegar alí e canto máis cambio a miña dieta a orgánica, máis saudable se volve.Sen dietas,
sen  exercicio  excesivo,  só  montar  a  cabalo,  xardinería  e  ser  nai.Creo  que  é  un  efecto
secundario natural do RSO.:)” Heather

"Levo 2 meses co aceite e tamén estou notando a perda de peso...completamente fóra de
medicamentos  recetados...Descontinuáronse  as  pastillas  para  a  presión  arterial...Acabo  de
tomarme a presión arterial (sen pílulas en 2 meses desde que tomei aceite)...resultados 124/80
pulso  sentado  79...MEU  DEUS...isto  é  simplemente  xenial!!!Pronto  se  fará  un  traballo  de
sangue e despois informarei dos números PERFECTOS para que todos os vexan... Grazas RS,
o meu anxo VERDE". Susana

"Bo traballo Suzanne!!Levo máis dun ano comendo cannabis diariamente e manter o meu peso
na  escola  secundaria  nunca  foi  tan  fácil  durante  a  miña  carreira  militar  cando  recibín
medicamentos recetados.Encántame o máis doado que é co cannabis tamén!!!” Tammy

"Noto que despois de fumar un pouco de aceite o meu azucre no sangue cae moi rápido.E
estou  fumando  máis  aceite  que  brote  e  perdín  algo  de  peso  e  o  meu  sistema  dixestivo
calmouse moito". Michelle

"Levo un tempo no aceite.Realmente funciona para manter o azucre no sangue normal, pero
teño un problema.O meu novo médico de control da dor fixo unha urina e deu positivo.Díxenlle
que o uso para non ter que tomar insulina.Ela dixo que se sigo dando positivo, vaime cortar os
meus outros medicamentos para a dor.Perdín 40 libras agora e o meu azucre no sangue é
normal agora e síntome ben.Se me cortan os medicamentos, recuperarei o peso porque as
miñas costas e os xeonllos están dexenerando e non podo facer exercicio.Agora estou vivindo
en Oregón, onde é máis fácil conseguir petróleo debido aos dispensarios.Non sei que dicirlle ao
meu médico.Estiven á fronte con eles.O VA rexeita os meus medicamentos e non quere tratar
connosco que estamos en dor dexenerante real todo o tempo.Que desorde". Michelle

"O meu quiropráctico está a escoitarme sobre RSO agora.Agora que perdín 65 libras en 5
meses sen exercicio, deixe de dispararme con insulina, agora teño as miñas pílulas a 1/2 da
cantidade.En breve deixará caer esas tamén.O seu corazón abriuse cando lle contei de Rick e
da súa historia.Preguntou polos seus outros pacientes, o home querido que é, lembreille que lle
mencionei a RSO, ¡por el!lol A el gustoulle, así que ty ty ty, seguide así, todos nós!" Dave

"Estei  a  comer  aceite  de  cannabis  coa  perda  de  peso  como  o  meu obxectivo,  así  como
observando a miña dieta e o exercicio regular.Ata agora en 8 semanas perdín 8 libras.iso é
impresionante?Aínda non estou seguro, pero avisareino.Comprométome a facelo todos os días
durante 6 meses.Notei que case nunca teño fame e non teño ganas de doces (salvo un bo
chocolate)  e  cando  como  algo  doce  só  podo  comer  unha  pequena  cantidade.Grazas  por
publicar isto.Encantaríame ver se outros se están beneficiando do petróleo deste xeito? Robin

"Saúdos  JB.Espero  que  esta  mensaxe  che  atope  ben.Só  pensei  en  compartir  a  miña
experiencia co aceite de cannabis como suplemento diario.Antes de descubrir os beneficios do
aceite de cannabis e o que pode facer para o corpo humano a través de Rick Simpson e de ti
mesmo estiven experimentando algúns problemas médicos próximos para ir xunto cos que xa
teño.

Sufro dor crónica por OA grave por un accidente de tala que me estragou o xeonllo dereito.Por
mor  desta lesión xa non podía  traballar  a  tempo completo.Tamén sufro  dor  de artrosis  no
ombreiro,  no brazo  e  na  man dereita  dun  plexo  braquial  ao  ombreiro  dereito  que  causou
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parálise ao meu brazo dereito durante un ano.Estaba experimentando formigueo na punta dos
dedos, así como inflamación e inchazo nas dúas pernas inferiores.O meu médico avisárame 6
meses antes do formigueo nos dedos de que se non cambiaba o meu estilo de vida, estaba en
camiño de converterme en diabético.

Nese momento pesaba 260 libras.Tamén perdín o olfacto e o gusto.Estes foron todos sinais de
converterse en diabético.O médico dixo despois de probar o meu azucre no sangue que de 1 a
10 estaba ben encamiñada @ 6,5.Comecei a tomar o aceite hai uns 6 meses.Un grano de
arroz pola mañá e de novo antes de durmir.Agora peso 203 libras, sen formigueo na punta dos
dedos, o olfacto volveu e podo probar cousas de novo.O inchazo e a inflamación nas miñas
pernas e os pés desapareceron, así como a dor da OA.Moitas grazas por difundir a verdade
sobre esta planta curativa co resto da humanidade.Ti e Rick sodes un verdadeiro ben de Deus
para aqueles que o necesitamos.

Ai!A miña filla fai  o que se coñece na nosa casa como bolas de aceite (dose enrolada en
pequeno anaco de pan) quedamos sen bolas de aceite.Estaba demasiado preguiceiro para
facer o meu propio e, tolamente, deixei de tomar a miña dose durante aproximadamente unha
semana.Volvín ata 217 libras.Cando retomei a tomar o aceite, o meu peso volveu baixar a 203
libras e segue baixando.A miña estatura mide 5'8" polo que pronto saberei se me devolve ao
meu  peso  prematrimonial  de  175  libras.Estou  tan  entusiasmado.Lección  aprendida.Nunca
deixes de tomar aceite.A vida é boa!Moitas grazas." Ron

"O meu fillo usa aceite de Simpson para a súa enfermidade de Crohn, pero escoito que pode
axudar  a  perder  peso.Se  é  así,  como?"  Krystal
-- Si, pode, come o aceite e perderás peso se tes sobrepeso e engordarás cando tes baixo
peso.Non  me  preguntes  por  que,  non  me  preguntes  como  é  posible,  non  sei  a
resposta.Simplemente ocorre.Eu mesmo perdín 50 quilos co aceite e créame que fixen todo o
posible para desmentir a Rick.Pero fallei e o aceite tamén me volveu recuperar os músculos.Foi
raro e difícil de crer, admito.Pero non me importa que perdín todo ese peso sen unha pinga de
suor e sen exercicio.En realidade, foi bastante agradable e non me importou o bo sono que veu
como o único efecto secundario notable do uso do aceite.JB

"Oe Rick, realmente quería agradecerche por salvarme a vida.Teño 17 anos de Delhi, India.Eu
estaba realmente con sobrepeso.E desde o pasado mes de maio, cando comecei a consumir
RSO, perdín 40 kg (88 libras) en 10 meses.O meu irmán tamén perdeu 23 kg e a miña nai 15
kg desde entón e iso é porque eu como moito máis aceite que eles, xa que non me droga nada
aínda que consuma un gramo.

Entón,  canto  máis  e  máis  rápido  coma  o  aceite,  máis  rápido  e  mellores  serán  os
resultados.Realmente quero que todos saiban que pode curar unha das enfermidades máis
grandes do mundo, a obesidade.

Grazas a JB por facilitarnos a información cada vez que foi requirida.Sodes os meus heroes e
non podo agradecervos o suficiente. Shobhit e Shashank

Ansiedade, paranoia

"Un exemplo de como un consello honesto pero equivocado pode doer: alguén queixouse do
alto  e  dixéronlle  que  tomase  CITICOLINE.  Está  ben,  excepto  que  a  CITICOLINE  é  un
anticoagulante  e  a  persoa  á  que  se  lle  deu  o  consello  era  quen  non  podía  tolerar  un
anticoagulante.  A persoa  que  deu  o  consello  tiña  boas  intencións,  pero  non  revelou  esta
información vital. Sei que hai moitas persoas ben intencionadas que queren axudar, pero TEN
CUIDADO de dar información que pode afectar tanto á vida como á morte. Por certo, o xeito
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doado de reducir o subidón é botar uns grans de pementa na boca... seguro, barato e eficaz".
Gary

"É xenial  saber sobre a citicolina xa que tamén tomo warfarina.  Igual  que a cúrcuma, que
tamén adelgaza o teu sangue". Randy

"A citocolina  fai  que as  células  metastásicas  desenvolvan o  seu propio  abastecemento  de
sangue. Non tan bo para o cancro". Jim

"Onte  fixen  que  unha  muller  comezase  coa  medicina.Este  é  o  seu  informe  do  primeiro
día.Simplemente incrible!Aquí está o meu informe do primeiro día:

Esperteime con eccema no beizo onte pola mañá e puxenlle un pouco de aceite.A picadura
parou nuns 10 minutos.A dor desapareceu en 30 minutos.A inflamación diminuíu en poucas
horas.As burbullas no meu beizo desapareceron case a metade hoxe;  normalmente tardan
dúas semanas en curarse.Respirando os vapores do aceite do meu beizo.Notei que a dor que
estaba no meu seo dereito durante varias semanas parou.E o meu nariz deixou de correr.Só
espirrei  unha  vez  desde  onte.Notei  que  a  miña  fatiga  non  era  tan  profunda  como  de
costume.Decateime de que me sentía relaxado e que ese límite ansioso desaparecera.

Notei unha diminución da dor corporal pola noite; normalmente teño tanta dor corporal pola
noite que non podo quedarme quieto (a dor do nervio do nocello e dos músculos, a dor de
xeonllos/ombreiros/cóbados/pulsos/polgar diminuíu significativamente).Ademais, recibo un brillo
moi lixeiro con cada dose.Non teño ningunha dificultade para traballar nin concentrarme e non
dubidaría  en  conducir.Teño  a  cabeza  moi  clara  aínda  que  esta  mañá  esquecín  tomar  o
Citicoline.Eu estou poñendo o equivalente a preto de medio gran de aceite nun Craisen e lévalo
así”.

"Empecei o aceite de cannabis en decembro de 2012 como tónico xeral.Estaba sufrindo co tipo
2diabetes  nese  momento.O  meu  azucre  no  sangue  estaba  nos  300,  onde  100  é
normal.Puxéronme metformina  que  me enfermaba  cada  vez  que  a  tomaba.Pedín  que  me
cambiaran a outro medicamento para a diabetes e quitáronme metformina e puxen Januvia.O
meu azucre no sangue só coa medicación baixou razoablemente.Os meus números estiveron
no alto dos 100 a maior parte do día.Cando engadín o aceite ao meu réxime, os meus números
volveron  a  estar  lixeiramente  por  riba  do  normal.Entón  descubriuse  que  Januvia  causaba
cancro de páncreas.Quería deter este medicamento e pedinlle ao meu médico que volvese a
tomar Metformina.El aceptou.Por suposto, coa metformina, estaba enfermo cada vez que o
tomaba.

Afacerme ao aceite foi todo un calvario para min.Odiaba o alto que me daba a marihuana.Non
usaba marihuana durante máis de 35 anos antes de usar aceite.Comecei o aceite cunha pinga
do tamaño dunha cabeza de alfinete e incluso iso era demasiado.Comecei a tomar Citicoline
para aliviar o alto do aceite por suxestión de Corrie Yelland.Iso funcionou ben e estiven nese
camiño durante máis dun ano.En maio de 2013, fun operado de urxencia para a miña vesícula
biliar.Estiven 5 días no hospital sen aceite.Nese momento descubriuse que o meu magnesio
estaba baixo.Empezaronme a tomar suplementos de magnesio no hospital.Cando cheguei a
casa empecei de novo co aceite.Para a miña sorpresa, despois de estar tomando suplementos
de magnesio  durante unha semana experimentei  un  subidón moi  agradable do aceite.Esta
seguiu sendo a miña experiencia.Puiden deixar de usar Citicoline para aliviar o subidón.Eu
puiden entón aumentar a miña dose de aceite a 1 gran ao día.Comecei a ter moito azucre no
sangue.Quitei a metformina do meu réxime diario.

Desde que aumente a miña dose de aceite a 1 gran de arroz ao día, os meus azucres son
completamente normais.O meu a1c baixou a 6,1  de 7,2 hai  un ano e 1/2.O meu MDestá
abraiado como o meu farmacéutico.Non podo compartir con eles a razón do meu éxito xa que
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vivo nun estado onde o petróleo é ilegal.Unha nota interesante desta historia é que, cando me
precipitei á cirurxía, pedín falar co anestesiólogo en privado.Temía que o aceite me impedise ter
un procedemento seguro.O anestesiólogo non estaba totalmente preocupado de que estivese
tomando o aceite e dixo que, en calquera caso, facilitaría a miña cirurxía porque os meus vasos
sanguíneos estarían dilatados e respiraría máis fácil mentres estaba baixo.Durante todo isto,
Aamann  estivo  ao  meu  lado.Non  sempre  ten  as  respostas  que  necesito,  pero  deume
instrucións para preguntar e confiar no meu corpo e na miña intuición.Non me resulta fácil, pero
finalmente chegamos a un lugar de gran éxito onde a miña diabetes tipo 2 está sendo tratada
con éxito só con aceite.Agora é maio de 2014.Atentamente, Alicia"

"Diablos, ata me baño en aceite de cannabis infundido con outros aceites.Quen se lle ocorrería
un baño para axudar a dor e a ansiedade.Lol." Tonya

"Levo 13 días tomando e a miña depresión desapareceu sen máis dor nerviosa, desenvolvín un
ciclo de sono normal  e non teño sentimentos de rabia,  depresión,  ansiedade nin sentir  os
efectos do meu TEPT de Iraq.O propósito débese aos buracos nos meus pulmóns dos fumes
de fósforo da explosión en Iraq e á inhalación de partículas tóxicas e tamén ao cancro do
uranio empobrecido ao que estiven exposto.Tres anos despois de Iraq comecei a desenvolver
carcinoma basocelular". Xeremías

"Grazas!Fixen varios lotes de aceite con amigos e xeringas de man a outros amigos.Sinto a
diferenza inmensamente!O meu TEPT diminúe, a dor diminúe e as miñas articulacións senten
que recibiron un chorro  de WD-40.Cando a  ansiedade atinxe,  fumo un pouco do aceite e
desapareceu.Se non, estiven tomando tres veces ao día durante unhas tres semanas.Camiñei
máis nesas tres semanas que nos últimos tres anos!O meu amor e admiración para todos vós
en Phoenix Tears!Para vostede, señor Simpson, agradecemento polo resto da miña vida.Sei
que agora podo gozalo en lugar de estar nunha cama de hospital". Fred

"A dor diminúe e as miñas articulacións senten que recibiron un chorro de WD-40?O aceite de
coco virxe é máis seguro” Hunter

"Utilizo aceite de coco virxe orgánico para cortar o RSO.Permite unha mellor taxa de absorción
e evita que o aceite se pegue a todo, incluídos os dentes.Tamén o uso para extraer toxinas,
mexéndome unha cullerada de sopa pola boca durante 20 minutos e cuspir no lixo. Fred

"Estaba nun momento da miña vida no que a miña saúde era horrible e tiña moita dor.Eu
suicidei porque a vida era tan deprimente.Entón atopeime con "Run From the Cure”. Dende
entón a miña vida mellorou moito aplicando a información que aprendín.A miña saúde está moi
ben agora e son moito máis optimista porque sei que o cannabis protexerá o meu corpo de
danos.Non tiven ningún pensamento suicida desde entón e a vida vai mellorando a medida que
aprendo máis sobre as diferentes propiedades medicinais do aceite de cannabis. Pedro

"Irreal como se controla a miña ansiedade...Eu estaba crónica... Sinto normal, se o normal é
feliz e moito máis vivir... Grazas, Rick. compañeiro

Depresión

"Teño un trastorno de estrés postraumático e o cannabis axúdame a relaxarme, comer, durmir,
concentrarme.Xa  non  estou  clínicamente  deprimido...etc...Adoitaba  tomar  antidepresivos,
estabilizadores do estado de ánimo, potenciadores do estado de ánimo, medicamentos para
durmir...que non os estou golpeando...Non me gustan os efectos secundarios...e xa non os
necesito por mor do cannabis...Realmente rezo para que a xente se eduque sobre a PLANTA
que Deus lle deu, o cannabis... dos moitos usos e milagres medicinais que ten...só dicindo...”
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Ale

"Este é realmente un medicamento incrible.Poño a miña dose nunha cápsula para tragar.Axuda
coa miña dor e os síntomas do TEPT.Coñezo bastantes pacientes que tamén se benefician con
isto, por convulsións, enfermidade de Crohn, síntomas de abstinencia, etc.Algúns dispensarios
levan". Esperanza

"Non podo falar  por  outros,  pero para min é xestionar  os síntomas do trastorno bipolar,  a
discinesia  tardía,  a  distonía  tardía,  a  depresión  maior,  a  dor  crónica,  o  TEPT,  a  dor  e  a
ansiedade.Estou  libre  de  veleno  (farmacéutico)  desde  setembro  e  estou  curando  e  sinto
ben.Esta  é  a  cura  milagrosa.O  meu  can  está  case  libre  de  cancro  de  aceite  e  tópicos
tamén.Esta planta foi creada por Deus para salvar o medio ambiente, as vidas e a economía.A
sociedade ten que estar informada". Kathy

"Só quero agradecerche, Rick. Sufrín os 50 anos de depresión, levo 8 días co aceite e sinto
que nacín de novo. Moitas grazas!" Sue

Esclerose múltiple (EM)
"Só unha actualización rápida, Jindrich...Wife [59] está a usar unha dose de aceite de gran de
arroz ao día para axudar a durmir e a saúde en xeral, e perdeu peso ata que se estabilizou en
30 libras  menos.Ela  está a ter  unha experiencia marabillosa usando o  aceite,  como eu.As
perdas tanto de habilidades matemáticas como de contemplación teórica co MS revertéronse
en moitos casos, e estou de novo facendo matemáticas importantes na miña cabeza como
cando era máis novo.Ambos nos esforzamos e conseguimos grandes obxectivos na vida neste
primeiro ano de uso.Grazas a Rick e a ti, meu amigo.Ah, e Betty, o Golden Retriever aínda está
mellor que nunca, saudable, e os veterinarios aínda están en total negación. Marcos

"Un bo amigo meu, un ancián con EM usa marihuana para aliviar a súa EM.Ela xura por iso".
Ron

"Un  amigo  meu  máis  vello  no  traballo  díxome  que  a  súa  muller  tiña  EM  e  o  grave  que
era.Apenas podía tocala e ela sempre doría.Falei do aceite porque nada máis funcionaba do
que probaran.Probárono e está a funcionar!Séntese moito mellor e poderealmente sente os
seus pés (antes non podía), agora pode dicir se o chan está quente ou non e están super
entusiasmados.Hey seguirá comprando petróleo ilegalmente ata que estea legalizado porque
funciona.Nada máis cura a EM, case se deron por vencidos...O aceite de cannabis deulles
unha  nova  perspectiva  sobre  a  vida  e  moita  esperanza  para  o  seu  futuro  xuntos.Seguirei
difundindo esta marabilla médica!Grazas Rick, non lle daría a ninguén esta información se non
fose por Phoenix Tears". (de Ontario)

"Bos días Rick, estiven seguindo en Facebook.Descubrín moito de ti e agradezo o teu traballo e
dedicación.O meu motivo para pensar na marihuana para usos medicinais foi só pola miña
condición, a esclerose múltiple.Pero coa investigación que atopei sobre os beneficios doutras
enfermidades, como a EM e o cancro, decidín que se non fago a miña parte para informar aos
demais, entón non o fago completamente.Espero ser un defensor útil para persuadir á xente de
Arkansas  para  que  vote  si  sobre  a  marihuana  medicinal  nas  próximas  eleccións  de
2014.Estivemos moi preto este ano.Grazas de novo.Atentamente, Nancy"

"Vimos que a nosa versión do aceite de Simpson e os aceites sagrados tópicos curan todo
sobre o paciente con esclerosis múltiple, a psoríase da pel, os pacientes con cancro e incluso
axudan a un paciente con ictus a comezar a falar varias palabras e frases que non tiña desde o
golpe!Grazas por todo o que fixeches!" -- Grazas, Michael, pero nunca me gusta ver a ninguén
facer "a súa versión" do RSO.Siga as instrucións na medida do posible.Como sempre, a vida
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de alguén  pode estar  en xogo,  e  sempre quere  proporcionar  aos  pacientes  a  forma máis
potente deste medicamento, sempre que sexa posible.JB

"Hai todo tipo de probas e probas aí fóra, investigue.Coñezo a un compañeiro con EM, que leva
anos.Trátao  con  aceite,  pode  andar  e  funcionar  tan  ben  como  eu.Entón  coñezo  a  outro
compañeiro  con  EM,  está  facendo  todo  o  que  lle  di  que  faga  os  doutores  e  a  medicina
moderna.E está nunha cadeira de rodas e o seu corpo está pechando". Jeff

"Tamén  teño  MS  e  deixei  de  tomar  os  meus  13  guións.108  pastillas  por  semana  e  3
inxectables...E agora só uso cannabis". Xoán

"Hai cinco semanas, recibín unha chamada dunha muller do leste que ten EMLeva 15 anos
nunha cadeira de rodas.Ela intentou todo o que se lle ocorreu, incluíndo a controvertida terapia
CCSVI para non ver ningunha mellora.Apuntámola na dirección correcta e comezou a tomar o
aceite.A súa última chamada telefónica foi así: "Ola Corrie.Só quero informarche que a miña
cadeira  de  rodas  está  no  garaxe.  (Así  que  penso  que  está  roto,  porque  só  pasaron  5
semanas)."Estou en pé e ando!Estou encantado.Desfíxome dos meus Depends e acabo de
chegar  a casa dun día de compras.Corrie,  hai  3 anos que non podo ir  de compras.  Nese
momento comezou a chorar e dixo: "Corrie, devolveches a miña vida". Corrie

Pastillas, cigarros e desintoxicación
"Usa  o  aceite  de  Rick  Simpson  se queres  deixar  de  fumar.Simplemente  durmir  durante  a
retirada.O mesmo protocolo e a mesma dosificación que para calquera outra enfermidade, só
tes que seguir as instrucións do noso sitio.O RSO producido e usado correctamente tamén
funciona para todos os outros tipos de adicións de substancias, por exemplo, heroína, cocaína,
alcohol, morfina, produtos farmacéuticos altamente adictivos e potentes, etc.JB”

"Quero agradecer persoalmente a vostede e a todos os produtores, distribuidores e cargos
políticos  por  facer  chegar  este  aceite  milagroso  ao  público.Voino  facer  breve,  sufro  de
espasmos horrendos, náuseas e son un adicto aos opiáceos durante moito tempo debido a
estes e outros síntomas encantadores.Decidín, despois dunha brutal batalla coa miña saúde,
loitar.As  pílulas  non  axudaban  para  nada  á  dor,  eran  para  evitar  que  me  abtivese.Fumar
medicamentos estaba ben, pero nada se achega ao que fai o aceite por min.É moi difícil para
min escribir isto sen encher tanta gratitudeque non podo ver entre as bágoas.

Loitei para desintoxicarme completamente co aceite!Tiven que facelo varias veces antes e cada
vez empeora, pero esta vez case non tiven ningún problema.Sen convulsións corporais, sen
comezón de pel, sen suores...ningún dos pesadelos habituais de quitar os opiáceos.Creo que o
aceite é un milagre!Salvoume a vida!

Desde que abandonei os opiáceos, tamén alterei a miña dieta para que a maioría sexa sen
glute.O trigo é un problema, pero algúns outros grans non.Pero unha gran parte da miña dieta
son as miñas pastillas de aceite.Con eles podo tratar, podo funcionar, pensar, facer todas as
cousas  que  quero  facer,  con  moita  máis  enerxía  e  vixilancia  do  que  tería  fumado  o
medicamento.

Dixen que o faría breve, a verdade é que estou contemplando escribir un libro en eloxio deste
aceite milagre e de todo o que se fixo por min.E por iso é con profundo aprecio e amor que che
agradezo a Rick Simpson.Mahalo, Lois"

"Vendo que son alérxico aos opiáceos... (¿Menos tóxico???) Tomarei o cannabis, por favor".
Heather

"Se  estás  tomando  opiáceos  especialmente,  debes  entender  que  haberá  'sinerxía',  o  que
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basicamente significa 1+1=3, xa que o aceite que se toma cun opiáceo terá un maior efecto
sobre  ti  que  se  só  tomases  un.  ou  a  outra,  melloran  os  efectos  do  outro,  polo  que  non
necesitarás tantos analxésicos como normalmente farías.Fale co teu doutor sobre a redución
da cantidade de medicamentos que estás tomando, non podes simplemente ir a pavo frío coa
maioría das pílulas sen facerte dano. Jim

"O meu marido e eu comezamos co aceite a principios de ano.Ten unha embolia pulmonar e
diagnosticáronlle diabetes tipo 2.Estamos consumindo só unha pinga dúas veces ao día, só
porque é todo o que temos polo momento.Por certo, as instrucións foron fáciles de seguir e
funcionaron moi ben.Se podo facelo, calquera pode.A nafta pódese mercar en Home Hdw aquí
en Canadá e está etiquetada como disolvente de pintura inodoro.Solicite a MSDS nel.

Aínda non estou seguro de se está axudando ao meu marido ou non, quizais siga curando os
efectos  das dúas  tomografías  computarizadas?Comigo  fixo  unha  diferenza  notable  en  moi
pouco  tempo.A miña  intolerancia  á  lactosa  foi  curada  (se  saio  do  aceite  volverá),  pero
definitivamente  desapareceu  agora  mesmo.Tamén  houbo  un  cambio  marcado  nas  miñas
alerxias ao cheiro.Eu teño unha infección crónica dos seos desde que recordo, os antibióticos
non fixeron nada e dei por vencido hai anos.Teño o pracer de dicir  que os meus seos se
aclararon e que podo respirar!Aínda estou afectado polo cheiro pero nin sequera preto do que
era.

Grazas Rick e JB por facer chegar esta información ao público e grazas a todos os que seguen
escribindo e compartindo as súas historias.Gustaríame poder gritar dende os tellados,  pero
probablemente me arrestasen ;-)) Hai un estigma que rodea o cannabis e a xente (por aquí)
simplemente non quere escoitar.Mágoa, coñezo tantos que poderían axudar". Clemmie

"Lisa, tamén debería facerche saber que en moitos dos testemuños e documentais que vin,
algunhas destas persoas comezaron a tomar aceite para unha enfermidade en particular,  e
acabaron  obtendo  beneficios  e  eliminando  outras  enfermidades  que  nin  sequera  eran.
consciente antes de usar o aceite.

Por exemplo, digamos que tomas o aceite para a diabetes e despois descubres despois de
usar o aceite que os teus niveis de colesterol volveron á norma, que as erupcións cutáneas ou
o eccema desaparecen e as hemorróidas desaparecen de súpeto xunto cun bulto estraño que
tiñas ou de súpeto desaparece a infección dos seos.Vexo moito diso nas miñas investigacións.

Ademais, moitas persoas denuncian que adoitan perder peso se teñen sobrepeso ou volven a
un peso normal, moitas veces sen intentar facer dieta.E se estás tomando zume de cannabis
cru, os resultados en peso e saúde son aínda máis pronunciados.

Sei que Rick Simpson tamén promove unha dieta a base de plantas.Vexo que en moitos outros
estudos, ademais do uso de cannabis medicinal, cambiar a unha dieta baseada en plantas ten
tantos beneficios para a saúde, que moitas veces estas persoas se comprometeron por vida e
eloxios e promoven o cambio a unha dieta baseada en plantas. literalmente salvoulles a vida".
Doña

"Ola Jindrich, perdón pola molestia, pero Brad corrixiume hoxe unha cousa, que quizais queiras
aclarar.As  lecturas  de  azucre  no  sangue  da  súa  diabetes  tardaron  entre  7  e  10  días  en
normalizarse, non só ao día seguinte...aínda así é notable.Isto tamén me dá a oportunidade de
reenviar o resto do seu correo electrónico, que creo que quererás publicar tamén en PT:

"Tiven 5 cancros de pel no meu brazo esquerdo, sei que se formaron como resultado de apoiar
o meu brazo na beira da xanela mentres mergullaba ao longo dos anos.Mantívoos cubertos no
aceite 24 horas ao día, 7 días ao día e todos, menos o grande, desapareceron por completo.O
grande  apenas  é  detectable,  pero  aínda  sinto  unha  zona  lixeiramente  elevada  polo  que
manteño o aceite diariamente.Estou pensando que desaparecerá a finais de semana xa que
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está  moi  preto.Teña  en conta  que  estes  conxeláronme varias  veces  no  pasado  e  sempre
volveron, esta vez confío en que non o farán, se é así sei exactamente que facer.O mellor para
ti e Rick, Dale.

-- Grazas, Dale, é agradable saber que sabedes exactamente o que facer.JB

"Tomei o aceite para deixar os medicamentos para a dor e os cigarros...E teño éxito!Leva máis
dun mes sen ningún dos dous!”. Randy

-- Parabéns, Randy.Co uso do aceite, non foi tan difícil ao final, non?JB

"Algunhas persoas son ignorantes e teñen medo.Debido a Rick Simpson,  eu puiden baixar
considerablemente os meus medicamentos para a dor, quero dicir que estaba tomando 60 mg
de OxyContin 3 pola mañá e 3 á hora de durmir e levaba máis de 8 anos tomando.Foi unha
merda!

Agora dende que empecei o aceite só levo 1 da mañá e 1 da tarde!Fala dun milagre polo
menos así o vexo eu!Os médicos dixéronme que nunca podería baixar nin poder deixar de
tomalos.Boy fixo "Rick Simpson" e demostro que os meus médicos estaban equivocados,

Estou facendo e síntome mellor que tomando esas malditas pílulas de veleno!Aínda que estaba
tomando unha dose tan alta de OxyContin, aínda estaba experimentando dor, día tras día, sen
durmir nin comer...Hoxe estou sen dor, durmo normalmente e come máis!E non estou parando
a miña procura para quitar estas pílulas, espero que estea totalmente desactivado cando levei
un mes con aceite.Deséxame sorte!" Nancy

"Estivo  a  axudar  á  xente  a  despexar  de  opiáceos,  de  todo  tipo  e  rapidamente...con
RSO...ademais de pastillas para durmir  e outras.Sen retiradas,  sen calambres.Excelente.Un
tipo dixo que é como ir durmir e levantarse limpo, sen ganas de nada.Séntense moi ben, como
enfrontarse  a  un  oso  grizzly  todas  as  mañás  que  escoitei.Volven  sentirse  novos  e
sans.Necesitamos un "Centro de desintoxicación RSO" para xestionar todos estes problemas
de desintoxicación.Paz a todos". Ron

"Ola Jindrich, o aceite salvou definitivamente a rotura do testículo do meu veciño.Tivo sangue
de ouriños durante semana e media e dor insoportable.O doutor dixo que non podía receitar
nada que axudase con ese tipo de dor e deulle tres días antes de que lle quitasen o testículo se
non paraba de sangrar.O RSO traballou en poucas horas para a dor e en 3-4 días deixou de
ouriñar completamente.Xa pasaron dúas semanas e está ben.Aínda estou traballando con el
para que faga un testemuño pero ten un pouco de medo de facelo (as súas palabras... "Virán e
me levarán se fago un vídeo") e non sabe moito da verdade. poder de RSO, polo que é un
pouco escéptico de que o petróleo salvou a súa virilidade, lol.Polo que fun testemuña do aceite,
definitivamente fixo o truco, pero non está 100% documentado, o único que sei é que estaba a
piques de quitálo cando o vin por primeira vez e aos poucos días estaba mellor despois de
comer o aceite, usándoo por vía tópica. e como asupositoriogorro de noite, lol,  pero non o
admitirá.Aínda lle digo todos os días: "Amigo, salvei as túas noces!" lol De todos os xeitos, só
quería dicirche como foi e se podo conseguir que faga un testemuño, avisareino". Steve

"Puidemos eliminar a Cashy da metadona, fentanilo, Clonapin, Versed, Ativan e Oxicodona en
menos  de  dúas  semanas  co  aceite!Sen  signos/síntomas  de  abstinencia.Funciona
fabulosamente!" Kalli

"En agosto de 2012, o meu fillo "Pnut" comezou a experimentar convulsións, cataplexia, babeo
excesivo, aspiración de líquidos todos os días e unha fatiga xeral.As súas capacidades mentais
diminuíron rapidamente ante os nosos ollos.Xusto o ano anterior, xogara ao fútbol, ao fútbol e
era un boy scout.En definitiva, era un neno normal ata agosto de 2012.
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Pasa a marzo de 2013 e finalmente diagnosticáronlle  Niemann Pick tipo C.A NPC é unha
enfermidade  terminal  que,  nos  termos  máis  básicos,  é  un  problema  de  almacenamento
lisosomal.Véxoo  como  un  dano  cerebral  continuo.Os  médicos  déronnos  todos  os
medicamentos  para  as  convulsións  que  se  poidan  pensar,  clonazepam,  tegretol,  Dilantin,
lamictal, keppra, xel Diastat para grupos de emerxencia, etc. e NADA funcionou.(O único que
parecía facer  era  empeorar  as  cousas dándonos unha falsa  esperanza.Cada vez que non
funcionaba o Dr's aumentaba a dose.Non os culpo porque iso é todo o que saben.) He'd lay on
the sofa, maybe you'd get a smile out of him, maybe not.Só quedaba alí deitado e bababa.Non
se  podía  mover.Pasou  dun  rapaz  moi  activo  a  un  zombie.Tivemos  que  conseguirlle  unha
cadeira de rodas, un can de servizo para a epilepsia, e puxéronlle en coidados paliativos.

En xaneiro de 2014, un verdadeiro descoñecido que se converteu nun verdadeiro amigo "Tío S"
interveu e ofreceunos axuda en forma de Rick Simpson Oil.Falamos por teléfono durante hora
e media e estaba tan apaixonado pola medicina vexetal  enteira e realmente cría no que o
aceite de Rick fixo a través dos seus propios actos para axudar aos demais, que se sentiu
obrigado a axudarnos.A través da bondade é o seu corazón, atopou un xeito de conseguir a
medicina que necesitabamos desesperadamente.

O 31 de xaneiro, o noso fillo tivo nada menos que 15 convulsións mentres estaba esperto,
todas elas incluso con Clonazepam e Diastat.Tivera uns días mellores que outros, algúns días
estaban cheos de convulsións e medo.A menos que sexas un pai/un ser querido que pasou por
isto, non entenderás o lugar escuro no que te atopas.

Recibiu  a  súa  primeira  dose  de  aceite  de  Rick  o  1  de  febreiro.Ese  día  só  tivo  3
convulsións.Sentou na cama por  primeira  vez  en meses e  dixo  unha frase completa.Unha
casualidade pensei para min.Pero de todos os xeitos estaba moi contento.O día 4, chamou á
miña muller "mamá" por primeira vez en meses.Fala da alegría e das bágoas ese día.Ao día
seguinte,  día 5,  non tivo convulsións.A partir  desta publicación,  levamos 58 días con só 2
convulsións e estas pódense atribuír a factores externos.

Hoxe o noso fillo fala máis, está activo, pode nomear algúns dos presidentes polas súas caras,
pode andar por si mesmo na súa propia bicicleta especializada.O que pasou ante os nosos
ollos  é  nada  menos  que  un  milagre.Non  son  o  home  máis  relixioso  pero  creo  en
Deus.Realmente creo que nos enviou ese "tío S".Creo que lle ensinou a Rick como facelo e
guiouche a JB para que se difunda.

Por todo isto, por axudarnos a traer o noso fillo de volta a min, a nós.Por traer á miña muller de
volta da depresión máis profunda e por axudar á miña familia.Rick Simpson, JB e "tío S", estou
sempre na túa débeda.Grazas!!!" Kevin

Adiccións
"Recentemente  observei  que  un  paciente  con  cancro  dependente  da  morfina  en  estado
terminal desactivaba a morfina" COLD TURKEY ".Unha vez que a morfina, quedou fame; xa
non estaba estreñido; durmía moi profundamente e a súa dor controlábase moito mellor.Tamén
volveu ser coherente.MARIÓN.Se eu non tivese visto este cambio de 180 graos, NUNCA o
crera.Nunca fun a favor da marihuana, pero esta observación persoal fíxome crente". Janice

"Unha cousa que notei agora que estiven tomando RSO durante 3 meses, é que case me
desfixo dos meus desexos de alcol.Antes tomaba unha ou dúas copas todas as noites, pero
agora poucas veces quero tomar algo e cando o fago, xa non bebo tanto, tamén notei que os
meus pantalóns foron moito máis frouxos.Perdín 10 libras.O único que fago menos é beber
alcohol.

- 152 -



Aínda comendo o mesmo e aínda pico noces mesturadas, galletas, etc. pola noite, cando teño
a comida, e ata podería estar comendo máis que antes do aceite.Si, o aceite pode darche
fame.

Entón,  ou a  falta  de alcohol  ou o  aceite  fixo  que  perda 10 libras  en  3  meses.E non  tiña
realmente sobrepeso, 5' 10" e preto de 198 libras.Cando era máis novo, sempre pesaba 186
libras e estaba en forma.Agora teño 187 libras a última vez que comprobei.De calquera xeito, o
aceite ou a falta de alcohol facíame perder peso.Só un feliz efecto secundario". Scott

"Os opiáceos fanme estreñimento,  náuseas,  é difícil  obter  a dose adecuada para un alivio
eficaz.Eles fanme "atónito", fan que sexa inseguro conducir e seguir.A marihuana non.Dixo o
suficiente." Fred

“A adicción aos opiáceos de 15 anos curada polo aceite.Non o tería probado se non fose por
Rick.Entón  teño  que  dicir  que  lle  debo  a  vida,  polo  que  agora  son  un  dos  seus  maiores
seguidores.Sempre fumara, pero iso nunca axudou coa dor que sentía ao tomar pastillas.Só
quería morrer tantas veces porque xa non estaba a cargo da miña vida.Podo dicir que pola
RSO.NON estou tomando morfina, oxy, perc, vic ou suboxone... saqueume todo!!!!!E teño 40
anos  e  teño  20  de  novo.A  miña  artrite  que  adoitaba  sentir  todas  as  mañás  xa
desapareceu.Tomei o aceite internamente 10 veces e a miña vida comezou de novo.Non hai
palabras para expresar o agradecido que estou.Se estás tomando pílulas, comeza tomando o
teu aceite pola noite, a menos que teñas unha semana para durmir, entón seguiría esa ruta".
Rebeca

"O cannabis sacoume de Benzo's despois de máis de 30 anos de adicción hai máis de 15 anos,
sen el, continuando como estaba, estaría morto agora..." Phil

"Coñezo a alguén que usa cannabis para axudarlle a quitarlle a suboxone. O cannabis está a
axudarlle moito.Axuda coa dor que ela di.Pero creo que a parte da parte das pílulas que é
adictiva para moitos é a parte "superior"... na que o cannabis non é moito un "superior"... pero
na  miña  opinión,  se  te  quedas  a  ela  máis  alá  do  principio  e  constrúes  unha  tolerancia  a
sensación de cansazo excesivo desaparecerá.A TOLERANCIA é a clave". Erin

"Estou  fóra  de  todos  os  medicamentos  analxésicos  e  agora  son  capaz  de  funcionar.
Gustaríame que máis xente puidese confiar no poder da natureza!" Sue

"Teño  un  nervio  espiñal  que  se fracturou  en  2000  e  durante  anos  aceptei  a  idea  de  que
finalmente  me  quedaría  paralizado  e  quedei  atascado  con  Oxycontin  durante  case  unha
década,  ata  que  decidín  probar  cannabis.Agora,  ao  comparar  as  miñas  resonancias
magnéticas,  os  médicos  pregúntanse  como  comezou  a  curar  a  mielina  do  nervio  e  a
desprenderse tecido cicatricial.Nos últimos dous anos, a miña postura comezou a mellorar e o
meu rango de movemento, ademais de reducir as convulsións". Ana

Q.E a metadona?A RSO axuda a eliminar a metadona?É absolutamente a droga máis difícil de
quitar.Tenteino  varias  veces  con  varias  cousas!As  retiradas  duran  tanto  que  é  demasiado
terrible manexalas durante tanto tempo!Incluso Bradford Rehab en Alabama dixo que é o máis
difícil de desintoxicar.Aarón

-- Aaron, a adicción á metadona é unha peza de pastel para o aceite, especialmente cando se
produce e se usa segundo as nosas instrucións.Imaxina os nosos pacientes con cancro en
estadio  4:  adoitan  tomar  un  cóctel  das  peores  cousas  que  podes  imaxinar,  e  aínda  así,
normalmente  poden  deixar  de  tomar  calquera  cousa.estaban  tomando  nunha  ou  dúas
semanas.Entón, de novo, en comparación con esas golosinas, a metadona é unha peza de
pastel  para o aceite.Levo anos contándoo aos expertos en adiccións,  non o queren crer e
nunca apareceron para que simplemente llo ensinase.JB

- 153 -



"Usei  cannabis  para  a  adicción  á  heroína  do  meu  irmán.Morreu  no  traballo,  pero  vimos
excelentes resultados co cannabis ata a súa morte. Laura

-- O RSO correctamente usado pódese usar para vencer todas as adiccións ás substancias
coñecidas polo home.Normalmente o paciente leva unha ou dúas semanas en deixar de tomar
drogas/pílulas adictivas e normalmente non hai síntomas de abstinencia significativos.O que é
bo, é dicir, para os pacientes e os que os coidan.JB

"Como o vexo,  todos os pilotos deberían comer  o  aceite unha vez que aterran durante  o
día.Desta  forma  descansarán  ben  e  durmín  ben  e  poderán  volver  traballar  ben  ao  día
seguinte.Ademais,  como se van evitar  as enfermidades da radiación e todas as ducias de
problemas de saúde que teñen os pilotos?

Estou de acordo coas probas de THC, é unha boa forma de saber se a persoa é responsable
ou irresponsable coa súa saúde.A saúde primeiro.Para min os que non teñen THC no seu
sistema simplemente están xogando coas súas vidas.Ou padecen contaminación ambiental,
Fukushima e síndrome de negación das estelas químicas.O bo saber é que o aceite tamén
pode axudar con iso.JB”

"Son un adicto á heroína en recuperación.Vexo xente un día e morta ao seguinte, todas as
semanas no meu centro de asesoramento, non de cannabis ou BHO ou marihuana, senón de
xanax e benzodiazipenos como o valium e outros medicamentos recetados.Que na súa maioría
foron todos comprados ilegalmente!O cannabis en toda a historia  nunca doeu nin matou a
ninguén.Cando os partidos políticos promocionan a teoría da porta de entrada e a teoría da
esquizofrenia.O que non entendes é que están mentindo descaradamente!Os fumadores de
cannabis que teñen esquizofrenia tiñan esquizofrenia antes de coller unha porción.E o máis
probable  é  que  o  usen  para  tratar  un  problema  non  diagnosticado.E  a  pasarela  é  unha
tontería.NON HAI NADA NA MARIHUANA, QUE CHE FAGA APETAR DAS DROGAS MÁIS
DURAS!A verdadeira "porta de entrada" son os traficantes ilegais que ofrecen algunha outra
droga dicindo: "Se che gusta a herba daniña encantarache isto", porque saben que a herba
daniña  non  vai  enganchar  a  alguén  para  que  gaste  centos  de  dólares  cada  día  ou  cada
hora.Pero a heroína ou a cocaína farán que chames á súa porta 7 veces ao día.É hora de
medrar.Abre os ollos e decatámonos de que o goberno nos necesita moito máis que nós a eles
e as súas mentiras”. Che

"Hai máis de 30 anos aprendín que se saía a beber e tivese medo de que a cama xirase
(lémbrase) por beber demasiado, tomaría un chorro de pota xusto antes de durmir, e creo que
realmente me axudou. de enfermar e ou facer que a resaca non fose tan grave como se non
tivese ese golpe". Scott

"O THC pasa a barreira hematoencefálica e corrixe a amígdala da adicción ao alcohol e outras
drogas...Isto xeralmente fai que a persoa prexudicada polos abusos do alcohol e os opiáceos
recupere a súa propia capacidade cognitiva e deteña os seus abusos por si mesma. Roberto

"Notei isto.Xa non bebo nada.Ou ter ganas de facelo". Brittney

"Moi certo.Eu experimentei isto.Non teño ganas de beber ese veleno tóxico que me destruíu o
fígado.Toda a cultura vólvese máis e máis estraña canto máis tempo me alonxo dela.A xente de
pé botando mexa tóxica pola súa gorxa.É raro para min.:) Non obstante, é unha bendición usar
as herbas.Séntese incrible, sen resaca!!!” Camuche

"Como  sabes  quen  ou  que  animais  teñen  un  sistema  endocannabinoide?E  que  significa
endocannabinoide?" Trisha

“Todos  os  animais  teñen  un  sistema  endocannabinoide,  a  excepción  dos
insectos.CannabinoideOs  receptores  están  na  nosa  pel,  cerebro,  sistema  inmunitario,
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intestinos, fígado, columna vertebral, costelas, glóbulos brancos e medula ósea (células nai),
etc.Sen o sistema endocannabinoide de máis de 600 millóns de anos, "as células nai actuarían
como un coche sen condutor". Dr. Guy, presidente executivo de GW Pharmaceuticals, Londres,
Reino Unido.Regula todas as funcións do noso corpo.Os ácidos graxos omega (3, 6, 9) crean
endocannabinoides,  polo  que  son  importantes  para  nós.O  aceite  de  cannabis  (RSO)
basicamente sobrecarga o sistema endocannabinoides,  polo que pode curar ou tratar  case
calquera problema de saúde. Rick

Calidade de vida
"Unha vez que aprendas que o aceite de cannabis  ten centos de propiedades medicinais,
namorarás da flor.De feito, nunca coñecín a ninguén que crese que o aceite de cannabis fose
tan poderoso e aínda non se namorara". Pedro

"Antes do aceite case non podía baixar os 3 chanzos dianteiros, agora podo facer 4 horas de
paseos en bicicleta.Só vai mellorar". Pedro

"Grazas por esta información!Tratei os meus propios ataques de pánico de TEPT con RSO e
atopei os mesmos resultados.A enfermidade de Lyme tamén é outra que imita a malaria de
moitas formas que moitas persoas non se dan conta de que teñen se algunha vez morden por
unha garrapata infectada.Imos ver estas publicacións por MILLIONS!!!Imos darlle un bo uso a
este Facebook por unha vez!!!!” Linea

"O meu irmán tiña un dente que estaba mal e doído.Entón, dixen que fregue un pouco de
aceite e el dixo que dúas semanas despois e aínda non doe e non parece estar infectado
agora.Vaia, RSO ao rescate de novo!!!!!" Steve

"Oe, non sei se escoitaches isto algunha vez, pero descubrín que o aceite TAMÉN CUROU ou,
mellor dito, comezou a curar unha enorme cavidade que teño nos dous dentes dianteiros. Metín
un pouco de aceite alí por accidente e o buraco da cavidade estaba cheo de aceite e notei uns
días despois que a cavidade se encolleu e agora tiña como a metade do tamaño.Alguén dixo
isto antes?A pasta de dentes RSO soa moi boa idea!As caries son difíciles de curar e estou
seguro  de  que  todo  o  mundo prefire  curalas  antes  de  que  lles  arranquen  os  dentes.Feliz
accidente co aceite que estou feliz de dicir. Kim

"Que  NON  fai  o  aceite  de  cannabis?Esta  é  unha  gran  noticia  para  escoitar  sobre  os
dentes.Shona Banda tiña necrose na boca por un absceso infectado onde se lle arrancou un
dente  morto.Non tiña  cartos  para  ir  a  un médico  ou dentista  para  remediar  a  necrose.EN
POSICIÓN,  ela  sempre  puxo  RSO  nel  e  nunca  tivo  que  ir  ao  dentista,  nunca  necesitou
antibióticos nin medicamentos antiinflamatorios e non necesitou usar ningún produto especial
para mantelo limpo.Foi todo grazas a Rick Simpson Oil que a necrose parou e agora volve ter
as enxivas rosas!

Tamén notei  que  non  tiven  caries  desde  que  comecei  o  aceite  de  cannabis.A miña  boca
adoitaba  estar  tan  ácida  e  chea  de  cavidades  que  me  parecía  raro  se  non  tiña
caries/caries.Sean tamén estaba falando diso o outro día.

Encántame  escoitar  testemuños  sobre  o  aceite!QUE  NON  SE  PODE  CORREGIR?Grazas
Jindřich Bayer por compartir o testemuño desta persoa sobre o seu dente, gústame cando a
xente comparte as súas experiencias no tratamento de enfermidades comúns ou para manter a
homeostase". LinZy

"Libreime dos pólipos precancerosos tomando unha dose todos os días". Doña

"Que papel pode xogar o cannabis no ciclo vital dunha muller?Cando a mamá está feliz, todo o
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mundo  está  contento",  iso  é  todo  o  que  sei.E  o  aceite  pode  facer  feliz  a  unha  muller
independentemente da fase do ciclo na que estea.JB”

“En que casos non puido axudar o petróleo?Hai un patrón neles, ou hai máis probasnecesario
para entender as razóns?" Danny

-- O aceite ten problemas para arranxar o que os médicos arruinaron primeiro, ese é o único
patrón que se me ocorre.JB

"A miña noiva é moi alérxica ás picaduras de mosquitos e onte á noite tivo unha na tempe... foi
enorme, de todos os xeitos suxerín facerme unha tirita e poñer RSO que fixeramos con follas
de cannabis na picadura.Esta mañá, cando espertamos, o golpe desaparecera por completo".

-- Grazas, Jimmy.Estou seguro de que esta información vai axudar a moita xente.A tempada
dos mosquitos está aquí.E o aceite tamén funciona como repelente, probalo.Sempre é mellor
evitar que ocorran problemas aínda que sexa tan fácil arranxalos co aceite.O aceite pódese
usar tópicamente en calquera cousa que pique, queima ou doa.Canto máis cedo aplique o
aceite, máis cedo poden desaparecer os problemas.Lémbrao.JB

"RSO  detivo  completamente  as  miñas  convulsións  de  gran  mal.Nunca  usarei  outra  droga
artificial  que  me  gustaría  saber  antes  da  morte  do  meu  marido.Pasou  dun  linfoma  de
Hodgkin.Quizais aínda estaría aquí.Nese momento dixéronnos que tiña unha taxa de curación
do 70%.El desapareceu en menos de dous anos. " Kelly

"Un farmacéutico díxome que isto era unha parvada!!Perdín a meu pai por cancro este maio,
tiña dous dos mellores médicos da Clínica Cleveland e do Hospital Geauga!!Meu pai tiña só 62
anos, aínda era un bebé no meu libro!!Demostrame que agora teño o meu primo pai lidando
con cancro.Acabo de enterarme despois de perder o meu pai e estes meus sogros". Tammy

"Obviamente, un farmacéutico dirá que é unha merda porque está sen traballo se o mundo
descubriu que o aceite de cannabis cura o cancro". Moni

"Sorprendedo coa túa resolución JB.Se alguén me "esixise" probas, diríalle a onde ir pero non
sería Youtube!Ao mesmo tempo, porén, se alguén non investigou isto por si mesmo e está
enganchado aos medios principais, non coñecería os feitos e supoño que pode considerar esta
tontería.Soldado en JB e Rick!PDDille ao teu farmacéutico que a súa "industria" é unha chea de
merda!!" Gord

"Useino  para  a  dor,  o  sono,  un  problema  dixestivo  crónico,  náuseas,
ansiedade/depresión.Librínme con éxito dos analxésicos, relaxantes musculares, antieméticos,
somníferos e tranquilizantes.MMJ salvoume a vida.Eu recuperei a miña vida por mor de MMJ,
para horror do meu médico. Piedade

"Ao tomar o aceite de forma constante,  o meu novio non tivo xaquecas durante 4 meses,
volveron cando estabamos baixos e non podía tomar tanto aceite ao día, pero pasou de 2 a 4
ao mes a CERO todos os días. o RSO, nese tempo tamén saíu de Norco, Baclofen, prozac
para a fatiga crónica, incluso deixou a medicación da tireóide aínda que os niveis aínda non se
corrixiron despois duns meses, non se rende e xa que se sente o suficientemente ben estou
Non fomentando a levotiroxina, teño moita curiosidade por se eventualmente a súa tireóide se
normalizará  cun  uso  constante  de  RSO,  só  necesitamos  unha  fonte  consistente  de
material.Persoalmente, estou sen analxésicos e relaxantes musculares usando o RSO. Whitney

"Odio parecer duro, se fosen os dous mellores médicos de Cleveland, que pasou mal entón?O
tratamento tradicional do cancro NON funciona!A quimioterapia,  NON funciona,  a radiación,
NON  funciona...  e  o  teu  Farmacéutico,  que  máis  diría?Pregúntalle  de  novo  cando  estea
dispensando RSO legalmente.Que o teu pai descanse en paz, condolencias para ti e a túa
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familia.Por favor, non esperes a outra morte para facer unha investigación crítica...bendicións”.
Laurie

"Non o fumaría,  pero,  carallo,  se puidese librarme das horribles xaquecas que teño desde
1990, probaría aceite ou outra cousa". Rebeca

-- Canto antes te subas ao aceite, antes te librarás das xaquecas, Rebeca.É tan sinxelo coma
iso.JB

"Ben, dei aceite a un home de 63 anos con problemas de próstata.O aceite axudoulle nuns
días, podería facer pis sen problemas...antes do aceite era necesario poñer un catéter todos os
días, procedemento doloroso e horrible.Paz." Juergen

"Son un escéptico por natureza, pero estou completamente VENDO despois de ver o que fixo
pola vida de Jennifer en tan pouco tempo.Ela ten 30 anos.vello pero actuou como un deprimido
de 70 anos.O único consello da doutora foi a cirurxía que ela faría con gusto para calquera tipo
de alivio, pero non ten seguro médico.Ela aceptara o feito de que só tería que vivir deste xeito.

Como a súa nai, rompeume o corazón velo sufrir.Os seus fillos tamén sufriron porque a súa
mamá non tiña tolerancia, e moito menos enerxía para seguirlles o ritmo.A miña outra filla é
terapeuta de masaxe licenciada e traballou con dilixencia para axudarlle a aliviar parte da súa
dor.As masaxes axudaron, pero só por moi pouco tempo.

Este  aceite  foi  unha  bendición!!Jenny  sorrí  agora  (hai  moito  tempo  que  non  o  vemos).
Pregúntolle como se sente e di: "Mamá, non recordo sentirme tan ben".

Penso conseguir máis material tantas veces como poida e almacenar tanto como poida este
aceite (din que durará para sempre).O meu marido e máis eu imos comezar a usalo polas
noites  despois  de  que  se  fagan  as  tarefas  do  día  para  que  poidamos  previr  moitas
enfermidades da nosa idade.VENDO... GRAZAS RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

“Un paciente de próstata recén diagnosticado, duns 60 anos, tipo cazador.Deille un gramo de
aceite,  recoñézoo  abertamente.Chamou  hoxe  dicindo  que  quere  máis  petróleo.Que está  a
sentirse ben, que non ten problemas para tomar o aceite, que o vai mellor etc.Tamén dixo que
sentiu "resultados tanxibles" desde o día 1.Estaloume de risa e de felicidade cando dixo iso.E
estarei encantado de darlle algo máis: gústanme moito este tipo de historias.JB”

"Aprendín  que  os  meus  problemas  de  próstata  simplemente  desaparecían  despois  de  2
semanas de consumo de aceite...Fago o meu propio aceite.Estou seguro de que agora o nivel
de THC ten que subir...Teño varias cepas.Todos funcionan e eu combino.O meu urólogo estaba
conmocionado  e  de  humor  abraiado,  mirando  os  resultados  das  probas  de  raios  X  e
ultrasóns...Animo a todos a mercar unha tenda de cultivo, facer a súa propia planta, terá nela
parte  da súa personalidade...Finalmente terás a oportunidade de coñecerte a ti  mesmo...E
curar  perfectamente.E  non  de  sacudida  e  tal.Só  BUDS.Asegúrese  de  que  se  collen
correctamente e no momento adecuado...Este aceite é simplemente unha cura celestial.Por
suposto...Agora o sei". Gagi

"Sufrín xaquecas dende os 16 anos.Agora teño 56 anos.O único tratamento que funciona para
min e para as miñas xaquecas en racimo é o medicamento.Tomo 1/4 de gran de arroz por noite
antes  de  durmir.O  medicamento  elimina  literalmente  todas  as  enxaquecas  en  racimos  e
non.Cando me esgoto volven as xaquecas.Probei todos os medicamentos para a enxaqueca
que hai e ningún deles funciona tan ben como o fai o medicamento.Non teño que sufrir co
cerebro de codeína nin ningún efecto secundario.Este foi un envío de Deus para min".

"Desde  o  inicio  das  miñas  xaquecas,  curei  30-45  minutos  despois  de tomar  un  pouco  de
aceite.Sen  dor.Sen  náuseas/vómitos.Sen  sensibilidade  á  luz/son.Desaparecido!RSO  é  o
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camiño a seguir.Un amor". Allen

"Axuda ao meu lupus,  fibromilaxia,  xaquecas,  ansiedade.Non podería vivir  sen el.Sentinme
peor con todas as pílulas.Este medicamento sálvame a diario". Jessyca

"Tamén me aclara o lupus na miña pel!Os meus médicos nunca mo dixeron, só ofreceron unha
receita de esteroides.Pero calmou os baches e marcharon sen ningún adversoefectos”. Acivro

"Utilizo o aceite nunha base de aceite de coco na base do meu cranio, as sienes e a testa para
as enxaquecas...funciona en segundos". Shirley

"Realmente  teño  esquizofrenia  e  uso  cannabis  medicinal  para  os  efectos  secundarios
relacionados coa miña condición, como a ansiedade e o insomnio.A medicina funciona, dende
que empecei a medicar con máis frecuencia puiden durmir, cousa que antes non podía.Moitos
dos  meus síntomas  aparecen  cando  non  sono.Nunca  experimentei  voces  mentres  tomaba
cannabis, sinto que realmente me protexe delas...” Jose

-- Estou de acordo, Jose, a privación do sono é a causa de moitas condicións mentais.Moi
loxicamente, cando un non durmiu o suficiente, non se sente tan ben como se faría despois de
dez horas de sono refrescante despois de comer o aceite.JB

"Estou tratando a Lyme con aceite de cannabis.Principalmente Bartonella agora mesmo.Non
podería durmir sen el, non podería comer sen el e suar constantemente sen el.Seguro que
moitas outras cousas desagradables, pero non quero saír delas para descubrir!E para engadir,
traballei a primeira semana máis ou menos, pero a partir de aí foi sen problemas!!! Maggie

“RSO E ALERXIA AO MEL.Fun ver a un amigo meu.Ten un resfriado na gorxa e acaba de
volver do seu médico cunha chea de antibióticos.Así que onte deille unha pinga de aceite,
frotoulle un pouco no pescozo e na gorxa e foise para a cama.Ela adoita falar moito, ás veces
pregúntome se respira nada cando comeza a falar, esta vez foi a máis tranquila que a vin.

Pola mañá, fixenlle un té e díxenlle que tomase a cunca branca porque na outra lle puxen
mel.É alérxica ao mel, unha gota del pode causar unha reacción alérxica masiva que requiriría
atención médica inmediata.Media hora despois, comprobei como estaba no seu cuarto e, por
suposto, vin a cunca branca na pía da cociña e a outra con tres culleradas de mel na súa
cama.Afortunadamente, ela non sentiu nada malo co seu corpo, sen rascarse na gorxa (que
adoita ser o sinal do inicio da reacción alérxica).Entón deille outra gran pinga de aceite.Ela
aínda  está  na  cama,  mira  unha  película,  sorrí  feliz  e  di  que  este  é  o  mellor  "tempo  de
enfermidade" da súa vida.

Para min, é só unha confirmación máis da eficacia do RSO producido correctamente contra as
alerxias de todo tipo.E tamén estou feliz de poder sentar aquí  publicando isto en lugar  de
sentarme nalgún lugar dun hospital preguntándome se vai sobrevivir á cunca de té con mel ou
non.JB”

"Resolveu o meu absceso no meu dente en 2 días, desapareceu!!" Susana

"Enfádome só de ler estas verdades porque sei que son verdades.Sufro de bipolaridade unida
a  ansiedade  e  náuseas  severas,  e  aínda  que  manteño  unha  tarxeta  médica  a  través  do
estado.Non podo fumar porque a maioría dos traballos proban drogas e fan aleatorios hoxe en
día.O cannabis relaxa a miña mente e permíteme sentir que realmente podo respirar de novo.

Desprezo  absolutamente  o  goberno  por  todo  o  que  teñen  ou  intentan  quitarnos  e  sen
medicarme debidamente por esta rabia e ansiedade.Teño medo polo meu estado mental.Estou
nunha situación absoluta e só o sufrirei eu, non o goberno".

-- Entendo moi ben esta sensación, Amanda.O cánabo debe regularse tanto como o té.JB
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"Fíxome  sentir  mellor  e  durmir  mellor  que  nunca  na  miña  vida.Teño  unha  forma  rara  de
epilepsia, fibromialxia, enfermidade dexenerativa do disco fase 2 na parte baixa das costas e
unha  morea  de  problemas  dixestivos.Unha  vez  que  poida  permitirse  o  luxo  de  estar  nela
permanentemente,  espero  retirar  todos  os  meus  medicamentos  que  só  reducen  os  meus
síntomas actuais. Anxo

"O meu pai morreu, cando puido ser curado, o meu corazón estaba roto durante case 2 anos,
desexaría que soubera isto". Ana

"O mesmo, pero era miña nai.Saber como se sente". Roberto

"Dunha persoa que foi salvada por este aceite mentres eu pasaba por cancro, a xente ten que
espertar!!¡Tomaba 52 comprimidos ao día!Facendo tratamentos que case me matan!Un amigo
meu colleu aceite e tróuxomo!Estaba 100% en contra!!Pensei que non había maneira e que me
botarán no cárcere!!Deixouno con instrucións para Google Rick Simpson.

Pasaron uns días, tiña unha dor total e tratando de non pensar nos efectos secundarios que
estaban causando estes tratamentos púxenme no meu colo!!O seguinte que sei foi 11 horas
despois!!!Vaia!!Parei  os tratamentos lentamente  tomei  cada vez menos medicamentos  para
eliminar case todos estes medicamentos e comecei o aceite!!Caramba, hai un ano que non me
sentía tan ben!Chamei ao meu amigo e el loitou pero puido conseguirme máis aceite!Son a
proba  viva  de  que  isto  funciona!!Aínda  estaría  nel  se  puidese  estar,  pero  é  unha  cousa
financeira!Ah, e aínda teño cancro, pero non tan mal e non fixen ningún escaneo nada só vivir!
Teño o xene BRCA polo que sempre terei  cancro, pero por este aceite estou vivo!Grazas."
Celiia

“A tese de Ray Peat á que chegou por completo despois de moitos anos de investigación é que
a inxestión de azucre, amidón e sal debería ser relativamente alta para os efectos do ácido
estomacal, as proteínas deberían ser altas pero nunha proporción de algo así como 4:1 en
relación ao Os carbohidratos, as graxas insaturadas non son necesarias e, ademais, danan as
mitocondrias, a cafeína detén o ciclo de estrés celular das proteínas ou graxas canibalizadas e
o uso da aromatase para converter esas graxas insaturadas en estróxenos.A progesterona é a
principal hormona protectora do metabolismo celular adecuado e a vitamina E pode evitar a
oxidación das graxas insaturadas que xa están no corpo.O traballo xuntos de Ray Peat e Rick
Simpson  arruinaría  absolutamente  o  maior  esquema  ponzi  de  miseria  ideado  na  historia
coñecida. Andrés

"Axuda  ao  meu  SII  e  actúa  como  un  antiespasmótico  natural  para  a  dor  de  colon  que
teño.Mellor  que as pílulas que me quería dar  o doutor,  na etiqueta da receita di  que este
medicamento, co uso, co paso do tempo, pode impedir a dixestión natural e pode depender del
para a dixestión?Depende dela?Pero o doutor determinou que os beneficios superan os riscos?
smh!?Non, grazas!" María

"Aquí están os usos e éxitos que tiven persoalmente usando só 1,5 tamaño de gran de arroz
por día, nada máis que un gramo como o necesario para a cura do cancro.

1 - baixou a presión arterial de 189/99 a 145/84, o que é incrible.

2 - infección curada nunha queimadura de 3º grao usada tópicamente en só 2 usos!

3 - tardou 3 días en que un ganglio linfático inchado volvese á normalidade despois de que
estivo inchado durante máis dun mes

4 - Axuda enormemente ao meu can que ten 14 anos e ten cancro nasal, rocíolle unha micro
néboa de rso e aceite de oliva no nariz - tamén axúdaa con enerxía, control de pulgas e artrite

5 - Non comecei a perder demasiado peso, pero quizais entre 4 ou 5 libras ao longo dun mes
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sen cambios, pero espero que vaia recuperando

6 - Non máis usar unha axuda para durmir, adormece profundamente con facilidade

7 - axudou a curar un nervio pinchado con repouso pero tocou a dor onde ningún medicamento
de  venta  libre  podería.
Amo este aceite...verdadeiramente un salvavidas". Supervivencia

"Rick Simpson cambiou a miña vida para sempre.Todo o que pensaba saber sobre o cannabis
era mentira.Estou en RSO desde outubro de 2012 e non me sentín mellor na miña vida.O meu
metabolismo tennormalizado.Teño pílulas  de presión arterial  alta.O meu estómago funciona
normalmente por primeira vez desde o instituto.Todo grazas a Rick Simpson.Caín 30 libras sen
probalo  e  non  podería  poñelo  de  novo  se  o  intento.Eu  consome  1-2  gramos/día  por  vía
oral.Merco  aceite  e  reparto  de  balde  aos  enfermos  ao  xeito  de  Rick  Simpson  e  seguirei
facéndoo en homenaxe ao meu falecido pai Solomon Marsden.RSO é unha medicina real e
calquera doutor que non o recoñeza debería volver á escola". Guillermo

"Quitoume de todos os medicamentos para a ansiedade bipolar e os problemas de sono!!! A
dose é importante e leva un pouco intentar acertar!!” Kara

"Obrigáronme a tomar produtos farmacéuticos que causan a enfermidade de Parkinson, pero o
medicamento que deu o meu verdadeiro deus axudoume a superar os efectos mortales da
diabetes.RSO é unha cura sen dúbida.Grazas Rick!" David

"Teño Parkinson... E pasei polo estadio 4 de cancro colorrectal.CURADO co aceite de Rick
Simpson.Custo total inferior a 2000,00.Un enfermo de cancro típico dará ao establecemento
médico preto de 200.000,00.Hai unha razón pola que non queren que isto saia e por iso o
hospital é propiedade e está dirixido polas compañías farmacéuticas.O ACEITE DE CANNABIS
FUNCIONA!!!Os meus médicos negáronse sequera a falar  diso porque lles teñen medo ás
compañías farmacéuticas! Le

“Si.Axuda  co Parkinson.Hai  un  vídeo  dun  home que  o  utiliza  e  podes  ver  o  cambio  para
mellor.A miña tía avoa ten párkinson e só lle diagnosticaron un tumor cerebral.Ela vaise mudar
de Ohio a Pensilvania para vivir cos meus avós e estamos a poñerlle en marcha o petróleo o
antes posible". Darlene

Durmir, Insomnio
"Oh, si, insomnio. Pasouno mal, agora durmo coma unha pedra". Laura

"Teño o sono máis incrible.Levo dúas semanas usando RSO e as miñas contas son boas,
síntome saudable e o sono é incrible.Exploración de mascotas en 3 semanas para comprobar o
tamaño dos tumores múltiples...Teño confianza". Laura

"Aaryn: Creo que comín un anaco demasiado grande...pero non é nada malo!Quizais sexa o
momento de durmir.

-- Como foi o sono, Aaryn?JB

Aaryn: xenial!Aínda estou descansando!Estou descubrindo que xa está axudando coa miña
depresión e ansiedade.O aceite faime rir, jeje.

Tiven outro paciente por aquí ao que lle estaba a amosar como facer o aceite e tamén ten
ansiedade.El tamén estaba a rir.Estivo xenial.

Estou a comer unha cantidade do tamaño de arroz 4 veces ao día nos últimos 2 días e tiven
que inhalar o medicamento con menos frecuencia e teño unha dor mínima".
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--  Así debería ser o tratamento de enfermidades graves, non si?O paciente está durmindo,
esperta renovado, rí moito de si mesmo e da tolemia de toda a situación, non experimenta
estrés,  ansiedade  ou  efectos  secundarios  dos  medicamentos  químicos,  etc.Persoalmente,
seguramente me gustaría moito.JB

"Estou no aceite de cánabo por varias condicións e nunca durmín tan ben nin me sentín tan
ben....Grazas Rick Simpson e JB por transmitir a mensaxe de que esta planta fai marabillas
para todo o que se imaxina!!Só faino xente e comprobe por ti mesmo!!É o único xeito que o
farásConvértete nun verdadeiro crente, confía en min!!"Val

-- Grazas, Val.É certo que nada supera a experiencia persoal co que o aceite pode facer.Unha
vez  que  o  probes,  por  exemplo  nunha  queimadura  ou  nunha  picadura  de  mosquito,  e  a
comezón e a dor desaparecerán en segundos, cada un pode dicirche o que quere, pero o
aceite seguirá sendo o mellor medicamento que hai.E quererás ter un balde del na casa, por se
pasa algo.

Non tes que fiarte dunha palabra do que digamos, só tes que facer o aceite, atopar alguén con
queimadura,  cancro de pel,  úlcera diabética,  despois aplícao tópicamente e observa o que
pasa.Entón lembra que o mesmo ocorrerá dentro do teu corpo cando inxeriras o aceite, e iso é
todo o que necesitas saber, realmente.JB

Para aqueles que pensan que non se fixo ningunha investigación sobre cannabis medicinal.Hai
información máis que suficiente para legalizar o cannabis hoxe en día, é simplemente mentira
que non ten valor médico e que os seus efectos non foron cientificamente probados.O cannabis
non se usa en medicina porque é ineficaz,  o seu principal problema é que é tan eficaz (e
barato).JB

"Estou nun debate sobre se o cannabis pode ou provoca psicose/esquizofrenia.Porque eles,
citan,  "coñecen  demasiados  adultos  que  fumaron  moito  marihuana  e  agora  teñen  varios
problemas de saúde mental". Que dirías ti tamén quen che dixo iso?O debate desencadeoume
ao facer clic no botón Gústame nunha imaxe de debuxos animados de pais que lle contaban
aos seus fillos os beneficios do cannabis!!

--  Kathy, diríalles que leran o libro de Rick.O aceite cura a psicose/esquizofrenia cando se
come, e cando o cura, loxicamente non a provoca.Todo o que hai que facer é atopar a cepa ou
cepas e aceite ou aceites ou as súas combinacións adecuadas para esta condición.Iso é todo o
que hai, de verdade.JB

"Canto máis sedante mellor.Eu úsoo pola noite antes de durmir  e funciona.Agora durmo 8
horas  seguidas.O  descanso  foi  o  mellor  para  min.O  80% e máis  de  forza  leva  un  tempo
acostumarte, pero chegarás.Comeza con 0,01 ml segundo o indicado e continúa a partir de
aí.Tentei un 0,025 para comezar...a próxima vez tomei só os 0,01 ml.Os 0,025 ml puxéronme
no  sofá  durante  10  horas.Teña  coidado  pero  recordade  tomalo.Como  dixen,  a  noite  é  o
momento axeitado para min.Pode funcionar durante o día e descansar pola noite. Xoán

"Teño  EM  e  sufro  dor  constantemente,  en  todas  partes,  incluíndo  dores  de  cabeza
extremadamente  graves.Reciben  os  tremores  que  me dan  as  pernas,  etc.Aínda  non  podo
conseguir nada que me axude coa dor.Non vou deixar que me poñan nada forte porque non
quero facerme adicto ás drogas.Así  que sufro!!Quizais vou probar isto,  esquecín como é o
sono, constantemente levantado. Doña

-- Donna, proba o aceite, seguro que te deixará durmir.JB

"Estou no aceite de cánabo por varias condicións e nunca durmín tan ben nin me sentín tan
ben.... grazas Rick Simpson e JB por facer chegar a mensaxe de que esta planta fai marabillas
para todo o que se imaxina!!Só faino xente e comprobe por  ti  mesmo!!É o único xeito de
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converterte nun verdadeiro crente, confía en min!! Val

"Estoulle dándolle o aceite ao meu prometido e non tomou moito e está a cansar moito.Durme
a maior parte do día.Vou quitarllo durante un ou dous días só para ver que cambios fai...entón
quizais dálle un pouquiño como 1/2 gran de arroz (polo menos iso foi o que lemos), quizais o
subimos moi rápido. Loitador do glioblastoma

-- Jason, a sensación de sono está ben e queres que o paciente durma o máximo posible.O
efecto  sedante  desaparecerá  en  poucas  semanas,  pero  non  é  nada  indesexable,  ao
contrario.Moitos desexos, JB

P:  Facer  hoxe  uns para  un  home do que  os  batas  brancas  dixeron  que lle  quedan dúas
semanas de vida e que non poden facer nada máis por el.Espero ter boas noticias para todos
pronto.Tentando tamén que deixe de fumar e que cambie a súa dieta e moito máis para darlle
ao seu sistema inmunitario unha oportunidade de loitar.Grazas Rick e JB polo teu coñecemento
e darnos unha cura real.

R: Dave, déixao fumar, non importa se come o aceite.Ademais, vai durmir moito, polo que non
fumará tanto.En canto a cambiar a dieta agora, ben, debería cambiala de forma razoable pero
non drasticamente, deixar que coma o que lle apeteza.Non necesariamente unha salchicha,
pero algo razoable.Aumenta o pH do seu corpo, fai que coma sementes de dúas mazás todos
os días.O máis importante é conseguir o máximo de aceite posible o máis rápido posible.Aínda
hai unha oportunidade.Combine o aceite, os supositorios, a vaporización e o uso tópico para
obter os mellores resultados.Aínda que non o consiga, vivirá a máxima calidade de vida ata o
final,  e  iso  tamén  é  moi  importante.Seguro  que  serán  máis  de  dúas  semanas,  pero  xa
veremos.Os médicos non sempre teñen razón coas súas predicións cando o petróleo entra en
xogo.Moitos desexos, JB

"Dormo moi tranquilo e máis tempo do habitual.Unha vez que estou levantado síntome moi
descansado, non aturdido como cando fumo". Terry

"Dormo ben e soño pero esperto aturdido.Tarda horas en aparecer e despois dura moito, moito
tempo.Eu usoo todas as noites.Quita a miña dor de artrite e déixame durmir". Katherine

"Teño cancro e apnéia do sono.Non só teño un sono incrible,  senón que non esperto dos
sofocos.É unha bendición". Estefanía

"Séntase como estar felizmente morto!" Mal

"A miña mente sen ela é como un atasco de tráfico en Nova York.Con el, lévao a un estado de
xardín zen mentres segue funcionando a un nivel normal. Andris

"Teño un trastorno do sono durante 20 anos, o aceite RSO axudoume a durmir por primeira vez
e non teño dor ao espertar!¡Xa!" Bonnie

"Teño unha hernia discal que me presiona o nervio ciático, provocando unha forte dor desde a
parte baixa das costas ata a perna esquerda ata os dedos dos pés.Tomaba 3 ibuprofeno cada
catro horas só para poder levantarme da cama e poder camiñar.Comecei a tomar o aceite hai
case dúas semanas para a dor e a inflamación.Agora non necesito ibuprofeno, durmo mellor
que nunca, os meus compañeiros comentaron o meu mellor estado de ánimo e a felicidade
xeral.SÍNTOME BEN!" Jennifer

"Levo 4 semanas dándolle o aceite ao meu fillo de 14 anos Pit por cancro.Ás veces, ela ponse
un pouco "inquieta" e bébeda cando lle dou demasiado, pero cando o trepido desaparece,
dorme coma un cachorro.Ela negouse a tomar medicamentos veterinarios, así que recibimos
un pouco de aceite.Aínda son os primeiros días, pero estou gravando o seu progreso.Levou
aproximadamente  unha  semana  afacerse  ao  aceite  e  volver  desenvolver  o  apetito.Estou
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celoso, xa que neste momento só podemos permitirnos o aceite para ela ¡Ama as fermosas
historias de todos!

"Teño  fobia  social  (mellor  denominada  como  trastorno  de  ansiedade  social),  depresión  e
insomnio.Nunca tomei o aceite, porque non o podo atopar aquí  onde vivo,  tampouco podo
cultivalo e extraelo eu...pero fumei unhas dez veces, o que sentín foi que, despois da primeira
vez,  agora  podía  durmir  cando  me  sentía  canso,  tiña  o  meu  "mes  de  toda  a  vida  sen
depresión", nunca me sentín tan feliz (sen depresión). e con toda esa vitalidade ata tomando os
medicamentos máis potentes (que me están levando a outros problemas de saúde) para iso,
tamén diminuíu moito a miña ansiedade social (fobia) e non facía falta estar “alta” para sentir
que, se Fumaba 1 ou 2 días antes e tiven que saír a falar con outras persoas, quedarme nun
lugar público (o que este trastorno fai imposible),  AGORA PODO FACER ISO, sentínme de
novo vivo como unha "persoa normal". ningún medicamento fixo iso.O problema é que, debido
ás leis,  a  precedencia da herba,  ademais da preconcepción social  e  a ignorancia  sobre a
planta, eunin sequera pode fumala máis, non quero "drogarme", só quero vivir de novo sen
eses problemas que limitan a vida.Hai moita xente anónima que vive coma min con algún tipo
de fobia e outros trastornos e creo que o petróleo pode ser a solución”. Pablo

"Podes preguntarlle a Rick ou JB, descubrimos que usar un produto cun 20-30% sativa é unha
das mellores combinacións para problemas relacionados coa ansiedade". Brewster

-- Gústanos traballar con cruzamentos sativa dominantes índica con 20% de THC ou máis,
exactamente por estes motivos.Os efectos dos mellores aceites son extremadamente potentes
e sedantes, aínda que eufóricos e aínda mellor afrodisíacos.Cando lle dás a un paciente un
medicamento con tales efectos, podes estar case seguro de que lle gustarán tomalo.Quen non
o faría?Durmes ben,  espertas  ben descansado,  eufórico e cheo de ganas de facer  feliz  a
alguén.A quen non lle gustaría iso?JB

"Parabéns, é unha boa noticia!É moi efectivo para moitas cousas...O meu tío tiña un tumor no
pulmón do tamaño dun pomelo.Déronlle 6 meses de vida...Fregouno principalmente no peito e
nas costas porque cando o comía facíalle durmir demasiado...lol.Este tratamento reduciuno ao
tamaño dunha noz...  case desapareceu...e levaba ano e medio...o doutor quedou abraiado,
pero aínda así pediu quimioterapia...Esa mesma noite, o meu tío sufriu un ataque cardíaco...
acabou  tendo  varios  ataques  cardíacos  e  morreu  por  mor  deles  non  do  cancro...  a
quimioterapia é demasiado dura...Quédate coas medicinas naturais e irás ben!" Doug

“¡INDICA é sedante no bo sentido!Se bebe moita auga pura sen flúor (engado un espremer de
limón)  debido  ao  secado  dos  ollos  e  da  gorxa  durante  o  sono.Levoume  dous  meses  de
dosificación  máxima  para  finalmente  acertar,  así  que  durmo  toda  a  noite  e  esperto
renovado.Non máis enfermidades!Son un crente feliz que fai o meu! Linea

“Sedante como en adormecer sedante.Sen dores, sen dores, só un paseo agradable para a
saúde". Xoán

"Agradezo aprender sobre o RSO todos os días e o que fixo polas persoas/animais.Se este
aceite  fai  o  que din,  hai  que berrarlle  desde  a  montaña  máis  alta,  non  calmalo.Non tiven
experiencia persoal con iso, pero seguro que se eu ou alguén que me importara descubrira que
o  necesitabamos.
Mentres tanto, leo tantas publicacións como podo.Aínda teño que ler  unha publicación que
diga: "Grazas Rick Simpson, quedei totalmente apedreado, foi xenial, amigo". Debbie

-- Grazas polo teu apoio, Debbie, estou seguro de que escribirás unha publicación que o dirá
exactamente  moi  pronto.A sensación  no  corpo  cando  se  inxire  a  dose  correcta  do  RSO
adecuado  para  eles  só  se  pode  describir  como  "moi  xenial".  Ou  moi  chulo.Ou  quizais
incriblemente xenial.É unha das sensacións máis agradables que se pode experimentar, é moi
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natural, calmante e calmante.

Como dicimos, os mellores aceites teñen un efecto moi sedante, aínda que eufórico cando se
inxiren.Así que dormes ben e despois espertas rindo coma un neno.E cando dormes ben e
espertas rindo, é máis probable que te sintas ben e descanses que cando non durmes ben e
non espertas rindo.E cando te sintas ben e descansado,  o teu corpo loxicamente curará e
funcionará mellor.Sen foguetes, coma sempre coa medicina cannábica.JB

"Durmindo??Levo unha semana co aceite e durmín a maior parte.Lin que Rick di que así cura o
corpo, entón é normal?Proba que o aceite que estou a usar é bo? Sharon

"Non hai problemas en absoluto... :) De feito, durmo moi ben.Estaba poñéndoo nun anaco de
papel hixiénico fino e rolándoo nunha bola que se fai estoupar como unha pílula, ou enrolalo no
pan.Entón alguén dixo que tp era perigoso, así que quería saber o que facían os demais.;)
Grazas rapaces.@jb Estou ata o gramo sen ningún problema, excepto por durmir moi ben e un
pouco lento cando esperto. Cristina

"Como veterano militar con TEPT, trastornos do sono, dor lumbar (debido a un accidente de
paracaídas), ansiedade e enfermidade renal, a RSO é un dos únicos métodos/formas que podo
tomar  cannabis.Por  fin  durmo pola  noite,  perdín  máis  de  20  quilos  por  mor  dun  sono  de
calidade e, desde onte, os meus laboratorios de ril bianuais melloraron.Os meus laboratorios
melloraron moito, agora teño que reducir a dose da miña medicación porque a miña presión
arterial  é demasiado baixa.Todos os signos positivos de que tomar RSO pola noite está a
mellorar a miña calidade de vida". Corwin

"O  meu  irmán  padece  graves  problemas  de  ira  e  diagnosticáronlle  un  trastorno  límite  da
personalidade.Pódese encaixar ao pouco dun centavo, dicindo a través dun réxime diario de
flores de cannabis, así como extractos, ao facelo é capaz de equilibrar o seu estado de ánimo e
vivir unha vida normal e feliz e libre de todo, excepto de episodios ocasionais, de ninguén.
perfecto, pero podo dicir persoalmente que sen cannabis o meu irmán probablemente estaría
nun lugar completamente diferente.

...Creo que as  persoas  que  sofren de paranoia  debido  ao consumo de cannabis  padecen
debido á súa incapacidade para xestionar as súas capacidades naturais de apertura da mente
e  unha  sensación  de  conciencia  do  seu  subconsciente.Sinto  que  gran  parte  da  paranoia
asociada ao consumo de cannabis é estrictamente placebo e deriva da propaganda de Reefer
Madness da era da prohibición do cannabis. Corey

"Misto...A  algúns  axuda,  pero  a  outros  pareceu  empeorar.Seguro  que  axuda  coa  miña
ansiedade!Tiven un traballo moi estresante que estaba causando contracións. Eu son os meus
músculos...Todo  desapareceu  despois  de  tomar  aceite.Relaxoume  o  suficiente  como  para
darme conta de que xa non necesitaba ese traballo de merda e deixeime". Heather

"Son bipolar e sempre que tomo un pouco de aceite RSO, ben para dicilo simplemente, parece
que xa non son bipolar, é unha boa sensación". Xosé

"Son un veterano con TEPT e ansiedade.Xa non teño que tomar  xanax para  controlar  os
ataques.Eu aínda tomo un ssri que o sofre, pero se sinto algo que vén cun pouco de aceite,
arrastra unha pipa ou vape e estou ben". JR

"Si, fai moito como estabilizador do estado de ánimo para o TEPT e o comportamento maníaco
leve e o trastorno de pánico se se toma correctamente". Jennifer

"Si,  moi, moito.Tanto coa enfermidade de Fabry como coa neurofibromatose, hai unha gran
cantidade de danos nerviosos que tamén causan ansiedade.Teño unha visión completamente
diferente da vida.A marihuana cambiou a miña vida e demostroume o fermoso que é estar
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vivo". Xaime

"Nunca fun mellor mentalmente na miña vida.Levo dous anos usando RSO e non teño todos os
medicamentos e só necesito aceite de vez en cando.Tomarei uns puntos e sinto que non son
nada bipolar...e levo tanto tempo sufrindo con iso...Creo que me salvou a vida e que tamén
axudou  con  moitas  outras  enfermidades...Síntome  afortunado  de  ter  o  coñecemento  e  a
capacidade de crecer e facer a miña propia medicina REAL.

Comecei hai dous anos este xuño e só tomei 65 mg ao día.Usei unha cepa Blue Cheese que é
dominada por indica e rica en CBD e máis baixa en THC.Tamén probei unha mancha sativa
que era demasiado forte e que me angustiaba demasiado, así que volvín á mancha índica e
funcionou de marabilla...Tomeino todos os días durante 30 días e agora só teño que tomalo
cando empezo a sentirme un pouco apagado...Tamén funcionou moi ben para a diabetes do
meu marido e as convulsións do meu pai e os cancros dos meus amigos están en remisión...
Realmente fixo grandes cousas na miña vida.Boa sorte e espero que atopes unha cepa que
che funcione ben". Sara

“Absolutamente.É  o  único  que  me  axudou  coa  ansiedade  e  o  TEPT.Desteteime  de  4
medicamentos  antidepresivos  (despois  de  dez  anos  de  experimentar  con  todos  os
antidepresivos dispoñibles e non puiden atopar un sen efectos secundarios debilitantes) e xa
non me automedico con alcohol.Levo anos con ansiedade e trastorno de estrés postraumático
despois dun grave accidente de coche. en 2007.Nunca conduín durante 4 anos.Agora volta ao
traballo conducindo para a axencia de atención domiciliariade novo e debo a miña vida a esta
planta". Doña

"Axuda inmensamente coa depresión que acompaña ás enfermidades crónicas.Non puiden
concentrarme para quedarme na escola secundaria, pero usando cannabis puiden "mejorar" na
facultade de Gr.9-12 en 6 meses.Non teño idea de por que non teño TEPT por anos de abuso
físico violento, agás que usei cannabis con regularidade, así que quizais teña algo que ver con
iso.¿Contan estas cousas?" Laurie

“Si.Sufrín  TDAH,  TEPT,  depresión.Agora  non  estou  tomando  medicamentos  por  mor  do
petróleo". Xerissa

"Ansiedade, ataques de pánico e depresión.Flores máis que aceite.Fumar flores índicas ten
tendencia  a  empeorar  a  ansiedade  se  estou  no  medio  dun  bo  ataque.Non  obstante,  os
medibles con infusión de aceite nunca fixeron iso.Non importa de que cepa derivou o aceite".
Sara

"O meu pai é veterinario e sofre de TEPT.O aceite e os brotes axúdanlle moito!" Jenny

"Axuda aos ataques de ansiedade da miña filla.Diminúe a frecuencia e a intensidade". Susana

"Teño trastorno bipolar, TEPT (combate en Kuwait en 1991) e sufro ansiedade e insomnio.O
cannabis axudou con todos estes síntomas e aínda que os médicos me din que empeora os
síntomas (bull-hockey), sei con certeza que me axudou a manter o control de min mesmo e
evitou moitas lesións aos demais en tempos moi difíciles. .Xúroo por iso". Adrián

"Definitivamente axuda a estabilizar a bipolaridade, os medicamentos que recibes do médico
matarán ou danarán a túa vida sexual". Andrés

"Utilizo indica para a dor e sativa para os meus problemas de TEPT e ansiedade.Creo que
unha mestura das dúas cepas equilibra os meus problemas e ralentiza a miña hiperactividade
ata un nivel que impide que sexa un perigo para min mesmo". Estuardo

"Neste momento,  estamos traballando lentamente para reducir  os seus psicofármacos para
bipolares.Os seus médicos están mortos contra iso.Vexo que as drogas prescritas fan a súa
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mente "mush".Xa tivemos un éxito incrible con RSO, polo que agora estamos mirando isto.

O meu marido é bipolar con gran énfase na manía.Durante moitos anos automedicouse con
alcohol,  pero  cando  se  volveu  sobrio  hai  4  anos,  loita  contra  a  manía  desde  entón.Só  a
inquietante  variedade  de  drogas  mantén  a  manía  a  distancia.Pero  tamén  fai  que  pareza
padecer  Alzheimer.A  automedicación  co  alcohol  axudou  durante  moitos  anos,  pero  o
alcoholismo  é  un  problema  que  tamén  debe  tratarse.Agora  só  estamos  fartos  dos
medicamentos.Entón, unha vez máis vou tomar o asunto polas nosas mans.

Cos medicamentos, a súa calidade de vida é unha merda.Só reducir unha das súas moitas
pílulas ao día fai a diferenza (apenas comezou a reducir polo que debe ser gradual por medo a
un ataque maníaco).Leva uns 2,5 meses en RSO por outros problemas cos resultados máis
incribles.Entón,  agora  síntome  seguro  reducindo  os  seus  medicamentos  lentamente.Isto
axudou a facer posible atacar agora este outro problema de saúde! Débora

"Utiliceino  durante  12  meses debido  a  unha  adicción  ás  substancias  químicas.Non  só  me
axudou  a  durmir  e  axudou  cos  síntomas  de  abstinencia  do  "libro  de  texto"  que  estaba
experimentando  como  TEPT,  depresión,  ansiedade  e  moitos  outros  problemas  de  saúde
mental.Non fai falta dicir que tentei compartir o feito de que o THC e os medibles mantiveron a
miña cordura e a miña saúde mental unidas durante o tratamento". Chantelle

"Os  problemas  de  alcoholismo/abuso  de  substancias  deben  considerarse  "condicións  de
cualificación"  nos  estados  con  tales  leis  médicas.A marihuana  medicinal  salvou  a  vida  de
moitos alcohólicos". Jim

"Un gran de arroz que valía un día durante uns cinco meses curou absolutamente a miña
ansiedade e a depresión... Pasaron case 2 anos desde que tomo o aceite e sen volver os
síntomas". Daniel

"Despedín os meus antidepresivos e opiáceos para a ansiedade nunha semana despois de
tomar o aceite.Corría serio perigo de perder as canicas, creo.Grazas a Deus polas bágoas de
fénix". Edie

"Axuda á miña depresión e, sendo gravemente discapacitado, sufro bastante depresión por
falta de actividade e dor". Rick

"Tiven  un  mal  período  despois  do  nacemento  do  meu  fillo,  unha  depresión  posterior  á
despedida e perdín aos meus pais.O cannabis foi un envío de Deus!!" Loren

"Axudou o meu estrés e ansiedade sen fin nos últimos anos, de feito, literalmente desaparece
durante un bo período de tempo.Ningún medicamento funcionou do mesmo xeito...” Stuart

"Axuda contra a perda de sono debido á ansiedade e aos ataques de pánico pola noite se se
toma 1 hora antes de durmir.É un alivio, quen pasa por falta de sono durante meses sabe o
agotador que é.Tamén te mantén de bo humor tranquilo unha boa parte do día". Kat

"Axudoume con dores de cabeza de enxaqueca, trastorno obsesivo compulsivo,  ansiedade,
inseguridade,  complexo  de  inferioridade,  resumo  todo,  e  curou  a  un  ser  deprimido  en  3
semanas". Riddhi

"Problemas  de  estrés  crónico  que  crean  pb  alto.Os  meus  niveis  de  estrés  calmáronse
inmediatamente  grazas  ao  cannabis.Vapear  axuda  a  superar  os  malos  momentos.Estou
avanzando só para comestibles e o inconveniente dese método é ter que esperar a que o meu
sistema absorba.Tiven a práctica suficiente como para poder esperar pacientemente a media
hora e, se é un momento especialmente estresado, volvo ao meu vaporizador". Andie

"Teño unha rotura nas costas e nos nervios e o cannabis é o único medicamento que me axuda
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a durmir e a afrontar o día". Leslie

"Axúdame a desmaiarme pola noite para poder espertar moi cedo para traballar". Matt

Enfermidades e enfermidades raras ou non tan comúns
"O aceite de Rick Simpson dáche ganas de espertar e ver que máis curou.Estou un pouco
obsesionado con iso". Natalia

Q.Ola Rick/JB, escoitaches falar algunha vez dunha enfermidade rara porfiria?Se é así, tratou a
alguén con RSO e cales foron os resultados?

A.Non, non teño.Pero a xulgar polo que lin sobre el, non vexo unha razón pola que o aceite non
axude a  curalo  ou controlalo.Definitivamente  axudará  cos  síntomas desta  condición rara  e
certamente moi desagradable.

Seguiría o protocolo do noso sitio, comería o aceite e usaríao en supositorios (desta forma irá
directamente ao torrente sanguíneo).Usaría o aceite por vía tópica nunha tintura ou un bálsamo
para as condicións da pel (eliminará toda a comezón e outras molestias).

Comería polo menos 60 g durante dous ou tres meses, non usaría ningún produto químico,
simplemente seguiría as instrucións de Rick Simpson.Se 60 g non o curan nin o controlan,
comería  outros  120  g.E  se  iso  non  traería  resultados  satisfactorios,  entón  simplemente
comezaría a baterme o aceite, un dous tres gramos ao día ou incluso máis se puidese tomalo,
e simplemente comería todo o que puidese o máis rápido posible. .Por que?Porque cando o
aceite  non che axuda,  é moi  improbable  que atopes outra  cousa que o  faga.Ademais,  as
enfermidades agresivas deben tratarse de forma agresiva.Moitos desexos, JB

"Isto  pode  ser  bruto,  pero  teño  que dicilo  de todos  os  xeitos  e  ben,  non son  moi  para  a
discreción.Así que aínda non teño todo o que necesito para o aceite, pero uns pequenos pasos
chegarán ata alí.Non obstante, tiven esta hemorróida que sempre volve.Tiven tres fillos de 5,3,1
anos e o meu primeiro bebé sen hemorróidas o meu segundo bebé só unha hemorróida o meu
terceiro  ben foi  unha hemorróida e vai  e volve  vai  e  volve.Merquei  todo baixo  o sol  nada
funcionou.Entón dixen que carallo.Tomei preto de 1/8 cucharadita de kief 1/4 cucharadita de
aceite de coco unha pitada de lavanda seca e unha pitada de camomila seca e dúas follas de
menta.Moleino todo xunto.Apliqueino unha vez onte en poucos segundos. Esta mañá xa non
tiña  dor,  sentíame como un  globo desinflado.Apliqueino  de  novo,  estou seguro  de  que  no
próximo día ou dous desaparecerá por completo.De todos os xeitos, o meu punto é que aforrei
cartos tratándoo na casa co que tiña máis rápido e máis saudable que a versión do goberno e a
súa  proba  de  cannabis  ten  poderes  curativos  tolos  e  imaxina  que  se  usase  aceite  xa
desaparecería.Outro meu fillo  de tres anos caeu do camión.  Non tiña ningún ungüento nin
peróxido nada sobre min mentres viaxamos.Entón, tirei o meu brebaje, batei un pouco no seu
xeonllo e pola mañá parecía que a costra era de hai un mes.Despídeme de Neosporin que me
salvará os meus centavos!Paz, amor e cannabis". Moni

“Estimado Sr.Rick Simpson, primeiro déixeme dicir que a miña familia pensa que es incrible, e
desexaríamos estar  máis  preto  de ti  para  axudarche co teu incrible  traballo.Levo  14 anos
usando cannabis  medicinal  para a  dor  crónica  debido á  síndrome do ovario  politeísta  e a
artrite.Debido aos 10 anos de velenos farmacéuticos, estaba máis enfermo, engordara 90 libras
e era horriblemente adicto ao Fentynol que me receitaba o Dr.Comecei o aceite hai 7 semanas,
e todo o que podo dicir é que están a suceder milagres.En seis semanas, o meu azucre no
sangue está agora controlado ata o punto de que non se necesitan pílulas, perdín 28 libras sen
esforzo.Comecei a entrar en pánico porque estaba a estar máis enfermo, aínda que me sentía
mellor que nunca!Despois de moitas probas que deixaron aos Médicos rascando a cabeza, e
dicir que isto é un milagre!Agora non só non hai novos miomas, tumores ou masas, senón que
os que antes estaban presentes, etc.Non hai sinal de que a enfermidade nunca estivo presente!
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Aínda teño probas para ver se tamén se foi dos riles, pero sei no meu corazón que eles tamén
desaparecerán.Grazas  Rick  Simpson,  estás  facendo  o  traballo  do Señor,  Deus te  bendiga
como me ten a min, ao atopar a túa páxina". Annie

"Así que boas novas JB & RICK!!!Hoxe fun aos médicos para os resultados das miñas probas!A
miña tireóide, que estivo pouco activa e medicada durante 22 anos, agora está demasiado
activa.Só estiven inxerindo RSO a tempo completo durante un mes, tamén frego unha tintura
na miña gorxa e vaporo RSO tamén!Estou moi feliz con isto!É un médico moi xenial que estivo
alí e me apoiou durante todo isto e sabe moi ben que, de feito, ESTOU USANDO ACEITE
RSO!Sendo o médico que é, aínda quere facer un ultra son na miña tireóide para comprobar se
hai nódulos.Que opinas do ultra son?Sempre vou tomar este aceite con orgullo durante o resto
dos  meus  días.Os  medicamentos  recetados  son  malvados!Tamén  teño  moitos  outros
problemas de saúde que estou a tratar con este aceite marabilloso.

A malformación de Chiari tipo 1 do tronco cerebral tamén teño un túnel carpiano grave e moito
máis!Hoxe teño 45 anos, non me sinto maltratado e doído como antes!Mencionei que tamén
me operaron o cerebro hai 7 meses e que non usei narcóticos desde a miña cirurxía debido á
insuficiencia hepática das drogas!Realmente son a proba de que este aceite é de Deus!Isto é
todo o que deberíamos inxerir como medicina!Grazas JB e Rick por todo o que fas dende o
fondo do meu corazón!Xa non hai medicamentos para a tiroide, JA!!!!!!!!!!! Margene

--  Parabéns,  Margene.En  canto  á  ecografía,  creo  que  sabes  a  resposta.Cantos  menos
escaneos mellor, iso é todo o que podo dicir.Eu persoalmente non me achegaría a ninguén que
non me fale sobre o petróleo durante 22 anos, pero se pensas que esas persoas aínda teñen
algo que contarche, non dubides en falar con eles, é dicir, se realmente che interesa o que
teñen que dicir. sobre a medicina.Pero iso é todo o que lles deixaría facer, só falando, dese
xeito non che poden ferir tanto como o farían, se tivesen éxito en convencerte de que inxeres
as pastillas da súa elección.O mellordesexos e mantéñase lonxe dos que pasaron 22 anos
dándoche  consellos  equivocados.Sexa  feliz  de  que  sobreviviches  aos  seus  "tratamentos",
outros non tiveron tanta sorte.JB

"Eu tamén teño hipotiroide (enfermidade de Graves).Descubrímolo hai 17 anos cando estaba
embarazada e deu a luz á miña filla con 15 semanas de anticipación por iso (estaba cun total
de  14  produtos  farmacéuticos,  incluíndo  3  narcóticos  para  a  dor  para  a  enfermidade
dexenerativa  do  disco  gravemente  avanzada  na  parte  baixa  das  costas  e  a  escoliose  na
columna superior / hipertiroide). (Enfermidade de Graves) / Diabetes (Tipo II) / Esclerótica Azul /
Psoríase e Eczema / Hipertensión / Problemas renales / Síndrome das pernas inquietas (Gañei
moi ben este como un efecto secundario doutro medicamento) / Niveis altos de colesterol /
sobrepeso (perdín máis 100 libras desde o cóctel de medicamentos ~ o verán pasado) **Non
fago dieta** e sempre comín san, sen carne vermella ~ vexetais ecolóxicos, etc.zume diario
etc...16 anos de produtos farmacéuticos non parar de pílulas que agora ascenden a CERO
pílulas diarias!!!!

Levo  aproximadamente  entre  un  cuarto  e  menos  de  medio  gramo  ao  día  do  aceite  Rick
Simpson  feito  na  miña  casa  segundo  as  instrucións  específicas  de  Rick  ~  **  TEÑO QUE
COMENTAR QUE...NON, REPITO NON, ACONDICIONA A CALIDADE DOS SEU MATERIAIS
DE PARTIDA > O SEU ACEITE QUE INXIRES DEBE SER TRANSPARENTE E DE COR
ÁMBAR >> DO CONTO NON É DE CALIDADE COMESTIBLE MEDICINAL**” Michele

"Pódese usar o aceite de cannabis para tratar a rabia?" Aami

-- Aami, si, pero probablemente requirirá poñer ao paciente en coma durante algún tempo, con
doses moi altas de aceite, sobre todo en casos avanzados.JB

«Onte  deille  un  pouco  de  aceite  a  un  amigo  meu  ao  que  se  lle  tivo  varicela  ao  ir  ao

- 168 -



hospital.Suxerín a esta persoa que quentase un pouco de aceite de oliva, mestúrao no RSO e
despois na crema que estivo a usar esta persoa.Esta persoa só me enviou unha mensaxe para
dicir:  "Peter,  non  podo  dicirche  o  agradecido  que  estou  por  ese  aceite  incrible!MERDA
SANTA.Ningunha palabra de mentira: o "pock" máis malvado que teño, o primeiro "punto cero"
que apareceu que  permaneceu o  máis  grande e  desagradable  durante  todo  o  tempo que
estiven enfermo: só se secou e a costra saíu LIMPO dentro dunhas dúas horas despois da
aplicación do aceite.Son un converso!Santo inferno!Useino por todo o coiro cabeludo e nos
peores puntos do corpo: o meu cabelo parece un pouco graxo, pero xa me sinto moito mellor.É
realmente incrible.GUAU!Non fai falla moito convencer a alguén da verdade". Pedro

-- Grazas, Peter, ben feito.O aceite de sementes de cánabo e o RSO tamén funcionan moi
ben.Moito aceite de oliva no mercado non se produce a partir de aceitunas, non hai suficientes
aceitunas no mundo para todo o "aceite de oliva" que se produce e vende en todo o mundo,
polo  que  as  túas  posibilidades  de  ser  estafados  son  menores  cando  compras  aceite  de
sementes de cánabo. .Ademais, penetra na pel e penetra aproximadamente unha polgada e
media de profundidade no tecido, o que tamén é excelente para a curación.E non é tan graxo
como o aceite de oliva.JB

"Se a dislexia non está na lista, quizais debería estar.Notei unha capacidade para escribir 100
veces mellor  que nunca antes  de  curarme doutras  cousas.O terrible  efecto  secundario  de
curarme da diabetes tipo 2: non máis artrite, ciática, obesidade ou dislexia.Jajaja!!” Pedro

"Non é unha cura para o cancro nin nada, pero quería facerlle saber a Rick que levo case un
ano coxeando no meu talón dereito.Non estou seguro de que está mal e sei que o doutor me
dará medicamentos que non me sinto cómodo tomando, así que lidei coa dor.Recentemente
presentáronnos RSO a través dun amigo, Charles, e comezamos a facelo.Durante os últimos
dous días, inxerín o aceite varias veces ao día e esta mañá espertei  e non coxeei.O meu
marido notouno de inmediato.Tomou nota de que o aceite debe estar facendo a súa maxia!
Grazas Rick Simpson![:)] Síntome xenial!" H

-- Querida H, grazas polas boas noticias, sempre nos gusta saber delas.Mesturaría o aceite con
aceite de sementes de cánabo ou aceite de oliva e faría unha tintura e usaría o aceite tamén
por vía tópica.Por suposto, comer o aceite é a clave para a cura real e todas as instrucións
sobre como usar o aceite están no noso sitio.Moitos desexos, JB

"Hai  seis  días  axudei  a  dous  homes  con  cancro  de  fígado  e  diabetes.A  un  amigo,  a
quimioterapia, queimáronselle a boca, queimáronse os beizos.Estaba en 225 libras agora 139,
non  podía  comer,  durmir,  moi  canso.Pois  preguntoume  moito  polo  RSO.Sempre  o  estou
educando.Levo 6 meses con el.Pero despois de que os seus dous curmáns morresen 6 meses
atrás, ambos Cancro, 1 cerebro de fígado.E cancro de tiroide.Falo coas dúas familias, querían
xulgar  a  RSO pero  tiñan  medo de  que  o  Goberno  lles  quitase  as  casas  ou  o  botase  no
cárcere.Os dous faleceron.RIPIrmáns.

Pero estes homes levan 6 días en RSO, fun revisalo, como lle prometín.Quedou abraiado de
que poida volver comer e dixo que non pode deixar de comer.Iso é bo.Porque cando empezou
o aceite eran ósos.Parecía enfermo.Pero despois de 6 días...a boca dorida desapareceu.El
dixo: "Tiña razón, estoume moito mellor". Volve a ter enerxía, moita.Parecía moi ben, e tiña
moita cor.RSO.Grazas de novo Rick Simpson.Uns cantos pacientes máis felices de cancro.Vivir
e sentirse fantástico.Paz, amor e curas de cannabis” Ron

"O meu coidador ten unha paciente á que lle diagnostican lupus e intoxicación por mercurio en
todo  o  corpo.Despois  de  aproximadamente  un  ano  usando  o  seu  aceite  caseiro,  o
envelenamento  por  mercurio  desapareceu  por  completo  e  o  Lupus  xa  case
desapareceu.Tomáronse folículos pilosos cada 2 semanas para ver exactamente que e cantos
velenos hai no seu corpo para as actualizacións do seu éxito.Realmente é incrible o que se
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pode curar de forma natural.Custa un pouco, pero aínda é máis saudable e vale a pena vivir!
Jesse

"A min diagnosticáronme fibrose mieloide primaria, tomei medicamentos que axudaban pero
non estaba satisfeito debido ao aumento das dores e sen apetito e a diminución do conteo
sanguíneo,  aumento  do  tamaño  do  bazo  e  insomnio.Despois  de  tomar  este  medicamento
durante un ano e non sentir ningún cambio fundamental, decidín probar RSO, só 1 mes de
aceite, a miña dor é inexistente, o apetito volveu, a hemograma está en aumento, durmindo
como unha pedra. Auga

"Utilizoo para tratar  a miña anomalía médica...  Varios hospitais  da miña zona din que non
debería ser posible... pero o RSO é incrible... Estou rexeitando unha derivación VP no meu
corpo,  teño  unha  enfermidade  do  tecido  conxuntivo  e  varias  outras  raras.  problemas...  4
cirurxías cerebrais en 36 días e negueime a encher os narcóticos... só marihuana medicinal,
RSO e respiración... Nunca curei tan rápido na miña vida... Aínda que os meus laboratorios
mostran que o meu corpo está tan jodido, a miña dor é en realidade non é tan malo..." Katie

"O aceite de cannabis está a curar o meu SOP (síndrome de ovario poliquístico).A maioría dos
meus síntomas están controlados.Deixo os 7 medicamentos que tomei.A neuropatía periférica
que tiña desapareceu e a sensación volveu aos meus pés.A miña síndrome metabólica está
controlada.Estou a perda de peso ata 130 libras.

Os moitos síntomas do SOP e da síndrome metabólica desapareceron: as hormonas están
equilibradas  (a  testosterona  é  demasiado  alta  en  180,  agora  ata  40).A miña  resistencia  á
insulina  (azucre  no sangue)  está  baixo  control.A resistencia  á leptina  (hormona que indica
cando  estás  cheo)  está  controlada.Obtén  un  período  mensual  despois  de  15  anos  de
amenorrea (falta de menstruación) e anovulación (falta de ovulación).A dor do nervio diabético
desapareceu.

O meu apetito está controlado.O aceite axudou a superar a adicción ao azucre.Perdeu 120
libras nun ano (10 libras/mes): os síntomas do SOP inclúen obesidade, obesidade na parte
superior do corpo e dificultade para perder peso.Os quistes debaixo dos meus brazos e do meu
pulso desapareceron.A artrite raramente doe e se o fai significa que é hora de máis aceite.

A  Hidradenitis  Supurativa  (folículos  deformados,  acne  quístico,  puntos  negros)  están
controladas/diminuídas.A Acanthosis nigricans (parches escuras de pel, pel áspera, etiquetas
cutáneas) desapareceron.Perdida de graxa visceral inmediatamente (graxa perigosa ao redor
do corazón e do fígado).Menos acne, quistes e pelos encarnados.Mellor  complexión (poros
máis  pequenos,  círculos  escuros  arredor  dos  ollos  desaparecidos).  Hirsutismo  (pelo  non
desexado  nas  mulleres  na  cara,  pescozo,  peito,  costas  e  estómago).diminuído  pero  non
desaparecido.É  mellor  durmir  máis  profundo  e  durante  a  noite.Xa  non  hai  máis  dor  dos
espolones dos talóns e da fasciite plantar.Xa non hai dores de cabeza. Aliviou a hipertensión
intracraneal, a dor muscular e nerviosa, a presión nos ombreiros, o pescozo e a parte posterior
da  cabeza  diminuíron  drasticamente.Os  síntomas  de  vertixe  como  de  mareo  constante  e
mareos desapareceron.Os cambios de humor son controlados.Non máis hemorróidas.

A dor de garganta crónica (dor de garganta recorrente por refluxo ácido) cura e desaparece.
(con  todo,  o  refluxo  ácido  permanece,  xa  que  a  comida  o  afecta  a  diario).As  alerxias
estacionais desapareceron (secreción nasal/nariz tapada, exceso de flema pola mañá e coceira
nos ollos).As alerxias alimentarias diminuíron (comeu cámaras accidentalmente, a reacción foi
máis lenta do habitual, pero aínda así tivo que tomar benadryl).Alivio da dor nas costas.O dedo
do  gatillo  desapareceu.Síndrome  do  intestino  irritable  Os  síntomas  do  SII  están  baixo
control.Presión arterial baixada.A cicatriz de cando me operaron do túnel carpiano curou por
completo.
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Eu curei un par de queimaduras cunha combinación de aceite de cannabis e aceite de coco.O
meu mozo queimou gravemente a man e non había rastro diso un día despois  de usar  o
aceite.O meu colesterol aínda está alto.Pasei por un período de desintoxicación/herxing no que
tiven que retroceder do aceite ou peor.Estou traballando de volta ata a mesma dose.Os fígados
débiles  corren  na  miña  familia  e  o  SOP está  relacionado  con  Candida  albicans  e  moitas
persoas teñen que lidiar cunha reacción de Herxheimer se a levadura está a ser procesada en
exceso a través do fígado.Tamén cambiei  a  alimentos orgánicos e deixei de comer azucre
refinado, polo que tamén podería formar parte da desintoxicación.O aceite non parece afectar
ao meu colesterol, pero canto máis investigue, máis vexo que o colesterol non é tan malo como
a xente pensa, e mentres haxa inflamación haberá colesterol.É o mecanismo de defensa do
organismo fronte a el.Así que non me preocupa". vía Aamann

"O meu fillo ten unha enfermidade renal rara chamada FSGS e estivo usando o medicamento
durante os últimos 2 anos.A súa análise de sangue sempre mostrou baixa albúmina (a proteína
vértese  na  urina  o  que  reduce  os  niveis  de  albúmina  no  sangue).Desde  que  comezou  o
medicamento (1/4 de gran de arroz no PM) a súa análise de sangue mellorou tanto que o seu
nefrólogo  queda  abraiado.Os  últimos  resultados  que  apareceron  mostraron  os  niveis  de
albúmina dunha persoa "normal".O nefrólogo dixo: "Non sei o que estás facendo, pero segue
así". Con este tipo de enfermidade renal, un paciente adoita esperar un transplante dentro dos
8 anos posteriores ao diagnóstico.O meu fillo foi diagnosticado aos dous anos e agora ten case
25.Aínda  ten  os  dous  riles  e  ambos  funcionan  como  unha  persoa  "sa"  que  non  padece
enfermidade  renal.O  nefrólogo  está  a  rascarse  a  cabeza.Tamén  vemos  un  naturópata  e
fixémolo nos últimos 17 anos.Tamén foi de gran axuda, pero SEI que o medicamento é o que
corrixiu a saída de albúmina.Hai moitas enfermidades que se poden curar con isto e realmente
creo e sei que este medicamento axudou tanto a min como ao meu fillo.Grazas!!"

"O noso fillo ten Niemann Pick tipo C e usamos o método de aceite de Rick desde o 1 de
febreiro.Pasamos  de  máis  de  15  convulsións  medias  ao  día  mentres  estaba  esperto  e
incontables mentres durmía a só 2 grandes mal nos últimos 56 días.Agora estamos comezando
a experimentar pequenas convulsións focais.¿Suxerirías facer un aceite novo e cambiar as
variedades? Kevin

-- Si, Kevin.

"Quedar con outra cepa alta en THC ou está ben mesturar unha cepa alta en CBD como
Harlequin con outra cepa con alto contido en THC como Candy Kush?"

-  Faría  dous  aceites  separados,  non me gustaría  diluír  o  meu RSO con  CBD.Canto  máis
potente e sedante, mellor funcionará como medicamento.JB

"Xa que levas facendo isto durante un tempo, ¿suxerirías que te unis aos aceites máis altos de
THC en oposición aos aceites máis altos de CBD?Non quero seguir a ruta de Charlotte's Web
porque  vimos  excelentes  resultados  na  cepa  máis  alta  de  THC  que  usamos.Pero  teño
curiosidade por Arlequín.Ou éé moi parecido a CW?"

-- Unha vez máis, Kevin, faría o RSO a partir da cepa dominante índica máis potente e sedante
que  puiden  conseguir.Entón  quizais  faría  un  aceite  alto  en  CBD  por  separado  e  despois
deixaría que o paciente elixise o que lle funciona mellor.Nun caso ideal, os pacientes poderían
escoller entre centos de tipos de aceites.Igual que nunha tenda de viños:  a todo o mundo
gústalle o que lle gusta e non hai forma de saber cal é o viño que lle gustará máis.

Restauración da vista
"Acabo de facer un lote de 'aceite de cánabo' hai un par de noites e un lote de manteiga.Estiven
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dando o aceite a un paciente con tumor cerebral, antes de tomar o aceite estaba case cega,
despois dun mes de tomar o aceite, a súa vista estivo case completamente restaurada.Non
obterías os mesmos resultados coa manteiga.Obtén resultados medicinais da manteiga, pero o
aceite é unha forma moito máis concentrada de medicamentos, e funciona para case calquera
cousa, as cousas son simplemente incribles. Dion

"Tomado  oralmente  é  restaurar  a  vista  da  miña  nai.Está  legalmente  cega  no  ollo
esquerdo.Unha ferida deixouna sen cristalino e varias cirurxías deixárona glaucoma.Leva ano e
medio na RSO, usándoo a diario.Nunca se decatou da cantidade de vista que volvía ata que se
maquillou.Leva 40 anos cega nese ollo, polo que adestrou a si mesma como maquillarse cos
ollos pechados.Era a única forma en que podía aplicalo ao seu ollo bo era pechar o ollo bo
deixándoa completamente cega.Ben,  a última vez que pechou o ollo  bo,  comezou a ver e
enfocar o ollo cego.Só se maquilla nalgunhas ocasións, polo que non sabe exactamente canto
tempo pasou antes de que a súa vista comezase a recuperar, pero despois de estar máis dun
ano no aceite, agora pode distinguir imaxes, cores e mesmo ler certas cousas de o seu mal
ollo!Estaba sostendo unha bolsa  de Lays Chips,  e  dende o outro  lado da mesa podía ler
lays.Ela  pensa  que  se  tivese  unha  nova  lente,  a  súa  visión  sería  completamente
restaurada.Para  conseguir  unha  nova  lente  debe  ser  inscrita  nunha  lista  de  doantes  de
órganos- Non estou seguro de que o seu seguro cubra algo así, polo que de momento- Este
aceite deulle un milagre- un milagre da vista onde antes só había escuridade !Entón, eu diría
que NON SE NECESITAN GOTAS: só un subministro constante!Agora, comeza a plantar a túa
cura!Ah, si, ela non ten EVIDENCIAS de GLAUCOMA!" Lindsay

"Utilizo  manteiga  de canna para  o  meu glaucoma e comeza a  funcionar  en 10  minutos.A
sensación  de  ovo  adormecido  no  meu  ollo  desaparece  e  aclara  a  miña  visión  dobre
néboa.Nunca tiven dor corporal, así que non sei se funciona para a dor, pero estou seguro de
que si.Teño 47 anos e non teño dor, quizais sexa porque xa uso manteiga de canna.Xa non
necesito Wellbutrin nin Adderall, o cannabis curou a miña depresión e o TDAH/TDAH.Tamén
axuda a miña ansiedade, o doutor quería poñerme en Klonopin.Hahahaha wow." Rebeca

"Hoxe o meu pai, que padece dexeneración macular e quedou case completamente cego dos
dous ollos, acudiu de novo ao Médico despois de tomarme as bágoas de Fénix durante os
últimos 6 meses.Hoxe os médicos quedaron sorprendidos porque a súa visión que non fixo
máis que empeorar comezou a mellorar.As terminacións nerviosas comezaron a reconectarse e
probou  hoxe  con  20/20  no  OLLO  DEREITO.CURAS  DE  CANNABIS.Deralle  lágrimas  de
Phoenix  que  aprendín  a  facer  con Rick  Simpson.Este  é  un  día  moi  bo.Proba  o  poder  do
cannabis". Gregg

"Vale, creo que a maioría dos nosos lectores acostumáronse ao feito de que o aceite de cánabo
cura o cancro, especialmente cando se produce e se usa correctamente e cando o paciente
segue as instrucións de Rick Simpson.Entón xa me viron falar sobre a diabetes, a artrite, a
enfermidade de Crohn,  a EM e todo tipo de outras enfermidades.Algúns xa o superaron e
saben que o aceite probablemente é unha cura para todos ou polo menos parece así, algúns
non.Despois chegamos a tratar as queimaduras e a eliminar as vellas cicatrices; sinxelo de
demostrar, moitos fixérono.Entón dixemos que o aceite fai crecer o cabelo nas zonas calvas - e
isofai.Despois mencionamos as disfuncións eréctiles e moitos pensaron que era por riba.Pero
agarda ata ler este testemuño:

"Teño dous pais que necesitan gravar os seus testemuños!A miña nai está a recuperar o seu
sitio no ollo cego, (despois de estar no aceite) agora pode ver cores e formas, mesmo co ollo
bo pechado e o meu pai curou a súa diabetes. Lindsay

-- Grazas, Lindsay Bunn Rogers, este fixo o noso día.Todo o que podo dicir é que a súa vista
probablemente  vai  mellorar  aínda  máis,  e  tamén  recomendaría  que  use  o  aceite  en
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supositorios.¿Supositorios para afecciones oculares?Por suposto.JB”

"Levo máis dun ano tomando RSO por cancro... non só está a reducir os meus tumores, senón
que a miña visión mellorou de -650 a -400.O meu oculista non podía crer canto mellorou a miña
visión.Tiven que cambiar as miñas lentes dúas veces agora". Debby

Animais - Testemuños
"Curou ao noso touro mastín.Dáronlle 4 meses de vida hai case 11 meses despois de ser
diagnosticado con hemanxiosarcoma!Estamos moi contentos de atopar a Rick Simpson e o
aceite de cannabis! Amanda

"Non tiña nin idea do cannabis medicinal.O noso can de 14 anos é súper obediente e podes
poñer  un bisté no chan,  saír  da habitación e  non o  tocará  a  menos que digas  que estás
ben.Ben, había un pouco de manteiga infundida que se estaba amolecendo ao carón do lume
durante uns minutos, e Dusty Dog debeu saber que era boa, porque comeu o lote!Foron unhas
30 doses humanas fortes nunha soa sesión.Estabame a sentir bastante mal, especialmente
cando as súas pernas cederon e ela caeu nun semi coma.Quedei con ela e xeringas auga con
azucre na boca durante os dous días seguintes, entón ela espertou, vomitou vómito verde, fixo
unha gran merda verde, bateu unha sacudida e desde entón foi como un can novo.Era coma
unha cadeliña.Ao principio puxen isto por ser feliz de estar vivo, pero foi máis que iso.Era coma
se  alguén  lle  fixera  un  restablecemento  de  fábrica.Isto  foi  o  que  nos  fixo  investigar  as
propiedades medicinais e descubrimos a historia de Rick Simpson. Adán

"Algúns cancros CLCT-1 de células T de linfoma infantil desapareceron!

Iremos ao veterinario só para facer probas cada tres semanas de hemogramas para medir os
niveis de calcio e FNA para controlar o reconto de sangue vermello-branco para as células T
cancro.Xa  non  necesita  medicamentos  recetados,  pero  manterémola  co  aceite  de  Rick
Simpson que curou o cancro todos os días durante o resto da súa vida.Somos unha familia
agradecida". Algún neno

"O meu can ten osteosarcoma (cancro de ósos).Amputaronme unha perna hai unha semana e
debe comezar a quimioterapia nunha semana.Co seu cancro, adoita estenderse aos pulmóns,
o 95% dos cans morren de cancro de pulmón nun ano.Se fose o teu can, comezarías o aceite
agora  e  seguirías  facendo  a  quimioterapia,  ou sen quimioterapia  e  aceite  directo?Para os
humanos comezas cun gran de arroz, cun can de 70 libras, comezarías cun tercio diso dúas
veces ao día?Grazas por ler isto e espero ansiosamente a túa resposta. " Eda

"Eda, o aceite salvou á nosa preciosa can Sophie.Estaba morrendo.Dálle ao teu can o aceite
canto antes...A quimioterapia matarana.Oracións contigo...” Brewster

"Tratei o tumor do meu can na orella con RSO...Foi ENORME e agora xa se foi!!!!” Andrea

“O  meu  can  tiña  un  tumor  que  o  veterinario  non  quería  operar!!Segue  abrindo  e
infectándose.Usei o meu aceite RSO mesturado con aceite de coco e apliquei tópicamente a
diario ata que o tumor desaparecera.Non hai crecemento dentro nin fóra do meu fillo!!" Boris

"Temos tres bebés de pel, de 10, 9 e 8 anos de idade, aos que medicamento a diario con RSO
como medida preventiva.Tamén tratei as súas diversas feridas e manchas tópicas con gran
éxito.Grazas Rick!" Virxinia

"Acabo  de  recibir  unhas  moi  boas  noticias  sobre  o  can  dos  meus  amigos  que  tiña  que
compartir!Hai uns meses, o seu pitbull Maximus tiña un tumor dentro dunha das súas patas
traseiras que estaba crecendo sen control.O veterinario díxolle  á miña amiga que tiña que
pagar máis de 3.000 euros para que lle amputasen a perna, ou estenderíase e morrería nun
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ano.Isto foi hai uns 4 meses.Daquela, cando vin o seu estado sobre a súa cirurxía planeada,
envieille unha mensaxe e suxerín darlle aceite de cannabis.Pensou que probaría o tratamento
natural antes de facer algo drástico e irreversible como a amputación.Por sorte para ela (e para
Maximus),  xa  tiña  unha  tarxeta  de  cannabis  dende  que  vive  en  California.Entón,  foi  a  un
dispensario de cannabis e colleu algúns.Ela deulle 1 pinga de aceite do tamaño dun chícharo,
dúas veces ao día coas súas comidas.Enseguida dixo que notou que tiña menos dor e que se
sentiu  moito  máis  cómodo.Ademais,  os  seus  hábitos  alimentarios  volveron  á
normalidade.Despois dunhas semanas, incluso puido correr sen coxear, polo que cancelou a
súa cirurxía e quedou co tratamento natural.Ela acaba de chegar hoxe a casa dunha revisión
veterinaria  e  descubriu  que  o  seu  tumor  desapareceu  COMPLETAMENTE.Non  se  deixou
ningún rastro do tumor.O veterinario quedou moi sorprendido cando lle dixo como o curaba.

FYI:  Este é o terceiro can que sei  que foi  salvado polo aceite de cannabis.Tamén coñezo
moitos humanos que tamén se salvaron.Se aínda pensas que o cannabis non cura o cancro,
entón non prestaches atención.Coñezo a verdade desde hai anos e nunca atopei a ninguén,
animal ou humano, ao que o aceite de cannabis non puidese salvar". Lara

"Teño  un  veciño  que  eliminou  con  éxito  os  tumores  do  seu  can  nun  mes  dándolle  o
medicamento.Sigue  así  e  si,  tomas  doses  moi  pequenas,  xa  que  Rick  dixo  que  o  seu
metabolismo é moi alto, polo que melloran moito máis rápido que nós. Covey

"Si,  axudaralle  ao teu can.O meu can tivo  convulsións,  pero  nin  unha  despois  de que  lle
empecei co aceite! Shelagh

"Estamos usándoo para tratar o noso querido glaucoma de basset hounds.Ten 12 anos e a súa
lectura de presión ocular era de entre 60 e 70 e dixeron que poderían ter que quitar o ollo se
chega a 80, así que comezamos a usar o aceite nos últimos meses e a súa última proba de
presión ocular medrou SÓ 8! !!Iso está por debaixo dun nivel normal de presión ocular e o
médico do ollo está de acordo en que está ben documentado no tratamento do glaucoma.Só
dámoslle  unha cantidade moi  pequena de cabeza de alfiler  ao día e calquera  cousa máis
grande que se lle apedrea, pero só dorme ben e podes ver a mellora dos ollos cando esperta.O
aceite tamén me axudou a eliminar os medicamentos anticoagulantes de warfarina que tanto
odiaba e  tamén tomalo  a  diario  e nunca me sentín  mellor  e  combinalo  coa dieta  libre  de
transxénicos sempre que fose posible e unha boa alimentación xeral  e algo de exercicio e
realmente son unha persoa nova.Poder a este aceite incrible e agradecer a Rick e a todos os
que promoven esta incrible planta curativa. decano

"GOD BLESS JB e Rick Simpson pola túa lealdade coas persoas que máis te necesitan.Farei o
meu cando poida para axudar ás persoas que coñezo que o necesitan desesperadamente.A
miña filla fixo un pouco de recorte por un tumor no seu can.Catro días de uso ela dixo que
parecía como se estivese a piques de caer.Aínda estou á espera dos resultados finais.DEUS
ante un QUÍMICO!” Greg

"Unha historia incrible!Fago e tomo RSO para o mantemento da saúde xa que a miña familia
padeceu  moito  cancro.Comecei  a  darllo  aos  meus  cans,  xa  que  ambos  teñen  pequenos
tumores e o meu can pastor das Shetland ten Lupus Discoide, unha forma de lupus canino.É
incrible!Nun par de semanas, un dos tumores do can reduciuse nun 70% e o outro can con
lupus está a facelo incrible.Por primeira vez en anos, o seu nariz vermello, inchado e doloroso
está curando!Probei receitas, esteroides, dieta e nada axudou.O RSO está curando o lupus do
meu can, sei que tamén pode axudar aos humanos.♥♥♥ "Ashley

"Bendito a CALQUERA que cure animais!!Eu curei os DOS meus cans de cancro.Cancro de
útero  nun.Cancro  de  pel  por  outro.AMBOS están completamente  curados.E estou curando
queimaduras masivas de 3º grao no meu brazo esquerdo tamén co RSO.BENDICIÓN RS &
JB!!!!!!" Trasno
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"Levei ao meu can ao veterinario porque coxeaba.O médico fíxome radiografías e mostrounas
(vin  a  masa  no  seu  ombreiro)  e  díxome que  tiña  unhas  dúas  semanas.Puxéronlle  moitos
medicamentos para a dor e fíxoo tan enfermo e creo que estaba vendo e escoitando cousas.

De todos os xeitos, un amigo meu fai chupas de doces con aceite de THC, así que deixei os
medicamentos para a dor e dáballe 1/4 da ventosa cada 4 horas e fíxoo xenial, incluso empecei
a comer de novo.En resumo, leváronlle de volta dúas semanas despois e volveron a facerse
radiografías  e  o  médico  non  vira  nada  como  isto  antes...Vou  publicar  a  foto...O  ACEITE
FUNCIONA REALMENTE...NON BULLSH___” Tammy

"Sen ti e o teu coñecemento non sería capaz de axudar aos amigos e a outras persoas que o
necesitan  desesperadamente.É  unha  sensación  tan  boa  por  dentro  cando  ves  como  os
axudaches.Sigue  espallando  a  información,  voulo.Incluso  axuda  coa  artrite  do  meu
can.Parouno de coxear en 2 días". Cristal

"Quitei un tumor canceroso na cara da miña can Ellie.Ela é a miña mellor amiga.Tres palabras
para describir a Rick... líder progresista desinteresado".

"Como  Rick  sabe,  estivemos  a  usar  o  RSO  nos  nosos  cans  e  cabalos  xunto  con  nós
mesmos.Parécenos que os animais responden moito máis que os humanos.Atribuímos isto non
só pola cantidade de receptores que teñen, senón que son realmente un paciente inocente".
Brewster

"Empecei ao meu can con aproximadamente a metade dun gran de arroz ao día pola noite ata
que se acostumou a iso.Teña en conta que fará que o can teña sono e pode marealo, pero
como dixo JB, responden a el rapidamente.Trateina por un tumor directamente sobre o propio
tumor, ademais de darlle por vía oral 2 veces ao día e funcionou en menos dun mes, sen
tumor.Moita sorte!” Fénix

"A mellor forma é limpalo na lingua -a algúns cans lles encanta o seu sabor-, pode sedalos e
ata causar incontinencia urinaria, así que non te preocupes porque estean ben.Para os cans,
unha dieta de carne cru e ósos tamén é ideal e axudará contra o cancro.Busca tamén un
veterinario homeopático". Whitney

"Os  dous  cans  reciben  aceite  a  diario  (mantemento).Se  fose  perigoso  para  os  cans,
seguramente un can que come uns 1,5 gramos de aceite sen experiencia previa tería algúns
efectos secundarios graves ademais de durmir  e orinar  na cama.Dos 5 cans que tratei  co
aceite, cada un deles tivo máis enerxía e respondeu positivamente ao tratamento.A súa idade
varía de 4 meses a 10 anos, e trataban desde cortes ata cancro.É o único medicamento que
reciben os meus cans, uso un veterinario holístico e ela está detrás de min tratándoos con el.

Comecei cada can (de 20 a 80 libras) con aproximadamente 1/4 de gran de arroz por dose.Do
mesmo xeito que as persoas, todas teñen diferentes tolerancias, pero non vin a necesidade de
comezar cunha dose máis baixa que esa.O peor que pasará é que se drogarán, se parecen
sentirse incómodos, déitase con eles, relaxaranse porque estás relaxado e irán durmir.Entón,
cando esperten estarán cheos de enerxía, isto foi consistente con cada can.As doses pódense
aumentar bastante rapidamente, cada dous días.

Se aos cans non lles gustaba o que experimentaron con isto, entón non tomarían as golosinas
nin a comida que lle puxen.Parece que non teñen problemas para comer ao redor do seu
extracto de semente de uva, deixándoo nas súas cuncas, pero o anaco de comida co aceite
nunca se deixa atrás. Jay

"Hai un par de anos comecei a ver cada vez máis referencias a "Aceite de Rick Simpson" e
sendo usuaria de cannabis dende hai moito tempo, estaba máis que interesado.Durante este
tempo,  perdemos  o  noso  Golden  Retriever  por  un  cancro  de  sangue  chamado
hemanxiosarcoma  que  se  sabe  que  padecen  os  Golden.Matouna  3  semanas  despois  do
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diagnóstico do noso veterinario.Un cancro rápido desagradable no mellor dos casos.

Durante este tempo, a miña muller e eu comezamos a facer e usar RSO, como un medio para
controlar tanto a miña esclerose múltiple como o dano do nervio espiñal.Un Golden Retriever
dos  nosos  amigosde  súpeto  enfermou  bastante,  diagnosticáronlle  hemanxiosarcoma  e  o
veterinario  deu  2  semanas  como máximo para  vivir.Consultei  cos  donos,  e  comezamos  a
dosificar ao can, Betty, con RSO aproximadamente unha dose do tamaño de "gran de arroz"
por día coa comida.

En 3 ou 5 días, ela non só estaba UP e SOBRE, senón que en realidade estaba correndo e
xogando de novo.Ela persegue os seus mestres en bicicleta de montaña por todos os camiños
de terra locais durante todo o día e parece máis saudable que nunca.Na súa visita de regreso
ao veterinario,  ao  principio  estaba confundido polo  seu diagnóstico  previo  e esperaba que
morrese  rapidamente,  como  todos  os  demais  animais  que  diagnosticou  correctamente.A
continuación, fixo un cambio inmediato e declarou que obviamente diagnosticara mal o seu
estado, pero ao ser informado do seu tratamento co RSO descartou a idea e dixo que non
había proba médica da súa eficacia.A súa negativa a crer nun verdadeiro "Milagre da Medicina"
é unha proba da súa pertenza á Sociedade de Non Crentes [Médicos].

O RSO tivo un efecto dramático na miña EMcomo proban as probas en curso que fago para
facer un seguimento do progreso das enfermidades [xogos de ordenador, mesmo xogo, mesma
versión, ano diferente, facéndoo en realidade máis rápido e con máis precisión].Perdín peso, e
estou  máis  saudable  que  nunca,  despois  de  abandonar  totalmente  todas  as  drogas
farmacéuticas que os médicos me tomaron durante 15 anos.E, quizais non sexa un resultado
directo de, pero con todo collei forza co uso do RSO, DESPOIS DE 50 ANOS de fumar tabaco
por fin puiden, hai 60 días, apagar o meu último cigarro e tirar todos os cinceiros.Estou MOI
ORGULLOSO dese feito, e agradecido pola forza que me deu RSO para combater os meus
demos  diarios.O  mundo,  porén,  apesta  máis  agora!!!!!Ademais,  os  aproximadamente  250
dólares ao mes que se gastan en tabaco, agora pódense usar para alimentos de maior calidade
e unha mellor nota de LIFE.Grazas Rick e JB.Cambiaches a vida da miña familia para mellor!!!!!
Encantoume o teu libro!!!” Marcos

"O meu gato recibiu 1/4 -1/3 de arroz de gran tamaño 2-3 veces ao día para tratar a súa ITU
inflamatoria crónica cando varias roldas de líquidos, antibióticos e medicamentos non puideron,
tamén o puxo a unha dieta cru e non tivo volve ocorrer.Por suposto, para o cancro, usarías
unha dose máis alta.Xeralmente trato de atopar a dose que non parece afectarlles demasiado:
nunca lles doerá, pero un propietario notaría somnolencia,  incontinencia e posiblemente un
pouco  de  borracheira.Por  suposto,  no  cancro  non  che  importa;  só  tes  que  ir  aumentando
progresivamente as doses o máis rápido posible.

Isto é para "mantemento": por exemplo, ao meu can, ao que lle quitaron un ollo un glaucoma (e
está a facelo  MARE,  corre o risco de que o seu outro ollo  vaia a glaucoma,  polo  que lle
administro aceite polo menos dúas veces ao día e atopei unha boa solución). dose que non
provoca incontinencia, etc., pero aínda está a conseguir o seu aceite.Tiña que tomase máis
antes do ollo  enuc para a dor.Realmente sinto que o aceite tamén a axudou máis que os
medicamentos convencionais para a dor despois da operación: o primeiro día ou 2 tivo 1-2
doses de medicamentos para a dor recetados por un veterinario, entón fun só a RSO, o día
despois da súa cirurxía xa quería xogar de novo á pelota e era e é unha rapaza feliz.Chloe
realmente lamberá o RSO do meu dedo, a diferenza do meu gato que o odia.LOL (…)

Non creo que o RSO cause ansiedade nos animais; a sensibilidade á luz pódese notar con
doses máis altas.

Incluso usei RSO no meu furón: era moi vello e espertou un día moi débil,  quizais tivo un
derrame cerebral.Dínlle pequenas doses de RSO durante o día para mantelo durmindo - esa
noite parecía estar espertando - movendo a cabeza e actuando como fan os meus cans cando
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comen cannabis. fai polo menos que non teña dor nin sufrimento - eu tiña media idea de que
espertaría ben - lamentablemente faleceu, pero a súa calidade de vida ata ese último día foi
xenial, así que creo que a RSO deulle o mellor último día posible.Sei que non tiña dor e durmía
moi tranquilo e sei que non era demasiado RSO, xa que recibira a dosificación pola mañá e a
primeira hora da tarde, entón nada e comprobémolo moi tarde esa noite, só estaba durmindo.
podía espertar pero só quería durmir”. Whitney

--  Mellor  calidade de vida ata o final,  iso é o que tamén importa moito cando se trata do
petróleo.Grazas, JB

"Estou seguro de que xa contestaches a esta pregunta antes.Cal é a dose recomendada para
un can Mastín inglés que pesa uns 135 quilos?Ten un crecemento moi grande na zona da
ingle.Parece un terceiro saco de balón para ser honesto.Ten uns 12 anos e gustaríame ver se o
tratamento con RSO manexaría este crecemento.Grazas!”

-- Janette, basicamente sempre é o mesmo, comezas con pequenas doses (medio gran de
arroz  ou  menos,  1-2-5  mg)  tres  veces  ao  día,  mira  como responde  o  paciente  e  despois
aumentas a dose cada catro. días ou cada vez que lle deas o aceite ao can/paciente.Despois
gardas nun gramo ao día ata que estean 100% curados e despois asegúrate de que sigan
comendo doses de mantemento.JB

"Onte Chloe, a miña nena fox terrier Heeler esterilizada de 8 anos, diagnosticáronlle glaucoma
nun  ollo.A  presión  era  moi  alta  no  seu  1  ollo  e  podería  estar  cega  nel
permanentemente.Fixemos tratamento de emerxencia con fluídos IV e manitol e está tomando
un par de medicamentos.A presión baixou un pouco, pero non moito, e agora non está a gozar
do axuste á vida medio cega.Quero tratala co RSO xa que foi incrible para o meu novio e a
miña  propia  dor  e  realmente  creo  no  petróleo  e  as  historias  que  conta  a  xente  aquí  son
incribles.Non quero que Chloe acabe tendo glaucoma no outro ollo e quero curar todo o que
poida no ollo afectado.Entendo que moitas mascotas foron axudadas polo aceite e estaría moi
feliz  se  Chloe  puidese  recuperar  a  súa  visión  ou  incluso  algunha  visión  no  ollo
afectado...Grazas por calquera axuda ou consello!" Whitney

--  Whitney, simplemente ponla en aceite.Algúns aceites son mellores para o glaucoma que
outros.A forma máis sinxela de descubrir o quão eficaz pode ser é tomar unha dose e mirar os
seus ollos pola mañá.Se están limpos,  busca outra cepa ou combinación de cepas.Se tes
moitas cousas que limpalas,  o máis  probable  é que sexa unha boa tensión para baixar  a
presión intraocular.Moitos desexos, JB

"Grazas JB!Onte pensei que estabamos facendo uns progresos incribles, o ollo estaba claro
(tirei goop deles todo o día) e a pupila non estaba totalmente dilatada e aínda que non coincidía
coa  pupila  do  outro  ollo  pensei  que  respondía  á  luz.  pero  esta  mañá  volve  estar  todo
nubrado.Quizais coa luz brillante como onte quedará mellor...Cantas veces e cantas veces me
recomendas que lle dosei?Ata agora estiven tomando unha dose de chícharos moi pequena, só
ten 30 # e parece que lle afecta, a estes cans sempre lles gustou comer talos e follas ou
cucarachas, fumar, etc. así que podo saber cando está afectada por o aceite tamén e parece
que lle está afectando un pouco como se comese tallos, pero iso non me preocupa, sinto que
iso significa que está "funcionando". Whitney

-- Whitney, daríalle con algo bo dúas ou tres veces ao día.Canto máis te metas nela e canto
máis rápido, mellor.Aínda que teña que durmir un ou dous días, a quen lle importa.Un pouco de
coma inducido por cáñamo non pode doer.JB

"Soa ben para min!Farei iso hoxe.Ela tamén estaba bastante zonked onte.Grazas pola resposta
tan rápida JB!" Whitney

"O medio lobo e o medio husky dos meus amigos adoitaba comer haxix e cando tiña unha
planta de maceta na súa sala de estar o can gardábaa.Tiveron que subornalo con golosinas
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para afastalo.Teño a sensación de que moitos máis animais salvaxes comían cannabis do que
pensamos". Pedro

“O meu boston terrier/pug rouba o meu se non o escondo!!LOL... parece un bobble head cando
se sae con ela". Sara

"Ao meu pozo tamén lle  encanta  a herba daniña!Recorto,  ela  está  aí  pedindo as  follas...”
Melodía

"O  meu  husky  rouba  os  meus  pastelitos  de  aceite  sempre  que  teña  oportunidade...Estou
bastante seguro de que ela sabe o efectotamén ten ela...Quizais sexa porque lle dei todas as
miñas existencias para mastigar cando era un cachorro”. Brian

"Os animais saben o que necesitan e usarán o que necesitan: intelixente!" Sheri

"Aínda que comece en pequenas doses, demasiadas e obteñen un control muscular escaso".
Zac

"O meu can comeu unha parte dunha planta onte porque sabía que lle axudaría ao estómago
despois de que se metera en graxa sobrante da cea de polo e comeu un montón, ela paseou
moito  e  despois  vomitou  e  despois  descansou  comodamente.Adiviña  o  que  había  no  seu
vómito: follas de pota.Can intelixente". Doña

"Pense que foi nos anos 70 a FDA que informou por primeira vez que o cannabis mata células
cancerosas...o único que sei é que o cancro de estómago da miña gata parece desaparecer,
agora está comendo ben, engordando e correndo como un gatiño novo... "Tony

"Levo dando ao meu gato de 19 anos cannabis descarboxilizado moído desde decembro de
2011.Estaba  moi  letárgico,  caca  moteada,  signos  de  senilidade  felina...un  coñecido  que
traballaba nun veterinario suxeriu que lle dea 1/4 de aspirina,  1/4 t  de metamucil...Fixo iso
durante uns días e despois decidiu probar o cannabis...Espolvoreo unha pequena cantidade na
súa comida húmida cada dous días...aínda está connosco!!!" Lori

"Si, curei o meu gato de cancro en xuño, cando o veterinario dixo que o desembarase.Só deulle
o aceite,  e en 10 días o tumor mortal  desapareceu!O veterinario dixo que era un milagre!
Charlie

"Tiven un cliente que tratou o tumor do seu gato e pasou o mesmo: xurdiu inmediatamente, sen
deixar nada máis que unha pel nova e brillante detrás". Sita

“Dálle o aceite a un gato, do mesmo xeito que un humano...>¡CÓMELO!Curei ao meu gato de
14 anos dun tumor na boca dándolle  aceite  de cannabis  durante  semana e media...entón
PUF!...>FOI!O meu veterinario dixo: "Os milagres ocorren".

--  Tiña  razón,  Charlie,  os  milagres  ocorren  inesperadamente  a  miúdo  en  presenza  do
aceite.Grazas e os mellores desexos para ti e o teu gato.JB

"O meu laboratorio de 12 anos tivo o mesmo problema co crecemento de bultos e artrite que
estivo  tomando o  aceite  Simpson durante máis  de 6  meses e  perdeu case 20 libras (tiña
sobrepeso)  e  séntese  moito  mellor  e  se  move  moito  máis  fácil.Os  seus  tumores  tamén
desapareceron!Non estou seguro de canto leva agora,  pero ten máis de 3 grans de arroz.
Andrea

"JB,  fixémoslle  varios  lotes mentres  lle  facemos un novo lote  cada 2  meses,  xa  que está
tomando 1cc/día.Usamos 2 variedades diferentes.Actualmente está a usar o mesmo lote que
curou o cancro do meu gato". Charlie

"Rick, teño que agradecerche.O meu querido gato de 14 anos foi diagnosticado o 1 de xuño de
carcinoma de células escamosas.Cureino co RSO nunha semana!O veterinario di que é un
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milagre.Leveino de volta o 8 de xuño e preguntoume se era o mesmo gato, porque o tumor da
súa boca estaba case desaparecido e esperaba que eu volvese para que o puxese.Agora está
case totalmente recuperado.Quéroo moito e tiven que agradecerche por compartir como facer o
medicamento correctamente GRATIS!

"O  meu  gato  foi  diagnosticado  cunha  forma  de  cancro  "de  crecemento  rápido,  agresivo,
intratable e inoperable" o pasado xuño, un carcinoma de células escamosas no tabique, que é
tan  feo  como  parece.Dáronlle  1-3  meses  como  máximo,  e  o  meu  veterinario  suxeriu
suavemente  que  o  "deixase  ir  agora".Chorei,  pensei  niso  e  decidín  que  non  podía  velo
morrer.Entrei en liña, descubrín que hai moitas curas para o cancro.Comezou a darlle unha
serie de suplementos, etc.Estaba ben, pero o cancro aínda estaba crecendo e afectando a súa
respiración.O tumor finalmente comezou a crecer ao outro lado do seu nariz, e en decembro
comezaba a baixar.Pensei, ok, xa é hora.

Despois descubrín o cannabis e como pode matar o cancro.En resumo, Ted leva a RSO desde
decembro.Foi un pouco unha situación ao principio para obter unha pequena dose correcta,
porque é un gato.E moito máis pequeno que un humano.Está durmindo MOITO mellor, a súa
respiración é mellor cando dorme, o seu apetito volveu, aínda que non é o que era.Todo isto é
unha viaxe en curso e non sei como vai rematar.

Non obstante, o tumor parece estar aplanándose, aínda que moi lentamente.Creo que se este
non  fora  un  cancro  tan  desagradable,  probablemente  tería  sido  curado  hai  meses.O  meu
veterinario está encantado e impresionado co que está facendo.Así que estou tomando día a
día e estou feliz  de que a maioría deses días parecen ser bos.A súa data de caducidade
máxima foi o pasado mes de setembro, polo que está ben". Ana María

“Xa!!!!Tamén teño un gatiño de cannabis.O aceite de cannabis de alta calidade aforroume ter
que desembolsar 4800 dólares aos veterinarios para matar...Quero dicir eh...facer unha cirurxía
na orella do meu gato para eliminar un tumor.Hurra polos gatitos de cannabis e os caninos!"
LinZy

"A substancia RSO salvou a vida a un can de 40 libras: un aceite extraído con etilo idéntico ao
RSO  que  se  usaba  para  salvar  ao  meu  can  que  bebera  o  "anticonxelante  do  veciño".O
veterinario  dixo  por  teléfono  que  acabou  demasiado  tarde  e  que  probablemente  non
sobreviviría aos 40 minutos en coche para ser sacrificada, e recomendáronme que a puxese
cómoda.

A miña fiel compañeira estaba espumando na boca, tiña convulsións frecuentes, estaba moi
sobrequente  e  a  gorxa  tan  inchada  que  apenas  podía  respirar,  entrando  e  perdéndose  a
consciencia. Morrendo definitivamente, sen dúbida.Tentando facilitar o seu paso deste mundo,
quentei 1/2 gramo de aceite nunha cullerada de manteiga e literalmente encheino a súa gorxa
co meu dedo, empurrando unha abertura na súa gorxa inchada.Aos dez minutos xa non lle
espumaba a boca, a febre rompera, respiraba con normalidade,  todas as convulsións e as
convulsións pararan.

Ela bebeu auga con ansia, despois deitouse a durmir durante 12 horas e espertou en perfecto
estado, correndo e xogando aos poucos minutos de espertar.Díxenlle ao meu veterinario e
pedinlle que publicase o evento nun estudo de caso, e ela negouse, alegando que o cannabis é
tóxico para os cans! Alan

"Teño un can ao que pasou o mesmo.Tiña un tumor do tamaño dunha pelota de softbol no peito
con toda a pel do peito inflamada.3 veterinarios déronlle 6 semanas se deixaba vivir aquí con
dor.Un tiña a merda tirada na agulla lista para matala.Tróxena a casa e 3 días despois de
comezar o tratamento apareceu.Dous días despois volveu a si mesma e feliz". Rico

"Usámolo no noso chihuahua de 14 anos que ten convulsións.Hai uns meses pensamos que
non ía durar moito, entón pensei por que non probar un pouco de aceite?Nun día era como un

- 179 -



can completamente novo!Ela comía mellor  e sentíase nerviosa e con ganas de xogar!Este
material realmente funciona para moitas cousas!" Mindy

"Recibimos un cachorro que fora pisoteado por un humano moi grande.Ela é unha chihuahua
de xoguete, tiña unha vertedura de catro por catro polgadas que cubría toda a súa metade
inferior.Ela púxose moi mal e comezou a arrefriar, así que decidín que probar as bágoas non lle
podía doer demasiado.

Cando a administrei por primeira vez, apenas era capaz de mover a cabeza.Non obstante,
estou moi feliz de dicirche que despois dunha semana de bágoas tres veces ao día, ela é unha
pequena traseira feliz, saudable e alegre.Grazas Rick e JB por expoñernos á verdade.A miña
muller e mais eu cremos que as bágoas a salvaron.

Non esquezamos que estaba a dosificar un chihuahua de xoguete que pesaba menos dun quilo
cun gramo de RSO, 3 veces ao día.Iso son 3 gramos ao día para un cachorro que pesaba
menos dun quilo e estaba ás portas da morte porque o pisou un neno que pesa máis de 300
libras.Se o cannabis fose realmente tóxico, o kaimana aínda non estaría connosco, correndo
loco e saltando a buscar o fume da herba. Xosué

"Utilizoo nos meus cans.Pero un pouco menos do que usaríamos por nós mesmos.Teño un
neno de 12 anosque foi atropelado e tivo que quitarlle a cadeira, non substituír...eliminado!4
semanas en...Sen cicatriz da cirurxía, camiña, aínda coxeando pero anda ben e usei o aceite
en lugar de medicamentos para a dor... funcionou moi ben!" Dolly

"Démosllo á nosa nena de 13 anos para que a axudase con artrite nas súas patas traseiras e
nas cadeiras...sorpresa, non só temos un can elástico senón tamén 4 cachorros.De ningún
xeito debería ter aínda un litro, e todos están sans e están moi ben!Encántame RSO!" Xulia

"O meu can tiña un problema de pel (unha erupción que lle fixo arrincar  o pelaje)  e unha
infección do oído recorrente.Non tiña RSO pero deille unha tintura que fixo o meu amigo.O seu
pelaje  volveu crecer  e a  infección do oído desapareceu.Se a  tintura  funcionase así,  estou
pensando que co RSO podería curalo por completo.Entón eu diría que si, RSO traballaría no
cancro dun can tan ben como en humanos.Bendito Rick e ti tamén, JB.

-- Grazas, Bette.O teu pensamento é lóxico e correcto.Os animais teñen un metabolismo máis
rápido, polo que o aceite cúraos moito máis rápido do que cura aos humanos.É un pracer curar
animais co aceite, encántalles tomalo.JB

"Eu tamén amo os meus matóns.Smokey aínda está connosco para aqueles de vostedes que o
esteades preguntando.A célula de masas da fase 4 non pode deter a un matón.Especialmente
cando está no aceite.De por vida agora.Moito respecto". Bocaj

"Utilizoo nos meus cans.Só un pouco menos do que fariamos.Teño unha nena de 12 anos que
foi atropelada e tivo que quitarlle a cadeira.Non substituído...  eliminado!4 semanas en...Sen
cicatriz  da  cirurxía,  anda,  aínda  coxea  pero  anda  ben  e  usei  o  aceite  en  lugar  de
analxésicos...Funcionou moi ben!(…) Teño un Rotty de 9 anos que ten vermes do corazón,
alerxias  terribles,  moi  baixa  enerxía  e  perde  o  pelo  na cola.Comezándoo hoxe...Acabo de
rescatar  a  un  chihuahua  de  10  anos  que  ten  3  tumores  e  sei  que  isto  arranxará
inmediatamente!!! Dolly

"O noso can entrou cunha enorme bágoa no nariz.Vivimos nunha granxa así que non sei como
pasou.Ferida  limpada  e  corte  recheo  con  RSO.Ela  foi  durmir.A  ferida  cicatrizouse  por
completo.E si, bebeu moita auga.Outro para Rick!!" Abella

"Gascoitos para cans de RSO OIL e cunha pomada tópica nas feridas canceríxenas da súa
perna era a metade do tamaño dun billete de dólar.Comezaba a chorar levantándose e o seu
tremor era malo.Sabía que RSO funcionaría...Ao día seguinte ergueuse sen chorar nin tremer e
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uns días despois estivo correndo polo xardín co seu pequeno amigo Nugget, un rato terrier.Iso
foi hai 6 meses.Agora é como un can de 6 anos, non de 12.Esa é unha das tantas historias das
que fun testemuña nos últimos dous anos.

A miña historia é moito máis longa...RSO salvoume a vida.Non máis opiáceos.E moi pouca dor
a maioría das veces.Grazas Rick Simpson...A paz estea contigo". Ron

"Estivo tratando a outro amigo meu, é un Jack Russell terrier cun gran tumor na parte traseira.
'O doutor Jay dixo que viu isto mil veces e que non é bo para o can macho unha vez que se
nota.Pois  empecei  a  darlle  gotas  de  RSO  e  tamén  puxen  RSO  ao  tumor.Pensei  que  se
marcharía nuns días.Como xa vin este mesmo tumor antes no can dun amigo.Pasou uns días
despois.

Ben,  a Nugget  está moi  ben,  o tumor é plano para a pel  e non ten cor.Parecía un negro
desagradable, vermello roxo e sangrando.Nun día, a fenda do tumor tiña a metade do tamaño
dous  días  despois  desaparecía  por  completo  e  deixou  de  sangrar.Iso  foi  hai  dúas
semanas.Está en 1/2 ga día e lévao ben.Durmiu moito os primeiros días, agora vén, lambe e
está ben.Sen pernas tambaleantes, Nugget vai moi ben.Creo que peguei o cancro a tempo.O
tumor está encollendo rapidamente e é un can novo.Moi xoguetón de novo.Grazas de novo
Rick S." Ron

"Creo que á xente convencional lavaron o cerebro e ás compañías farmacéuticasa maioría da
xente comendo das súas mans, xente cobizosa.O máis probable é que nunca usen cannabis
no hospital nin a través de ningún médico occidental.Se non se pode patentar, non gañará
cartos  para  as  compañías  farmacéuticas.Afortunadamente,  vivo  en  California,  onde  foi
aceptado e abrazado.

Fixen o meu primeiro lote de RSO o mes pasado.Estiven dándollo aos meus dous cans, xa que
ambos teñen pequenos tumores e o meu can pastor das Shetland ten unha forma de lupus
canino.Non só un dos tumores diminuíu nun 50% nun par de semanas,  senón que ambos
parecen ter máis enerxía durante o día e durmen moi ben pola noite.E ata parece que está
axudando ao meu can pastor de Shetland co seu lupus.Doulles un pequeno gran de arroz
tamaño RSO usando unha golosina.Tamén puxen o RSO directamente no seu nariz xa que o
lupus está a comelo.Nunha semana o seu nariz ten o mellor aspecto que ten en polo menos 4
anos!

Hai pouco fixen tamén unha crema facial con algo de RSO, recordo que Rick falaba diso no seu
libro.Encántame!A miña pel parece estar máis suave e tersa todos os días.Incluso o tomo por
vía oral como preventivo.

Recentemente me extirparon un tumor benigno de células xigantes da vaíña do tendón.Era do
tamaño dunha laranxa e estaba envolto arredor do meu ciático.O meu médico dixo que é un
tumor moi raro e non estaba seguro de por que apareceu.Tomei o aceite durante unhas tres
semanas antes da cirurxía.Non podo esperar a recibir o informe final de patoloxía coa medición
do tumor.Realmente creo que estaba reducindo a RSO!

Grazas  Rick  por  dedicar  a  túa  vida  a  esta  causa,  sei  que  xuntos  podemos  marcar  a
diferenza.As persoas que se están "curando" necesitan reunir todos os seus rexistros médicos
e correr a voz.Creo que, se hai probas suficientes cunha boa documentación, poderiamos ter a
posibilidade  de  que  algún  día  poidamos  demostrar  e  convencer  á  corrente  principal  dos
beneficios de RSO que mata o cancro.

Unha vez máis grazas Rick.Son persoas coma ti as que me dan fe na humanidade.Mantén a
túa fe  e  determinación,  e  sabe  que  a  túa  paixón  curou  a  moitos  e  fixo  crentes  de  moita
xente.Eres fermosa." Ashley

“Outra historia para engadir ao libro!O meu castrado escorregou e caeu (só podo supoñer, non
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vin o que pasou) e arrincoulle os dous corvejones.Un corvejón nun cabalo non é o máis doado
de envolver e manter limpo, de feito, é realmente inútil.Podes mercar os envoltorios máis caros
e aínda escorregan e pegan á ferida.Despois duns 4 días de envolver os seus corvejones,
deime por  vencido.Non  axudaba  nada  cando  tiven  que  pelar  as  vendas  das  súas  feridas
mentres  mollaba  cunha  mangueira  de  auga  para  suavizala.El  non  estaba  contento,  eu
tampouco, o pobre!!Volvínme ao único que sei para curar case calquera cousa...RSO!Temos un
bote  de  RSO  "sobre"  que  usamos  por  vía  tópica  ou  na  nosa  pipa  para  axudarnos  a
durmir.Collín  ese  bote  e  fun  cara  aos  corvejones!!Unteille  co  aceite  as  súas
feridas.Envolvémolos e esperou o mellor.Chegou a mañá, os envoltorios estaban no chan do
posto (sen sorpresa) e o meu primeiro pensamento foi, ben, que foi un desperdicio de RSO!
Pero tras unha inspección máis adiante, o RSO aínda estaba pegado ás feridas do corvejón e
se endureceu ata converterse nunha substancia parecida ao alcatrán, creando unha barreira
para as moscas e para selar as feridas.Deixeino.Non intentei volver a envolver nin nada.O día
seguinte... o mesmo.

Pasaron polo menos 4 días antes de que tivera que refacer algo nos seus corvejones porque o
aceite fora un gran axudante de banda!

Hoxe é aproximadamente a semana 3 da súa lesión, lle colguei as mangueiras e tardei media
hora  en  sacar  o  vello  RSO  dos  corvejones,  deixando  ao  descuberto  a  pel  recén
curada/desbridada  debaixo.Volvín  a  aplicar  o  RSO  e  veremos  que  nos  dan  outros  4
días.Seguro que subirei fotos e compartirei.

Grazas Rick -- Pensaches que cando fixeches o teu primeiro lote de RSO que se desbordaría
ata no mundo equino?Eres incrible!!" Heather

-- Grazas, Heather.O aceite fai marabillas para os cabalos, do mesmo xeito que fai marabillas
para todos os demais animais.Cada propietario de cabalos debe ter un balde do aceite á man
para os seus cabalos.Xa sabes como é con eles, nunca sabes como che van sorprender.JB

"O meu can tiña cancro  de ósos.Rexeitei  todos os tratamentos que me dixo o veterinario,
incluso quitarlle o ombreiro e a perna.Dixéronme que tiña dúas semanas e que recibiron moitos
medicamentos para a dor.Puxérono tan enfermo e estaba a ver unha merda.

Chamou a un amigo e fixera ventosas co aceite.Dáballo pola dor e funcionou moi ben.Antes
non podía andar.

Pois un mes despois o doutor non podía crer que aínda estivese aquí e fíxolle máis radiografías
e O CANCER FOI...Se queres, vou facer as radiografías antes e despois e publicaras para ti.É
de verdade o CÁÑAMO MATA O CANCER...” Tammy

"JB, o ano pasado dixéronme que o meu cabalo tiña 3 meses de vida, o cannabis mantívoa
viva, pero só estiven alimentando as súas follas porque son polo para facer RSO.Ía facelo,
entón Jeannie Herer, que é a miña compañeira desde o 8º curso, fíxome prometer que NON o
faría ata que alguén estivese aquí comigo, xa que son un eremita e me gusta así.De todos os
xeitos,  só  as  follas  fixeron  desaparecer  todos  menos  un  tumor  e  nunca  saberías  que  ten
melanoma.Debería morrer en xullo de 2011.Está sa e feliz, pero enfádase se non teño pote
para alimentala todas as mañás.Grazas ao bo señor que coñezo algúns coidadores da miña
zona que doan produtos para ela!Vou presumir un pouco e dicir que Jack Herer agradeceume
no seu último libro revisado por ser un loitador pola liberdade. Levo máis de 40 anos berrando
sobre o bo do cannabis.Imos gañar a loita, creo que pode estar á vista!Espero esperanza!"
Xoán

-- Bonito, JoAnn.Non a enfades e fai o RSO por ela, non é tan difícil nin perigoso como parece
e podes tentar facelo con unha ou dúas onzas e aumentar a túa confianza así.Moitos desexos,
JB
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"O mesmo resultado para o meu gato!!!Pero aínda me extirparon o tumor cirurxicamente.Iso foi
hai 3-4 anos.Non hai reaparición de tumores!Ten 16 anosthaniversario o mes que vén!Sabía que
había máis que "desherbar" que festa!" Ryan

"Curei un cancro no ollo do meu gato de 16 anos". Dan

Q.Queridos amigos, espero que isto os atope ben.Estou dando ao meu can de 8 anos e 40
libras RSO polos tumores que crecen no lado dereito do seu corpo.Hoxe é o seu primeiro día
de  tratamento  e  está  noqueado  e  durmindo.Deille  a  cantidade  dun  gran  de  arroz.Isto  é
demasiado?Durante  canto  tempo  e  cantas  veces  recomendarías  que  lle  dea  o  aceite?Eu
mesmo estou no aceite.A medida que pasa o tempo estou afacendo cada vez máis ao "alto".
Debo operarme o mes que vén e penso usar RSO para a miña dor e recuperación.Se podo
traballalo, estarei nel o resto da miña vida.Bendicións e moitas grazas

A.Katherine, aprazaría a cirurxía se é posible ata que comas 180 g de aceite a un gramo ao día
(ou máis) en tres doses.Dálle ao can a metade diso se pensas que non está cómodo co que
conseguiu agora.Durmir é parte do proceso de curación, non é nada de que preocuparse e é
sinal  de  que  o  aceite  é  sedante,  que  é  o  que  queres.Canto  máis  potente  e  sedante,
mellor.Moitos desexos, JB

"Ola Jindrich!Falei contigo o 9 de xullo sobre a rata mascota do meu fillo (1,5 anos) que tiña un
tumor saínte crecendo detrás da súa pata dianteira dereita (aproximadamente 1 polgada de
diámetro).Comecei  a darlle  RSO 3 veces ao día e 1 semana despois  o tumor apenas era
visible.2 semanas despois desapareceu!Seguín dándolle unha dose 3 veces ao día e a súa
irmá tamén recibe unha dose de mantemento.Ambos están moi felices e, en nome deles e da
miña  familia,  gustaríame  darlle  un  gran  agradecemento  a  Rick  e  a  vostede  mesmo  por
proporcionar a información máis importante que hai!O cannabis cura o cancro!"

"Enviándoche a actualización do meu can sendo diagnosticado de cancro de ósos.O 1 de xuño
pasaron  sete  meses,  as  últimas  radiografías  non  mostran  propagación  aos  pulmóns.Si
atoparon  unha  rotura  intacta  preto  do  sitio  do  tumor  na  perna,  non  saben  que  facer  con
iso.Normalmente  estes  cans  que  teñen  un  descanso,  hai  que  baixalos.Concluíron  que  as
infusións mensuais do fármaco chamado Zometa mantéñena intacta, polo que continuarán con
ela no ensaio mentres que recibirá infusións mensuais de Zometa.Pero No Cancer Spread e
non poden recoller  o tumor que había hai  7 meses.Só penso que che gustaría saber.Este
cancro  agresivo  normalmente  leva  a  vida  ao  can  dentro  de  4-6  meses  despois  do
diagnóstico.Aquí  está ela,  7 meses,  NON se propagou o cancro.Unha fractura intacta pero
aínda andando como si nada malo". Linda

"Despois de 9 semanas, os cancros de pel do meu can desapareceron COMPLETAMENTE!!
Dose de mantemento agora para o resto da súa vida.O que creo que agora non só será máis
cómodo para el, senón tamén unha vida máis longa.BENDICIÓNS RS & JB!!>;-)” Verde

"O meu can fixo ben ao principio cun tamaño de cabeza de alfinete para comezar, despois
aumentou ata que tomaba 1-2 anacos de arroz.Ela pesa 80 libras.Lamentablemente, o aceite
que podo obter non é unha porcentaxe suficientemente alta (82%) polo que aínda que mellorou
o seu apetito, axudou a súa artrite, mellorou o pelaxe e a pel, non axudou o seu nariz mocoso
que probablemente sexa cancro nasal.Se alguén aquí está en WA e ten un 90 % de aceite, con
moito gusto doarei por el. Supervivencia

-- Tenta aplicar o aceite tópicamente no seu nariz, e quizais intente subirlle un pouco polo nariz
usando un Q-tip ou algo semellante, se non che morde por iso.Tamén podes tentar meter o
aceite  nun  forno  a  130  °C  durante  aproximadamente  unha  hora  e  tentar  facelo  máis
concentrado/potente así.Ou ten paciencia e dálle máis tempo ao aceite". JB

"O meu can tiña 3 semanas de vida.Tumores de células masivas por todo o seu corpo de pitbull
de raza pura...Despois de 3 semanas, os tumores están a diminuír no ISO/RSO.Xuro.Oxinou
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varias veces e actuou borracho, pero eu sabía que era para mellor.Aínda está nel.Aínda que
desaparezan, voulle facer o seu medicamento.Quérote, JB e Rick". Bocaj

"Levo 4 semanas dándolle o aceite ao meu fillo de 14 anos Pit por cancro.Ás veces ponse un
pouco "encostada" e bébeda cando lle dou demasiado, pero cando os efectos desaparecen,
dorme coma un cachorro.Ela negouse a tomar medicamentos veterinarios, así que recibimos
un pouco de aceite.Aínda son os primeiros días, pero estou gravando o seu progreso.Levou
aproximadamente  unha  semana  afacerse  ao  aceite  e  volver  desenvolver  o  apetito.Estou
celoso, xa que neste momento só podemos pagar o aceite para ela.Ame as fermosas historias
de todos!" Janine

"O teu can tivo efectos secundarios?Quero que o meu can tamén.É un beagle". María

"Sen efectos secundarios.Ela fixo, como fan os cans cando mastigan herba ou calquera cousa
para axudar a vomitar, para limparse.Ninguén (incluídas as mascotas) se automedica en nada
que produza efectos secundarios negativos.Simplemente non estamos feitos para funcionar
así". Tielman

"Salveu a vida do meu can dunha enfermidade autoinmune na que os esteroides deixaron de
traballar.Sen efectos secundarios!" Xoán

"Eu vin os efectos de primeira man dun can tomando RSO...Durante os primeiros días Ruby (un
can de  12 anos)  aínda  estaba  enfermo e  tremía un pouco,  síntomas preocupantes  se es
escéptico  sobre  o  tema,  pero  pódoche  asegurar  que  1  mes  de  tratamento  e  o  can  está
rebotando cheo de vida. correndo polas escaleiras saltando na cama e as cadeiras cheas de
enerxía todo o tempo moi xoguetonas de novo.Os ollos adoitaban estar acuosos e tiñan unha
capa gris  agora  que volveron á  normalidade.Ruby tiña  un crecemento  bastante  grande no
interior  da súa perna que levaba anos alí  e agora despois de comer aceite case se cae!!!
Grazas  a  Rick  Simpson  xxx  bendiga  este  aceite,  realmente  funciona,  por  que  NON  hai
testemuños que digan que non? Brett

"Hoxe é o día 3 para un tratamento no meu can con RSO (aceite de Rick Simpson), que é un
concentrado de cannabis para o tratamento medicinal de moitas enfermidades graves.Ten 13
anos e uns 7meses atrás,  recibiu algo que lle provocou unha mocosidade extrema, mocos
importantes e algúns días estaba letárgica.Busqueino en liña, dixo "tose canina ou resfriado
canino", así que tiven algúns antibióticos aquí e empecei a facer un curso.Non axudou nada,
así que levámola ao veterinario.

Por  suposto,  querían  facer  análise  de  sangue,  radiografías  e  detección  de
moco.Aproximadamente 500 en facturas do veterinario, rexeitei, así que comezamos a tomar
un  antibiótico  amplo  que  tampouco  o  tocou  nun  mes.Levouna  de  novo  e  recibiu  dous
antibióticos máis fortes, tomoulles un mes relixiosamente.Tampouco o tocou!

Entón,  o  veterinario  probou  un  medicamento  funxicida...AÍNDA  NON  TOCOU  A  SÚA
ENFERMIDADE!!É difícil  determinar  o que se xustifica gastar nun can de 13 anos...Entón,
deixei toda a medicación hai aproximadamente un mes para que o seu corpo se recuperase e
empecei a tomar RSO hai só 3 días, un total de 6 doses e é un can totalmente novo!

Sen mocos, sen tose, ten apetito e, en xeral, observamos unha mellora NESTABABLE.Incrible
realmente.Desde a  miña experiencia  persoal,  podo dar  fe  de que este  é  un  medicamento
surrealista incrible.Grazas dende o fondo do meu corazón!" Supervivencia

"O meu boxeador búscame para coller o fume.Ela foi atrapada de pé sobre o noso incenso
tentando atrapar tamén o zumbido...está aprendendo que non todo o fume é agradable.Espero
que o teu cachorro experimente o aceite pronto!! agosto

"Teño un Newfie dourado de 13 anos e 14 anos (50% golden retriever 50% new foundland) e
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adoitaba chorar moito porque lle doían moito as cadeiras porque, obviamente, tiña artrite (can
vello + chan de madeira) e O pai e o irmán negáronse a levala aos veterinarios, así que eu
compraríalle ao meu can unha bolsa de 40 dólares e, cando empezase a doer, fumábaa un
pouco e actuou como un cachorro.Sen choros, chorros, non tiña problemas para andar ou facer
cousas e durmía tranquila.

Tamén tivo un tumor durante este tempo.Finalmente convencín a meu pai para que a levase
aos veterinarios (dixen que se hai que deixar a ela, pero quero unha opinión do VETS antes de
fixar unha cita) chegamos alí e ela examina ao meu can.Ao rematar a cita dixo que era o can
máis san que vira xamais á súa idade!

Ela ten artrite leve e dixo que non tiña idea de que non era moito peor e que o seu tumor era do
tamaño  dunha  pelota  de  béisbol?Xa,  agora  tiña  o  tamaño  dun  chicle!Ela  dixo  que  o
medicamento para a artrite que estaba a poñer debería axudarlle a manter o seu contido, era
de 150 dólares por unha receita de 30 días e fixo unha merda.Incluso deixei de fumala para ver
se o medicamento pagaba a pena.Non.Ela loitou por tomalos, fíxoa estreñir e dorría todo o
tempo!

Coa mala herba, ela viña directamente a min sentada alí e sabía o que estaba a conseguir e
encantoulle!Axudou a desaparecer o seu tumor, asegurouse de que a súa artrite é case nada
ata  o  punto  de  que  case  non  teño  que  fumala  porque  non  lle  molesta  nin  a  metade  da
cantidade que antes de fumala.A marihuana é unha planta milagre e fixo que os meus cans a
vida sexan máis longas e saudables.Faría calquera cousa pola miña nena!Ela é o meu orgullo
e alegría!" Betania

"O meu can é un pastor belga de 13 anos.Hai uns anos apareceu un pequeno bulto no seu
costado.De súpeto comezou a crecer a un ritmo alarmante hai uns meses.Lamentablemente,
diagnosticáronlle  cancro...e  non  só  un  bulto.Ao  exame  tivo  moitos.Tamén  tiña  outros
problemas...Principalmente artrite e disfasia de cadeira.A cirurxía non era unha opción xa que
era dubidoso que sobrevivise  ao anestésico.Non podía  soportar  velo  sufrir...  apenas podía
andar  e  deixara  de comer.Decidín tentar  darlle  aceite de cannabis  como último intento  de
axudalo.O meu compañeiro Pat e eu demoslle unha pequena cantidade (aproximadamente do
tamaño dun gran de arroz) nunha galleta.A el realmente afectou...estaba inestable de pé e
durmía durante horas.

Axustamos  a  dosificación  nos  próximos  días  e  notamos  que  o  seu  apetito  mellorou  de
inmediato.Tamén comezou a moverse moito máis facilmente e a súa actitude era moito máis
brillante.A medida  que  avanzaban  os  días  aumentamos  lentamente  a  súa  dosificación.Xa
pasaron 3 semanas e case non o recoñezo como o mesmo can.Está feliz!Meneando o rabo,
xoguetón, comendo, e o mellor de todo o tumor ten a metade do tamaño que tiña antes de
comezar co aceite!!!!Continuarei co seu tratamento (temos a sorte de poder subministrar o noso
propio  aceite)  e  mantereivos  informados.Espero  ver  estes  tumores  desaparecer  por
completo!!!!!!!!!!! Josie

"Empecei o meu pequeno pomeranian co aceite porque ten unha tráquea colapsada e unha
insuficiencia cardíaca conxénita.Non toma as súas medicinas habituais desde o verán e apenas
tose  por  primeira  vez  desde  o  verán  (tou  constantemente  e  amordaza  incluso  cos  seus
produtos farmacéuticos que lle daba o médico).Ten máis enerxía e está a facelo mellor que
cando estaba tomando medicamentos". Karen

"O meu can tamén ten grumos e deille aceite,  pero creo que estaba un pouco demasiado
trémulo, adormilado, parecía borracho, é un rottweiler de 135 libras, así que teño que modificar
a cantidade que lle estou dando. .Pero creo que o axudará". Pedro

Q.Ola, só quero saber se o RSO tópico sería axeitado para unha ra á que acababa de romper
unha das patas traseiras e agora recén amputada?Quizais un pequeno toque no óso exposto
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axudaralle a este pequeno?Ou quizais demasiado forte para unha criatura tan pequena?Grazas
e Deus bendiga por facer chegar a mensaxe!

A.Aínda que teño que admitir que nunca tratei a unha ra co aceite, o xeito no que o vexo é
canto máis aceite e canto máis rápido, mellor.Tamén lle poñería algo na comida.O peor dos
casos é que o pobre sapo será apedreado.Gran trato.Moitos desexos, JB

"Tiña un amigo cuxo can tiña glaucoma e fixo "un experimento", deulle cannabis ao seu can
durante unha semana e comproboulle a presión dos ollos... o veterinario dixo que nunca vira
diminuír a presión tan rápido... entón non o fixo. Non lle deu nada durante unha semana e
levouna... o veterinario preguntoulle que estaba facendo porque a presión era tan alta que en
realidade danoulle a visión...cando respondeu ao veterinario sobre o seu "experimento" o seu
veterinario animouno a continuar cos tratamentos con cannabis!!!!!" Garrett

"Deille cannabis ao meu vello can moitas veces.Axudou moito coa dor e aliviou os seus últimos
días.O día que a puxen, deille un bisté e deixeina saír para tomar o sol cun par de golosinas
para cans con encaixe de cannabis.Ela gozou da súa última vez comigo e estivo en paz cando
chegou o momento". Samantha

"Os  meus  animais  e  eu  estivemos  loitando  contra  un  bicho  descoñecido,  feridas  terribles,
cannabis ao rescate.Aínda que as miñas mascotas están apedreadas como unha estatua de
rocha,  están  mellorando  coma min.Sexa  o  que sexa isto  é  horrible,  os  veterinarios  ou os
médicos non foron capaces de descifralo". -- É mellor ser apedreado como unha estatua de
pedra que frío e morto.Iso é todo o que sei, JoAnn.lol, JB

"Nunca prestei moita atención aos aceites.Entón probei unha tintura... maldito moly...Dállello ao
meu can, ten como 12 anos e axúdalle moito, ela come, xoga e é como a súa antiga.Probei
glucosamina pero nin sequera lle toca a dor...Nunca pensei en regalarllo ao meu can ata que
vin que outros por aquí o fixeran... pero si o aceite está moi ben... grazas a todos se o meu can
puidese agradecelo, estou seguro de que o faría... paz... .” Kary

"Curei  ao  noso  hurón  do  cancro  de  páncreas  creado  por  insulinoma.Acompáñanos,  a  túa
"familia  peluda"  necesitate.Aquí  está  Flower  durante  o  seu  tratamento,  está  un  pouco
despistada e está lista para durmir reparador..!” Hempy

"Un dos meus dous cans xa non ten epilepsia debido ao aceite de cannabis". Carlos

"Teño  un  rottweiler  e  en  Nadal  dixéronlle  que  tiña  cancro  de  estómago  e  que  non  había
nadapoderían facer e ten 2 meses de vida como máximo.Entón probeino con aceite que fixen
eu.Conseguiuno escanear hai 2 semanas.O cancro desapareceu". Ian

"Dállo ao meu laboratorio de 13 anos.Despois persegue un balón coma se fose 2". Estefanía

"Curei o melanoma do meu pitbull". Brandon

"Acabo  de  recoller  o  meu Rottweiler  do  veterinario  despois  da  súa  segunda  cirurxía  para
"conseguir o resto do cancro que non puidemos ter a primeira vez".  Levo un mes dándolle
RSO, así como fregando bálsamo de cannabis no lugar da incisión.Adiviña que?O cirurxián viu
"SEN CANCER VISIBLE".Terei que esperar os resultados de laboratorio para asegurarme, pero
eu diría que teño o meu propio milagre de 100 libras. Joni

"O gato do meu primo tiña a forma de gato de Parkinson.Weed foi o único que o calmaba e
detivo os seus espasmos e definitivamente estendeu e mellorou a súa vida.Lonxe de ser a
causa da súa morte ou de ser tóxico para el!Por certo, a miña prima usábao nese momento
para controlar a súa epilepsia.Medicamento eficaz para humanos e animais! Enñio

"Empeza cunha cantidade moi pouca de queixo ou carne que queira que o comen!O meu rottie
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pesa 100 libras e medio gran de arroz é suficiente.Un gran de arroz enteiro déixao sentado
babeando durante 4-6 horas. Greg

"O meu can comeu un mes de bolos espaciais sen efectos negativos, agás un sono moi longo".
Ned

"Tan certo.Un dos nosos queridos membros da familia de catro patas tivo un tumor de pel
durante uns cinco anos xusto debaixo do cóbado.Que creceu cada ano.Cando cumpriu 11
anos. vella comezou a mostrar signos de diplacia de cadeira.En lugar de bombeala chea de
analxésicos que poderían estragarlle o fígado e os riles.Comezamos a espolvorear cogollos de
re-vape  na  súa  comida  ou  como  un  regalo.Encantáballe  o  sabor  das  flores  lixeiramente
tostadas.Despois comezou a ser máis activa.Despois dun par de anos de tratala relixiosamente
con cannabis re-vapeado, o seu tumor no cóbado comezou a diminuír ata quedar só unha pel
solta.Viviu ata os 14 anos.Nunca deixou de mirarnos con ollos amorosos.Ata que xa non podía
ser un can que puidese correr e saltar.Así que tomamos a decisión máis difícil de acabar co seu
sufrimento a través dun veterinario familiar amable e cariñoso co que traballamos durante máis
dunha década.Uns días antes do Nadal o veterinario e a súa muller viñeron á nosa casa de
camiño a casa para axudarnos na súa transición.*bágoas* En xeral, o cannabis é unha cura
para moitos sufrimentos.Ela envelleceu ata a súa vellez madura polo noso amor e o noso amor
por un verdadeiro sacramento... CANNABIS.

"Si, o sei, o meu can morreu a finais de abril, e o último que fixemos xuntos fumei un pouco de
herba con el e finalmente tivo dor.Foi durmir tranquilo". Morgana

"É bo sabelo.Cres que tamén funcionaría para as mascotas humanas, na columna vertebral?
Brenda

"Tes unha mascota humana?" Colin

"Onde podo conseguir unha destas mascotas humanas?Soan intrigantes.Quero adestrar o meu
para facer a xardinería.Son o suficientemente intelixentes como para facelo, pensas? Sasha

"Si, tamén funciona en mascotas humanas.Grazas por isto, fíxome rir". JB

"Utilicei brotes de maceta (pequenas cantidades) no meu coello cun crecemento sobre o seu
ollo.O crecemento desapareceu e ela mantivo a súa visión.Só un mes de tratamento e estaba
todo claro.(Con supervisión veterinaria).Agora teño un gran danés que ten problemas cerebrais
e convulsións.Fumo polo meu lupus (sen guións de doutor, só marihuana e o doutor sabe) e o
gran danés dorme no sofá ao meu lado.Cos seus medicamentos para as convulsións e estar na
miña casa (adoptéina hai 6 semanas) ao meu lado cando o fago, non tivo unha convulsión en 5
semanas e media e está engordando, camiñando mellor e máis a gusto. .Tamén engadín aceite
de coco, 2 culleres de sopa diarias, á súa rutina e está a mostrar un progreso excepcional na
súa mobilidade e enfermidade. Misty

"O meu boxeador de 9 anos tiña un tumor nas costas do tamaño dunha canica de "tirador"...
non tan grande como unha pelota de ping pong.Comeceina en RSO oral 3xday.Ela tolerou ben
a dosificación e o tumor finalmente saíu da pel deixando basicamente un buraco.Un réxime
continuado de RSO e antibióticos ata que se pechou por completo.Está como nova sen ningún
tumor nin efectos secundarios.O meu Doberman non tolera moi ben o RSO e ten que tomar
doses substancialmente máis pequenas.Pero el tamén tivo cura por iso". Karen

"Adoitaba medicar ao meu vello can botandolle fume na orella.Encantáballe e actuou como un
cachorro en lugar de un can de 21 anos (anos humanos) con cadeiras malas e artrite". Gina

"O aceite de cáñamo salvou ao meu can pastor alemán cando lle diagnosticaron cancro de
bazo, agora ten 9 anos, está en remisión e está ben". Paulo
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"O meu varón de 6 anos desenvolveu artrite severa.Tardaron 3 semanas en telo en marcha de
novo.Dálles  aos meus 3  cans unha dose preventiva  dúas veces por  semana...Nunca teño
facturas do veterinario...Véxoos no seu apoxeo todos os días...O aceite de cannabis é unha
parte  necesaria  da  nosa  dieta  no  que  a  min  respecta...Estou  impresionado  con  esa
planta...todo o tempo...” Sparky

Conclusión 

«Jindrich  Bayer:  NON  SE  PODE  DIRIGER  UNHA  ECONOMÍA  RACIONALMENTE  SEN
CÁÑAMO.

Rick Simpson: É certo!

JB:Simplemente non se pode facer.

Un exemplo sinxelo... Se seguimos a medicina.A República Checa está gastando preto de mil
millóns de dólares só en diabéticos.Hai 800.000!

[Agora JB, dirixíndose a JAKA—músico, activista cannábico, DIABÉTICO—que está sentado á
esquerda para Rick e el...]

Vostede sabe o que fai o aceite para a diabetes.SE PODES COMER 4 GRAMOS AO DÍA NON
NECESITARIAS A INSULINA NADA.

E estamos gastando mil millóns de dólares cada ano...e o diñeiro sae da República Checa e vai
a algún lado...E nunca volve!

[Risas incrédulas...]

E iso só é diabetes!Despois, engade combustible, como dixo Rick... Ok [Dágoche...quizais...],
non todos os coches, non todo... Pero se o 50%... Se [só] todos os tractores funcionasen con
ese [COMBUSTIBLE DE CÁÑAMO]... Por que non?

Despois, o prezo dos alimentos baixa, loxicamente...Porque cando non hai que pagar 1, 2, 3
euros por un litro de gasolina para alimentar un camión/tractor... Entón, loxicamente, a comida
pode  ser  máis  barata.
E a xente non ten cartos...

O Estado debería asegurarse de que a xente come e sobreviva.Non é que morran...

RS:E non só iso, senón que os agricultores teñen dereito a cultivar este cultivo para axudar a
manter a súa existencia.Ao longo da historia, era un feito coñecido que esta planta foi usada
como un alimento marabilloso para o gando, despois de que sacaron o aceite de semente de
cánabo  das  sementes,  estes  bolos  de  sementes  son  alimentados  aos  animais.É  un  dos
mellores  alimentos  para  animais  do  planeta!Polo  tanto,  isto  non  só  lles  proporcionaría
medicamentos para tratar o seu gando, senón que tamén lles proporcionaría unha fonte de
alimento para o seu gando.

E é como dixo Jindrich...Para calquera país, para intentar dirixir unha economía sen o uso de
cáñamo... Ou para que calquera agricultor intente exercer esa profesión e non se lle permita
cultivar  cánabo,só  sería  un  exercicio  de  inutilidade'!Os  agricultores  necesitan  o  dereito  a
cultivar  esta  planta.E  todos  deberían  ter  o  mesmo  dereito  a  satisfacer  as  súas  propias
necesidades.Todos necesitamos ter esa liberdade...

JB:Preferirías comer carne de animais que foron alimentados con alimentos pouco saudables e
inxectados con antibióticos, ou preferirías comer carne de animais que foron alimentados con
cánabo e que non precisarían ningún antibiótico?

- 188 -



Preferirías comer polo alimentado con sementes de cánabo e saudable -non padece todas
esas malas condicións- ou preferirías comer o produto industrial?Preferirías comer carpa ou
peixe  -que  será  rico  en  Omega-3,  6,  9  porque  se  alimentará  da  semente  de  cánabo-  ou
preferirías comer peixe que se alimenta de follas moídas ou animais mortos?É tan sinxelo
coma iso... ECONOMÍA... Estás pagando demasiado e o diñeiro está a saír do país.Queres o
diñeiro aquí.E O QUE É MELLOR - CANDO NON TES QUE GASTAR O Diñeiro...[entón] NON
TES QUE GANAR CARTOS..." (deManifesto do Cannabisdocumental,dispoñible en Youtube)

"Permítanme  resumir  a  maior  parte  do  que  está  a  suceder  ao  redor  do  aceite  de  Rick
Simpson.As instrucións din á xente a A, B, C e D.A xente leos e pregunta: se non fago A,
seguirán funcionando B, C e D?Se non fago B, seguirán funcionando A, C e D?Se non fago C,
funcionarán A, B e D?E se non fago D, seguirán funcionando A, B e C?E se fago A, B, C e D de
forma diferente, aínda producirá o real?

A resposta xeral é: non, non será así.Se desexa producir o RSO, siga as instruciónsno Cure for
Cancer: Rick Simpson Protocollibro electrónico ao pé da letra.Se queres producir outra cousa,
siga outras instrucións.Pero non nos fagas responsables cando produces un tipo de aceite
diferente e o tratamento falla e remata coa morte innecesaria dun paciente.

Se fas A, B, C e D, o aceite funcionará da mellor maneira posible, é por iso que as instrucións
están aí.Se non o fas, pode que non funcione.É tan sinxelo coma iso, non?Que che gustaría
recibir persoalmente se necesitases o medicamento?Algo que demostrou funcionar tan ben, ou
outra cousa que teña calidades médicas descoñecidas, só para que quen fixo o aceite puidese
probar ou refutar a súa hipótese ou "método"? JB
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